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"Voi turna Spiritul Meu peste toată făptura...." B.D. Nr. 4905

28. mai 1950

oi turna Spiritul Meu peste toată făptura, iar robii și roabele vor profeți.... Vă voi atrage atenția 
asupra timpului sfârșitului, când se vor împlini aceste cuvinte ale Mele.... Plinătatea spiritului 

Meu va fi revărsată, căci spiritul Meu se va revela tuturor celor care Îmi permit să lucrez în ei. Îmi voi  
revărsa spiritul peste slujitori și slujitoare.... Toți cei care vor să Mă slujească vor fi învățați direct de 
Mine, vor auzi cuvintele Mele și vor vesti timpul care vine. Profețiile vechilor clarvăzători și profeți  
vor fi repetate de clarvăzătorii și profeții ultimelor zile, pentru că și ei vor vedea în spirit cum va veni, 
vor vedea sfârșitul care se apropie, marea adversitate spirituală a omenirii, și se vor da pe ei înșiși ca 
purtători de cuvânt pentru Mine, se vor pregăti ca vase în care spiritul Meu poate curge, astfel încât să 
poată vedea în mod luminos și clar ceea ce a fost hotărât din eternitate. Spiritul Meu lucrează astfel în 
acei  oameni....  Când  M-am  înălțat  la  Cer,  lucrarea  a  fost  împlinită....  moartea  a  fost  învinsă, 
întunericul spiritului a fost străpuns, raza de lumină de Sus a putut pătrunde și spiritul Meu a putut 
umple acei oameni care au crezut în Mine. A fost stabilită legătura între Cer și Pământ, între împărăția  
spirituală și cea pământească, a existat o punte de la una la alta care duce infailibil la Mine, căci 
oricine permite spiritului Meu să lucreze are dreptul la iubirea Mea veșnică de Tată, ca și copil al Meu, 
el este moștenitorul Tatălui.

V

Cu toate acestea, revărsarea spiritului a fost puțin recunoscută de oameni, a fost considerată ca o 
apariție de Rusalii unică, ca o confirmare vizibilă a misiunii apostolilor Mei care vorbeau în toate 
limbile și erau, prin urmare, plini de spiritul Meu. Cu toate acestea, lucrarea spiritului nu este un 
eveniment izolat, deoarece promisiunea Mea este: "Oricine crede în Mine, din trupul lui vor curge 
râuri de apă vie...." Cu aceste cuvinte am anunțat revărsarea spiritului asupra fiecărei persoane care 

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 6/117



crede în Mine și trăiește din această credință, așa cum este voința Mea.... Eu Îmi revărs spiritul în  
fiecare inimă receptivă și binevoitoare care s-a pregătit ca un vas potrivit pentru a permite spiritului 
Meu să curgă în ea. Doar câțiva oameni au experimentat acest proces în ei înșiși, doar câțiva oameni 
sunt atât de credincioși încât Eu pot lucra direct asupra lor și în ei înșiși. Și de aceea omenirea nu știe  
nimic despre semnificația acestor cuvinte, despre semnificația revărsării  spiritului. În timpul de la 
urmă, însă, atenția le va fi atrasă asupra faptului că revărsarea spiritului va avea loc în mod evident, 
ceea ce va fi recunoscut prin referințe profetice la sfârșit, prin referințe care nu fac decât să confirme 
ceea ce au profețit vechii văzători și profeți. Slujitorii și slujitoarele vor fi treziți, adică se vor pune de 
bună voie în slujba Mea și vor fi acum umpluți de Mine cu spiritul Meu; ei vor face posibilă lucrarea 
Mea în ei prin voința lor, care Îmi este complet dedicată, și astfel vor putea lucra ca apostolii Mei din 
ultimele zile și vor putea vesti Evanghelia, timpul de la urmă și venirea Mea pe nori. Îmi voi revărsa  
spiritul Meu peste toată făptura.... Mulți vor putea să-Mi audă vocea când se va apropia ultimul sfârșit. 
Dar deocamdată sunt doar câțiva care se conectează cu Mine atât de intim încât Mă pot auzi. Cu toate  
acestea, toți aceștia au primit de la Mine o misiune: Să lucreze în numele Meu pentru Mine și pentru 
Împărăția  Mea.  Acești  puțini  vor simți  chemarea în  interiorul  lor  și,  prin  urmare,  nu se sfiesc să 
exprime ceea ce spiritul Meu le anunță.... ei nu se tem să anunțe judecata finală și, ca să spunem așa, 
să repete profețiile vechilor văzători și profeți (29.5.1950). Astfel, ei vorbesc, influențați de voința 
Mea, spiritul lor vede viitorul, iar gura exprimă ceea ce spiritul vede și transmite sufletului omului. El  
este umplut de spiritul Meu, altfel i se dezvăluie lucruri ascunse, el prevede ceea ce va veni asupra 
omenirii și, în dorința sa de a-și ajuta semenii, le comunică ceea ce a văzut în spirit.... iar slujitorii și 
slujitoarele  vor  profeți....  Fără  distincție  de  gen,  Îmi  revărs  spiritul  Meu  asupra  întregii  făpturi, 
deoarece oricine dorește să Mă slujească și se străduiește în mod conștient spre Mine poate fi sigur de 
trezirea spiritului său, de curgerea puterii Mele de iubire, iar acest lucru va apărea, evident, înainte de 
sfârșit. Ceea ce au spus discipolii Mei la revărsarea spiritului va fi proclamat acum și de cei treziți de 
spirit,  pentru  că  spiritul  Meu  rămâne  același,  spiritul  Meu  vă  ghidează  pe  voi,  oamenii,  spre 
cunoaștere, spiritul Meu vă introduce în cunoașterea pe care ar trebui să o transmiteți din nou celor 
care nu sunt luminați  de spiritul  Meu. Sărbătoarea revărsării  spiritului nu va fi doar o amintire a 
faptului că ucenicii Mei au vorbit în limbi străine, ci va fi un memento constant pentru voi să vă 
modelați și voi inima în așa fel încât să pot să Îmi revărs spiritul peste toată făptura. În plus, ar trebui  
să vă facă să vă amintiți promisiunea Mea, din care puteți vedea că nu numai ucenicii Mei au fost 
receptaculi ai spiritului Meu, ci că toți oamenii pot fi receptaculi ai spiritului Meu; că toți oamenii, 
conduși de spiritul Meu, pot vorbi dacă vor să fie slujitorii și slujitoarele Mele în adevăr, dacă vor să 
Mă slujească, pentru că nevoia spirituală a oamenilor necesită ajutor de slujitor. Spiritul Meu le va 
dezvălui ce trebuie să spună și voi puteți să-i credeți chiar dacă vă anunță judecata apropiată și astfel 
apar ca văzători și profeți pentru a vă salva pe voi, oamenii, de la ruina veșnică. Deocamdată se va  
împlini ceea ce este scris: "Voi turna Spiritul Meu peste toată făptura, iar slujitorii și slujitoarele vor 
profeți  și  tinerii  vor  visa  vise  luminoase...."  Eu  Însumi  apar  într-un  mod  extraordinar  pentru  că 
oamenii sunt amenințați de o adversitate spirituală extraordinară și pentru că fiecare persoană care Îmi 
oferă ajutor poate experimenta lucrarea spiritului Meu în sine, astfel încât marea adversitate spirituală 
să poată fi remediată....

Amin

Iubirea eternă.... Motive pentru revelații.... B.D. Nr. 5065

17. februarie 1951

ecunoașteți-L pe Cel care vă vorbește ca fiind însăși Iubirea eternă, care se face cunoscută pentru 
a vă ajuta. Nu vă îndoiți, ascultători, că Eu Însumi locuiesc printre voi în Cuvânt, dar considerați 

că o adversitate spirituală extrem de mare Mă determină să Mă dezvălui vouă, că voi înșivă vă aflați în 
această  adversitate  pentru  că  aceasta  este  aproape  de  sfârșit.  Voi  mergeți  prin  viața  voastră 
pământească complet nepăsători și nu vă îngrijorați de ceea ce se va întâmpla cu sufletul vostru după 
moartea trupului vostru; vă îngrijorați doar de viața voastră pământească și de conservarea și confortul 
trupului, care este trecător, dar nu acordați atenție la ceea ce este nepieritor în voi. Dacă ați cunoaște 

R
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consecințele îngrozitoare ale atitudinii voastre, atunci ați înțelege și voi cât de mare este adversitatea 
spirituală și ați înțelege că Eu vreau să vă ajut să găsiți calea de ieșire din ea. Din acest motiv, încerc  
să vă prezint prin revelații care este soarta cu care vă confruntați, încerc să vă fac să înțelegeți de ce  
efectul atitudinii voastre greșite nu poate fi altul decât o stare de suferință extrem de chinuitoare în 
lumea de dincolo sau chiar o nouă izgonire în materia solidă. Încerc să vă informez prin revelații 
despre planul Meu etern de Mântuire, astfel încât să înțelegeți de ce există totul și că numai salvarea 
voastră eternă este urmărită prin voința Mea. Eu Însumi vin la voi și Mă dezvălui pentru că voi nu Mă 
credeți altfel, pentru că nu vă puteți explica singuri contextul din punct de vedere uman și intelectual 
și,  la rândul vostru, nu puteți fi  învățați în mod veridic nici de către ființele umane. Dar Mă veți 
recunoaște atunci când vă voi vorbi prin gura unei ființe umane, însă aceasta este doar instrumentul 
Meu pe care îl folosesc să vă vorbesc Eu Însumi pentru că este necesar. Căci nu mai este mult timp 
până la sfârșit.... Și, mai ales în ultimele zile, adversarul Meu vă va hărțui puternic și va încerca să vă 
distragă atenția de la cunoașterea corectă, de la adevăr, astfel încât să deveniți complet orbi în spirit și 
să  vă  apropiați  cu  siguranță  de  ruina  veșnică.  Și  pentru  că  noaptea  din  jurul  vostru  este  atât  de 
îngrozitor de întunecată, Eu aprind peste tot o mică lumină pentru a lumina întunericul, iar oricine se 
străduiește să se îndrepte spre lumină, care nu se sustrage efectului ei și nu fuge de ea, va fi luminat în  
spirit.... Adevărul îi va fi dezvăluit și marea adversitate spirituală va fi remediată pentru el. De aceea, 
Eu Mă dezvălui de fiecare dată și ar trebui să credeți că Eu sunt Cel care vă vorbește.... Creatorul  
vostru și Tatăl vostru din veșnicie, Care se îngrijește de voi ca de copiii Mei aflați în pericol și pe care, 
de aceea, doresc să vă ajut înainte de a fi prea târziu.

Iar când vă îndemn să iubiți, puteți foarte bine să recunoașteți că vă vorbește Însăși Iubirea eternă, 
căci adversarul Meu nu ar îndemna cu adevărat oamenii să respecte legea fundamentală a iubirii pe 
care el însuși a încălcat-o și căreia i se opune în mod fundamental.... Numai de la Mine emană iubirea, 
iar iubirea duce întotdeauna înapoi la Mine.... Astfel, adversarul Meu nu vă va împinge spre Mine 
învățându-vă iubirea. Și astfel, renunțați la toate îndoielile și credeți necondiționat că numai iubirea 
veșnică vă vorbește,  dacă cuvintele  sunt  bune și  pline de înțelepciune,  dacă vă înnobilează și  vă 
îndreaptă gândurile spre Mine, care sunt Tatăl vostru cel mai iubitor din veșnicie. Dacă inima voastră 
este atinsă de Cuvântul Meu, atunci aveți  cel  mai sigur semn al prezenței  Mele și,  de asemenea, 
dreptul și datoria de a crede ceea ce vi se vestește prin revelațiile Mele.... Pentru că Eu sunt și adevărul 
etern,  lumina  veșniciei,  Care  strălucește  în  toate  inimile  pentru  a  alunga  din  ele  pe  prințul 
întunericului. Vreau să vin la voi ca Mântuitor în adversitatea spirituală și voi nu trebuie să-Mi refuzați 
intrarea  în  inima  voastră,  trebuie  să-Mi  deschideți  larg  ușa  și  să  lăsați  lumina  radiantă  să  cadă 
înăuntru, să risipiți noaptea și să pășiți spre o zi luminoasă.... Mă veți găsi prin revelațiile Mele și 
atunci veți fi eliberați de orice suferință spirituală....

Amin

Transmiterea profețiilor.... B.D. Nr. 7993

16. septembrie 1961

arul profetic vă impune o obligație: Să transmiteți ceea ce profetul primește prin spiritul Meu. 
Întotdeauna  sunt  numai  previziuni  de  natură  spirituală,  chiar  dacă  se  referă  la  evenimente 

mondiale viitoare, dar întotdeauna sunt întemeiate spiritual și sunt întotdeauna prezise numai pentru ca 
oamenii  să  se  pregătească  spiritual  pentru  aceasta;  pentru  că  a  face  aranjamente  pământești  este 
absurd, pentru că sunt inutile, deoarece (dacă) voința Mea determină altfel. Dar oamenii ar trebui să 
știe că tot ceea ce se întâmplă este bazat spiritual și se întâmplă sau este permis de dragul maturității  
spirituale.... În plus, oamenii nu trebuie să fie luați pe nepregătite de evenimentele revoluționare, ei 
trebuie să aibă timp și posibilitatea de a se pregăti spiritual și, mai ales, să se gândească la mântuirea 
lor.... Și ar trebui, de asemenea, să încerce să-și influențeze semenii în același mod, dar vor face acest 
lucru numai dacă ei înșiși cred în ceea ce au primit ca transmitere spirituală. Dar veți recunoaște un 
profet adevărat doar prin faptul că el nu îi instruiește pe oameni cu privire la viitor de dragul unui 
câștig pământesc, ci că proclamă voința Mea în mod complet dezinteresat, care îi este astfel dezvăluită 
printr-o previziune spirituală. Iar ceea ce vreau să le anunț oamenilor în avans nu trebuie decât să le  
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zdruncine vreodată gândirea, trebuie să-i determine să adopte o atitudine corectă față de Mine și față  
de lume....  Ei  ar  trebui  să  învețe  să  o considere pe aceasta  din urmă ca fiind trecătoare și  să se  
gândească cu mai multă râvnă la sufletele lor, să nu se abandoneze cu nepăsare la viața de zi cu zi, ci 
să reflecteze serios asupra lor înșiși, întotdeauna în vederea unui sfârșit brusc pe care acei profeți îl 
anunță la sfârșitul vremurilor. De aceea, profeții Mei din zilele din urmă ar trebui ascultați, deoarece ei 
sunt mesagerii Mei pe care Eu Însumi îi trimit oamenilor pentru a-i admonesta și avertiza. Și astfel, 
fiecare profet are, de asemenea, instrucțiunea constantă de a menționa anunțurile Mele și, în același 
timp,  de a sublinia  harul  neobișnuit  al  adresării  Mele directe....  Și  pentru că în ultimele zile  este 
deosebit de important ca oamenii să afle ce îi așteaptă, profeții trebuie să vorbească și ei fără nicio 
inhibiție despre ceea ce va urma.... Oamenii nu vor crede, dar, de fiecare dată, se vor ocupa totuși 
mental de acest lucru, și acesta este scopul previziunilor Mele, pentru ca ei să nu fie prinși complet  
nepregătiți de ceea ce va urma și pentru ca apoi să creadă și în previziunile finale, atunci când se vor 
adeveri  primele  profeții  referitoare  la  evenimentul  natural  care  va  urma,  pe  care  ar  trebui  să  le 
menționați de fiecare dată. Un profet adevărat vorbește din spiritul Meu, căci el nu caută avantaje 
pentru sine.... Ceea ce le vestește oamenilor nu îi va face fericiți și, prin urmare, va fi de cele mai 
multe ori respins și ridiculizat.... Dar Eu Însumi îl voi îndemna în mod repetat să vorbească, adică 
spiritul  Meu va lucra în  el.  El  va vorbi  ori  de  câte  ori  i  se  va prezenta  ocazia.  Și  aceasta  va  fi 
întotdeauna caracteristica unui profet adevărat, că nu va lupta pentru avantaje pământești și că nu se va 
folosi de niciun mijloc pământesc.... că va vorbi, împins de spiritul Meu. Căci Eu Însumi îi voi pune 
cuvintele în gură atunci când va vorbi cu semenii care acum își vor apleca urechea la el; totuși, va fi 
greu să fie auzit de oamenii lumii, pentru că celor care sunt încă prea atașați de lume le este greu să 
vorbească despre un sfârșit, este greu să găsească în ei credința că lumea este trecătoare.... Este dificil  
să-i convingi să-și schimbe modul de viață și, prin urmare, vor respinge totul și, de asemenea, îi vor 
declara pe profeți ca fiind nedemni de încredere. Cu toate acestea, vine așa cum proclamă ei, căci ei nu 
vorbesc de la sine, ci spiritul Meu le spune ce vorbesc și acest spirit nu greșește.... Și, prin urmare, 
țineți minte că există într-adevăr profeți adevărați  și profeți falși,  dar că un profet adevărat vă va 
proclama întotdeauna doar ceea ce servește intereselor sufletului vostru.... și că sunteți la mila falșilor 
profeți atunci când vi se prezic lucruri pământești, care servesc bunăstării voastre fizice, ceea ce nu ar 
trebui  să  credeți  niciodată,  pentru  că  timpul  este  împlinit,  iar  Eu nu vreau decât  să  vă avertizez 
întotdeauna pentru  ca  să  nu trăiți  nepregătiți  ceea  ce  va veni,  astfel  încât  să  vă  gândiți  serios  la 
sufletele voastre și să căutați contactul cu Mine. Căci numai acest lucru vă va garanta protecție și 
ajutor în orice adversitate.... Numai legătura cu Mine vă asigură sprijinul Meu, indiferent de ceea ce se 
va abate asupra voastră....

Amin

Adevărul profețiilor finale.... B.D. Nr. 8175

12. mai 1962

acă vă informez în repetate  rânduri  despre ceea ce vă așteaptă....  dacă vă semnalez în  mod 
constant vremea necazurilor....  dacă vă prezic o mare Judecată care va fi urmată de sfârșitul  

acestui Pământ la scurt timp după aceea, atunci puteți accepta acest anunț al Meu ca fiind adevărat, 
căci Eu nu fac decât să repet ceea ce a fost deja prezis dintotdeauna despre sfârșitul acestui Pământ și 
acum nu fac decât să vă informez că toate aceste evenimente sunt iminente, că a sosit timpul când 
toate  profețiile  Mele  se  vor  adeveri,  spre  durerea  tuturor  celor  care  nu  cred.  Nu ar  trebui  să  vă 
apropiați de viitor fără să fiți avertizați și ar trebui să știți că "viitorul", în care transferați sfârșitul, va 
fi devenit în curând "prezentul". Și ar trebui să luați în calcul faptul că veți fi surprinși, că nu vă va 
mai rămâne mult timp și că, de aceea, vă voi trimite aceste anunțuri din nou și din nou, pentru că nu  
vreau să trăiți nepregătiți tot ceea ce va urma, pentru că nu vreau să vă las în necunoștință de cauză cu  
privire la timpul în care trăiți. Știu că toate anunțurile Mele prin clarvăzători și profeți vor găsi puțină 
credință; știu că oamenii vor ridiculiza toți mesagerii, că îi vor acuza că sunt falși profeți.... Cu toate 
acestea, nu va trece mult timp și ei vor putea să se convingă de adevărul a ceea ce profeții Mei vestesc 
oamenilor în numele Meu. Nu s-a crezut niciodată când au avut loc mari schimbări pe Pământ, când o 
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perioadă de răscumpărare s-a încheiat și a început din nou una nouă.... Și atunci au fost întotdeauna 
doar câțiva care au crezut în mesagerii Mei și care, prin urmare, au fost și ei salvați.... Dar cunoașterea 
evenimentelor din trecut care au schimbat totul este de asemenea ascunsă oamenilor, timpurile sunt 
nesfârșit de lungi până când o astfel de schimbare pe Pământ va avea loc din nou....  Și  de aceea 
oamenii nu au nicio dovadă și acum consideră și ei imposibil un sfârșit al formei vechi a acestui 
Pământ. Și totuși, voi, oamenii, sunteți aproape de aceasta, pentru că Eu știu când este necesară o 
transformare,  știu  când  oamenii  au  ajuns  la  un  nivel  spiritual  scăzut  care  necesită  o  astfel  de 
transformare.... Cu toate acestea, nu pot face altceva decât să vă trimit informații despre aceasta.... pe 
care apoi le puteți accepta sau respinge, deoarece trebuie să trăiți în deplină libertate de voință până la 
sfârșit și chiar și anumite cunoștințe nu ar fi benefice pentru salvarea voastră.... Dar ar trebui să vă 
gândiți la faptul că nu vă trimit  aceste anunțuri  fără motiv....  și ar trebui să vă amintiți mereu că 
Dumnezeul și Creatorul vostru este un Dumnezeu al iubirii.... și că tot ceea ce se întâmplă se bazează, 
de asemenea, pe iubirea Mea. Din acest motiv, vă împărtășesc cunoaștere și prin revelațiile Mele, care 
ar trebui să vă deschidă înțelegerea pentru planul Meu de mântuire, și atunci veți crede și voi că timpul 
este împlinit, că într-o zi trebuie să se stabilească din nou ordinea în care toți oamenii vor intra pentru 
a  se  maturiza  spiritual....  și  că  trebuie  creată  posibilitatea  unei  dezvoltări  ascendente  și  pentru 
substanțele  spirituale  care  sunt  încă  legate  în  materia  solidă,  căci  toate  substanțele  spirituale  vor 
ajunge într-o zi la perfecțiune, și numai Eu știu cum este posibil acest lucru și când va veni momentul 
potrivit pentru ca totul să fie redirecționat din nou.... Și Eu respect timpul așa cum este stabilit în 
planul Meu de mântuire din eternitate....

Amin
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Încheierea unei perioade de răscumpărare și a unei perioade pământești 

Justificarea sfârșitului unei perioade pământești.... B.D. Nr. 7167

17. iulie 1958

uați act de faptul că timpul acordat vouă, oamenilor, pentru a vă maturiza pe acest Pământ, se 
apropie de sfârșit. Întreaga rasă umană, căreia i s-a permis să se întrupeze în această perioadă 

terestră, a trecut mai mult sau mai puțin testul, a intrat în împărăția de dincolo și a putut să-și continue 
acolo dezvoltarea ascendentă.... deși în condiții diferite de cele de pe Pământ.... dar nenumărate suflete 
umane s-au scufundat și ele înapoi în adâncuri.... Iar acum, ultimele din această generație au mai fost 
admise la întrupare ca ființă umană.... tot cu scopul de a se elibera în timpul vieții lor pământești de 
forma materială care le-a întemnițat pentru veșnicii. Dar acum acest timp se apropie de sfârșit și în 
mod irevocabil are loc o finalizare, deoarece trebuie să înceapă o nouă perioadă de răscumpărare....

L

Și este de înțeles că în această ultimă perioadă nu se poate înregistra decât un mic succes, pentru că 
acum se încorporează o mare cantitate de substanță spirituală opusă lui Dumnezeu, care nu a fost 
lăsată  să  intre  mai  devreme tocmai  din  cauza  rezistenței  sale....,  dar  care  a  fost  destinată  acestei 
perioade pământești și care, de asemenea, trebuie să parcurgă încă drumul ca ființă umană înainte de a 
începe o nouă perioadă de răscumpărare.... Pentru ca drumul pământesc să fie un succes pentru acești 
oameni, ei sunt însoțiți de multe ființe spirituale care îi ghidează și îi ajută acolo unde forța umană este 
prea slabă.... Astfel, este cu siguranță posibil ca acești oameni să ajungă totuși la maturitate, dar va fi  
extrem de dificil, deoarece voința lor nu va fi niciodată influențată cu forța.

Cu toate acestea, sfârșitul acestei perioade pământești a fost stabilit din eternitate, este prevăzut în 
planul de mântuire al lui Dumnezeu, pentru că El știe din eternitate când este timpul să stabilească o 
nouă ordine legală pe Pământ care a fost  răsturnată de voința oamenilor și de aceea o dezvoltare 
ascendentă a spiritului a devenit aproape imposibilă.... Dacă oamenii cred acum că nu este compatibil 
cu  dragostea  unui  "Dumnezeu  și  Tată"  ca  o  operă  a  creației,  cum  este  Pământul,  să  sufere  o 
transformare totală, trebuie replicat că ar fi mult mai degrabă o dovadă de lipsă de dragoste dacă nu s-
ar pune capăt unei astfel de nivel minim spiritual, pentru că atunci Pământul ar fi încetat să mai fie o 
stație de educație pentru spiritualitate, și-ar pierde complet menirea și nu ar face decât să încurajeze 
haosul care domnește pe el din punct de vedere spiritual.... Iubirea lui Dumnezeu încearcă cu adevărat 
totul pentru a-i ajuta pe oameni să se mântuiască, dar totuși nu se vede nicio îmbunătățire, nu se mai 
poate aștepta nicio "schimbare" spirituală pe acest Pământ, căci nu se mai poate aștepta ca rasa umană 
să se schimbe și  să se întoarcă la rânduiala  dorită  de Dumnezeu....  care singură ar putea opri  un 
"sfârșit".... Iar Dumnezeu a știut din eternitate că această posibilitate nu mai există și, prin urmare, El a 
putut să-și construiască planul pe această voință umană.... Și îl va și duce la îndeplinire, căci El este un 
Dumnezeu bun, drept și extrem de înțelept, care nu vrea altceva decât să ajute creaturile Sale să treacă 
din abis spre înălțime, spre El,  și  care,  de asemenea,  cunoaște cu adevărat și folosește mijloacele 
potrivite.... Dar voi, oamenii, nu vreți să credeți că a sosit timpul, că omenirea a ajuns deja la un nivel  
spiritual scăzut, care nu mai poate fi amânat.

Nu vreți  să credeți  asta,  deși sentimentul vostru interior vă spune că omenirea nu se mai poate 
aștepta la altceva. Și de aceea ridicați obiecții peste obiecții, care, totuși, sunt lipsite de orice logică.... 
Pentru că, de îndată ce vă gândiți serios la ce este acest Pământ și la ce este menit să servească.... și  
când vedeți  acum că  rareori  un  singur  om își  evaluează  viața  pământească  pentru  a  se  maturiza 
spiritual, ceea ce este evident pentru toată lumea, atunci trebuie să vă pară și vouă mai probabil că va 
veni un sfârșit decât că va continua să existe în același mod.... Pentru că trebuie să vă fie de asemenea 
evident că Dumnezeu nu poate aduce inevitabil oamenii la maturitate, astfel încât doar o transformare 
a acestui Pământ mai poate avea loc, un sfârșit al unei epoci ineficiente și un început al uneia noi în 
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care dezvoltarea spirituală ascendentă poate continua din nou și în care spiritualul, care se află încă în 
abis,  primește  de  asemenea  o  nouă  șansă  de  ascensiune....  Voi,  oamenii,  trebuie  să  țineți  cont 
întotdeauna de iubirea infinită și de înțelepciunea de neegalat a Dumnezeului și Creatorului vostru, 
care vrea să devină Tatăl tuturor și care face cu adevărat totul pentru a-și atinge scopul. Și astfel, nu 
puteți considera sfârșitul viitor al Pământului decât ca pe un act al iubirii Sale, dar niciodată ca pe o  
cruzime, de care El nu este capabil, căci El nu vrea niciodată să distrugă, ci doar să dea vreodată viață 
celor care și-au pierdut-o din vina lor.

Amin

Încheierea unei perioade de răscumpărare.... B.D. Nr. 7390

15. august 1959

ără îndoială, puteți crede că o perioadă de răscumpărare se va încheia, pentru că, de îndată ce 
sunteți spirituali, puteți urmări și voi evoluția spirituală a oamenilor și atunci nu vă va fi greu să  

credeți că trebuie să aibă loc o schimbare dacă nu vreau ca omenirea să cadă pradă Satanei, care, în 
mod evident, este la lucru. Desigur, aceasta nu este o explicație pentru o persoană cu o minte pur 
lumească, deoarece aceasta nu va accepta un nivel minim spiritual pentru că nu are ochi pentru el. Cu 
toate acestea, scopul existenței pământești nu este unul pur lumesc, ci dezvoltarea spirituală a ființei 
umane  este  sensul  și  scopul  vieții  pământești,  iar  dacă  acest  lucru  trece  în  mod  evident  în  plan 
secundar, atunci viața pământească a devenit inutilă și nu mai are nevoie să fie continuată de oameni 
care eșuează complet în scopul existenței lor. Dar nu este vorba doar de dezvoltarea ascendentă a 
ființei  umane.....  Întreaga  creație  conține  substanțe  spirituale  care  urmează  și  ele  acest  curs  de 
dezvoltare și ar trebui să continue să o facă, pentru care trebuie menținută o anumită ordine în creație, 
care, însă, este răsturnată de oameni și, prin urmare, creațiile de pe Pământ nu mai corespund scopului  
care le-a fost atribuit. O umanitate despiritualizată nu trăiește conform voinței Mele și, prin urmare, 
nici nu va folosi toate lucrările creației de care dispune conform voinței Mele, ci le va atribui alte 
scopuri, care astfel pun în pericol sau fac imposibilă dezvoltarea ascendentă a substanței spirituale din 
ea..... Și o astfel de umanitate despiritualizată animă în prezent Pământul și îi pune în pericol existența 
în continuare,  deoarece nu se mai mișcă pe Pământ în conformitate cu ordinea Mea, ci  răstoarnă 
ordinea divină și permite ca propria voință să prevaleze, ceea ce contrazice planul Meu de mântuire. 
Dar voința oamenilor este liberă.... Și astfel, acțiunile și activitățile lor nu sunt contracarate, ci oamenii 
înșiși pun mâna pe lucrarea de distrugere finală, ei înșiși aduc sfârșitul și nu știu că, în cele din urmă, 
acționează  indirect  doar  în  conformitate  cu  planul  Meu  de  mântuire,  deoarece  prin  lucrarea  de 
distrugere  continuă  cursul  de  dezvoltare  a  substanțelor  spirituale  încă  legate  în  creație,  deoarece 
începe o nouă eră de răscumpărare care va decurge din nou în ordinea legii, așa cum este determinată 
de iubirea și înțelepciunea Mea. Faptul că majoritatea umanității nu crede acest lucru dovedește doar 
că este o dovadă a nivelului minim spiritual, deoarece fiecare persoană trezită spiritual vede de la sine 
că starea actuală de pe Pământ nu poate rămâne dacă se dorește să se vorbească de o dezvoltare 
spirituală. Dar cei puțini dintre ai Mei vor ști că nu a mai rămas mult timp până la sfârșit, pentru că vor 
vedea clar semnele pe care le-am indicat prin Cuvânt și Scriptură..... Ființa umană trebuie să vadă cu 
ochi spirituali, atunci starea umanității îi va fi evidentă. Dar dacă se uită doar la lume, va vedea doar 
construcții și progres, și atunci îi va fi greu să creadă că totul se va sfârși, că nimeni nu se va putea 
bucura de ceea ce și-a construit prin propriile eforturi, de bunurile pământești pe care le deține, va 
vedea doar lumea și progresul ei, iar gândurile spirituale vor deveni tot mai îndepărtate cu cât se uită 
mai mult la lume și la progresul ei..... Dar el nu se va mai putea bucura mult timp de ceea ce îi oferă  
lumea,  ci  va  putea  urmări  foarte  curând  dezintegrarea,  mai  întâi  prin  voința  Mea,  prin  furia 
elementelor naturii.... și mai târziu prin intenția umană, pentru că însăși voința ființei umane dirijează 
lucrarea finală de distrugere pe acest Pământ și Eu nu o voi împiedica.... în fond, Mi-am construit 
planul  Meu  etern  de  Mântuire  pe  această  voință  umană  greșită,  care  oferă  tuturor  substanțelor 
spirituale din întregul univers noi posibilități de dezvoltare ascendentă din nou, pentru că vreau să le 
ajut să progreseze spiritual. Și astfel va veni așa cum a fost proclamat.... și dacă voi, oamenii, sunteți 
încă atât de neîncrezători față de aceste previziuni ale Mele...., puteți să vă așteptați cu certitudine că 
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vă confruntați cu mari tulburări și că o perioadă de răscumpărare se va încheia și o nouă perioadă va 
începe în curând.....

Căci a expirat timpul care a fost acordat spiritualului din iubirea, înțelepciunea și puterea Mea.... Și 
va veni, așa cum vi se vestește vouă, oamenilor, în repetate rânduri....

Amin

Sfârșitul unei perioade pământești este iminent.... B.D. Nr. 7929

27. iunie 1961

a fi respectat timpul care v-a fost stabilit pentru răscumpărarea voastră și aceasta înseamnă că se 
va încheia și  o perioadă de răscumpărare,  că va începe o nouă epocă conform planului  din 

eternitate....  Așa  cum  am  considerat  că  este  necesar  și  de  succes  pentru  sufletul  vostru,  pentru 
dezvoltarea întregii umanități, acest plan a fost stabilit, căci nivelul minim spiritual necesită o nouă 
ordine, necesită o intervenție din partea Mea, un punct de cotitură care este doar o binecuvântare, care 
servește dezvoltării spirituale ascendente. Și din eternitate am cunoscut și momentul în care omenirea 
a ajuns la acest  minim spiritual care necesită o schimbare, și voi respecta și acest moment și voi 
realiza planul Meu de mântuire, în fond, iubirea și înțelepciunea Mea determină întotdeauna regula și 
activitatea Mea în întregul univers.... Și astfel va avea loc sfârșitul unei perioade de răscumpărare și va 
începe din nou o nouă perioadă, pentru că procesul de dezvoltare trebuie să continue neoprit, pentru că 
nu se poate produce nicio stagnare din partea Mea și pentru că vreau să împiedic o scufundare și mai 
adâncă a substanței spirituale care trăiește pe Pământ sub formă de ființă umană. Prin urmare, este 
sigur că o epocă de dezvoltare se va încheia.... Va fi un moment de cotitură spirituală care, totuși, va 
avea și un efect terestru, deoarece, întrucât ceea ce este încă legat în formă va deveni și el liber și va  
lua forme noi, acest lucru va necesita și o disoluție și o remodelare a creațiilor Pământului, astfel încât 
este de așteptat o remodelare totală a întregii suprafețe terestre, ceea ce va pune capăt vechii perioade 
de răscumpărare și va însemna începutul unei noi ere de dezvoltare. Ceea ce a fost prestabilit din 
eternitate se va întâmpla și  în ziua care a fost  stabilită pentru aceasta....  dar cunoașterea exactă a 
acestei zile rămâne ascunsă de voi, oamenii, pentru că nu ar fi de ajutor pentru salvarea sufletelor 
voastre dacă ați ști despre ea.... Dar nu mai este departe.... fie că o credeți sau nu.... timpul a expirat și  
planul Meu de mântuire din eternitate se va împlini conform voinței Mele.... Faptul că voi, oamenii 
din  timpul  prezent,  sunteți  destinați  să  experimentați  acest  sfârșit  are  și  el  un  motiv,  deoarece 
rezistența voastră împotriva Mea a fost puternică și nu a permis o întrupare mai devreme ca ființă 
umană.... Dar, din nou, aceeași perioadă de timp a fost stabilită și pentru voi, deoarece trebuia să vă 
încheiați cursul dezvoltării.... De asemenea, este posibil să îl încheiați cu succes; este încă posibil ca 
voi toți  să găsiți  drumul spre Mine înainte de sfârșit,  dacă renunțați  la  împotrivirea voastră și  vă 
întoarceți din nou la Mine, de la Care v-ați îndepărtat cândva în mod liber consimțit, spre propriul 
vostru  rău....  Voi  încă  locuiți  pe  Pământ;  nu lăsați  timpul  să  treacă  nefolosit,  căci  Eu Îmi  revărs  
binecuvântările asupra voastră din abundență și vă ajut cu adevărat în toate felurile, pentru că numai 
Eu știu ce înseamnă pentru voi dacă veți eșua și va trebui să parcurgeți din nou calea infinit de lungă a 
dezvoltării  prin  creațiile  Noului  Pământ....  Recunoașteți  faptul  că  sfârșitul  este  foarte  aproape  și 
pregătiți-vă pentru acest sfârșit.... Și, cu adevărat, va fi doar o binecuvântare pentru voi dacă vă veți  
întoarce la Mine și veți apela la puterea și ajutorul Meu.... Încă puteți realiza multe într-un timp scurt, 
puteți scăpa de ultima formă și puteți atinge libertatea spirituală deplină.... Trebuie doar să vă doriți să 
nu parcurgeți în zadar drumul vostru pământesc ca ființă umană.... Trebuie doar să Mă chemați în 
ajutor pe Mine, Dumnezeul și Tatăl vostru din eternitate, și îl veți găsi la Iisus.... la Cel care singur  
poate și va răscumpăra. Nu lăsați acest îndemn să treacă neauzit în urechile voastre, luați-l în inima 
voastră cu cea mai mare seriozitate și gândiți-vă la el.... și acționați înainte de a fi prea târziu.... Pentru 
că nimeni nu va fi pierdut, Eu încă mai vreau să ajut pe toată lumea înainte de a veni sfârșitul.... Dar el 
va veni irevocabil, căci timpul s-a împlinit, a expirat termenul care a fost acordat spiritualului, care 
trebuia să se încheie în această perioadă de răscumpărare, și va începe unul nou, așa cum și când este 
prevăzut în planul Meu de mântuire din veșnicie....

V
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Amin

Noua perioadă de răscumpărare.... B.D. Nr. 8345

2. decembrie 1962

u se mai poate aștepta o mare ascensiune spirituală pe acest Pământ, doar câțiva vor mai găsi și 
vor merge pe calea cea bună, care duce la Mine.... înapoi în casa Tatălui. Cu siguranță că vor 

exista pretutindeni oameni care se vor strădui să lucreze pentru Mine și pentru Împărăția Mea, care, cu 
devotament sincer față de Mine, vor apăra dogmele de credință care se aplică în diferitele organizații 
ecleziastice.... Ei vor avea bunăvoința de a transmite adevărul oamenilor și vor face acest lucru dacă 
spiritul Meu poate lucra prin ei, precum și dacă predică pentru Mine și pentru Împărăția Mea. Cu toate 
acestea, sunt puțini cei care își iau în serios modelarea sufletului, a căror credință în Mine îi face să 
creadă într-o responsabilitate față de Mine și care, prin urmare, trăiesc o viață pământească conștientă. 
Majoritatea este și rămâne indiferentă, indiferent cât de puternici sunt vorbitorii lor..... Tot ceea ce este 
spiritual este respins doar cu un zâmbet superior, pentru că le apare oamenilor ca fiind fantezie și ireal 
și, prin urmare, nu îi captivează nici pe ei. Cu toate acestea, de dragul celor puțini, ar trebui să se 
lucreze cu nerăbdare, pentru că simplul fapt de a fi salvat un suflet de la distrugere, de a-l salva de la 
un drum repetat prin creațiile pământești, este un succes atât de mare încât niciun efort nu ar trebui 
cruțat, pentru că acel suflet îi va mulțumi veșnic Mântuitorului său pentru că l-a condus pe calea cea 
bună. Se pare că mulți oameni se întorc la credință.... Dar și mai mare este numărul celor care cad și 
își abandonează cu nepăsare credința în Mine, care nu recunosc actul de mântuire al lui Iisus Hristos 
ca o lucrare de ispășire pentru întreaga omenire.... Și tocmai pentru că credința în Iisus Hristos scade 
din ce în ce mai mult, adversitatea spirituală devine și ea din ce în ce mai mare și va duce în cele din 
urmă la  desființarea  lucrării  de creație  pe Pământ,  deoarece trebuie împiedicată  coborârea  și  mai 
adâncă în întuneric, ceea ce se întâmplă prin îndepărtarea substanței spirituale aparținând adversarului 
Meu, prin alungarea acestei substanțe spirituale din nou în creația materială. Vă repet mereu că pe 
acest Pământ nu este de așteptat nicio schimbare spirituală în bine, că va începe o nouă perioadă de 
răscumpărare și că aceasta este o schimbare atât spirituală, cât și pământească în același timp, pentru 
că nu va rămâne nimic din ceea ce trăiește și există pe, în și deasupra Pământului, ci totul va suferi o  
schimbare, va apărea un Nou Pământ și acest Nou Pământ va începe din nou în ordine legală, astfel 
încât o dezvoltare ulterioară a tot ceea ce este spiritual va fi din nou asigurată pe el și astfel procesul 
de întoarcere va continua în această ordine legală. Faptul că voi, oamenii, credeți sau nu acest lucru, 
nu hotărăște planul Meu de veșnicie, dar voi, cei care nu vreți să credeți în afirmațiile Mele, veți fi  
surprinși de cât de repede se va ivi ziua în care primele anunțuri se vor adeveri: Atunci când veți putea  
încă  experimenta  un  ultim  semn  din  partea  Mea,  care  vă  va  confirma  adevărul  tuturor  acestor 
anunțuri.... Tocmai acei oameni care se cred superiori intelectual față de semenii lor neagă astfel de 
anunțuri de sfârșit și, astfel, se îndoiesc și ei de adevărul Cuvântului Meu care este transmis direct de 
Sus pe Pământ..... Dar cine altcineva ar putea da o astfel de prezicere precisă dacă nu Cel căruia i-a 
fost  dată  toată  puterea  și  care  este,  de  asemenea,  Domn  peste  toate  puterile  Cerului  și  ale 
Pământului?.... Puteți accepta cu adevărat Cuvântul Său ca fiind sigur și cert, pentru că nu numai că 
vorbesc, ci și explic tot ceea ce vi se întâmplă ca fiind impus de dragostea, înțelepciunea și puterea 
Mea, pentru că acest lucru este necesar pentru sufletele care Mă vor mai chema în ultimul ceas, înainte 
de a veni sfârșitul. Nu vreau să obțin nimic altceva prin previziunile Mele decât să vă trezesc simțul  
responsabilității, astfel încât să vă imaginați că sunteți aproape de sfârșit și să vă întrebați dacă și cum 
puteți supraviețui în ochii Dumnezeului și Creatorului vostru..... Nu trebuie să-i credeți pe cei care 
neagă un sfârșit, care vor să trezească în voi, oamenii, speranța unui timp care se va schimba în bine.... 
într-un moment de cotitură spirituală care va avea loc încă pe acest Pământ, ceea ce necesită doar o 
altă rasă umană care să trăiască conform voinței Mele.... O astfel de rasă umană nu se va mai găsi pe 
acest  Pământ,  deoarece  spiritualizarea  va  continua  și  numai  ea  va  duce  la  sfârșitul  acestei  epoci 
pământești. Căci Pământul este menit să fie o școală a spiritului, dar numai materia domină gândurile 
oamenilor și, prin urmare, ei înșiși vor redeveni materie, pe care o doresc mai presus de orice și uită 
complet de un Dumnezeu care le-a dat viața pământească de dragul unui scop anume.... Acest scop nu 
este îndeplinit  de oameni, acest scop nu mai este îndeplinit nici  de pământul însuși,  căci întreaga 

N

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 14/117



ordine divină a fost răsturnată, Pământul a devenit împărăția adversarului Meu care vrea să împiedice 
orice dezvoltare ascendentă a spiritualității.... Iar voi, oamenii, care încă mai credeți într-o schimbare 
spirituală a oamenilor de pe acest Pământ, sunteți orbi din punct de vedere spiritual, vă lipsește orice  
iluminare interioară, sunteți determinați doar de bunul simț să faceți afirmații și să negați revelațiile 
divine și să le prezentați ca pe o expresie a spiritului advers, altfel ar trebui să recunoașteți voi înșivă 
stadiul în care a ajuns omenirea și mai degrabă să tăceți, chiar dacă voi înșivă nu sunteți în stare să 
credeți într-un sfârșit....  dar nu vă dezvăluiți lipsa de cunoștințe prin afirmații false care contrazic 
predicțiile Mele.... Căci și voi va trebui să răspundeți pentru asta, pentru că îi împiedicați pe oameni să 
reflecteze asupra vieții lor greșite și astfel să se întoarcă la Mine, ceea ce trebuie să se întâmple încă 
înainte de sfârșit, sufletul trebuie să fie salvat de la soarta cumplită a unei noi izgoniri în creațiile 
Pământului....

Amin
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Planul de mântuire al lui Dumnezeu 

Procesul de întoarcere.... B.D. Nr. 8564

20. iulie 1963

imic nu poate fi pierdut veșnic care a apărut odată din Mine și din puterea Mea.... Rămâne în 
existență pentru că este nepieritor și, de asemenea, se întoarce inevitabil la Mine ca sursă de 

putere din eternitate, pentru că acest lucru este întemeiat în legea ordinii Mele veșnice. Dar ființa care 
a luat naștere din Mine ca ființă perfectă, divină, s-ar putea transforma în opusul ei în liberul arbitru, ar 
putea renunța la perfecțiunea sa și să se modeleze într-o ființă antidivină..... Și a făcut acest lucru și nu 
a fost împiedicată de Mine, pentru că Eu urmăream un plan, pentru că Mi-am stabilit un scop pentru  
toate ființele "create": Ca ele să devină "copiii" Mei, pe care Eu Însumi nu i-am putut "crea", ci care 
trebuiau să se modeleze în acest sens prin liberul arbitru.... Și astfel, nu am împiedicat apostazia lor 
față de Mine, ci am pregătit un proces de întoarcere pentru toate ființele căzute cândva: Am remodelat 
forța pe care am radiat-o cândva ca ființe în opere de creație de toate felurile.... Am dizolvat ființele în 
nenumărate particule, prin care au fost însuflețite și operele de creație și astfel forța a devenit acum 
activă în voința Mea....  adică fiecare operă de creație și-a îndeplinit  sarcina care i-a fost  atribuită 
conform legii naturale, căci Eu nu am permis ca nimic să se nască fără sens și scop.... Fiecare lucrare a 
creației  își  avea scopul ei  și  astfel  iubirea,  înțelepciunea și  puterea Mea au dat naștere unei  lumi 
pământești care conținea toate acele particule de suflet căzute care acum se maturizau încet în sus, 
pentru că într-o zi urmau să se reunească din nou ca ființe individuale, pentru că într-o zi urmau să se 
întrupeze din nou în ființa umană ca spirit primordial căzut cândva, pentru ca apoi să treacă testul final 
al voinței: Să se întoarcă de bunăvoie la Mine, așa cum el se îndepărtase de bunăvoie de Mine.... Iar 
acest  curs  nesfârșit  de  lung  al  dezvoltării  ascendente  înseamnă  acum  pentru  ființa  primordială, 
dizolvată în particule, un curs de slujire.... în contrast cu căderea, care a avut ca motiv aroganța și 
imperiozitatea ființei.... Întoarcerea nu poate avea loc decât pe calea slujirii neîncetate, care se petrece 
acum în stare de constrângere, până când ființa în stare de ființă umană va sluji în mod voluntar, 
mânată de iubire.... care garantează apoi și perfecțiunea sigură pe acest Pământ. Este o cale infinit de 
lungă pe care ființa căzută de odinioară trebuie să o parcurgă până când poate lua decizia finală în  
starea de libertate a voinței ca ființă umană.... Iar această cale este atât de cumplit de chinuitoare încât 
ființei umane i se ia amintirea, pentru că se presupune că ea trebuie să decidă liber, iar cunoașterea 
chinurilor și suferințelor stării legate ar face-o lipsită de libertate în voința și gândirea sa ca ființă 
umană.... Pentru că frica ar împinge-o să ia decizia corectă, dar aceasta ar fi complet lipsită de valoare 
pentru suflet și perfecțiunea sa.... Ființa umană ar trebui să slujească liber din iubire și să ajungă la 
maturitate,  iar  în acest  scop își  croiește drumul pe Pământ....  Pentru că ființa umană este spiritul  
primordial căzut cândva, căruia i se deschid toate posibilitățile prin iubirea Mea nesfârșită pentru a 
redeveni ceea ce a fost la început: O ființă care se află în cea mai înaltă perfecțiune, dar care a atins  
acum perfecțiunea în liberul arbitru însuși, pe care Eu nu i-am putut-o da și care a devenit acum 
"opera creată" după chipul Meu, "copilul Meu".... Acesta este scopul pe care Mi l-am stabilit încă de la 
început,  care a necesitat  o cale  nesfârșită de dezvoltare și  care trebuie înțeles ca "planul  Meu de 
mântuire din eternitate".... Și astfel, voi, oamenii, știți că sunteți acea ființă spirituală decăzută care 
este pe cale să atingă țelul care constă în unirea cu Mine în liberul arbitru, ceea ce înseamnă din nou că 
trebuie să vă transformați în iubire pentru a vă putea uni cu Mine ca Iubire eternă.... Știți acum că 
existența voastră nu a început doar ca ființă umană, ci că existați deja de o veșnicie.... Știți că nu ați 
ieșit din Mine într-o stare care nu poate fi numită perfectă, deoarece, ca ființă umană, aveți slăbiciuni 
și defecte, nu sunteți creaturi perfecte și, prin urmare, nu ați fi putut ieși niciodată din Mine în această  
stare, Eu, Care nu pot crea decât perfecțiune.... Iar această cunoaștere ar trebui să vă facă să gândiți și 
să vă conducă, de asemenea, la cunoașterea faptului că viața voastră pământească trebuie să aibă și un 
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scop: Să vă întoarceți la perfecțiunea în care vă aflați inițial și pe care ați predat-o de bunăvoie.... Și 
astfel veți ști și despre sarcina voastră, care constă în a vă transforma în iubire, care este elementul 
vostru primordial, căci sunteți la fel ca Mine în substanța voastră primordială.... Deși voi, ca ființe 
umane, sunteți încă departe de perfecțiune, sunteți și veți rămâne creaturi divine care nu pot pieri 
niciodată și de a căror perfecțiune Mă voi îngriji mereu, pe care nu le voi lăsa niciodată să cadă și 
care, într-o zi, vor ajunge cu siguranță la scopul final: Să fie și să rămână intim unite cu Mine pentru 
eternitate.... Faptul că voi, în calitate de ființe umane, știți prea puțin despre aceasta se datorează doar 
gradului vostru slab de iubire, altfel ați fi în plină cunoaștere, dar atunci ați fi (sunteți!) deja aproape 
de perfecțiunea voastră. Dar cunoașterea despre aceasta vă vine de la Mine, dacă doar sunteți dispuși 
să o acceptați....  dacă doar doriți  să știți  ceva despre corelațiile care vă privesc pe voi  înșivă,  pe 
Dumnezeul și Creatorul vostru din eternitate și întreaga creație.... Atunci veți fi cu adevărat învățați 
despre  aceasta  în  tot  adevărul,  iar  acum  veți  parcurge  și  voi  în  mod  conștient  calea  voastră 
pământească cu scopul unirii finale cu Mine.... Veți atinge perfecțiunea și o viață de fericire care va 
dura pentru totdeauna....

Amin

Dumnezeu își duce la îndeplinire planul Său de mântuire.... B.D. Nr. 8656

26. octombrie 1963

iciodată nu veți putea să Mă împiedicați să Îmi realizez planul de mântuire din eternitate. Deși 
am spus că puteți evita multe de la voi înșivă prin rugăciune sinceră, planul Meu de mântuire se 

bazează pe voința oamenilor, pe care am recunoscut-o din eternitate și astfel am putut să determin și 
vremurile în conformitate cu ea, când vor avea loc mari schimbări și voi respecta și aceste vremuri. 
Pot, cu siguranță, să abat evenimentele de la fiecare individ în virtutea rugăciunii sale sincere, pot 
ghida  fiecare  individ  astfel  încât  să  nu fie  afectat  de  evenimentele  pe care  le  las  să  vină  asupra 
oamenilor, dacă vreau să-Mi ating scopul Meu: Să continui procesul de întoarcere care s-a oprit.... Cu 
toate acestea, v-am prezis întotdeauna evenimente neobișnuite, iar aceste preziceri se vor adeveri și 
ele, pentru că trebuie să se adeverească dacă se dorește restabilirea ordinii divine. Și știu cu adevărat  
din eternitate că și când ordinea divină nu va mai fi respectată și, prin urmare, am putut, de asemenea,  
să arăt întotdeauna spre acest moment și să menționez marile tulburări care vor avea loc irevocabil,  
conform anunțurilor Mele. Dar oamenii nu vor crede niciodată aceste anunțuri, fără îndoială, pentru că 
este dincolo de înțelegerea umană ceea ce li se profețește ca fiind iminent.... Ei vor putea într-adevăr 
să  recunoască,  din  cursul  evenimentelor  mondiale,  că  trebuie  să  aibă  loc  o  schimbare,  deoarece 
oamenii au ajuns la un punct de jos, care se observă în mod clar datorită dependenței de plăcere și  
dorinței  excesive de bunăstare pământească,  de bunuri  pământești,  de onoare  și  de putere....  Prin 
urmare,  ei  ar  putea  să  recunoască  din  semnele  vremurilor  că  aceste  proclamații  au  o  anumită 
justificare, că trebuie luate în serios, iar acum își conduc propriul mod de viață în consecință. Dar lipsa 
de credință este deja prea mare pentru ca oamenii să asculte astfel de indicații. Ei duc fără rețineri o 
viață pur pământească și resping orice gând de schimbare radicală. Și, prin urmare, omenirea va fi  
luată prin surprindere de un eveniment natural de natură catastrofală, de o amploare pe care Pământul 
nu a mai experimentat-o niciodată, care va aduce sfârșitul vieții multor oameni și care va duce la un 
haos de cea mai mare amploare și va însemna o mizerie imensă pentru oameni. Acesta este un ultim 
semn de avertizare  și,  prin  urmare,  va  fi,  de  asemenea,  anunțat  oamenilor  din  nou și  din  nou.... 
Mesagerii  Mei  trebuie  să  le  semnaleze  acest  lucru  oamenilor,  astfel  încât  aceștia  să  recunoască 
adevărul atunci când se va produce acest eveniment și să folosească totuși bine ultimul timp până la 
sfârșitul care va urma în scurt timp pentru maturizarea sufletului lor. Ei vor găsi într-adevăr puțină sau 
deloc credință și totuși Eu îi instruiesc pe mesagerii Mei în mod repetat să vorbească acolo unde există 
o oportunitate. Oamenii nu vor să fie deranjați în viața lor de plăcere, totuși vor fi brusc surprinși, iar 
evenimentul care va veni poate fi sfârșitul pentru fiecare persoană în parte, iar aceasta nu va putea 
prelua niciuna dintre bunurile sale pământești. Și ar trebui să aibă mereu în vedere acest lucru, căci  
chiar dacă nu este dispus să creadă altfel, el știe totuși că nu-și poate prelungi viața fizică cu o zi, 
deoarece ceasul morții sale este stabilit, și știe că și pentru el va veni într-o zi un sfârșit și că acesta  

N
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poate fi în orice zi, că atunci va trebui să lase în urmă tot ceea ce constituie scopul său în viață. Și de  
aceea  el  nu  ar  trebui  să  prețuiască  atât  de  mult  bunurile  pământești,  ci  să  creeze  bunuri  pentru 
eternitate.... Și ar acționa doar cu prudență, în timp ce o viață pur pământească nu este un semn de 
prudență, ci mărturisește o gândire confuză.... Dar planul Meu din veșnicie va fi pus în aplicare și ziua 
pe  care  Mi-am  stabilit-o  va  fi  respectată,  deoarece  rasa  umană  nu-și  va  mai  îndeplini  sarcina 
pământească și, prin urmare, va fi devorată de pământ, cu excepția celor care M-au recunoscut, care 
cred  în  Mine și  Îmi  rămân credincioși  până  la  sfârșit....  Căci  Pământul  trebuie  să  continue  să-și 
îndeplinească menirea de stație de pregătire pentru substanțele spirituale care se întorc la Mine.... Și, 
prin urmare, nici marea lucrare de transformare nu poate fi omisă și totul trebuie să se întâmple așa 
cum am prezis de nenumărate ori, pentru că nu voi lăsa oamenii neavizați și voi oferi totuși tuturor 
suficiente posibilități de a găsi drumul spre Mine și de a căuta contactul cu Mine prin credință și  
iubire. Și, cu adevărat, aceștia vor fi încă salvați înainte de sfârșit.... Îi voi chema deja dinainte, astfel 
încât să nu fie în pericol de a se scufunda complet, ci vor putea totuși să se maturizeze în lumea de 
dincolo.... Sau, la sfârșit, îi voi răpi de pe Pământ într-un loc de pace, pentru că ei vor reînvia Noul 
Pământ, ca material al noii rase umane.... Credeți, oameni buni, ceea ce vă tot anunț, căci nu a mai 
rămas mult timp și oricine este de bunăvoință mai poate fi salvat, pentru ca soarta cumplită a noii  
alungări să nu se abată asupra lui....

Amin
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Apariții ale timpului prezent 

Declinul spiritual.... B.D. Nr. 2212

15. ianuarie 1942

amenii din ziua de azi nu-și dau seama încotro plutesc în derivă. Ei sunt vii și totuși morți în 
spirit.  Ei  nu  găsesc  nicio  legătură  cu  Dumnezeu  pentru  că  nu-L caută.  Lumea  pământească 

înseamnă totul pentru ei, dar șirul lor de gânduri nu merge dincolo de ea. Și, prin urmare, fiecare zi se  
consumă inutil în sensul spiritual.... dezvoltarea superioară este pusă sub semnul întrebării, ba chiar se 
înregistrează adesea o regresie spirituală care are consecințe extrem de grave. Și chiar dacă oamenilor 
li se atrage atenția asupra sarcinii lor pământești reale, ei nu ascultă astfel de idei, deoarece lumea și  
cerințele ei par a fi singurul lucru care contează pentru ei. Și astfel calea lor pământească este una 
greșită, pentru acești oameni Pământul nu este ceea ce ar trebui să fie.... Iar dragostea și înțelepciunea 
lui Dumnezeu nu le permite oamenilor să-și folosească în mod greșit viața pământească, să îi dea un 
alt scop decât cel pe care l-a intenționat Dumnezeu, pentru că instrucțiunile Sale sunt înțelepte și de 
nepătruns. Dar dacă ființa umană nu mai recunoaște înțelepciunea lui Dumnezeu, ea nu ține cont nici 
de instrucțiunile  Sale,  iar  acest  lucru nu poate duce decât  la  prăbușirea a  ceea ce ar trebui să se 
dezvolte ascendent. Dar o dezvoltare ascendentă poate avea loc doar atunci când omul este în contact 
cu spiritualul și desconsideră lumea. Omenirea este însă despiritualizată, se grăbește și aleargă după 
scopuri  pământești,  este  incapabilă  de  o  legătură  spirituală  pentru  că  nu  vrea,  căci  lupta  pentru 
spiritualitate i se pare lipsită de valoare, deoarece nu aduce niciun succes pământesc.... Și acesta este  
declinul spiritual.... aceasta este o stare pe care Dumnezeu nu o privește inactiv, ci pe care încearcă să 
o remedieze trezindu-i  pe oameni  din letargia  lor spirituală prin evenimente care zdruncină sever 
gândirea oamenilor. Dumnezeu are toată puterea și, cu adevărat, va dovedi și El puterea Sa oamenilor, 
astfel încât aceștia să învețe să-L recunoască și să încerce serios să se gândească la sensul și scopul 
vieții  pământești.  Și astfel,  El  le ia  oamenilor mai întâi  ceea ce le-a ocupat  până acum gândirea: 
Posesiunile pământești și plăcerile pământești. Prin efemeritatea acestora, ei vor recunoaște mai întâi 
lipsa  de  valoare  și,  după momente  de  dezamăgire,  vor  reflecta  asupra  singurului  lucru  valoros.... 
despre relația omului cu Dumnezeu.... El caută să trezească în ei dorința de a avea un bun nepieritor, 
să renunțe la tot ceea ce le-a dominat gândirea până acum. Și acesta este scopul evenimentelor viitoare 
pe care Dumnezeu trebuie să le lase inevitabil să vină asupra oamenilor, pentru ca ei să se folosească 
încă de restul vieții lor pentru mântuirea sufletelor lor, ceea ce până acum trebuia să facă fără nici o 
grijă....

O

Amin

Motivul declinului spiritual Dependența de materie.... B.D. Nr. 5504

11. octombrie 1952

 cauză esențială a declinului spiritual al oamenilor este dependența din ce în ce mai mare față de 
materie. Ea este ca o boală care i-a cuprins pe oameni, care duce la moarte, este ca un lanț tot 

mai greu care amenință viața oamenilor, căci nu viața pământească, ci cea spirituală, viața sufletului,  
este  cea  care  este  în  pericol.  Căci  dorința  excesivă  pentru  materie  își  găsește  împlinirea,  căci 
întotdeauna însăși voința omului este cea care determină starea în care se află sufletul. Materia dură va 
fi într-o zi soarta sa, pe care ființa umană o urmărește cu atâta râvnă. Ființei umane nu i se poate face 
înțeles faptul că dorința de materie, de bunuri pământești, înseamnă un pas înapoi, căci ea tinde spre 
ceva ce a depășit de mult timp, ceea ce a însemnat pentru sufletul său o întemnițare dură, care a fost  
resimțită ca o robie și deci ca un chin de către suflet, iar fiecare eliberare din ea, fiecare progres în  
starea de constrângere a adus ușurare în plan spiritual.

O
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Și acum ființa umană se străduiește față de ceea ce sufletul său s-a scăpat, pentru că era o încătușare. 
Tot ceea ce este material-pământesc servește numai trupului, dar sufletului numai dacă este depășit, 
dacă stimulează iubirea ființei umane spre activitate, spre dăruire, spre exprimarea din iubire față de 
aproapele. Atunci materia poate fi și ea utilă pentru viața sufletului, dar trebuie să fie întotdeauna o 
detașare de ea, nu o dorință de ea în interes propriu. Atâta timp cât sunt dorite bunurile pământești, 
dorința de posesiuni spirituale nu există sau există doar într-o măsură foarte mică, dar sufletul nu poate 
lua cu el nimic pământesc în împărăția spirituală, ci poate lua posesiuni spirituale, care singure îl 
pregătesc pentru o stare de fericire. Dacă oamenii s-ar gândi că chiar a doua zi se poate sfârși viața lor  
pământească și că, prin urmare, și-ar face provizii pentru șederea lor în împărăția spirituală.... dacă ar 
considera că toate posesiunile pământești sunt lipsite de valoare pentru ei și că ceea ce trăiește în 
împărăția spirituală trece în cea mai mare sărăcie, de care omul de pe Pământ este responsabil el 
însuși, pe care ar fi putut cu ușurință să o evite prin strângerea de comori spirituale pe Pământ..... dacă 
ar considera că viața pământească, chiar dacă durează mult timp, este doar o clipă în comparație cu 
veșnicia, dar că sufletul trebuie să sufere de pe urma a ceea ce ființa umană a ratat pe Pământ.... Cu 
toate acestea, nu se poate decât să i se atragă atenția din nou și din nou de mersul în gol al vieții sale,  
nu poate decât să fie îndemnat din nou și din nou să se gândească la viitor și să nu-și irosească toată 
energia vieții sale pământești pe bunuri care sunt și rămân complet lipsite de valoare. El se află în 
posesia liberului arbitru și a intelectului și, prin urmare, nu poate fi decât instruit, dar nu forțat, să 
trăiască viața sa, astfel încât sufletul să intre în împărăția spirituală sănătos și plin de putere. Din acest 
motiv, oamenii vor fi privați în mod repetat de ceea ce își doresc cu atâta ardoare pe Pământ, le va fi 
adus în mod repetat la cunoștință caracterul trecător al posesiunilor pământești, iar fericiți sunt cei care 
recunosc că scopul vieții lor pământești este diferit de lupta pentru bunuri pământești; fericiți sunt cei  
care reflectă și adună comori spirituale,  fericiți  sunt cei  care creează și lucrează pentru mântuirea 
sufletului, căci ei vor fi bogați și binecuvântați în împărăția spirituală și vor putea acum să creeze și să  
lucreze pentru că averea lor este nepieritoare....

Amin

Referiri  ale  lui  Dumnezeu  la  caracterul  trecător  al  bunurilor 
pământești.... 

B.D. Nr. 6179

29. ianuarie 1955

mul  trebuie  mai  întâi  să  fie  făcut  să  înțeleagă  caracterul  trecător  al  bunurilor  pământești-
materiale  înainte  de  a  se  îndrepta  spre  ceea  ce  este  nepieritor.  Viața  pământească  îi  umple 

gândurile pentru că îl confruntă cu sarcini și împliniri ale datoriei care îi vor ocupa mereu gândirea....  
Iar el ar fi insațiabil dacă totul ar dura, pentru că atunci ar putea să-și sporească constant bunurile și 
atunci  nu  ar  mai  exista  nicio  limită  pentru  dorințele  și  poftele  sale....  Dar,  întrucât  materia  este 
trecătoare, el este astfel obligat să fie în permanență activ pentru a obține aceste bunuri, ceea ce, într-
adevăr, îi poate ocupa și toată gândirea, dar lasă deschisă și posibilitatea ca efemeritatea să-l învețe să 
gândească  altfel....  că  i  se  poate  părea  inutil  să-și  folosească  toată  vitalitatea  doar  pentru  aceste 
bunuri.... că are o dorință pentru bunuri care sunt nepieritoare. Numai conștientizarea lipsei de valoare 
a bunurilor pământești îl poate determina să se străduiască pentru bunurile spirituale.... sau altfel să 
alerge tot  mai mult  după cele trecătoare pentru că nu au permanență....  Și  chiar  dacă posesiunile 
pământești rămân la om și el le poate spori în mod constant fără ca acestea să-i fie luate, gândul morții  
îi amintește mereu că trebuie să se desprindă din timp de ceea ce pierde totuși prin moarte.... Așadar, 
totul  în  viață  este  aranjat  de Dumnezeu în  așa  fel  încât  ființa  umană poate învăța  foarte  ușor  să 
disprețuiască lumea și bunurile ei și să intre mental într-o altă lume.... Dar gândurile și voința lui nu 
sunt  neapărat  îndreptate  spre această  altă  lume....  omul este  liber  să  aleagă  de  care  lume se lasă 
captivat.... Iar bunurile pământești vor exercita de cele mai multe ori o atracție mai mare pentru că 
sunt  tangibile  și  vizibile,  în  timp ce bunurile  spirituale  nu lasă prea  multă  impresie  pentru  că se 
presupune că au o valoare prea mică....  și  vor avea valoare pentru oameni doar dacă aceștia sunt 
capabili să se detașeze cu ușurință de bunurile pământești. Dacă fiecare persoană s-ar gândi că chiar a 
doua zi ar putea fi ultima sa zi,  atunci toate bunurile pământești  și achiziționarea lor i s-ar părea 
complet inutile și ar face ceva mai multe provizii pentru timpul de după.... Dar ei resping orice gând 

O
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despre moarte ca fiind "încă prematur" și se bucură doar de lumea pământească și de bunurile ei. De 
aceea,  cu  cât  sfârșitul  este  mai  aproape,  cu  atât  mai  mult  moartea  este  adusă  în  fața  ochilor  
oamenilor..... Oamenii sunt smulși din mijlocul vieții pentru a le arăta în mod repetat semenilor lor 
caracterul trecător, pentru a le îndrepta în mod repetat gândurile spre propria lor moarte.... Se arată atât 
de evident cât de puțină siguranță poate avea fiecare individ în ceea ce privește propria viață.... și, de 
fiecare dată, bunurile sunt distruse, bunurile pământești cad victime diverselor catastrofe.... Oamenii 
sunt mereu și pretutindeni îndreptați spre viața reală, permanentă, pe care fiecare o poate obține dacă 
își dorește cu seriozitate.... dacă se străduiește să obțină bunuri spirituale pe care nici măcar moartea 
nu i le poate lua, care îl vor urma în împărăția de dincolo atunci când va veni ceasul trecerii sale.... 
Fiecare persoană ar trebui să se străduiască să obțină comori spirituale, atunci nici măcar moartea nu-l 
va mai speria; atunci va fi devenit și el victorios asupra morții, pentru că îl așteaptă viața veșnică în 
împărăția spirituală, care îl va face nespus de fericit și va dăinui pentru toată veșnicia....

Amin

Starea spirituală.... Lipsa de Dumnezeu.... B.D. Nr. 1446

31. mai 1940

tarea spirituală, care necesită o reformare a condițiilor de viață existente, trebuie să fie supusă unei 
examinări mai atente, pentru ca omul să aibă o înțelegere corectă a evenimentelor naturale care 

vor urma. Atitudinea oamenilor față de Dumnezeu trebuie mai întâi să fie luată în considerare.... și nu 
se poate forma o altă judecată decât aceea că omenirea trăiește aproape în întregime fără Dumnezeu, 
că, cu siguranță, încă mai vorbește în mod tradițional despre El sau chiar Îl mărturisește în exterior, 
dar  că  viața  reală  este  dusă  independent  de  El  și  că  conceptul  de  Dumnezeu  înseamnă  aproape 
exclusiv ceva de necrezut pentru oameni.  Pentru că întotdeauna doar atitudinea interioară față de 
Dumnezeu este decisivă, nu și mărturisirea exterioară formală. Și tocmai atitudinea interioară este cea 
care nu se regăsește decât extrem de rar în modul în care Dumnezeu le cere oamenilor. Mulți încearcă 
să pătrundă esența divinității, dar rareori fac acest lucru în așa fel încât să se adreseze direct Lui pentru 
a fi iluminați. Aceasta este singura cale sigură, dar ei își pun această întrebare doar atunci când deja 
afirmă în interior Divinitatea.... Dar atâta timp cât nu pot face acest lucru, ei meditează asupra ei în 
mod intelectual și nu ajung la rezultat. Deci ei nu au credință, iar în cel mai favorabil caz caută să 
înlocuiască credința cu cercetarea intelectuală. Dar această cale este greșită. Pentru a-L recunoaște pe 
Dumnezeu, El trebuie mai întâi să fie recunoscut. Numai o atitudine de afirmare față de Dumnezeu 
poate duce la o relație corectă cu Dumnezeu. Iar aceasta trebuie să fie simțită în interior.... Ființa, care 
provine din  Dumnezeu,  trebuie  să-și  recunoască originea,  trebuie  să  simtă  unitatea cu  Dumnezeu 
pentru a se apropia din nou de El. În prezent, însă, gândirea umană este departe de această corectă 
cunoaștere.  Pentru oameni,  Dumnezeu este  doar conceptul  unei  ființe  infinit  de îndepărtate  sau o 
figură de lumină adusă la viață de oamenii înșiși, care este lipsită de orice probabilitate. Și astfel, nu se 
caută să se intre în contact cu o astfel de ființă nedovedită, ba chiar se încearcă mai degrabă să se 
elibereze de acest concept. Prin urmare, se trăiește viața în mod conștient fără Dumnezeu. O unire cu 
Dumnezeu nu poate fi niciodată căutată dacă nu se recunoaște divinitatea eternă. Și aproape nimic nu 
este capabil să schimbe gândirea eronată a oamenilor. Căci tot ceea ce se abate asupra oamenilor în 
termeni de suferință și durere nu îi face să realizeze că acestea sunt transmisii tocmai de la această  
Divinitate care nu este recunoscută. Ei încearcă să explice totul într-un mod pământesc, adică adaptat 
la intelectul uman, iar existența divinității veșnice este din ce în ce mai mult pusă la îndoială, omenirea 
se eliberează tot mai mult de gândurile îndreptate spre Dumnezeu și, ca urmare, sufletul cade într-o 
stare care pune sub semnul întrebării orice progres spiritual....

S

(întrerupere)
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Lipsa de credință a oamenilor lumii.... B.D. Nr. 5911

22. martie 1954

ste un început extrem de dificil să aveți un efect spiritual asupra oamenilor care au căzut deja 
pradă lumii. Căci ei consideră drept corect doar ceea ce intelectul lor poate înțelege.... Dar le 

lipsește orice înțelegere pentru adevărurile spirituale; ei resping ceea ce ar trebui să le ofere informații 
în sfera spirituală, sunt complet incapabili să creadă, deoarece trăiesc într-o lume diferită de cea care 
ar trebui să le fie făcută accesibilă. Ei nu recunosc această lume și, prin urmare, nu fac nicio încercare 
de a intra în ea sau de a privi dincolo pentru a descoperi ceva care ar fi pentru ei o dovadă a realității  
lumii spirituale. Lumea pământească stă să-i despartă pe oameni de împărăția spirituală, iar lumea 
pământească se afirmă tot mai mult pentru că se apropie de sfârșit. Ceea ce li se cere oamenilor să 
creadă, ceea ce li se prezintă oamenilor ca fiind învățătură divină, le pare din ce în ce mai ireal.... Ei  
nu pot crede pentru că nu vor să creadă, pentru că nu se obosesc să gândească serios. Iar distanța  
dintre Dumnezeu și oameni va fi din ce în ce mai mare, pentru că aceștia din urmă se vor îndepărta tot  
mai mult de El, luptând pentru bunurile materiale pământești, care sunt singurele lucruri "cu adevărat" 
dezirabile pentru ei. Iar această stare, această atitudine față de lumea pământească, va deveni din ce în 
ce mai evidentă cu cât se va apropia sfârșitul. Un reprezentant al cunoașterii spirituale divine va fi 
rareori crezut de oameni, ascultătorii se vor simți mult superiori lor și vor deveni din ce în ce mai 
puțini, și doar câțiva se vor trezi la viața adevărată în mijlocul unei umanități complet moarte, în  
mijlocul unui deșert spiritual. Cu toate acestea, toate aceste fenomene nu au decât scopul de a vă 
confirma vouă, oamenilor, că sfârșitul este aproape, căci dacă nu ar fi așa, atunci nici nu ar fi necesar 
un sfârșit al Pământului, o distrugere și o reînnoire a acestuia.... Dar starea spirituală a oamenilor care 
sunt complet lumești fundamentează transformarea Pământului, fundamentează sfârșitul și Judecata, 
chiar dacă umanitatea nu este abordabilă la această fundamentare și predicție.... Doar cei puțini ale 
căror  simțuri  sunt  orientate  spiritual  vor  recunoaște  și  înțelege acest  lucru,  dar  niciodată oamenii 
lumești care nu vor să audă despre aceasta și nu cred pentru că sunt complet orbi în spirit și judecă în 
funcție de orbirea lor. Și astfel este extrem de dificil să eliberați indivizii de orbirea lor spirituală, să-i  
faceți să vadă și să își schimbe gândurile și acțiunile. Este extrem de dificil, și totuși nu trebuie omis să 
le stimulați în mod repetat gândurile și să îi îndreptați spre Împărăția de care sunt încă foarte departe.... 
Nimeni nu ar trebui să poată spune că nu s-au făcut încercări de salvare asupra lui. Toată lumea trebuie 
să fie conștientizată de ceea ce îi așteaptă pe oameni, iar liberul arbitru al fiecăruia va decide....

E

Amin

Necredință față de comunicări.... B.D. Nr. 5798

29. octombrie 1953

oi, oamenii, nu credeți în referințele la sfârșit.... trăiți în lume, nu vreți să acceptați nimic din 
ceea ce se pregătește în afara lumii pământești și care va avea loc cu siguranță în timpul pe care 

l-am stabilit. Eu nu pot să vă implantez această credință, ea trebuie să se nască în voi înșivă și nu vă 
pot ajuta decât îndreptându-vă privirea spre evenimentele temporale care ar trebui să vă atragă cu 
adevărat atenția. Căci Eu am anunțat semnele timpului sfârșitului prin văzători și profeți, care nu fac 
decât să exprime în voia Mea ceea ce le era evident pentru timpul sfârșitului. Și acum nu pot decât să  
vă atrag atenția asupra acestui lucru, nu pot decât să vă îndemn mereu și mereu să fiți atenți la ceea ce  
se întâmplă în jurul vostru..... Și atunci veți recunoaște cu siguranță ora în care trăiți. Pentru că nu vă 
voi lăsa să experimentați sfârșitul fără avertisment, nu va veni peste voi fără să vă anunț; totuși, de 
îndată ce nu veți crede aceste anunțuri, va fi o surpriză, pentru că Cuvântul Meu este adevărat, pentru 
că este singurul adevăr. Și chiar dacă vi se promite și din punct de vedere omenesc o ascensiune...., 
nici aceasta nu va opri sfârșitul și se va manifesta doar acolo unde nu mai există credință, unde doar 
lumea  este  atentă,  unde  adversarul  Meu  a  luat  controlul.  Și  acesta  este  un  semn  al  apropierii 
sfârșitului.... Căci va fi ca în zilele lui Noe.... Oamenii vor trăi în păcat, se vor bucura și vor extrage 
doar ceea ce pot din lume...., dar nu Mă vor mai asculta. Și dacă urmăriți doar atitudinea oamenilor 
față  de  Mine,  Dumnezeul  vostru  și  Creatorul  veșniciei,  atunci  puteți  vedea  un  semn al  timpului 
sfârșitului în acest.... Nu mai există credință printre oameni, și asta pentru că le lipsește și dragostea.... 

V
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Iubirea s-a răcit printre oameni.... și, prin urmare, și credința a murit, căci chiar și cei care se numesc 
credincioși, care nu neagă complet existența unui Dumnezeu și a unui Creator, nu au o credință vie, 
altfel ar trebui să se pregătească pentru sfârșit,  altfel ar crede fără ezitare în indiciile sfârșitului.... 
Toate îndemnurile și avertismentele nu sunt de nici un folos pentru cei cărora le sunt adresate.... Și 
chiar dacă bat tare și clar la ușa inimii lor, chiar dacă îi sperii prin evenimente neobișnuite în viața lor 
sau în  împrejurimile  lor,  ei  văd doar  cu  ochii  pământești  și  nu-mi recunosc vocea,  chiar  dacă  le 
vorbește clar.... Și cu cât se apropie mai mult de sfârșit, cu atât mai ferm resping indicațiile, le este din  
ce în ce mai improbabil ca o Putere superioară să intervină.... dar cu atât mai maturi sunt oamenii 
pentru cădere.... Și totul se va întâmpla așa cum am anunțat....

Amin

Abuzul de putere al celui mai puternic.... Lipsa de iubire.... B.D. Nr. 2043

26. august 1941

piritul discordiei domină lumea și acest spirit din nou nu poate produce decât discordie și lipsă de 
iubire.  Iubirea  nu  se  va  putea  dezvolta  niciodată  acolo  unde oamenii  se  tratează  fără  iubire.  

Dimpotrivă, ura și răzbunarea vor înflori în cel mai înalt grad. Iar acest lucru înseamnă o distrugere tot 
mai mare a ceea ce este posesia celuilalt. Aceasta înseamnă, de asemenea, că dezvoltarea spirituală a 
ființei umane, care este scopul și obiectivul vieții pământești,  va scădea tot mai mult,  că ea se va 
scufunda tot mai mult și, în cele din urmă, va părăsi lumea într-o stare care poate sau trebuie să fie  
numită aproape mai imatură decât la începutul întrupării sale pe Pământ. Căci lipsa de iubire este 
opusul a ceea ce duce în sus. Omenirea este prinsă într-o teribilă iluzie; ea se crede chemată să-i 
suprime sau să-i extermine complet pe cei slabi și consideră că acesta este dreptul celor mai puternici. 
Ea se revoltă împotriva ordinii divine, care asociază pe cei slabi cu cei puternici, pentru ca aceștia din 
urmă să se testeze pe sine, dar într-un mod diferit de cum o face.... Căci cel puternic ar trebui să fie cel  
care dăruiește și să-l îngrijească pe cel slab și care are nevoie de ajutor, el ar trebui să fie alături de el 
în nevoia și în slăbiciunea lui; cel puternic nu ar trebui să abuzeze de puterea și de tăria sa pentru a-l 
asupri pe cel mai slab, ci ar trebui să-l apere de asuprire. Dar acolo unde există răutate, ordinea divină 
nu mai este respectată. Fiecare se iubește doar pe sine însuși, caută să-și sporească propria bunăstare și 
să se îmbogățească cu bunurile celor slabi care nu-i pot oferi suficientă împotrivire. Iar această stare 
de lucruri este intolerabilă pe termen lung, deoarece are întotdeauna un efect distructiv, dar niciodată 
unul constructiv,  așa cum tot ceea ce este îndreptat  împotriva ordinii  divine înseamnă ruină.  Este 
adevărat că în natură se poate observa o luptă constantă, care are ca rezultat întotdeauna o creștere a 
puterii  celui  mai  puternic.  Această  luptă  duce  cu  siguranță  la  transformarea  perpetuă  a  formei 
exterioare a ființei, dar atunci este voită de Dumnezeu, deoarece Dumnezeu Însuși dirijează voința 
creaturii și fiecare proces este necesar pentru dezvoltarea superioară a spiritualului în orice formă. Dar 
ființa umană a depășit toate aceste forme și în timpul vieții sale pământești a primit liberul arbitru pe 
care acum trebuie să-l folosească pentru dezvoltarea superioară a sufletului. El trebuie să lupte, dar 
numai împotriva lui însuși și a instinctelor rele din el. El ar trebui să lupte pentru ceea ce este bun,  
nobil și să încerce să depășească tot ceea ce este josnic, iar aceasta este o luptă constantă..... Și ar 
trebui să-și ajute semenii în această luptă împotriva lui însuși. Și astfel, ființa umană trebuie să-și 
reprime orice dorință, trebuie să învețe să disprețuiască ceea ce lumea îi prezintă ca fiind de dorit, 
astfel încât să nu caute să-și sporească bunurile, ci să le dăruiască cu plăcere și cu bucurie. Dacă face 
acest lucru, atunci va putea în curând să se lepede de cătușele pământești și să intre nestingherit în 
împărăția luminii.... Dar ce scopuri urmărește ființa umană în acest moment? Toată gândirea și toată 
strădania sunt îndreptate doar spre sporirea bunurilor pământești, el vrea să posede atunci când el ar 
trebui să renunțe.... El se agață cu tenacitate de bunurile pământești și, de asemenea, încearcă să le 
obțină în mod ilegitim, de îndată ce profită de slăbiciunea semenilor săi și îi învinge în virtutea puterii 
sale. Și aceasta este consecința lipsei de iubire, care este acum deosebit de evidentă în omenire și care 
este cauza unor suferințe de nedescris.... căci iubirea nu poate fi trezită decât prin aceasta....

S

Amin
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Lipsa de iubire.... Lupta lumii împotriva învățăturii iubirii.... B.D. Nr. 2445

10. august 1942

omportamentul omenirii nu poate fi pus în armonie cu învățătura lui Hristos, pentru că ea cere o 
activitate iubitoare, cere o viață pentru celălalt, cere o relație între oameni ca cea de la frate la 

frate. Dar oamenii din zilele noastre sunt cu toții ostili unii față de alții, deseori în aparență se susțin  
unii pe alții, dar în inima lor se gândesc doar la propriul avantaj și îi consideră pe semenii lor drept 
adversari, pentru că se simt lezați sau dezavantajați de ei. Umanitatea este lipsită de orice iubire și de 
aceea se opune și creștinismului, învățătura divină a iubirii, pe care nu mai vrea să o urmeze. Pentru că 
a practica iubirea înseamnă pentru oameni o depășire, înseamnă o despărțire de materie, o lăsare la o 
parte a propriilor dorințe și pofte, un sacrificiu a ceea ce este drag omului.... Iubirea de ego trebuie 
combătută,  ființa  umană  trebuie  să  se  educe  pentru  a  fi  lipsită  de  pretenții,  pentru  a  putea  servi 
semenilor săi, oferindu-le ceea ce el însuși își dăruiește. Acesta este un sacrificiu care nu poate fi făcut 
decât din iubire și, prin urmare, iubirea trebuie să fie practicată..... Cu toate acestea, doar rareori o 
persoană mai face acest sacrificiu pentru semenii săi.... Fiecare se gândește doar la el însuși și, prin 
urmare, învățătura lui Hristos este incomodă pentru el și este de acord cu planul oamenilor de a o 
eradica.... Acolo unde există lipsă de bunătate, acolo se va duce fără ezitare lupta împotriva învățăturii 
divine a iubirii. Iar lipsa de bunătate se răspândește în întreaga lume, oamenii se întrec unii pe alții în 
cruzimea pe care o exercită asupra semenilor lor și, astfel, întreaga lume este vinovată pentru marele 
eveniment mondial care a început doar cu lipsa de bunătate a omenirii și care are ca rezultat o lipsă de 
bunătate tot  mai  mare și,  prin urmare,  trebuie descrisă ca fiind lucrarea iadului,  ca fiind lucrarea 
forțelor demonice. Iar oamenii nu recunosc nivelul spiritual scăzut în care se află. Ei se uită doar la 
efectele pur exterioare ale evenimentelor lumii, dar nu și la starea spirituală a celor care, prin marea 
lor lipsă de bunătate, îi determină și pe semenii lor să acționeze cu lipsă de bunătate. Și atâta timp cât 
această stare de lucruri nu este recunoscută, ea nu poate fi remediată; atâta timp cât o persoană nu 
recunoaște lipsa de bunătate ca fiind cel mai mare rău, ea nu va face nici un efort pentru a trăi în 
iubire, adică pentru a o dărui semenilor săi..... Și astfel, nici el nu va aproba învățătura lui Hristos, o va 
respinge pentru că urmarea ei nu-i va aduce niciun avantaj pământesc. Dar acțiunile sale vor fi în 
consecință....  dragostea  va  fi  din  nou  suprimată  și  rezultatul  va  fi  doar  o  mai  mare  lipsă  de 
bunăvoință.... o persoană se va strădui să îi distrugă pe ceilalți, nu va cunoaște nicio inhibiție, nu va 
mai putea distinge între bine și rău și, prin urmare, se va întrece pe sine în duritate și cruzime, iar toată 
iubirea se va răci și nivelul spiritual scăzut se va prăbuși la extrem, iar o lume fără iubire nu poate  
exista, este condamnată și odată cu ea tot ceea ce nu caută să se răscumpere prin iubire....

C

Amin

Imoralitate.... Legi nescrise.... B.D. Nr. 2461

30. august 1942

 imoralitate generală însoțește perioada de lipsă de bunăvoință a oamenilor, iar acesta este și un 
semn al decăderii spirituale, faptul că oamenii nu mai manifestă nici un fel de considerație față 

de sensibilitatea semenilor lor și, prin urmare, nu se forțează față de ei. Iar o generație fără maniere și 
fără o morală profundă se îndreaptă spre ruină. Acest lucru este de neînțeles pentru oameni, deoarece 
ei consideră că moralitatea este un simplu accesoriu uman și consideră că trăirea tuturor instinctelor 
este în concordanță cu vremurile. Și sunt întăriți în aceste opinii complet greșite că legile morale nu 
fac decât să-i împiedice pe oameni să acționeze și, prin urmare, trebuie abolite. Nicio națiune nu va 
exista vreodată dacă nu dorește să se ghideze după legi care să ofere oamenilor un sprijin moral și să 
le permită să-și trăiască viața în cadrul unei anumite ordini sociale. Acestea sunt legi nescrise care, cu 
toate acestea, au fost acceptate de oameni până în prezent, deoarece toată lumea a recunoscut atât 
necesitatea, cât și binecuvântarea unor astfel de legi și, de dragul ordinii umane, le-a acceptat fără 
rezistență. Aceste legi sunt din ce în ce mai mult uitate, sau sunt respinse cu bună știință de către 
oameni, deoarece reprezintă un obstacol în calea trăirii instinctuale. Iar în acest lucru se poate observa 
un declin în dezvoltarea spirituală, căci cu cât o persoană este mai pasională, cu atât mai puțin se 
străduiește pentru Dumnezeu; ea dorește lumea, adică tot ceea ce face ca trupul să fie confortabil, și de 

O
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dragul trupului abandonează orice considerație pentru semenii săi. Iar consecința este că ființa umană 
cade  pradă  forțelor  spirituale  care  au  trăit  o  viață  de  plăceri  neîngrădite  pe  Pământ,  care  și-au 
satisfăcut dorințele și astfel au dus o viață păcătoasă. Aceste forțe spirituale au o mare influență asupra 
acelor oameni și îi folosesc în așa fel încât ființa umană respectă din ce în ce mai puțin legile nescrise, 
încât se lasă pradă unui mod de viață ușor, fără ezitare, încât nu există pentru ea alte limite decât 
satisfacerea poftelor sale.  O astfel de atitudine față de plăcerile lumii nu este niciodată favorabilă 
dezvoltării spirituale, deoarece ceea ce cere trupul va fi întotdeauna în detrimentul sufletului. În plus, 
însă, o strădanie spirituală va fi ridiculizată și batjocorită, și asta din nou fără nici o inhibiție, pentru că 
oamenii  și-au pierdut  simțul  decenței  și  al  bunelor  moravuri....  Așadar,  nici  punctul  de  vedere  al 
individului nu este respectat, ci privit ca fiind contradictoriu și, prin urmare, respins, adesea în cel mai  
nerușinat mod. Căci imoralitatea și decăderea spirituală merg mână în mână. Oamenii vorbesc despre 
faptul că sunt iluminați, dar sunt mai puțin iluminați ca niciodată. Ei vorbesc de progres spiritual și  
totuși  sunt mult  în urmă, pentru că nu înțeleg prin aceasta progresul sufletului,  ci  doar o gândire 
educată care totuși li se pare de dorit. Ei caută să construiască o nouă moralitate care promovează un 
mod de viață ușor și se străduiesc să o prezinte ca fiind ideală. Și astfel vor fi promulgate legi noi și 
vor fi răsturnate legi vechi, iar omenirea se va schimba și ea în consecință și va pierde orice măsură 
pentru o viață virtuoasă și plăcută lui Dumnezeu, ceea ce ar trebui să-i aducă ființei umane progresul 
sufletului....

Amin

Ura și efectele ei.... B.D. Nr. 2810

12. iulie 1943

emonul urii otrăvește întreaga lume.... Și oamenii se fac sclavii lui. Dar ura distruge, în timp ce 
iubirea construiește, iar opera de distrugere pe Pământ va fi cu atât mai mare cu cât ura se va  

dezlănțui mai mult în rândul omenirii. Nici lucrarea de distrugere a lui Dumnezeu nu va pune capăt 
acestei uri, ci doar îi va lăsa pe oamenii izolați să-și vină în fire, iar ei vor recunoaște acum de cine se 
lasă dominați. De dragul acestor puțini, Dumnezeu se va exprima și își va arăta puterea și tăria Sa. 
Majoritatea, însă, continuă să trăiască în ură și încearcă mereu să se impună cu mijloace pe care ura le 
naște și care inflamează ura tot mai mult. Pentru că ura este lipsa crescută de iubire; ura este cea mai 
teribilă însușire, pentru că are un efect distructiv nespus, nu numai pământesc, ci și spiritual. Căci prin  
ea toate instinctele nobile sunt distruse sau puse în mare pericol. Ființa umană care trăiește în ură este 
aruncată încoace și încolo de către demoni, strădania sa spre înalt este în permanență pusă în pericol, 
deoarece de fiecare dată este aruncată înapoi de îndată ce se lasă purtată de ură, căci de fiecare dată se  
pune în puterea celui care încearcă doar să transfere ura și lipsa de iubire asupra oamenilor. Iar puterea 
lui este mare asupra unei astfel de persoane. Și cu atât mai mare acum, când întreaga omenire trăiește 
în ură.... Acest lucru trebuie să însemne un regres spiritual care are un efect înspăimântător în măsura 
în care oamenii execută de bunăvoie ceea ce acum sunt îndrumați să facă de către puterea opozantă 
odioasă a lui Dumnezeu.... ca ei să distrugă toate bunurile pentru a face rău semenilor lor. Adversarul 
lui  Dumnezeu este interesat să elibereze elementul spiritual alungat de Dumnezeu în creație.  Prin 
urmare, gândurile și eforturile sale sunt îndreptate doar spre distrugerea a ceea ce a luat ființă prin 
voința lui Dumnezeu. Cu toate acestea, voința și puterea sa nu cuprind lucrările creației, motiv pentru 
care  el  caută  să-și  transfere  voința  către  oameni.....  El  sădește  în  ei  ură  și  astfel  îi  determină  să 
realizeze ceea ce lui îi este imposibil.... să distrugă creația.... Astfel, el îi face pe oamenii care îi sunt 
robi, acoliții săi, le plantează gânduri satanice, le stârnește ură și astfel îi împinge să își facă cel mai  
mare rău unii altora. Oamenii execută de bunăvoie ceea ce le dă cel mai mare dușman al sufletelor 
lor.... O ură mereu nouă dă naștere la faptele ei și faptele de distrugere mereu noi dă naștere la ură.... O 
astfel  de  umanitate  otrăvită  se  îndreaptă  tot  mai  mult  spre  ruină,  căci  cu  greu  va  găsi  calea  de 
întoarcere la lucrarea iubirii....

D

Amin
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Distrugeri premature și consecințe.... B.D. Nr. 2313

25. aprilie 1942

iecărei materii îi este stabilit un anumit timp de existență pentru maturitatea spiritualului care o 
adăpostește, care nu poate fi scurtat după bunul plac de către spiritualul însuși. Numai voința 

ființei umane este liberă să elibereze spiritualul din materie sau să scurteze la voia sa durata șederii 
sale. Căci depinde de ființa umană să remodeleze materia și să creeze mereu și mereu lucruri noi care 
devin din nou o ședere pentru spiritual. Prin urmare, este lăsat într-o anumită măsură la libera voință a 
omului cât timp îi este permis spiritualului să rămână într-o anumită formă. Iar această voință va fi 
întotdeauna și voința lui Dumnezeu, atâta timp cât activitatea umană se aplică la remodelarea materiei 
și atâta timp cât scopul acestor forme remodelate este din nou slujirea. Tot ceea ce este produs din 
materie prin voința umană trebuie să servească din nou binele umanității, atunci durata învelișului 
exterior al spiritualului corespunde complet voinței lui Dumnezeu. Dar dacă o formă exterioară este 
dizolvată în prealabil prin voința umană și nu se stabilește nicio sarcină de slujire pentru lucrarea nou 
apărută, atunci aceasta este o interferență cu ordinea divină..... Cursul de dezvoltare a spiritualului este 
întrerupt  sau  spiritualul  este  forțat  să  se  implice  într-o activitate  care  nu servește  binele  niciunei 
creaturi de pe Pământ, spiritualul este împiedicat de mâna omului să se maturizeze prin slujire. În 
același timp, însă, ființa umană își asumă să distrugă prematur creațiile și, astfel, să ajute prematur 
spiritualul să se elibereze din aceste creații, ceea ce are un efect extrem de dăunător asupra întregii  
vieți spirituale. Căci spiritualul simte foarte bine că nu are încă maturitatea necesară pentru următoarea 
sa întrupare pe Pământ și de aceea caută să se revolte cu oamenii, ceea ce nu înseamnă o influență 
favorabilă pentru aceștia. Spiritualul nu poate reînvia o nouă formă până când forma veche nu a fost  
complet depășită. În consecință, o mare cantitate de substanță spirituală va fi eliberată din învelișul său 
exterior în perioada următoare și îi poate hărțui pe oameni până când timpul său se termină și poate 
lua acum noua formă ca o reședința.... (25.4.1942) Spiritul încă imatur, al cărui curs de dezvoltare a 
fost întrerupt de distrugerea prematură a materiei, care a fost cauzată de lipsa de iubire a oamenilor, își 
folosește libertatea într-un mod care nu este în avantajul oamenilor. El rămâne în materia distrusă atâta 
timp cât în ea mai există părți nedistruse și își așteaptă noua transformare. Dar acolo unde materia a 
devenit inutilă, spiritualul își caută un alt domiciliu.... el îi asuprește mai întâi pe oameni, în funcție de 
dorința lor de posesiune. Și într-adevăr, de fiecare dată se prezintă acestei ființe umane ca fiind ceea ce 
ființa umană a pierdut și caută să trezească dorința ființei umane și să stimuleze voința de a lăsa să se 
nască același lucru pentru a se putea întrupa din nou în el. Iar acest lucru înseamnă adesea o stare de  
agonie pentru ființa umană, deoarece îi lipsește posibilitatea de a face acest lucru. Iar această stare 
agonizantă  este  expresia  acelui  spiritual  imatur  care  vrea  să  se  răzbune  pe  ființa  umană  pentru 
dezvoltarea sa întreruptă. Dar de îndată ce ființa umană își folosește toate forțele pentru a se debarasa 
de această materie distrusă, încetează și asuprirea din partea spiritualului, așa cum întreaga atitudine a 
ființei umane față de materie este în general decisivă pentru cât timp spiritualul rămâne în preajma sa 
și îl asuprește. Cu cât dorința pentru materie a fost și este mai mare, cu atât mai mare este influența 
spiritualului și cu atât mai mult își folosește influența pentru a spori și mai mult dorința ființei umane.  
Acolo unde nu este posibil prin activitatea umană să lase să apară lucruri care să conțină din nou acest 
spiritual în ele însele, acolo el presează alte creații.

F

El caută să se unească cu acestea și să influențeze activitatea lor, care se exprimă prin fenomene care 
se abat de la natural, deci prin neregularități care se manifestă în special în lumea vegetală. Ființele 
imature  interferează  cu  ordinea  divină  fără  a  fi  împiedicate  de  Dumnezeu,  astfel  încât  oamenii 
recunosc că orice lucrare de distrugere, orice anihilare prematură din motive josnice, are de asemenea 
un efect distructiv sau ilicit. Spiritualul care devine liber prematur nu este neputincios și în starea sa 
liberă poate oricând să preseze sau să influențeze spiritualul care se află la același nivel de dezvoltare 
sau la un nivel superior, iar acesta își folosește libertatea în așa fel încât se alătură acestui spiritual și 
vrea să fie ca și cum ar fi activ, astfel că două inteligențe vor acum să se exprime printr-o operă de 
creație. Este adevărat că acestea nu sunt decât încercări de fiecare dată, căci spiritualul în formă le 
rezistă, totuși, pentru o scurtă perioadă de timp, el este tulburat în regularitatea sa, ceea ce duce la 
abateri care, deși nu sunt grave, sunt totuși sesizabile. Căci Dumnezeu lasă cu siguranță spiritualul să 
caute și să găsească un echilibru în acest fel, dar protejează celelalte opere ale creației de schimbări 
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semnificative prin intermediul unor astfel de entități care sunt încă complet imature. Oamenii ar trebui 
doar să recunoască faptul că orice ofensă adusă ordinii divine va avea ca efect răsturnarea din nou a 
ordinii divine, iar acest lucru va fi în detrimentul oamenilor.... fie prin creșterea întârziată în lumea 
vegetală, fie prin recolte proaste sau chiar prin influențe meteorologice, care, de asemenea, determină 
adesea astfel de ființe spirituale eliberate să se dezlănțuie în natură.... în nori sau în aer. De foarte 
multe  ori,  însăși  voința  umană  este  cauza  care  distruge  prematur  operele  de  creație  și  astfel 
influențează nefavorabil chiar și lumea vegetală, căci spiritualul devenit liber nu rămâne inactiv, ci 
caută noi transformări și un nou domeniu de activitate, chiar dacă nu are încă starea de maturitate 
necesară  pentru  aceasta,  până  când  își  găsește  un  înveliș  exterior  corespunzător  stării  sale  de 
maturitate și își poate continua cursul dezvoltării....

Amin

Poluarea aerului - apei - alimentelor.... B.D. Nr. 6855

23. iunie 1957

iecare persoană ar trebui să aibă dreptul de a aștepta de la voi același lucru pe care voi îl așteptați 
de la ea. Ar trebui să dați dreptate fiecăruia, așa cum și voi cereți același lucru de la el. Nu trebuie  

să măsurați lucrurile diferit și să credeți că aveți drepturi mai mari decât semenii voștri când vine 
vorba de faptul că sunteți beneficiarii a ceea ce v-am dat gratuit de la Mine....  și pe care nu l-ați  
dobândit voi înșivă, ci care este disponibil în mod egal pentru toți oamenii....  prin care trebuie să 
înțelegem bunurile spirituale și pământești, pe care dragostea și voința Mea creatoare vi le rezervă 
întotdeauna. Aceasta include, așadar, toate darurile pe care le primiți din mâna Mea.... pe care nu le 
puteți produce singuri, care există fără intervenția voastră și care contribuie la existența voastră.... 
care, prin urmare, determină viața voastră naturală și care nu pot fi retrase de la nimeni, dacă nu se 
dorește ca viața sa să fie pusă în pericol. Acestea sunt bunurile vieții pe care fiecare ființă umană 
trebuie să le revendice și care nu pot fi luate de la ea nici de către semenii săi, altfel o ofensă adusă  
ordinii Mele veșnice va avea consecințe profunde, care nu vor afecta doar persoana vinovată, ci și 
creațiile,  putând duce astfel  la  desființarea lor.  Veți  înțelege acest lucru dacă vă gândiți  numai la 
elementele de viață de care aveți nevoie și vă imaginați diversitatea acestora.... dacă observați aerul și 
apa, natura și efectul lor asupra voastră, care dau ființei umane cea mai deplină sănătate, dar pot duce 
și la infirmitate și  distrugerea organelor corpului,  acolo unde,  din cauza voinței  umane, are loc o 
contaminare a aerului și a apei care provoacă daune incalculabile.... Aerul și apa sunt daruri de la 
Dumnezeu, de care fiecare ființă umană are nevoie și, prin urmare, le primește și din mâna Mea. Iar 
păcătoșenia oamenilor este deja exprimată prin faptul că nu se sfiesc să polueze aceste resurse extrem 
de importante, astfel încât să provoace daune care pun în pericol viața semenilor lor.... Și așa cum 
fiecare om își iubește propria viață, el păcătuiește atunci când îl privează pe aproapele său de cele mai 
necesare necesități ale vieții, când contribuie la punerea în pericol a vieții aproapelui său.... Și prin 
"periclitarea vieții" se înțelege și atunci când ceea ce produce Pământul ca hrană pentru oameni și 
animale este lipsit de compoziția sa naturală, când solul pe care ar trebui să se dezvolte primește o altă 
compoziție  prin  mijloace  artificiale,  iar  produsele  obținute  conțin  substanțe  care  nu  sunt  deloc 
benefice pentru corpul uman. Oamenii interferează cu legile naturale, ei vor să le îmbunătățească, ca 
să spunem așa, astfel ei vor să prezinte creațiile Mele ca fiind defecte, vor să facă solul mai productiv  
și folosesc mijloace greșite pentru a face acest lucru.... Pentru că ei trebuiau doar să se apropie de 
Mine  pentru  binecuvântarea  Mea  pentru  a  li  se  permite  să  obțină  cu  adevărat  și  ei  recolte 
binecuvântate.... Un alt păcat în acest domeniu este, de asemenea, atunci când (6/23/1957) fructele 
sunt culese înainte de a fi coapte.... când lăcomia și gândirea materialistă anticipează procesul natural 
de coacere și când, astfel, corpul uman este forțat să se lupte cu substanțe încă imature.... ceea ce nu 
este doar o chestiune pur fizică, ci și una spirituală, care este adesea necunoscută de voi, oamenii. Dar 
totul  se  încadrează  în  nerespectarea  legii  ordinii  Mele  veșnice.  Omul  face  rău  semenilor  săi,  nu 
acționează corect față de ei și contribuie la faptul că haosul de pe Pământ crește din ce în ce mai mult,  
pentru că numai o viață pământească trăită complet în ordine legală poate avea un efect corect asupra 
trupului și sufletului. Și fiecare ființă umană are dreptul să mențină ordinea naturală, căci nu am creat  

F
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totul în creație pentru o singură persoană, ci pentru toți oamenii; fiecare ființă umană are nevoie de aer 
curat, de apă curată și de hrană bună pentru viața sa fizică, și nicio ființă umană nu are dreptul să 
provoace daune semenilor săi pe care nu le dorește nici pentru sine. În ultimul timp înainte de sfârșit, 
însă, nu se mai acordă nicio atenție vieții semenilor; experimentele sunt efectuate fără ezitare în toate 
felurile, și întotdeauna doar din ambiție, lăcomie sau foame de putere, iar viața sănătoasă este pusă în 
pericol. Și astfel triumfă cel care vrea să distrugă tot ce este creat pentru a elibera din nou ceea ce este  
legat în el, sub falsa presupunere că îi va aparține din nou. Toți oamenii care încalcă ordinea divină s-
au dat în puterea lui, îi urmează șoaptele și nu dau atenție poruncilor Mele care cer iubire și dreptate.... 
Fiecare om se gândește doar la sine și la propriul avantaj, iar soarta semenilor săi îl lasă neatins. Și, de 
asemenea, viața semenilor nu mai este sacră pentru el, altfel nu s-ar fi putut ajunge la așa ceva, ci ceea 
ce este de așteptat cu certitudine: Că viața tuturor oamenilor va fi pusă în pericol, pentru că legile  
divine ale naturii vor fi răsturnate.... pentru că într-o zi elementele vor pătrunde cu toată violența, pe 
care le cauzează oamenii înșiși, care păcătuiesc împotriva ordinii divine, împotriva poruncii Mele de 
iubire față de Dumnezeu și față de aproapele....

Amin

Declinul vegetației.... Furtuni - Vreme rea.... B.D. Nr. 1888

14. aprilie 1941

u este deloc o coincidență faptul că vegetația de pe suprafața Pământului a devenit una diferită, 
în măsura în care aceasta se referă la întinderi de pământ unde voința și activitatea umană au fost 

determinante pentru acestea. Acest lucru este valabil mai ales în cazul pădurilor sau al plantațiilor de 
arbori care au căzut victime ale voinței omului de a le distruge, ceea ce nu este fără influență asupra 
climei, precum și asupra compoziției solului. Astfel de defrișări reprezintă pentru prima dată un mare 
pericol pentru oameni atunci când au loc prematur, adică înainte ca spiritualul din creațiile vegetale să 
se fi maturizat pentru renașterea formei următoare. Căci acest spiritual care a fost eliberat prematur nu 
părăsește locul șederii sale întrerupte fără să se fi considerat inofensiv în consecință, hărțuind esența 
mediului înconjurător și exprimându-se deseori în mod nedorit într-o stare nelegată, care nu-i este 
negată nici de Dumnezeu. Astfel, oamenii din astfel de zone vor avea de suferit din cauza furtunilor și 
a devastărilor extraordinare, ceea ce va afecta foarte mult creșterea întregii lumi a plantelor. Dar acolo 
unde vegetația este rară, se fac simțite și alte perturbări. Condițiile de apă lasă mult de dorit, adică 
suprafața Pământului devine nisipoasă în lipsa unui aport constant de apă. Astfel, astfel de întinderi de 
pământ pot deveni sterpe și pustii și, deși oamenii cred că nu au nicio influență, ei sunt totuși autorii 
reali ai sterilității unor întinderi întregi de pământ și ai secetei excesive. În prezent, pericolul constă în 
faptul că acest lucru nu este recunoscut și că oamenii lasă fără ezitare ca tot mai multe suprafețe de 
teren  să  cadă  victime  dorinței  lor  de  profit,  deoarece  aceasta  este  de  obicei  cauza  pustiirii  unor 
suprafețe întregi. Dacă omul distruge creații de dragul unui avantaj pământesc, aceasta este o concesie 
a voinței față de puterea malefică. De dragul banilor și al valorii monetare, el intervine în planul divin 
al creației, care a dat fiecărui lucru destinul său și nu în ultimul rând întregii lumi vegetale de pe 
suprafața Pământului. Totuși, o astfel de intervenție trebuie să aibă și efecte corespunzătoare, deși 
aceste efecte nu sunt atât de ușor de recunoscut, ci necesită o anumită perioadă de timp. Furtunile și 
vijeliile se vor dezlănțui, lipsa apei va îngreuna culturile de plante, ceea ce va duce la o diminuare a 
vegetației și, în același timp, la o restrângere a posibilităților spirituale de dezvoltare a ființei, care 
vrea să se instaleze în lumea vegetală în funcție de gradul ei de maturitate și este astfel împiedicată să 
o facă, ceea ce va avea ca efect furtuni și vijelii mereu noi....

N

Amin

Numai Dumnezeu este stăpânul universului.... B.D. Nr. 8457

3. aprilie 1963

ă  fie  și  acesta  un  indiciu  al  sfârșitului  apropiat  pentru  voi,  faptul  că  oamenii  fac  mereu noi 
încercări de a pătrunde secretele creației, dar niciodată prin mijloace spirituale, prin care singuri S
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pot obține informații.... Ei încearcă să pătrundă cu intelectul lor ceea ce le este încă ascuns, încearcă să 
cerceteze ceea ce este în afara Pământului, vor să pătrundă legile naturale și să le evalueze din nou 
doar de dragul câștigului pământesc.... Ei Mă exclud pe Mine Însumi ca și Creator și Susținător, ca și 
Stăpân al universului, și cred că pot efectua în mod arbitrar cercetări cu privire la creațiile care există 
în afara Pământului.... De asemenea, ei vor continua încercările lor, chiar dacă vor eșua de fiecare 
dată, pentru că nu se poate întâmpla niciodată ca oamenii de pe Pământ să locuiască pe alte corpuri 
cerești fără să-și piardă viața.... Dar chiar și atunci le voi lăsa liberul arbitru, nu le voi pune piedici 
pentru ca ei înșiși să recunoască inutilitatea intențiilor lor. Și chiar dacă ei cred că pot interveni în 
creația Mea, vor pierde criteriul pentru a vedea unde se află limitele propriului lor intelect.... Ei ar 
putea acumula experiențe nelimitate prin mijloace spirituale, iar sufletele ar beneficia doar de pe urma 
acestora, însă oamenii caută avantaje pentru scopuri pământești și, prin urmare, nu aleg calea care i-ar 
putea conduce la cunoașterea corectă.... Cu toate acestea, toate încercările lor vor eșua și nu vor avea 
decât un efect dăunător asupra persoanelor care se oferă ca obiecte de testare.... Zona pentru oameni 
este și rămâne Pământul.... la fel cum și celelalte corpuri cerești sunt autonome pentru ele, iar ființele 
care locuiesc în fiecare corp ceresc, fie că este vorba de Pământ sau de toate celelalte lumi înstelate, se 
supun legilor naturii care au fost date de Mine pentru fiecare corp ceresc, și nu vor putea să întrerupă 
niciuna dintre aceste legi ale naturii sau să se unească cu ființele din alte corpuri cerești, iar aceste 
încercări vor fi plătite cu viața, deoarece este o prezumție să nu respecte legile Mele, care ar trebui să 
le împiedice deja, din punct de vedere intelectual, să facă astfel de încercări. Și numai acest lucru este  
un semn al apropierii sfârșitului, este un semn al necredinței totale într-un Dumnezeu și Creator, altfel 
nu ar îndrăzni să se amestece în creațiile Sale crezând că pot aduce și ei lucrări de creație care se 
grăbesc  prin  univers....  Sunt  lucrări  moarte,  fără  scop  și  fără  finalitate....  care  nu  fac  decât  să 
dovedească cât de prezumțioși sunt oamenii de pe Pământ și cât de întunecat este spiritul lor, în ciuda 
celor mai uimitoare calcule.... care, totuși, nu sunt corecte, așa cum vor trebui să experimenteze de 
nenumărate ori.  Oamenii  intervin deja în toate legile existente ale naturii,  dar niciodată în folosul 
semenilor lor, ci doar în detrimentul lor fizic și spiritual, căci prin experimentele lor își schimbă și 
posibilitățile de viață într-un mod pur natural, otrăvesc aerul, apa și astfel condițiile de viață într-un 
mod pur fizic,  dar prin acțiunile lor nelegiuite provoacă și  un mare rău sufletelor,  care nu se pot 
maturiza niciodată pe Pământ la o asemenea distanță de Mine, Dumnezeul și Creatorul lor.... Dar ei 
dovedesc această depărtare pentru că doar influența satanică le determină gândurile și acțiunile, doar 
Satana le dă aceste gânduri, pentru că el însuși încearcă să Mă excludă și influențează oamenii într-un 
sens complet negativ. O astfel de încercare de a ajunge la corpurile cerești din afara Pământului nu va 
fi niciodată și nu poate fi binecuvântată de Mine, dar totuși voi arăta îndurare până la sfârșit celor ale 
căror suflete nu au căzut încă complet pradă adversarului Meu.... Altfel, orice încercare ar fi curând 
sortită  eșecului,  dar  Eu  lupt  pentru  fiecare  suflet  în  parte  și,  de  îndată  ce  ei  în  momentele  de 
adversitate terestră se îndreaptă spre Mine în rugăciune sinceră, Eu îi ajut și îi las aparent să reușească, 
dar numai cu scopul ca oamenii să se întoarcă la Mine și să se abțină de la planurile lor atunci când 
trebuie să realizeze că depind de o Putere mai puternică, pe care nu o vor putea înțelege niciodată din 
punct de vedere intelectual,  dar pe care inima o poate totuși  înțelege....  Veți  auzi mult  mai multe 
lucruri și poate vă veți minuna și de realizările pe care le pot face oamenii. Totuși, să știți că ei primesc 
putere de la adversarul Meu, că el, ca și Mine, încearcă să creeze lucrări în mijlocul creației Mele pe 
care nu le  poate  face el  însuși  și,  prin  urmare,  se  folosește  de voința  oamenilor  pe care îi  poate 
influența  cu  ușurință,  deoarece  au  puțină  sau  deloc  credință....  Totuși,  acestea  sunt  ultimele  sale 
încercări, căci timpul său a expirat și el însuși își pregătește căderea în abis, căci atunci când va fi 
provocat  cea mai mare confuzie în  rândul oamenilor,  voi pune capăt activității  sale și  nu va mai 
rămâne nimic din lucrările care au luat ființă prin intermediul oamenilor sub influența lui.... Totul va 
dispărea și voi restabili ordinea pe Pământ, pentru ca el să continue să-și îndeplinească menirea de 
școală a spiritului, după voia Mea.....

Amin
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Indiferența oamenilor necesită lovituri mai dure.... B.D. Nr. 6030

21. august 1954

ât de deznădăjduită este starea a nenumărați oameni de pe Pământ, pentru că nu fac nimic pentru 
a-și aduce sufletul la maturitate. Gândurile lor sunt mereu îndreptate doar spre Pământ și nu se 

ridică niciodată. Ei nu intră niciodată pe tărâmul spiritual, nu se întreabă niciodată de ce rămân pe 
Pământ. Și evită orice conversație pe această temă pentru că nu vor să știe decât ceea ce pare a fi 
benefic pentru viața lor fizică. Și așa sunt cei mai mulți oameni de pe Pământ, în ciuda lucrării dornice 
a slujitorilor lui Dumnezeu de a-i scutura din gândirea lor greșită. Cuvântul lui Dumnezeu este trimis 
pretutindeni, chemările de avertizare și de alarmă răsună peste tot,  dar oamenii își închid urechile 
pentru că sunetul din lume îi atinge mai puternic și îl urmează de bunăvoie.... Evenimentele mondiale 
cele mai puternice abia dacă îi mai ating, moartea subită a oamenilor nu este un motiv pentru ei să se 
gândească la efemeritatea celor pământești....  Ei aud și trec peste....  Catastrofele de cea mai mare 
amploare nu-i tulbură atâta timp cât ei înșiși nu sunt afectați de ele, iar suferința semenilor lor abia 
dacă  le  atinge  inima,  astfel  încât  să  le  fie  stimulată  voința  de  a  ajuta....  Și  aceasta  este  o  stare 
îngrozitoare și  dezolantă pentru că îi  afectează din punct  de vedere spiritual....  deoarece sufletele 
oamenilor sunt în cel mai mare întuneric și cu greu pot ajunge la lumină atâta timp cât oamenii se simt 
satisfăcuți de bunurile și plăcerile pământești.... Satana are cu adevărat putere pe acest Pământ, pentru 
că oamenii înșiși i-au dat-o. Fiecare gând se aplică doar la atingerea scopurilor lumești și de dimineața 
până seara ei creează pentru trupurile lor care, însă, pier. Și dacă moartea culege și ea o recoltă bogată 
în împrejurimile lor.... doar câțiva sunt atinși de ea, pentru că sunt afectați. Și astfel, oamenii nu mai 
pot fi speriați de nimic și nu mai pot fi mișcați la o schimbare de voință, deoarece totul ricoșează în ei 
și nu le lasă nicio impresie. De aceea, evenimentele trebuie să se năpustească tot mai dureros asupra 
umanității....  tot  mai  clar  trebuie  să  fie  date  indicațiile  despre  caracterul  trecător  al  vieții  și  al  
bunurilor....  din  ce  în  ce  mai  violent  elementele  naturii  ies  din  ordinea  lor,  astfel  încât  inimile 
oamenilor să se sperie și să întrebe care este scopul și cauzele a ceea ce aruncă lumea în agitație. Și  
Dumnezeu va îngădui și astfel de lucruri, El va trimite semne oamenilor.... Dar depinde de ei dacă le  
acordă atenție sau nu. El vrea să salveze, dar nu va numi pe nimeni care să schimbe voința Lui.... ci,  
de fiecare dată, va vorbi un limbaj clar pe care toată lumea îl poate înțelege. Pământul se apropie de  
sfârșitul său, iar cunoașterea acestui lucru va fi răspândită și în întreaga lume.... Iar cei care sunt atenți 
la semne nu-și vor închide mintea la aceste informații.... ei vor crede și se vor pregăti.... Dar acolo 
unde este întuneric, chiar și semnele și indicațiile nu sunt de nici un folos, iar oamenii se îndreaptă 
spre moartea trupească și spirituală din vina lor....

C

Amin

Indicii ale catastrofelor.... B.D. Nr. 7475

11. decembrie 1959

n curând vă veți da seama cât de trecător este tot ceea ce aparține lumii, căci tot mai des veți auzi de 
distrugeri prin forțele naturii,  de accidente și dezastre de tot felul și de moartea subită a multor 

oameni.... Și nimeni nu știe dacă și când îl va atinge aceeași soartă, nimeni nu știe când îi va veni 
ultimul ceas. Dar toată lumea știe că nu poate lua nimic cu el în eternitate..... Și de aceea ar trebui să 
slăbească în strădania sa pământească, în goana după bunuri pământești de tot felul, căci va trebui să 
lase totul în urmă când va veni ceasul morții.... Și de fiecare dată vi se va reaminti acest lucru prin 
cazuri neprevăzute în care posesiunile și bunurile au devenit fără valoare.... prin morți subite și lovituri 
ale sorții de tot felul. Dar toate acestea sunt semne de îndurare din partea Eternei Divinități pentru a vă 
reaminti să vă amintiți și de propria voastră moarte.... Toate acestea sunt semne ale iubirii ei, care nu 
dorește decât să promoveze mereu mântuirea voastră și să vă ajute să reflectați asupra voastră și să vă 
schimbați modul de viață. Căci ceea ce faceți pentru lume, ceea ce faceți doar pentru viața voastră 
pământească, vă creează doar bunuri trecătoare; dar ceea ce oferiți sufletului vostru în binele spiritual 
vă aduce din nou și bunuri spirituale, iar acest lucru vă va urma în veșnicie, chiar dacă veți fi chemați  
brusc și pe neașteptate din viața pământească. Căci bunurile spirituale sunt veșnice, nu pot fi luate de 
la voi, iar într-o zi vă vor face fericiți în împărăția de dincolo..... Cu toate acestea, oricât de des vi se  

Î

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 30/117



va aduce la cunoștință caracterul trecător al tuturor lucrurilor pământești, nu veți încerca niciodată să 
vă transferați astfel de destine în gândurile voastre, ci veți continua să trăiți ca și până acum, iar timpul 
se apropie tot mai mult de sfârșit; pentru individ, ca și pentru toți oamenii, este stabilită o limită pe 
care el nu o poate determina niciodată singur, dar care poate însemna deja a doua zi pentru el, pentru 
că viața individului este în mâinile lui Dumnezeu. Iar oamenii ar trebui să-și amintească întotdeauna 
acest lucru și să trăiască așa cum ar face-o dacă ziua respectivă le-ar fi cunoscută. Ei ar trebui să fie 
pregătiți  să părăsească Pământul în fiecare zi,  ar trebui să își mărească în mod constant rezervele 
spirituale și să pună întotdeauna dorințele pământești pe plan secundar, ar trebui să trăiască în mod 
conștient pentru veșnicie, nu doar pentru ziua de azi, deoarece nu pot face niciodată planuri pentru 
viitor  cu  certitudine,  astfel  că  ar  trebui  mai  degrabă  să  ia  în  calcul  o  dispariție  rapidă  și  să  se 
pregătească în consecință pentru veșnicie decât să trăiască de-a lungul timpului și să se străduiască și 
să râvnească doar după bunurile pământești,  deoarece acestea sunt și  rămân trecătoare și  nu aduc 
niciun avantaj sufletului. Cu toate acestea, numai sufletul va dăinui, el nu poate pieri, iar pentru ca 
soarta  lui  să  fie  una  bună,  ființa  umană  ar  trebui  să-i  asigure  ceea  ce  servește  fericirii  sale  pe 
Pământ:.... Ființa umană ar trebui să îndeplinească întotdeauna numai fapte de iubire, atunci va avea 
cu adevărat mai multă grijă de sufletul său decât poate avea de trupul său. Căci și acesta din urmă va fi  
păstrat de îndată ce ființa umană se va gândi mai întâi la sufletul său, dar sufletul și trupul nu trebuie 
să se teamă de moarte, care, de altfel, stă mereu ca o teroare în fața ființei umane, de care se teme atâta 
timp cât ființa umană nu se gândește la scopul său real pe Pământ. Dar cine se îngrijește mai întâi de 
suflet nu se mai teme de moarte, el este, ca să zicem așa, pregătit în fiecare zi, iar moartea nu-l va  
surprinde, ci va însemna doar o schimbare de reședință pentru el, pe care o va primi cu adevărat cu 
bucurie....

Amin

Justificarea loviturilor dureroase ale destinului.... B.D. Nr. 7928

26. iunie 1961

ncă multe oportunități le voi crea pentru voi înainte de sfârșit, care vă vor permite să găsiți drumul 
spre Mine.... În repetate rânduri Mă voi revela, chiar dacă de multe ori într-un mod dureros, dar veți 

recunoaște întotdeauna că voi înșivă nu vă puteți determina destinul, veți recunoaște întotdeauna o 
Putere deasupra voastră care intervine în viața voastră și, dacă nu este posibil altfel, cu duritate, pentru 
a vă smulge totuși din abisul spre care vă îndreptați orbește..... Vreau să vă salvez și toate îndemnurile 
și avertismentele Mele nu sunt de nici un folos.... de aceea trebuie să vă ating cu asprime uneori și să 
vă fac răni.... Trebuie să vă iau cel mai drag lucru pe care îl aveți pe Pământ, trebuie să las moartea și 
boala să se abată asupra voastră, trebuie să fiți loviți de tot felul de lovituri ale sorții pentru că nu vă  
gândiți la Mine, pentru că trăiți o viață fără credință în Mine, Dumnezeul vostru și Creatorul veșniciei,  
pentru că nu credeți într-o Putere căreia Îi datorați viața vostră. Și se vor înmulți cazurile în care îi 
despart pe oameni, în care moartea pune stăpânire, în care dezastrele pun capăt brusc vieții umane.... 
Evident că Mă voi arăta, dar voi fi recunoscut doar de cel care, de bunăvoie, găsește acum calea spre 
Mine și nu se mai poate pierde nici el.....  Sfârșitul se apropie din ce în ce mai mult și,  de aceea, 
iubirea, înțelepciunea și puterea Mea trebuie să intervină adesea.... De fiecare dată, oamenilor trebuie 
să li se arate caracterul trecător al lucrurilor pământești, trebuie să li se aducă la cunoștință ce scopuri 
inutile urmăresc și, prin urmare, vor trebui să sufere adesea fizic și sufletește, dar li se va permite, de 
asemenea, să primească ajutor în orice moment, dacă se vor întoarce la Mine și vor apela la Mine 
pentru ajutor în adversitatea lor. Iar semenii lor ar trebui să reflecteze și ei asupra faptului că pot fi  
afectați de aceeași soartă și să ajungă la conștientizarea faptului că nu pășesc pe acest Pământ de 
dragul vieții pământești.... Fiecare lovitură a sorții poate avea acest efect asupra semenilor, astfel încât 
aceștia să devină gânditori și să se gândească la propriul lor mod de viață, dacă acesta corespunde 
voinței lui Dumnezeu, dacă cred într-un Dumnezeu.... Orice lovitură a sorții îi poate ajuta pe oameni 
să creadă dacă se întorc la Mine și dacă Mă pot recunoaște și după ajutorul Meu vizibil.... Așa că și  
voi, care primiți Cuvântul Meu, explicați-le semenilor voștri intervențiile Mele, uneori dure și aparent 
neprietenoase, în viața oamenilor..... să le explicați că încerc prin toate mijloacele să câștig oamenii 
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pentru Mine și că nu voi înceta să Mă exprim mereu și mereu, căci fiecare lovitură a sorții este o 
exprimare din partea Mea care poate afecta pe oricine, dar care urmărește doar scopul de a le întoarce 
gândurile spre Mine.... Pentru că timpul este scurt acum și voi, oamenii, sunteți atenți doar la lume, 
dar nu și la mântuirea sufletului vostru.... Lumea trece, adică nu puteți lua nimic din lume cu voi în 
împărăția de dincolo..... Nu urmăriți decât bunurile moarte și, prin urmare, atenția voastră va fi mereu 
atrasă de caracterul  trecător al  acestei  lumi.  Și mereu veți  auzi  de nenorociri  și  dezastre de toate 
felurile, mereu și mereu veți fi nevoiți să plângeți pierderile umane și mereu și mereu vă veți întreba 
de ce un Dumnezeu al iubirii permite astfel de lucruri.... Dumnezeul iubirii vrea să vă cucerească 
pentru El, vrea să vă facă binecuvântați și de aceea vrea ca voi să vă îndreptați gândurile spre El.... 
Doar dragostea Mea este motivul pentru tot ceea ce vă afectează grav, căci veți fi pierduți din nou 
pentru o perioadă infinit de lungă dacă nu vă amintiți de Mine.... Și numai din acest motiv Mă revelez 
și intervin aspru și dureros dacă nu ascultați de avertismentele Mele iubitoare.... Pentru că nu vreau să 
vă pierdeți.... Încă mai vreau să vă salvez de la sfârșit și să vă protejez de o soartă mult mai rea.... de 
noua izgonire în creațiile Pământului, care este inevitabilă dacă nu Mă veți găsi înainte de sfârșitul 
Pământului....

Amin

Mijloacele dureroase pot ajuta la obținerea credinței.... B.D. Nr. 8594

23. august 1963

acă oamenii ar vrea să creadă într-un Dumnezeu al iubirii care vrea să le pregătească fericirea.  
Cu toate acestea, având în vedere marile greutăți care îi afectează pe oameni în mod repetat, 

având în vedere loviturile severe ale sorții și dezastrele de tot felul, ei nu pot să adune această credință  
fiindcă fiecare adversitate este doar o activitate de iubire din partea Mea, pentru că Eu știu prin ce  
mijloace ființa umană poate fi salvată și poate atinge fericirea..... Mijloacele mai puțin dureroase nu 
reușesc să aibă efect asupra voastră și dacă vă vorbesc într-un limbaj blând, nu Mă veți asculta, dar 
trebuie să fiți convinși să vă întoarceți la Mine și, dacă toate mijloacele mai ușoare sunt în zadar, 
trebuie să folosesc mijloace dureroase pentru ca voi să vă gândiți la Mine, să apelați la Mine pentru 
ajutor și apoi să vi se permită să experimentați acest lucru, astfel încât să puteți recunoaște acum un 
Dumnezeu al iubirii. Ați putut cu adevărat să auziți cu toții adresarea Mea părintească și plină de 
iubire, care nu face decât să vă informeze despre voința Mea și, de îndată ce veți îndeplini această 
voință, viața voastră se va putea desfășura cu calm și totuși cu succes..... Cu toate acestea, dacă nu 
sunteți atenți la adresarea Mea blândă, trebuie să Mă fac cunoscut mai clar, pentru că iubirea Mea nu 
vă va abandona, pentru că încerc totul pentru a vă cuceri pentru Mine, pentru a vă trezi la viața care 
durează pentru totdeauna. Pentru că voi Îmi aparțineți și doar vă țineți departe de Mine, dar Eu vreau 
ca voi să vă întoarceți la Mine de bunăvoie și, indiferent de suferințele și loviturile dificile ale sorții pe 
care le întâlniți, acestea sunt doar mijloace pe care Eu le recunosc ca fiind promițătoare de succes și le  
folosesc pentru că vă iubesc și nu voi renunța niciodată la voi, chiar dacă voi vă opuneți încă atât de 
mult timp iubirii Mele. De aceea, nu vă mirați dacă greutățile și necazurile se înmulțesc, pentru că 
sfârșitul se apropie și încă mai vreau să salvez suflete de la soarta unei noi izgoniri,  ceea ce este  
posibil doar dacă Mă recunoașteți ca Dumnezeu și Creator, dacă Mă chemați în adversitate crezând că 
există o Putere care vă poate ajuta, din care voi înșivă ați ieșit.... Și credeți, oameni buni, că atunci 
adversitatea  voastră  se  va  atenua,  că  veți  simți  clar  ajutorul  Meu.  Și  atunci  veți  putea  să  Mă 
recunoașteți ca un Dumnezeu al iubirii, căci legătura voastră cu Mine vă va da și o lumină interioară 
despre Mine Însumi. Dar în timpul care va veni, multe dezastre se vor mai abate asupra Pământului și 
numai cei care M-au găsit deja vor vedea în ele mijloacele de ajutor pentru a-i scoate pe oameni din 
adversitatea spirituală, dar ceilalți se vor îndoi sau vor nega complet un Dumnezeu al iubirii, pentru că 
sunt atât de atașați de lume încât nu au nicio legătură cu împărăția spirituală, cu împărăția care nu este  
din această lume. Gândurile și aspirațiile lor sunt pur lumești și resping în batjocură orice referire la un 
Dumnezeu, până când se trezesc în nevoie.... până când ajung ei înșiși într-o adversitate în care nu-și 
pot vedea calea de ieșire.... Atunci Mă voi apropia din nou foarte mult de ei, voi lăsa să se nască în ei  
gândul la un Dumnezeu care poate ajuta, iar marea adversitate îi poate face să se întoarcă la acest 
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Dumnezeu.... Astfel, toate evenimentele dureroase, toate dezastrele și toate celelalte lovituri ale sorții 
vor deveni explicabile pentru voi, căci nu este o coincidență, ci totul este providența sau permisiunea 
Mea, astfel încât sufletele vor primi în continuare ajutoare care le vor permite să găsească drumul spre 
Mine.... Dar dacă inimile rămân încă împietrite, atunci numai un eveniment natural de cea mai mare 
amploare  îi  poate  face  pe  oameni  să-și  revină,  dar  nici  măcar  un  astfel  de  eveniment  nu  este 
convingător, pentru că oamenii complet împietriți nu vor dori să recunoască o Putere superioară, ci 
atunci  vor  fi  căzut  complet  pradă adversarului  Meu și  soarta  unei  noi  izgoniri  este  sigură pentru 
sufletele lor. Dar atâta timp cât Pământul încă mai există în forma sa veche, voi încerca să conving 
oamenii  să-și  schimbe  voința  și  voi  folosi  în  continuare  multe  mijloace  pe  care  nu  le  veți  găsi 
compatibile cu dragostea unui Dumnezeu. Dar Eu știu ce îi servește fiecărei persoane în parte, știu 
care este natura sufletului său și,  în consecință, îl  influențez. Totuși, voi, oamenii,  puteți fi numiți 
fericiți dacă sunteți convinși de un Dumnezeu iubitor și de un Tată..... Atunci veți suporta tot ceea ce 
întâlniți.... și indiferent cât de tare vă lovește.... purtați cu calm și refugiați-vă numai în Mine, iar Eu cu 
adevărat nu vă voi dezamăgi. Pentru că întotdeauna acord ajutor unei persoane credincioase, deoarece 
credința sa permite și intervenții neobișnuite. Dar adevărata credință vine din iubire, iar iubirea tinde și 
ea spre Mine ca Iubire  eternă....  Omul stabilește  o legătură fermă cu Mine și  nu se va îndepărta 
niciodată de Mine. El a trecut ultimul test al voinței pe Pământ, s-a hotărât liber pentru Mine și s-a 
despărțit definitiv de adversarul Meu.... Și numai acest lucru încerc să îl realizez atâta timp cât omul 
mai locuiește pe Pământ. Pentru că vreau ca el să poată intra din nou în adevărata lui casă, să poată  
intra în împărăția unde se află bucuria și fericirea, unde toată suferința a trecut și unde va găsi acum 
viața care durează pentru totdeauna....

Amin

Ascensiunea pământească.... Decădere spirituală.... B.D. Nr. 6574

16. iunie 1956

otul poartă semnul decăderii,  chiar dacă voi,  oamenii,  credeți  că sunteți  activi  în  edificare și 
promovare....  chiar  dacă creați  în  mod constant  în  sfera  pământească.  Voi  nu faceți  decât  să 

contribuiți la apropierea tot mai mare a sfârșitului, căci toată strădania voastră este îndreptată doar 
spre scopuri pământești și, astfel, faceți ca Pământul însuși să devină impropriu pentru scopul său real, 
acela de a vă servi la maturizarea sufletului. Pentru că nu acordați atenție decât la ceea ce servește 
bunăstării trupului și adesea împiedicați substanțele spirituale legate în materie să se maturizeze sau să 
slujească, dizolvând în mod ilegal creațiile pentru a le face utile pentru planurile voastre pământești. Și 
ceea ce pare a fi o înflorire, un progres, este în realitate o stare haotică, deoarece numai dezvoltarea 
sufletului dovedește în ce măsură ordinea divină prevalează și deoarece aceasta a atins un minim care 
dovedește din nou încălcările împotriva ordinii eterne. Cu siguranță că multă materie va fi încă indusă 
să  slujească,  creațiile  naturale  vor  fi  cu  siguranță  dizolvate  în  scopul  utilizării  pământești,  multă 
materie spirituală va fi cu siguranță eliberată din nou din forma cea mai dură și își va putea continua 
calea dezvoltării în noi transformări, dar nici o ființă umană nu se va gândi la aceasta, ci doar la 
avantajul pământesc care îi revine atunci când folosește materia.... Iar substanța spirituală din materie 
simte această atitudine pământească și de multe ori nu se lasă decât cu reticență să fie de folos, ceea ce 
se manifestă prin faptul că devin evidente dezavantaje peste dezavantaje, că apar daune care acum le 
provoacă oamenilor multe necazuri și supărări. Căci spiritualul simte acest lucru atunci când scopul 
său de slujire nu a fost luat în considerare mai întâi și, de aceea, adesea se împotrivește. Nu sunt 
lucrări binecuvântate care iau ființă prin mâini omenești fără nici o atitudine spirituală.... și chiar dacă 
par atât de mărețe și stârnesc admirația oamenilor în construcția lor.... Iar existența lor nu va dura mult 
timp dacă oamenii cred și ei că au creat opere de durată.... Și tocmai această voință sporită de a fi activ 
doar cu un scop pământesc duce la executarea unor planuri care nu fac decât să sporească haosul.... un 
haos care acum se face simțit atât pe plan spiritual, cât și pe plan pământesc. Căci starea spirituală a  
oamenilor este izbitor de joasă și se exprimă printr-o totală necredință și printr-un mod de viață lipsit  
de  dragoste.  Iar  decăderea  terestră  se  manifestă  în  așa  fel  încât  oamenii  nu  se  mai  pot  proteja  
împotriva influențelor care le pun viața în pericol și care, însă, sunt declanșate de oamenii înșiși care  
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acționează în numele celui care vrea să distrugă totul pentru a elibera pe cei legați spiritual și pentru a 
se reîntâlni cu sine. Iar oamenii îi oferă de bunăvoie mâna pentru asta, pentru că îi amăgește cu mari 
succese  pământești,  știe  cu  măiestrie  să  le  îndrepte  gândurile  spre  scopuri  greșite  și  este  mereu 
ascultat, pentru că oamenii nu vor să știe despre un scop spiritual al vieții lor pământești, pentru că 
gândurile lor sunt îndreptate doar pământesc și pentru că spiritualul,  pe care îl  eliberează printr-o 
voință contrară lui Dumnezeu, nu poate exercita o influență bună nici asupra acestor oameni, care îi 
tulbură cursul dezvoltării. Este aparent o ascensiune și totuși un declin, o cădere, cum nu se poate 
închipui că este mai rău.... Și doar câțiva oameni au ochiul deschis pentru acest lucru, deoarece îl 
poartă pe Dumnezeu în inima lor și privesc viața pământească doar ca pe o trecere spre viața reală din 
veșnicie.... Și aceștia sunt și ei întotdeauna conștientizați de acest lucru, pentru ca să poată totuși să-și 
influențeze semenii, în măsura în care acest lucru este posibil.... Oamenii se străduiesc să ajungă tot 
mai sus și se scufundă tot mai jos. Și ei ar trebui să se lase avertizați de aparenta ascensiune pe care o 
experimentează.... Ei ar trebui să se gândească și să nu-și trăiască orbește ziua, căci creația nu a luat  
ființă în scopuri pur pământești, deși ea servește oamenilor, însă adevăratul ei scop este dezvoltarea 
spirituală, care însă acum este complet ignorată și astfel nici Pământul nu-și mai îndeplinește scopul....

Amin

Înflorire pământească.... În curând decadență.... B.D. Nr. 8542

28. iunie 1963

in  punct  de  vedere  lumesc,  veți  putea  urmări  o  înflorire  constantă,  deoarece  oamenii  se 
străduiesc cu exces  de zel  pentru îmbunătățiri  și  prosperitate  pământească,  toată  gândirea și 

strădania  lor  este  orientată  doar  spre  Pământ  și  se  pare  că  subjugă  totul  pentru  îmbunătățirea 
condițiilor lor de viață. Și totuși, este un declin constant, din punct de vedere spiritual, pentru că ei se 
îndepărtează tot mai mult de Dumnezeu, își pierd credința în El și, prin urmare, pierd și orice legătură 
cu El, iar acest lucru înseamnă că adversarul lui Dumnezeu pune stăpânire totală pe ei, că are cel mai 
mare succes cu acei oameni lumești care nu acordă atenție decât împărăției sale și, prin urmare, sunt și 
ei în robie față de el....  Prosperitatea pământească, onoarea și faima sunt țelurile oamenilor, ei nu 
cunosc țelurile spirituale și  nici  nu simt sentimentul de deznădejde și gol în inimile lor,  deoarece 
acestea sunt complet pline de gânduri pământești și planuri pământești.... Și doar rareori experiențele 
pot zdruncina sau schimba gândirea anterioară....  Doar rareori oamenii se plictisesc de agitația lor 
pământească și caută un alt scop pentru care să lucreze.... Atunci soarta trebuie să-i lovească puternic 
și gândirea oamenilor trebuie schimbată cu forța.... Dacă ei înșiși sunt incapabili să evite această soartă 
și  acum trebuie să lupte singuri  pentru ea....,  atunci  există  posibilitatea ca ei  să  reflecteze asupra 
zădărniciei vieții lor pământești.... și să recunoască o putere deasupra lor, care este mai puternică decât 
dorința lor de a trăi și care le permite oamenilor să-și recunoască propria slăbiciune. Dar orice lovitură 
dură a destinului este doar un mijloc de a-i trezi pe oameni din liniștea existenței lor pământești..... 
Este un mijloc pe care îl folosesc pentru a crea o schimbare de atitudine care este cu siguranță posibilă 
atunci  când  trebuie  să  recunoască  inutilitatea  eforturilor  pământești  prin  suferință,  boală  sau  alte 
experiențe dificile  și  apoi încep să se gândească la propriile  lipsuri  și  slăbiciuni,  pentru a deveni 
stăpâni  pe  astfel  de  lovituri....  atunci  când  trebuie  să  recunoască  faptul  că  depind  de  o  Putere 
superioară. Numai atunci gândirea lor se poate schimba și strădania lor poate fi îndreptată spre un scop 
diferit de cel de dinainte..... Și vor fi doar indivizii care se întorc pe calea vieții, care reușesc să se  
detașeze de lume și de bunurile ei și care nu se mai lasă distrași de prosperitatea și succesul lumesc. 
Cu toate acestea, succesele lumești vor fi din ce în ce mai uimitoare, căci este un semn al sfârșitului că 
vor fi urmărite și realizate planuri tot mai mari, care însă se vor îndepărta tot mai mult de ceea ce 
Dumnezeu cere de la oameni și de ceea ce este de valoare pentru veșnicie...... Acolo unde chestiunile 
pământești au întâietate, este implicat și adversarul lui Dumnezeu, pentru că oamenii care urmăresc 
doar materia și care nu fac decât să pună în aplicare planuri  de îmbunătățire a prosperității lor îi  
aparțin deja. Și acești oameni îl vor sluji de bunăvoie, vor deveni din ce în ce mai legați de materie și 
astfel  își  vor  determina  ei  înșiși  soarta  de  mai  târziu....  Pentru  că,  chiar  dacă  voi,  oamenii,  veți 
experimenta prosperitate și progres constant...., vă veți putea bucura de ele doar pentru o perioadă 
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scurtă de timp, căci în curând totul va cădea pradă distrugerii și veți pierde toate bunurile pământești 
pe care le-ați dobândit...., pentru că Dumnezeu Însuși vrea să vă dovedească efemeritatea a tot ceea ce 
vă mișcă gândurile și totuși este complet lipsit de valoare.... De aceea nu vă lăsați înșelați, voi care 
sunteți  deja  pe  calea  cea  bună....  Nu vă  lăsați  induși  în  eroare  de  gândurile  voastre,  crezând  că 
Pământul  mai  poate  conta  pe  o  existență  îndelungată,  având  în  vedere  numeroasele  realizări  ale 
planurilor umane care înseamnă progres mondial și un nivel de trai ridicat.... Totul ce merge pe calea 
pământului, se va sfârși mai repede decât credeți, iar oamenii se vor afla în condiții de viață pe care nu 
vi le puteți imagina..... Pentru că o intervenție divină a forțelor naturii va crea o schimbare completă 
cu care oamenii vor trebui să se obișnuiască și nu pot face acest lucru decât dacă sunt atât de intim 
uniți cu Dumnezeu și apelează la El pentru ajutor, care le va fi dat cu siguranță, iar toți cei care găsesc 
și merg pe calea spre El vor fi cu siguranță ajutați..... Numai atunci voi, oamenii, vă veți da seama cât  
de trecătoare este materia pământească,  și  binecuvântat este  cel care trage concluziile corecte  din 
această realizare,  care este capabil  să se detașeze de lucrurile pământești  și caută acum să obțină 
numai  bunuri  spirituale....  El  se  va  putea  aștepta  întotdeauna  la  binecuvântare  și  sprijin  de  la 
Dumnezeu Însuși, se va preda Lui și va fi călăuzit prin toate adversitățile....

Amin
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Starea de pace aparentă 

Semnul  sfârșitului  apropiat:  Aplatizarea  spirituală....  Stare  de 
pace aparentă.... 

B.D. Nr. 4747

25. septembrie 1949

n semn sigur al apropierii sfârșitului este aplatizarea spirituală în rândul oamenilor. Doar rareori 
veți găsi oameni pentru care dezvoltarea spirituală a sufletului lor este cel mai important lucru. 

Și de fiecare dată veți putea constata că numai lumea pământească determină gândurile și acțiunile 
oamenilor, că gândurile și aspirațiile lor se aplică numai la bunurile materiale și că nu au nici o dorință 
de cunoaștere spirituală. Iar dacă recunoașteți acest lucru, va trebui să vă dați seama și de necesitatea 
unei intervenții din partea Mea, altfel nu veți mai crede în Mine și în legătura dintre Mine și creațiile  
Mele vii. Dar vă atrag din nou atenția asupra faptului că viziunea lumii se va schimba mai repede 
decât  credeți....  În  agitația  lumii,  chiar  și  ai  Mei  devin  uneori  nesiguri  cu  privire  la  adevărul 
anunțurilor; ei vor cu siguranță să creadă, dar sunt influențați de oamenii lumii și de viziunea lor. Dar 
Eu îi protejez să nu se îndepărteze de Mine.... Voi apărea brusc și le voi livra dovezile adevărului celor 
care Îmi sunt dragi prin voința lor, a căror credință este încă slabă. Dar pentru că lumea nu are nicio  
legătură cu împărăția spirituală, pentru că aplatizarea în rândul oamenilor devine din ce în ce mai 
evidentă și  pentru că cercul  restrâns  al  celor  de-ai  Mei se va distanța  foarte  curând de lume,  iar  
atitudinea sa față de viață nu va găsi decât batjocură și dispreț, evenimentele mondiale îi vor ajuta pe 
ai Mei să își întărească credința, în timp ce oamenii lumii vor lua aminte care, prin dragostea și harul 
Meu, au luat la cunoștință prin voi, slujitorii Mei, de anunțurile Mele despre apropierea sfârșitului. Eu 
Însumi voi vorbi acolo unde vocea voastră nu este ascultată. Dar voi, care vreți să fiți ai Mei, întăriți-
vă mereu mai mult și mai mult în credință.... Retrageți-vă, astfel încât lumea să nu vă poată influența; 
trăiți în liniște pentru voi înșivă și slujiți-Mă cu cuvântul și cu fapta; lucrați în tăcere, astfel încât 
lumea dacă poate fi evitată, să nu vă persecute. Timpul se apropie de sfârșit și soarta fiecărui om este  
stabilită în funcție de voința sa. Nu vă lăsați înșelați de starea de pace aparentă, ea nu este o stare 
permanentă, ci se va întuneca în curând și atunci va începe brusc o luptă de cea mai mare importanță. 
Totul va fi în agitație, pe plan pământesc și spiritual puterile se vor opune și va fi nevoie de intervenția 
Mea. Și atunci, probabil, câțiva vor mai ajunge să realizeze și să se alăture micului cerc al celor de-ai  
Mei. Și tuturor acestora le promit protecția și ajutorul Meu în ultima perioadă înainte de sfârșit. Eu voi 
fi cu toți cei care vor să fie cu Mine, iar ei vor fi, de asemenea, conștienți de prezența Mea și, prin 
urmare, vor fi puternici în credință, astfel încât vor persevera chiar și în cea mai dificilă luptă și Îmi 
vor rămâne credincioși până la sfârșit....

U

Amin

Liniștea dinaintea furtunii. Pretenția de pace... B.D. Nr. 6970

16. noiembrie 1957

i chiar dacă vi se pare că vă îndreptați spre o perioadă de pace, nu trebuie să vă lăsați înșelați....  
Este doar liniștea dinaintea furtunii și, mai repede decât credeți, fața celor care vorbesc despre pace 

se schimbă și încep deja să arunce torțe printre popoarele acestui Pământ. Liniștea este periculoasă 
pentru voi, pentru că vă face să deveniți călduți și nu face decât să vă exploatați pământesc existența 
pe Pământ.... Și de aceea continui să-i deranjez pe oameni de la odihnă pentru a-i ține treji. Și, prin 
urmare,  multe  se  vor  întâmpla  în  continuare,  iar  privirile  oamenilor  vor  fi  îndreptate  mereu spre 
nenorociri și dezastre de tot felul. Pe lângă construcția aparentă și prosperitatea terestră, vor trebui să 
participe și la astfel de evenimente în care forța oamenilor nu este suficientă pentru a le împiedica, vor 
învăța să recunoască faptul că nicio ființă umană nu este în siguranță în fața unor astfel de lovituri ale  
sorții,  indiferent cât de sigură pare a fi viața sa pământească. Nu ar trebui să vă lăsați înșelați de 

Ș

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 36/117



situația mondială care pare să se calmeze, pentru că toate acestea sunt doar mașinațiuni înșelătoare și 
poate avea loc o trezire rea pentru voi dacă vă abandonați acestui calm și nu luați în seamă toate  
avertismentele care indică sfârșitul. Momentul de cotitură va veni brusc și atunci ar trebui să fiți cu 
toții pregătiți și, prin urmare, să credeți că va veni acel moment de cotitură. Puteți urmări multe semne 
ale timpului sfârșitului, dar adversarul se va asigura că vă aruncă nisip în ochi...... Pentru că el nu vrea 
să credeți în final și să reflectați serios și să vă schimbați. Din acest motiv, el își influențează slujitorii 
pentru a-i face pe oameni să creadă că se îndreaptă spre o nouă perioadă glorioasă, în pace și bucurie. 
Și reușește și el, pentru că oamenii vor crede întotdeauna ceea ce pot urmări ei înșiși, mai degrabă 
decât ceea ce li se proclamă ca provenind din împărăția spirituală. Și, mai mult decât atât, ei ar prefera 
să creadă într-un viitor frumos și fericit pentru ei în sens pământesc decât într-un sfârșit al acestui 
Pământ. Dar Eu nu voi înceta să vă avertizez și să vă îndemn, căci nu este vorba doar de anii scurți ai  
existenței voastre pământești, ci de veșnicie..... Iar avertismentele Mele vor deveni cu atât mai urgente, 
cu cât un "calm" se va răspândi mai evident pe Pământ.... cu atât mai mult oamenii se familiarizează 
cu o pace aparentă și uită de bunele lor intenții, care poate că au fost deja făcute datorită veșnicelor  
indicii  ale  sfârșitului  apropiat.  Prin  lumea  pământească,  adversarul  Meu  își  va  întinde  din  nou 
tentaculele spre oameni și este nevoie de o mare putere de credință pentru a nu cădea în puterea lui.  
Din acest motiv, vă atrag atenția în mod repetat asupra a ceea ce vă așteaptă încă....  Nu vă lăsați  
înșelați.... Cuvântul Meu este adevărul și se va adeveri, iar Cuvântul Meu vă anunță un sfârșit apropiat 
care  va  fi  precedat  de  o  intervenție  clară  din  partea  Mea,  un  dezastru  natural  de  cea  mai  mare 
amploare.... Și acest dezastru îi va lua prin surprindere pe credincioșii păcii, și chiar și atunci ei ar  
putea să se întoarcă și să parcurgă drumul scurt până la sfârșit, în lupta constantă pentru perfecțiune.... 
Dar acest dezastru va costa nenumărate vieți omenești.... Și știți dacă nu cumva veți fi unul dintre ei?. 
Oare nu va fi atunci deja prea târziu pentru voi, care mergeți cu indiferență și speranță pentru viitor și 
vă lăsați orbiți de prințul acestei lumi?. De aceea, amintiți-vă întotdeauna aceste cuvinte ale Mele 
atunci când primiți vești despre rechemarea bruscă a oamenilor, despre lovituri ale sorții și evenimente 
dureroase de tot felul. În acest fel vreau să vă reamintesc de un sfârșit brusc, vreau ca ochii voștri să  
fie atrași de puterea care poate distruge tot ceea ce v-ați construit și care poate distruge toate planurile 
voastre....  conectați-vă mai mult cu această putere....  găsiți calea spre Mine, încredințați-vă Mie și 
cereți-Mi îndrumare, protecție și îndurare, și credeți că nu există pace decât în legătură cu Mine.... că 
veți fi înșelați dacă vi se asigură pacea pământească. Pentru că omenirea nu mai trăiește în așa fel încât 
existența pământească să fie pașnică, nu se străduiește să se dezvolte spiritual și, prin urmare, și-a 
pierdut și dreptul de a fi lăsată să trăiască pe acest Pământ....

Amin

Referiri reînnoite la dezastre și război.... B.D. Nr. 8717

6. ianuarie 1964

n mod neobișnuit, timpul care vine vă va împovăra, căci evenimentele mondiale intră într-o nouă 
fază, tulburările dintre națiuni sunt în creștere, fiecare vede dușmanul în celălalt și nu se face nimic 

serios pentru a instaura pacea, deși toți oamenii tânjesc după ea. Dar materialismul este forța motrice a 
tuturor planurilor și intențiilor și toată lumea încearcă să obțină cele mai mari avantaje, însă gândurile 
și sentimentele nimănui nu sunt drepte și conduse de emoții bune, iar loviturile destinului sporesc frica 
și neliniștea, pentru că Dumnezeu încă încearcă să se facă cunoscut oamenilor în toate felurile, pentru 
că  numai  credința  în  El  și  în  puterea  Lui  este  contrabalansul  potrivit  pentru  toate  greutățile  și 
suferințele cu care vă confruntați voi, oamenii. Și, prin urmare, dezastrele naturale se vor înmulți și 
ele, pentru ca o Putere superioară să fie recunoscută, deoarece ceea ce emană de la oameni nu va face 
decât să sporească ura unuia față de celuilalt, dar nu va duce la reflecție spirituală. Nedreptatea va 
căpăta forme care în curând vor fi de nepătruns, iar starea de luptă a oamenilor unii împotriva altora va 
deveni astfel din ce în ce mai consolidată, va fi orice altceva în afară de pace între oameni, chiar dacă  
marele foc nu a fost  încă aprins, dar nu va lipsi  să se întâmple.  Oamenii  înșiși trec prin viață cu 
indiferență și doar câțiva se gândesc la faptul că această stare de lucruri nu va putea dura mult timp. 
Dar mai ales cei responsabili sunt cei care sunt orbiți în spirit.... Se vorbește mult și totuși sunt doar 
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fraze goale, care nu sunt urmate de fapte. Pentru că greutățile pământești nu se remediază acolo unde 
sunt  clar  recunoscute  și,  astfel,  din  moment  ce  porunca  iubirii  aproapelui  rămâne  evident 
neîndeplinită,  nici  starea  spirituală  nu  poate  fi  bună,  chiar  dacă  aceștia  se  mișcă  pământesc  în 
prosperitate și aparent nu au nimic de cruțat.... Cu toate acestea, sufletele sunt în lipsă și totuși oamenii 
nu sunt receptivi la învățăturile spirituale care le-ar servi sufletelor ca hrană adecvată. Oamenii ar 
trebui să privească în jurul lor cu ochii deschiși și să-și supună propria viață unei critici serioase, 
atunci vor învăța și ei să înțeleagă ceea ce va urma și, de asemenea, vor fi capabili să urmărească cu o  
conștientizare corectă evenimentele care, deși au fost anunțate dintotdeauna, acum capătă semnificație 
doar având în vedere dificultățile grave ale celor care vor fi direct afectați de ele.... Cu toate acestea, 
este timpul sfârșitului și, din moment ce oamenii nu mai au nici o credință, va fi nevoie de o lovitură 
copleșitoare a sorții pentru a-i zdruncina, astfel încât câțiva să regăsească drumul spre credința într-un 
Dumnezeu și Creator căruia îi datorează existența.... pentru a-i face să se gândească la ce L-a motivat 
pe  acest  Dumnezeu și  Creator  și  ce  scop a  avut  El  în  crearea  lor....  Pentru voi,  oamenii,  este  o 
chestiune de viață sau de moarte, de fericire supremă sau de agonie și chin, de cea mai mare lumină 
sau de întunericul cel mai adânc.... Iar cine vrea să trăiască, cine vrea să fie fericit și să stea în lumină 
pentru totdeauna, trebuie să împlinească voința Dumnezeului și Creatorului său, trebuie să caute să 
trăiască această voință și să trăiască astfel o viață de iubire pentru Dumnezeu și pentru aproapele 
său.... Dar dacă nu crede într-un Dumnezeu, întreaga sa viață pământească este inutilă, el încalcă în 
mod constant legea ordinii divine, iar răsturnarea legilor ordinii divine duce întotdeauna la haos, iar 
voi, oamenii, vă îndreptați acum în mod irevocabil spre acest haos.... Și nu vă va afecta doar spiritual,  
ci și lumea pământească se va destrăma, veți primi mereu rapoarte despre dezastre naturale, accidente 
și  alte  calamități,  pentru că nu va mai  exista  pace și  liniște  într-o lume lipsită  de orice iubire  și  
credință....  Dar  cei  care  au  găsit  calea  spre  Dumnezeu  printre  oameni,  care  se  străduiesc  să 
împlinească poruncile Sale de iubire, care I se dedică Lui în duh și în adevăr, care se roagă Lui și Îi cer 
protecția Lui, Îl vor experimenta cu siguranță, căci acești oameni fac parte din mica Lui turmă care va 
persevera  până  la  sfârșit,  care  nu-și  lasă  credința  să  se  clatine,  care  rămân  uniți  și  Îl  poartă  pe 
Dumnezeu adânc în inimile lor și care, prin urmare, vor fi și ei răpiți în cele din urmă, dacă Dumnezeu 
nu-i  va  chema  mai  întâi  în  Împărăția  Sa,  așa  cum  este  voia  Lui....  Din  când  în  când  veți  fi 
conștientizați de ceea ce vă așteaptă și se va apropia tot mai mult de voi, și dacă sunteți și voi slabi în 
credință.... nu veți putea împiedica și susține cu toată certitudinea ceea ce vi se anunță, căci de aceea 
oamenii trebuie să experimenteze că totul este planificat în planul veșniciei, că totul depinde de voința 
lui Dumnezeu, Care într-adevăr devine activ în înțelepciunea și iubirea Sa pentru a realiza lucrarea de 
întoarcere la El și care, de asemenea, va ajunge într-o zi la țintă....

Amin
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Conflagrația mondială 

Incendiul mondial.... Profeții.... B.D. Nr. 1017

22. iulie 1939

ncendiul mondial se va aprinde și un necaz de nedescris se va abate asupra oamenilor. Așa este scris 
în profețiile referitoare la vremurile viitoare. Și cuvintele Domnului se vor împlini, căci El a văzut 

timpul care vine și odată cu el apostazia de la Dumnezeu.... El a trimis multe avertismente omenirii și 
totuși ele nu au fost ascultate. Lumina este aproape stinsă și puterea adversarului este mare, motiv 
pentru care Tatăl din Ceruri nu mai este respectat.  Iar pentru a controla această adversitate, soarta 
oamenilor pe Pământ trebuie să fie modelată până la insuportabil, de aceea va veni o perioadă grea pe 
Pământ,  iar  în  mijlocul  luptătorilor  care  se  luptă  va  fi  contestat  cu  ardoare  și  Cuvântul  lui 
Dumnezeu.... Toți aceia cărora marile suferințe le-au adus cunoașterea corectă o vor dori în cel mai 
mare necaz, dar cei care așteaptă avantaje pământești din lupta națiunilor unele împotriva altora o vor 
respinge. Cel căruia suferința i-a adus cunoașterea activității divine va fi binecuvântat, căci marele 
pericol  în  care  se  afla  a  trecut  și  acum nimic  nu-l  mai  poate  speria  care  să  provoace  suferința 
trupului....  Sufletul  său  a  găsit  calea  cea  dreaptă  care  îl  scoate  din  toate  adversitățile.  Dar  fără 
rezistență, Cuvântul divin își va găsi rareori drumul în inimile oamenilor.... O luptă dificilă va preceda 
pretutindeni, iar luptătorii pentru Dumnezeu vor trebui să rămână fermi, să nu se lase clintiți și să 
adreseze tuturor un cuvânt deschis, fără ezitare și cu curaj. Căci Domnul a făcut mențiune despre acest 
timp. El a anunțat toate suferințele și a prezis toate fenomenele însoțitoare și, prin urmare, a sosit 
momentul în care evenimentele lumești trebuie să primească frâu liber de la Creator, căci omenirea nu 
ascultă decât sunetul lumii, dar nu și vocea divină care îndeamnă la întoarcere înainte de a fi prea 
târziu.

I

Amin

Moartea unui conducător pământesc.... Răsturnare de situație.... B.D. Nr. 4493

23. noiembrie 1948

acă veți primi vestea trecerii în neființă a unui conducător pământesc, atunci veți fi ajuns la acel 
moment pe care îl  puteți  numi începutul sfârșitului.  Atunci lumea va deveni o sursă de foc, 

flăcările se vor aprinde, ura se va dezlănțui fără reținere și omenirea va fi cuprinsă de groază, pentru  
că nu mai vede o cale de ieșire din pericolul inevitabil. Și acum veți fi îndemnați de Mine să vorbiți, 
pentru  că  atunci  când totul  va fi  tulbure,  un  mare  calm va  pune stăpânire  pe voi  pentru  că  veți 
recunoaște clar că se apropie momentul în care Eu Însumi voi apărea, și astfel veți anunța acest lucru 
oamenilor care vă ascultă.  Oamenii  se vor vedea înconjurați  de dușmani  din toate părțile  și,  prin 
urmare, nu vor avea nicio speranță pentru o soluție pașnică. Și de aceea, frica va fi imensă acolo unde 
nu există credință în Cel care singur poate ajuta. Și astfel, oamenii vor fi atenți doar la evenimentele 
din lume.... Oamenii vor încerca cu nerăbdare să se asigure pentru ei înșiși pentru că văd că se apropie 
marea adversitate pământească, vor încerca cu nerăbdare să-și asigure bunurile pământești și vor face 
eforturi pentru a fugi, chiar dacă li se pare fără speranță. Și numai credincioșii vor rămâne prudenți, iar 
Eu îi voi folosi acum pentru a-i influența pe semenii lor care sunt nefericiți și disperați în necredința 
lor. Și încă o dată încerc să Mă apropii de ei, îi las pe slujitorii Mei să le vorbească și, prin intermediul  
lor, Eu Însumi le adresez cuvinte de dragoste și de încurajare. Îi avertizez să nu fugă și să nu se  
gândească doar la bunăstarea lor fizică; le prezint lipsa de speranță a planului lor și îi sfătuiesc să 
persevereze și să-și pună soarta în mâinile Mele, și astfel totul își urmează cursul.... focul este aprins și 
nu va mai fi stins de oameni, ci Eu însumi îl voi stinge opunându-i alte elemente, înfruntându-i pe cei  
care caută să se despartă  între  ei....  și  vocea Mea se aude de Sus....  Un dezastru natural  va lovi  
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Pământul și îi va despărți pe luptători; ei se vor confrunta cu o putere căreia niciunul dintre luptători  
nu este capabil să îi facă față.... Acest proces va dura doar câteva ore, dar va crea o situație mondială 
complet schimbată, circumstanțe complet schimbate și un haos inițial confuz, cele mai mari greutăți 
pământești și o durere și suferință de nedescris printre oameni. Cu toate acestea, va trebui să îndurați  
toate acestea,  pentru că sfârșitul  se apropie și  multe oportunități  de purificare trebuie încă create, 
deoarece toți oamenii mai au doar o scurtă durată de viață și se vor maturiza în cel mai scurt timp....  
Sfârșitul este aproape și, de îndată ce începe acest timp, vă puteți aștepta cu siguranță la ziua de apoi și 
la judecata finală, astfel încât ceea ce a fost proclamat prin Cuvânt și Scriptură să se împlinească......

Amin

Predicție.... securea de luptă.... Ultima fază.... B.D. Nr. 4001

17. martie 1947

xistă legi superioare care determină evenimentele lumii, deși voința umană joacă un rol major în 
ele. Însuși Legiuitorul din veșnicie este Cel care conduce și guvernează totul și care adaptează 

efectul voinței umane la planul Său din veșnicie. Astfel, securea războiului este aparent îngropată, dar 
focul nu este încă înăbușit, ci continuă să mocnească pentru a izbucni brusc ca un foc puternic cu efect 
devastator.  Și  ceea  ce  este  prezis  de  vocea  Duhului  se  împlinește.  Începe  o  nouă  etapă  a  vieții 
oamenilor, și e bine pentru cei care nu prețuiesc prea mult viața pământească; e bine pentru cei care au 
recunoscut lumea aparențelor și nu sunt sclavii ei; e bine pentru cei care cunosc sensul și scopul vieții 
pământești,  care  și-au  fixat  un  scop  mai  înalt  decât  simpla  împlinire  a  dorințelor  și  bucuriilor 
pământești.... Aceștia vor duce lupta pentru viață pe care o va aduce cu sine timpul care vine.... Ei vor 
fi și vor rămâne învingători.  Omenirea va intra într-o nouă fază, va începe o luptă dificilă pentru  
individ, el va trebui să trăiască prin mari greutăți pământești și să treacă spiritual prin cea mai mare 
bătălie, bătălia finală a credinței care precede sfârșitul final. Și acest lucru va veni irevocabil, așa cum 
se anunță, pentru că timpul a expirat și spiritualitatea joasă poruncește o oprire, în ultima zi se va opri 
întreaga  dezvoltare  a  spiritualității  pe  Pământ  pentru  ca  ea  să  poată  continua  pe  Noul  Pământ.  
Omenirea va intra în curând în această ultimă fază, iar evenimentele mondiale îi vor anunța pe cei care 
sunt inițiați și au cunoștințe spirituale când va începe. Pentru că mai întâi evenimentele pământești 
trebuie  să-și  urmeze  cursul,  focul  trebuie  reaprins  pentru  ca  adversitatea  să  ajungă  la  apogeu  și 
intervenția divină să fie justificată.... pentru ca Dumnezeu Însuși să îi dojenească pe luptători, pentru 
ca El să le smulgă armele din mâini și să lase un mare dezastru să se abată asupra tuturor, pentru ca  
ochii tuturor oamenilor să se îndrepte spre țările în care Dumnezeu a vorbit clar. Căci El se va face 
cunoscut,  va vorbi o limbă pe înțelesul tuturor celor care vor să o înțeleagă.  Și El se va arăta și  
credincioșilor, va fi cu oamenii în duh, va lucra în mijlocul lor și îi va umple de putere pe cei plini de  
credință.  Pentru  că  vor  avea  nevoie  de prezența  Lui,  vor  avea  nevoie  de  ajutorul  Lui,  pentru  că 
adversitatea vremii îi va atinge și pe ei, iar lupta împotriva credincioșilor va crește în intensitate cu cât  
se apropie sfârșitul. Ultima fază va fi de scurtă durată, dar va fi extrem de grea pentru oameni și va fi 
suportabilă doar cu ajutorul lui Dumnezeu. Totuși, oricine trăiește în Dumnezeu și cu Dumnezeu, care 
Îl iubește și respectă poruncile Lui, va supraviețui luptei, pentru că nu va fi niciodată singur, va simți 
prezența  lui  Dumnezeu  și  va  putea  întotdeauna să  se  întărească  din  Cuvântul  Său,  pe  care  El  îl  
transmite oamenilor în dragostea Sa, astfel încât aceștia să rămână credincioși lui Dumnezeu și să 
persevereze până la sfârșit....

E

Amin

Anunț de tulburare și neliniște.... B.D. Nr. 6471

9. februarie 1956

rice s-ar întâmpla, totul vă va servi la perfecțiune. Și, deși voința umană desfășoară acțiuni care 
au  un  efect  negativ  pe  Pământ,  deși  voința  umană  însăși  interferează  cu  legile  naturii  și 

declanșează reacții care au un efect distructiv imens, astfel de evenimente sunt, de asemenea, incluse 
în planul Meu de Mântuire din eternitate și benefice pentru dezvoltarea voastră spirituală. Dar depinde 
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de voi înșivă, oamenii, dacă și voi înșivă evaluați tot ceea ce vine, dacă vi se pare că merită să vă  
străduiți pentru perfecțiunea spirituală sau dacă sunteți absorbiți doar de lucrurile pământești și atunci 
luați în seamă doar efectul pământesc.... Dar atunci veți fi într-o situație proastă.... Căci voi, oamenii, 
nu vă mai puteți aștepta la prea mult bine pământesc. Căci evenimentele se vor depăși unele pe altele 
și va apărea o imagine complet diferită.... Tulburări și neliniște printre oameni, pentru că se va instala 
o nouă fază,  o răfuială a puterilor una împotriva celeilalte,  care este de asemenea recunoscută pe 
Pământ.... Căci chiar dacă pare să fie pace între oameni, lupta continuă în secret pentru ca într-o zi să 
izbucnească în mod deschis, spre groaza oamenilor. Oamenii o încep, dar Eu nu o împiedic, pentru că 
nici oamenii nu folosesc timpul de pace pentru mântuirea sufletelor lor și, prin urmare, acest timp va fi 
înlocuit de un timp de noi tulburări și de cele mai mari temeri. Căci sfârșitul se apropie. Dar orice ar 
putea  veni  nu va afecta  oamenii  în  mod arbitrar  și,  astfel,  ai  Mei  pot  aștepta  cu nerăbdare toate 
evenimentele în pace.... Și ei pot crede că Eu voi avea grijă de ei în orice adversitate pământească și 
spirituală.... că Îmi voi întinde mâinile protectoare asupra lor, chiar dacă o întreagă armată de diavoli 
se dezlănțuie împotriva lor. Eu îi cunosc pe ai Mei și le netezesc toate cărările, iar ei nu trebuie să se 
teamă de nimic, pentru că Eu veghez asupra lor. Dar voi avea nevoie și de slujirea lor în acest timp, 
pentru că ei vor da mărturie despre Mine, vor spune oamenilor că se apropie sfârșitul și că au fost 
informați de Mine despre ceea ce va urma.... Ei Mă vor vesti celor care nu vor să creadă și Mă vor 
apăra în mod deschis pe Mine și numele Meu.... Căci este ultimul timp de har care mai rămâne pentru 
cei care nu vor să creadă, cărora încă mai vreau să Mă dezvălui prin voi, pentru ca ei să învețe să 
creadă....  De aceea, nu trebuie să deveniți neliniștiți  și nestatornici în timpul care vine, ci doar să  
recunoașteți adevărul Cuvântului Meu și să îl apărați cu și mai multă convingere. Și chiar dacă puterile 
întunericului se vor dezlănțui în jurul vostru, chiar dacă lumea din jurul vostru trăiește în neliniște și  
teroare.... ar trebui să știți că sunteți protejați de ființele de lumină care vă înconjoară în numele Meu, 
și ar trebui doar să vă desfășurați întotdeauna activitatea spirituală în pace, să vă încredințați Mie și 
harului Meu, iar Eu Însumi voi fi cu voi în orice adversitate și pericol....

Amin
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Schimbări cosmice 

"Puterile Cerului se vor clătina...." B.D. Nr. 8379

13. ianuarie 1963

u v-am prezis și acest lucru, ca să știți după semnele vremurilor că sfârșitul este aproape.... Iar 
aceste semne vor fi atât de evidente încât nu veți mai avea nevoie să vă îndoiți și veți ști în ce  

ceas  vă  aflați....  Puterile  Cerului  se  vor  clătina,  veți  putea  detecta  schimbări  cosmice,  fenomene 
naturale care ar trebui să vă dea de gândit; veți putea observa că și chiar ordinea legală pare să fie 
răsturnată în natură.... și totuși o lege divină domină și peste ea, căci tot ceea ce vine și se întâmplă se 
bazează și pe voința Mea. Cu toate acestea, adevărul a ceea ce v-a fost vestit de clarvăzători și profeți 
și ceea ce Eu Însumi v-am prezis despre sfârșit vă va fi dezvăluit doar vouă, oamenilor. Căci în zilele 
din urmă totul va ieși din ordinea sa pentru ca voi, oamenii, să luați aminte.... Căci, din moment ce nu 
mai acceptați credința într-un Dumnezeu și Creator, din moment ce credeți că puteți influența singuri 
lucrările Mele de creație, din moment ce vă considerați puternici și extrem de înțelepți, trebuie să vi se 
aducă  dovezi  contrare,  trebuie  să  vă recunoașteți  neputința  în  fața  unor  fenomene pe care voința 
voastră nu le poate opri sau schimba.... Mai mult, trebuie să recunoașteți că astfel de previziuni există 
de mult timp, lucru pe care nu îl puteți nega, și că a sosit momentul în care ceea ce este scris și ceea ce  
este proclamat oamenilor în mod repetat prin Cuvântul Meu se va adeveri.... Cu toate acestea, oamenii 
vor considera, de asemenea, că schimbările cosmice sunt consecințele propriilor lor mașinațiuni și se 
vor vedea pe ei înșiși ca niște stăpâni care sunt, de asemenea, capabili de astfel de schimbări cosmice 
și astfel îl vor nega pe Dumnezeu cu toată convingerea. Căci aceasta este activitatea adversarului Meu 
în ultimele zile, că el caută să Mă detroneze pe Mine Însumi și de aceea va fi și el legat din nou.... Dar 
oamenii  vor recunoaște întotdeauna momentul și Mă vor reprezenta pe Mine și Împărăția Mea în 
lume, în fața celor care sunt complet necredincioși....  Pentru că ei știu că ultimul ceas va bate în 
curând și văd și ei schimbările cosmice ca pe o dovadă, pentru că Eu Însumi le-am prezis când am 
pășit pe Pământ. "Puterile Cerului se vor clătina....", chiar și acest cuvânt are înțelesul său spiritual pe 
care voi, oamenii, nu-l înțelegeți încă.... Tot ceea ce vine de la Mine, care are ca origine voința Mea, 
va fi viu, orice formă rigidă va fi adusă la viață pentru că se va exprima forța Mea, care întotdeauna dă 
naștere la viață.... Și puterea Mea va emana din belșug în ultimele zile înainte de sfârșit, ea va provoca 
dezlegare pretutindeni, adică soarele spiritului Meu va străpunge noaptea întunecată în care se află 
întregul Pământ.... Soarele spiritului Meu va străluci puternic și strălucirea lui va însufleți totul, va 
trezi tot ce este adormit, iar ceea ce era până acum mort va prinde viață când va fi lovit de această  
rază.... Astfel se vor exprima puteri ale Cerului pe care voi, oamenii, nu sunteți capabili să le opriți.... 
Dar, în cele din urmă, o expresie a puterii Mele va avea loc și într-un mod pur natural, pe care nici o 
ființă umană nu va putea să o explice, căci am prezis semne neobișnuite înainte de sfârșit, iar acestea 
se vor întâmpla și ele în așa fel încât oamenii vor fi îngroziți să observe procese în natură pe care nu le 
vor putea opri prin propria lor contraacțiune.... dar ei înșiși vor contribui totuși la declanșarea unor 
forțe ale căror efecte nu le-au înțeles încă și care, prin urmare, vor avea consecințe cu totul distructive 
și vor accelera sfârșitul final, care este într-adevăr prevăzut în planul Meu etern de mântuire, deoarece 
am știut de asemenea despre voința oamenilor încă din eternitate și am clădit acest plan de mântuire pe 
ea...., dar care este totuși pus în aplicare de oamenii înșiși care cred că Mă pot întrece și astfel se află  
vizibil sub influența adversarului al cărui efect devastator va deveni acum evident.... Acesta va veni 
așa cum este proclamat și oricine este atent va recunoaște deja și semnele timpului.... oricine este atent 
va recunoaște și faptul că Cuvântul Meu este adevărul care vine la oameni de Sus ca un dar mai mult 
decât măreț al harului pentru toți oamenii care doresc doar să accepte acest dar.... Căci niciodată nu am 
lăsat omenirea fără avertisment atunci când erau iminente evenimente pe care trebuia să le las să vină 
peste oameni imediat ce aceștia erau în pericol de a se pierde complet în fața adversarului Meu....  
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Judecățile Mele au fost întotdeauna precedate de înștiințările și avertismentele Mele, pentru că am vrut 
întotdeauna să le dau oamenilor  posibilitatea de a  gândi singuri  și  de a se folosi  de puținul  timp 
dinainte, astfel încât să poată ieși din toate aceste judecăți nevătămați în sufletele lor. Cu toate acestea, 
aceste înștiințări și avertismente nu au fost niciodată lăsate să îi forțeze pe oameni să creadă și, prin 
urmare, anunțurile Mele vor găsi și acum puțină credință, și indiferent cât de evidente sunt semnele 
vremurilor.... Oamenii caută pentru orice o explicație care să le convină mai mult, și de aceea vor fi 
prinși nepregătiți de sfârșit, căci timpul s-a împlinit, sfârșitul este iminent....

Amin

Călăuzirea divină.... B.D. Nr. 6316

20. iulie 1955

oi toți aveți nevoie de călăuzirea Mea, pentru că altfel veți merge pe un drum greșit, căci dacă nu 
vă călăuzesc Eu, vă va călăuzi altcineva care nu vrea ca voi să ajungeți la scopul pentru care  

trăiți pe Pământ. De asemenea, Eu am grijă de fiecare dintre voi și nu doresc decât să Mă urmați fără 
împotrivire.... să vă încredințați conștient Mie, recomandându-vă Celui care v-a creat, recunoscându-
vă slăbiciunea.  Pentru că știți  că aveți  deasupra voastră un Puternic căruia îi  sunteți  supuși....  De 
aceea, încredințați-vă acestui Puternic, predați-vă Lui și cereți-i îndrumarea, puterea și protecția Lui....  
Să știți că Eu vă iubesc pe toți și că nu vreau să pierd pe niciunul dintre voi în favoarea adversarului  
Meu....dar să știți și că nu vă forțez să vă întoarceți la Mine, ci trebuie să o faceți de bunăvoie. Iar  
atunci  Eu vă voi lua în  brațe  și  nu vă voi mai părăsi  niciodată.  Și într-o zi  vă veți  da seama ce 
înseamnă acest lucru când veți privi înapoi la viața voastră pământească și veți vedea și pericolele prin 
care v-am condus spre mântuirea voastră. Nu mergeți singuri, aceasta ar fi pieirea voastră, căci atunci 
adversarul Meu va merge în permanență alături de voi și va încerca să vă îndepărteze tot mai mult, 
ceea ce va reuși cu ușurință, căci nu veți putea rezista tentațiilor sale atâta timp cât vă lipsește puterea 
pe care numai Eu v-o pot da.... Lăsați-vă călăuziți de Mine și cereți în mod conștient această călăuzire, 
altfel iubirea Mea nu poate deveni activă în voi, care cu siguranță se aplică în mod constant, dar nu 
poate deveni eficientă împotriva voinței voastre. De aceea, veți primi cu siguranță în mod constant 
înștiințări și avertismente, însă voi înșivă trebuie să vă deschideți inima și urechea și să doriți ca Eu să 
vă ghidez pe toate căile voastre.... Și cu adevărat nu vă veți mai rătăci, veți ajunge cu siguranță la 
țintă....

V

Amin

Constelație schimbată.... B.D. Nr. 6405

18. noiembrie 1955

a intervale scurte de timp, veți avea parte de evenimente recurente care vă vor îngrijora foarte 
mult pe voi, oamenii, pentru că nu vi le puteți explica singuri și, prin urmare, vă temeți de forțe  

împotriva cărora nu vă puteți apăra. Nici nu veți putea obține o explicație adecvată, pentru că așa este 
voința  Mea ca  voi  să  luați  în  considerare  toate  posibilitățile  și  fiecare  individ  să  se  adapteze  în  
consecință.... pentru că Eu vreau ca fiecare individ să obțină totuși un beneficiu pentru el însuși, adică 
pentru  sufletul  său....  Acolo  unde  credința  lipsește  cu  desăvârșire,  tulburarea  va  fi  deosebit  de 
puternică, în timp ce credincioșii vor adera mai mult sau mai puțin la Mine și se vor ști în siguranță în 
grija Mea. Cu toate acestea, acestea sunt fenomene, pentru că sunt cauzate de cosmos, care au ca 
rezultat mari discuții publice, astfel încât fiecare persoană se se gândească la ea însăși și să se exprime 
în fața semenilor săi. În unele momente, interesele lumești vor trece în plan secundar, dar imediat ce 
aceste fenomene se vor încheia, oamenii lumești vor percepe plăcerile lumii cu și mai multă râvnă, și 
doar  câțiva  vor  rămâne  cu  impresii  care  îi  pot  determina  să  petreacă  ore  de  contemplare  și,  de 
asemenea, să ducă la o schimbare de gândire.... până când aceleași procese se repetă în cosmos și 
provoacă  o  nouă teroare....  Pentru  că  din  partea  oamenilor  de  știință  există  temeri  de  amenințări 
serioase la adresa corpului pământesc...., deoarece se confruntă cu schimbări misterioase în sistemul 
stelar,  care  nu au mai  fost  observate  până  acum și  care  ar  putea  fi  o  amenințare  serioasă pentru 
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Pământ. Iar punctele de vedere ale oamenilor vor diferi considerabil în ceea ce privește evaluarea 
impactului.... Oamenii vor trece nepăsători peste ea și se vor bucura de viața lor fără ezitare; oamenii 
își vor lua măsuri de precauție care sunt complet inutile, iar alții se vor retrage din nou în ei înșiși și se  
vor certa mental cu Dumnezeul și Creatorul lor..... Și las fiecăruia liberul său arbitru, doar că încerc în 
mod constant să influențez gândurile oamenilor pentru ca acestea să se miște corect, pentru ca ele să 
se îndrepte spre scopul real al ființei umane.... pentru ca ei să se odihnească în Mine și să poată fi  
acum ghidați  de Mine spre mântuirea sufletului lor....  Dar ce se va întâmpla?....  Constelația se va 
schimba....  Stelele  vor  fi  ghidate  pe  alte  orbite,  se  vor  afla  într-o  altă  relație  cu  Pământul  decât 
înainte.... Și, ca urmare, vor deveni vizibile stele care nu au mai fost văzute până acum, iar una dintre 
ele  va  apărea  ca  un  pericol  direct  pentru  Pământ,  deoarece  orbita  sa  dă  naștere  la  temeri  de  o 
intersectare cu Pământul.... Nici o ființă umană nu va dori să creadă că acest lucru se va întâmpla, nici  
o  ființă  umană nu va crede că legile  naturii  se  vor  schimba,  dar  voi,  oamenii,  vă  confruntați  cu 
sfârșitul.... Voi înșivă pregătiți ceva care va avea efecte și mai grave, căci ceea ce întreprindeți pune în 
pericol întregul Pământ.... Dar ceea ce se întâmplă prin voința Mea este doar un semn al sfârșitului,  
este o avertizare serioasă pentru voi, iar Eu vă dau doar semne atât de clare despre existența unei 
puteri superioare, încât să puteți apela cu toții la ea și să puteți astfel să evitați și un pericol direct 
pentru voi înșivă, dacă voi, adică sufletul vostru, veți trage de la ea beneficiul potrivit. Dar ceea ce 
vine  după  aceea  privește  întregul  Pământ  și  tot  ce  trăiește  pe  el....  Și  de  aceea  Eu apar  în  mod 
neobișnuit înainte, fără a vă obliga însă să Mă recunoașteți ca fiind Eu Însumi Creatorul a ceea ce este 
imens prin efectul său, dar care nu va afecta întregul Pământ. Pentru că Eu cunosc toate legile naturale 
și efectele lor, știu și cum să evit sau să slăbesc efectul fiecărui eveniment.... Dar tot ceea ce voi lăsa 
să se întâmple vă va servi doar pentru mântuire, vă va conduce spre Mine, vă va face pe voi, oamenii, 
să recunoașteți un "Dumnezeu" la care ar trebui să vă refugiați pentru că El este Tatăl vostru..... Este 
ultimul semn înainte de a veni sfârșitul.... Este ultima încercare a iubirii și milostivirii Mele de a salva 
ceea ce mai poate fi salvat....

Amin

Schimbări în Cosmos.... B.D. Nr. 8781

16. martie 1964

ste un eveniment neobișnuit pe care vi-l anunț.... Veți crede că vă înșelați și veți experimenta 
mereu  același  lucru....  Cutremurele  Pământului,  care  nu  sunt  cauzate  de  erupții,  ci  apar 

întotdeauna când Pământul se află într-o anumită constelație față de corpurile cerești.... astfel încât 
cutremurele pot fi așteptate cu regularitate și nu eșuează în a se produce.... Ele vor fi abia perceptibile 
și, prin urmare, nu vor îngrijora decât câțiva oameni, dar cercetările oamenilor de știință vor da mai 
întâi motive de temeri de cea mai mare gravitate, mai mult, fenomenele se vor intensifica și apoi vor 
supăra și persoana indiferentă, care va recunoaște un pericol pentru corpul ceresc Pământ din partea 
altor corpuri cerești, deoarece corpurile cerești care își părăsesc orbita se vor deplasa spre Pământ și 
vor  intra  mereu  într-o  nouă  constelație  care  va  declanșa  aceleași  consecințe.  Având  în  vedere 
apropierea sfârșitului, oamenii ar trebui să fie treziți din somnul lor, să se gândească la Creatorul lor și  
să se gândească la propria lor tranziție și la faptul că nu au nici o garanție că au murit complet odată cu 
moartea trupului, ar trebui să li se reamintească de sfârșitul vieții lor și de soarta care îi așteaptă dacă 
cred în continuarea vieții sufletului. Sfârșitul vremurilor va arăta atât de multe lucruri nefirești, chiar și 
acțiunile și gândurile oamenilor sunt nefirești  și vor avea ca rezultat  cele mai grave consecințe.... 
Oamenii își asumă să întreprindă cercetări în spațiul cosmic dincolo de autoritatea lor.... Ei nesocotesc 
legile naturii și totuși nu sunt împiedicați în ceea ce fac și vor, dar efectele se răsfrâng din nou asupra 
lor.... Cu toate acestea, sfârșitul se apropie tot mai mult și, dacă oamenii vor fi ajutați să își revină în  
simțiri  și  să  devină  conștienți  de  marea  lor  responsabilitate,  trebuie  să  li  se  arate  și  o  lucrare 
neobișnuită din partea lui Dumnezeu, pentru că atunci va depinde de voința lor să fie atenți la ea și să 
se adapteze în consecință. Și omenirea va experimenta o astfel de activitate neobișnuită în timpul care 
va urma, care nu va fi cauzată de oameni, ci va avea loc în cosmos, într-o zonă care este supusă doar  
Creatorului Însuși, care acum pare să devină în afara legii și totuși acest eveniment este de asemenea 
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planificat  (inclus)  în  planul  întoarcerii  spirituale,  pentru  că  poate  provoca  o  schimbare  în  mulți 
oameni, deoarece este prea neobișnuit.... dar fără a forța credința oamenilor, căci cel necredincios nici 
măcar  nu  se  obosește  să  caute  o  explicație,  deoarece  trăiește  iresponsabil.  Iar  starea  spirituală  a 
oamenilor din ultimele zile a coborât deja atât de jos încât nici evenimentele naturale neobișnuite nu-i 
pot determina să creadă și, prin urmare, astfel de mijloace pot fi încă folosite pentru cei nehotărâți, 
care au nevoie de impulsuri puternice pentru a se gândi serios și pentru a-și orienta corect voința. Căci  
tot ceea ce se mai poate face pentru a salva sufletele de soarta unei noi izgoniri va fi făcut și de 
Dumnezeu, Care iubește oamenii și nu vrea ca ei să se rătăcească..... Dar de fiecare dată când El se 
exprimă într-un mod anunțat vor exista sacrificii, altfel oamenii nu ar fi impresionați și s-ar acuza 
reciproc de autoînșelare.... Pentru că efectele vor fi, de asemenea, diferite în diferite locuri și va dura o 
anumită perioadă de timp până când știința va reuși să găsească clarificarea corectă, dar atunci aceste 
semne se vor repeta tot mai des și vor oferi oamenilor dovada că în cosmos se întâmplă ceva ce ei 
înșiși nu pot contracara. Și astfel vor fi și ei expuși la consecințele care vor apărea mereu periodic, 
până la marele eveniment natural care va avea loc în cele din urmă și care va dovedi puterea și măreția 
lui Dumnezeu pentru oamenii care cred în El și care, de asemenea, sunt protejați în orice adversitate. 
Dar chiar dacă oamenilor li se spune în mod repetat că sfârșitul este aproape, chiar dacă li se amintește 
în mod repetat de dezastrele naturale precedente.... ei nu cred și nu-și schimbă câtuși de puțin modul 
de viață, nu fac nimic pentru a se pregăti, trăiesc în lume și o iubesc și îl văd pe Dumnezeul lor în  
lume.... Și, prin urmare, vor rămâne atașați de materie și când va veni sfârșitul.... Dar totul este hotărât 
în planul divin de mântuire și nimic nu vine care să nu fi fost deja prevăzut încă din veșnicie.... Astfel,  
acest eveniment contrar naturii va avea loc conform voinței divine, iar ziua în care va avea loc este de 
asemenea predeterminată și va fi de asemenea respectată.... Dar ar trebui să fiți informați dinainte, 
pentru ca credința voastră să fie întărită, pentru că totul se va întâmpla așa cum a fost spus dinainte și  
pentru că veți recunoaște din ce în ce mai mult adevărul a ceea ce vă este transmis direct de Sus.....  
Căci trebuie să stabiliți legătura dintre Dumnezeu și lume, cu semenii voștri care merg necredincioși și 
nepăsători....  Nu veți  putea vorbi  despre aceasta  decât  după ce vor avea loc primele evenimente, 
pentru că nimeni nu va dori să vă asculte discursul înainte..... Veți găsi urechi și inimi deschise doar 
atunci când se va produce un șoc care îi va face pe oameni să pună întrebări, și doar atunci veți vorbi, 
și va depinde de disponibilitatea oamenilor ce beneficii vor obține de pe urma acestor evenimente....

Amin
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Apariție luminoasă înainte de intervenția lui Dumnezeu 

Formațiuni de nori pe cer.... Suferința și moartea lui Iisus.... B.D. Nr. 1081

4. septembrie 1939

umnezeu, Domnul Cerului și al Pământului, vă trimite un semn vizibil pentru a vă manifesta 
puterea și gloria Sa. Acest lucru a fost prestabilit din eternitate și va fi adus în fața ochilor voștri  

într-un mod atât de evident, încât veți privi cu uimire plăsmuirea omnipotenței și a iubirii divine. 
Micul nor de pe cer vă pare nesemnificativ și totuși  conține aceeași viață care constituie și ființa 
voastră.  Și Dumnezeu dirijează și  această  viață  după voia Sa și  astfel  modelează cu înțelepciune 
structura norilor, astfel încât suferința și moartea Domnului pe cruce să fie evident recunoscută, și veți 
recunoaște pe cruce pe Cel pe care lumea vrea să-L nege.... veți îngheța de groază sau vă veți bucura, 
după cum Îl veți respinge sau Îl veți purta în inima voastră.... Acesta din urmă va stărui în adorație și 
va dori să se scuture de imaginea, care este îndepărtată de Iisus Hristos. Și Domnul vrea acest lucru 
astfel.... El vrea să le dea oamenilor un alt semn al harului și al iubirii Sale, pentru că le va fi ușor să 
creadă....  să lase credința în Iisus Hristos ca Răscumpărător al lumii să se ridice din nou, dacă au 
pierdut-o, sau să lase credința să crească într-o putere de neclintit. Iar omenirea încearcă să invalideze 
din nou acest miracol al iubirii divine.... îl interpretează ca pe un fenomen format la întâmplare, care, 
însă, este lipsit de orice sens.... și vrea să anuleze providența divină. Dar, în ciuda tuturor explicațiilor 
oamenilor, structura de pe cer va rămâne neschimbată, astfel încât toată lumea să o poată vedea. Iar 
acest  lucru  va  avea  drept  consecință  faptul  că  vor  deveni  gânditori  chiar  și  acei  oameni  cărora 
credințele  lor  le  interzic  să  accepte  orice  fenomen  mistic  ca  fiind  credibil.  A sosit  vremea  când 
fenomenele extraordinare pot fi oferite oamenilor fără a-i obliga să creadă, căci omenirea a devenit 
atât de sobră încât explică orice fenomen, oricât de ciudat ar fi, în mod științific, adică rațional, și 
astfel neagă orice influență spirituală a forțelor necercetate.... Și astfel, astfel de fenomene nu mai pun 
în pericol liberul arbitru al ființei umane.... Într-adevăr, este mult mai probabil ca această explicație 
științifică să fie mai bine primită de oameni decât explicația conform căreia fenomenul este un semn 
de Sus. Și din nou, numai oamenii care Îl caută pe Dumnezeu și care trăiesc în iubire vor recunoaște 
lucrarea vizibilă a divinității veșnice și, prin urmare, oamenilor li se va oferi din nou o dovadă de har a 
iubirii divine, pe care numai puțini o vor recunoaște ca atare. Domnul slăbește pentru scurt timp legile  
naturii și tocmai acest lucru ar trebui să dea de gândit cercetătorilor, însă acolo unde lipsește voința de 
a recunoaște adevărul pur, chiar și stelele își pot schimba cursul obișnuit și soarele își poate pierde 
strălucirea.... acest lucru nu va înfrâna voința dură a ființei umane, ci cu atât mai tenace va încerca să 
înțeleagă legile naturii și, în cele din urmă, se va îndepărta tot mai mult de cunoașterea corectă. Din 
acest motiv, acest semn, oricât de extraordinar ar fi, este într-adevăr o acordare directă a harului, dar  
numai pentru cel a cărui minte recunoaște natura miraculoasă a apariției sau începe să se gândească la 
ea. Totuși, oricine contemplă fără suflet imaginea cerului și nu face nici un efort pentru a trage vreo 
concluzie nu se folosește de acest dar al harului, căci pentru el aparența nu rămâne decât o structură 
foarte ciudată formată de capriciul întâmplării, căci intelectul său nu o înțelege încă, deoarece inima sa 
nu este încă activă în iubire și, prin urmare, nu este receptivă nici la înțelepciunea mai profundă....

D

Amin

Lumină pe cer.... Crucea lui Hristos.... B.D. Nr. 4073

30. iunie 1947

r trebui să fiți atenți la aparițiile din timpul sfârșitului. Și astfel veți observa în curând schimbări 
în natură, veți putea observa un joc ciudat de forțe, un fenomen care trebuie să vă dea de gândit  

dacă îl observați cu atitudinea corectă față de Mine, Creatorul, Care permite și aceste fenomene să 
A
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aibă loc pentru a atrage atenția tuturor oamenilor asupra Sa. Și veți observa cât de puțini oameni au o 
atitudine corectă față de Mine, cum încearcă să explice tot ce este pământesc și nici nu sunt foarte  
impresionați de aparițiile extraordinare. Acesta va fi un fenomen de lumină care va apărea în timpul 
zilei, care va deveni vizibil pe Cer fără semne prealabile și care nu permite altă interpretare decât un 
indiciu al  actului de mântuire al  lui  Hristos, căci are forma unei cruci cu chipul inconfundabil  al 
Mântuitorului. Iar acest fenomen de lumină va da naștere la multe dezbateri, și atunci slujitorii Mei să 
se  pregătească,  căci  acest  fenomen  este  introducerea,  este,  ca  să  spunem  așa,  destinat  tuturor 
oamenilor, căci poate fi văzut de toți oamenii. Cu toate acestea, cât de diferit este privit și cât de puțină 
înțelegere i se aduce.... Las să apară un semn vizibil pe Cer și totuși atrag prea puțină atenție, îi fac să 
conștientizeze actul Mântuirii pentru ca ei să creadă în Iisus Hristos și să devină binecuvântați, totuși 
credința  în  El  a  fost  deja  aproape  pierdută  și  nu  va  mai  fi  găsită  sau  întărită  nici  prin  această  
manifestare de lumină. Pentru că oamenii sunt mult prea mondeni și nu vor să creadă pentru că ar vrea 
să mute toată responsabilitatea de la ei înșiși, dar nu ar putea face acest lucru dacă ar crede în Iisus 
Hristos. Și astfel, apariția luminii va fi din nou doar un semn ceresc pentru câțiva oameni, un semn al 
sfârșitului vremurilor. Cei mai mulți dintre ei, însă, vor simți cu siguranță o neliniște interioară, dar 
numai pentru o scurtă perioadă de timp, pentru ca apoi să facă loc unei atenții tensionate, care, însă, nu 
se aplică decât la apariția în sine. Ei nu cred că sfârșitul apropiat este legat de aceasta și nu fac decât să 
râdă de credincioșii  care anunță aceste preziceri  ale unui sfârșit  apropiat  semenilor lor,  pentru a-i 
determina să se pregătească pentru sfârșit. Ei vor găsi puțină credință și totuși nu trebuie să slăbească 
în munca lor pentru Împărăția Mea, pentru că astfel de ocazii sunt un har special pentru oamenii de pe 
Pământ care vor reflecta și vor lua în considerare gândul că forțele supranaturale vor să aibă un efect 
asupra oamenilor prin fenomene naturale de un tip extraordinar, că manifestarea este intenționată de 
Mine pentru  a-i  îndruma pe  oameni  spre  sfârșit.  Știința  va  da  o explicație  și  aceasta  va  fi  și  ea 
acceptată, însă oricine se străduiește spiritual Mă va recunoaște în ea și se va bucura și se va veseli de  
apropierea sfârșitului, pentru că lumea nu-i mai oferă nimic, dar inima lui este plină de speranță pentru 
viața de după moarte și tânjește după ultimul ceas, care îi va aduce și răscumpărarea din adversitățile  
pământești, deoarece am promis că voi veni pe nori pentru a-i aduce pe ai Mei acasă în Împărăția Mea. 
El știe că a sosit ceasul în care adversitățile pământești se vor înmulți și nu se mai poate aștepta la 
niciun ajutor pământesc. Atunci voi scurta zilele pentru ca ai  Mei să-Mi rămână credincioși  și să 
reziste până la sfârșit....

Amin

Apariția luminii înainte de catastrofă.... B.D. Nr. 4359

1. iulie 1948

 mare acțiune spirituală precedă intervenția Mea, care trebuie să întărească credința a lor Mei și 
este un indiciu final al evenimentului natural care va veni. Mesagerii Mei cerești sunt instruiți să 

se  facă  cunoscuți  a  lor  Mei  sub  forma  unor  apariții  luminoase  pe  care  ei  le  vor  vedea  clar  pe 
firmament, astfel încât orice autoînșelare va fi eliminată, iar ai Mei vor avea aceeași înfățișare, în timp 
ce necredincioșii nu vor vedea nimic și vor râde de referirile la aceasta ca fiind fantasmagorii.  Și 
acesta este ultimul semn.... Atunci vă puteți pregăti în siguranță pentru ceasul revelației Mele prin 
intermediul elementelor naturii. Atunci lăsați toate lucrurile pământești să-și urmeze cursul și îngrijiți-
vă doar de sufletele voastre.... Atunci luați în voi Cuvântul Meu plin de devoțiune, lăsați-Mă să vă 
vorbesc în Cuvânt și uniți-vă profund și intim cu Mine, astfel încât să pot fi prezent la voi în cea mai 
profundă adversitate care se va abate asupra voastră foarte curând. Atunci aveți grijă de cei din jurul  
vostru care observă cu teamă schimbările din natură, luminați-i  pe scurt și îndreptați-i spre Mine, 
vorbiți despre Mine ca despre un Dumnezeu al iubirii, Care are grijă de fiecare ființă umană și nu lasă 
pe nimeni pe dinafară, pe cel care Îl cheamă în ajutor.... și apoi așteptați-Mă, nu vă temeți, când glasul 
Meu va suna cu atâta putere încât oamenii vor tremura.... Rămâneți calmi și prudenți și să știți că nu vi 
se va întâmpla nimic dacă Eu nu vreau și că v-am promis protecția Mea dacă vă uniți cu Mine în 
rugăciune. Atunci voi fi prezent la voi și veți simți clar apropierea Mea.... Și atunci se va adeveri ceea 
ce v-am vestit prin Spiritul Meu.... Căci Cuvântul Meu este și rămâne adevărul veșnic....

O
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Justificarea și necesitatea intervenției lui Dumnezeu 

Scopul prezicerilor despre catastrofa care va veni.... B.D. Nr. 1929

23. mai 1941

 legătură pur-spirituală este singura modalitate de a ridica vălul pe care Dumnezeu l-a întins 
peste tot ceea ce se află în viitor. Destinul viitor al ființei umane ar trebui să rămână ascuns 

ființei umane, pentru ca aceasta să se poată modela conform voinței divine fără a fi influențată, și nu 
ar fi aproape deloc necesar să i se anunțe un eveniment viitor atâta timp cât atingerea maturității 
sufletului  său este  importantă  pentru ea.  Dar  dacă se acordă prea puțină atenție  acestui  din urmă 
aspect, ființa umană va risca să nu-și trăiască viața cu folos, iar acum trebuie să fie cumva avertizată 
sau conștientizată de acest pericol. Ea trebuie să fie conștientizată de posibilitatea unui sfârșit rapid și 
astfel să i se trezească simțul responsabilității. Și, în același timp, trebuie pusă la îndoială permanența 
a tot ceea ce o înconjoară sau îi umple strădania și gândirea; astfel, trebuie să i se prezinte posibilitatea 
unei dezintegrări bruște a celor pământești, pentru ca ea să recunoască drumul greșit pe care merge. Și 
astfel, Dumnezeu îi lasă pe oameni să dobândească o perspectivă asupra evenimentelor viitoare.... El 
le oferă cunoașterea a ceea ce a decis în înțelepciunea Sa, de dragul salvării acestor oameni care sunt 
inactivi în sufletele lor. El îi lasă pe oameni să primească informații prin intermediul unei conexiuni 
pur-spirituale, deoarece nu este posibil altfel, pentru a nu îngrădi libertatea de voință a ființei umane. 
Rezultatele unei conexiuni pur-spirituale pot fi crezute, dar și respinse ca fiind nedemne de încredere, 
în timp ce orice alt anunț, dacă Dumnezeu Însuși l-ar transmite oamenilor într-un mod evident, ar 
provoca  oroare  și  mai  degrabă  i-ar  face  pe  oameni  incapabili  de  un  mod  de  viață  schimbat.  
Evenimentele viitoare trebuie să fie anunțate oamenilor într-un mod care să îi lase liberi să creadă sau 
nu. Oamenii ar trebui să fie avertizați, dar nu obligați să-și schimbe modul de viață. Ei ar trebui doar 
să ia în considerare posibilitatea unui eveniment extraordinar și să se adapteze în consecință. Prin 
urmare,  oamenii  treziți  sau aleși  de Dumnezeu trebuie  să  primească  informațiile  despre astfel  de 
evenimente viitoare prin intermediul unei conexiuni spirituale pure și să le transmită semenilor lor. 
Aceștia sunt acum complet liberi să o creadă și să se pregătească în consecință, sau să o respingă. Dar 
Dumnezeu nu lasă niciodată un eveniment extraordinar să vină asupra umanității fără să o fi avertizat 
în prealabil. Cu cât oamenii sunt mai necredincioși și cu cât ignoră mai mult sarcina lor pământească 
reală, cu atât mai puternic se va împlini anunțul lui Dumnezeu. Necesitatea unei intervenții divine este 
atât de evident recognoscibilă în prezent, dar dezvoltarea superioară a sufletului este complet ignorată, 
iar  ființa  umană trăiește  doar  în  funcție  de sarcina  sa pământească,  de  plăcerile  pământești  și  de 
confortul fizic. În consecință, ea va respinge și astfel de anunțuri spirituale și, în ciuda înștiințărilor și 
avertismentelor,  va  fi  complet  nepregătită  dacă anunțurile  se  vor  adeveri,  deoarece  ele  corespund 
adevărului  și  au  fost  transmise  anterior  omenirii  la  instrucțiunile  lui  Dumnezeu.  Și,  prin  urmare,  
prezicerea se va împlini în vremurile viitoare, un eveniment natural puternic va scutura omenirea din 
viața ei leneșă și fără credință, din somnul spiritual și din pericolul de nedescris al sufletului....

O

Amin

Necazuri pământești.... Intervenție violentă.... Credință vie.... B.D. Nr. 1478

18. iunie 1940

ără o intervenție violentă, o întoarcere a oamenilor nu mai este posibilă, deoarece gândirea și 
strădania lor sunt îndreptate spre un scop greșit și, prin urmare, spiritul ieșit din Dumnezeu este 

înăbușit, astfel încât recunoașterea situației în pericol este aproape imposibilă. Astfel, ei nu se mai pot 
ridica de la sine, zac legați la Pământ și au nevoie de un ajutor oarecare, iar acesta nu le poate fi oferit 
decât în așa fel încât să se lămurească rapid că au luat-o pe o cale greșită. Iar pentru ca acest lucru să 
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se întâmple, gândirea oamenilor trebuie să fie smulsă cu forța din calea ei obișnuită, oamenii trebuie 
să fie confruntați cu forțe de care nu au ținut cont până acum și trebuie să conștientizeze ce creatură 
neajutorată și neputincioasă este ființa umană atunci când Dumnezeu își retrage ajutorul de la ea. Ei 
trebuie să fie forțați să se refugieze în rugăciune, pentru ca apoi să li se poată oferi ajutor în mod 
vizibil și să-L găsească pe Dumnezeu în credință și încredere, dacă sunt dispuși. Pentru că altfel nu vor 
regăsi  calea spre  credință  și,  prin  urmare,  Dumnezeu încearcă în  continuare să  schimbe gândirea 
umană în acest mod. Doar o situație care, din punct de vedere uman, este fără speranță îl face pe om să 
se gândească la o Ființă superioară, dacă anterior a negat astfel de gânduri. Cu toate acestea, în multe 
cazuri, chiar și acest eveniment care zguduie lumea va fi nereușit din punct de vedere spiritual. Ființa 
umană pământească complet împietrită nu va recunoaște în el nicio providență divină, îl va accepta 
fără  a-și  schimba  câtuși  de  puțin  atitudinea  față  de  Dumnezeu....  Dacă  totuși  Îl  recunoaște  pe 
Dumnezeu, Îl va blestema din cauza aparentei nedreptăți sau va nega complet divinitatea, iar pentru 
aceștia nu există altă cale de mântuire, vor fi complet pierduți pentru eternitate.... Astfel, gândurile 
oamenilor nu sunt în nici un fel constrânse, ci doar sunt îndrumați spre modul corect de gândire prin 
orori și suferințe extraordinare, și depinde numai de ei dacă vor gândi afirmativ sau negativ față de 
Dumnezeu, însă cea mai mică voință față de Dumnezeu le aduce o voință sporită, astfel încât pot 
foarte bine să realizeze ascensiunea spirituală dacă doar gândul la Dumnezeu prinde viață în ei și cer și 
speră la putere de la Dumnezeu. Domnul este atent la cea mai mică zvâcnire a inimii și este pregătit cu 
darul  Său de  har.  Astfel,  oamenilor  li  se  ușurează  într-o anumită  măsură  recăpătarea  credinței  în 
Dumnezeu, însă ororile și suferințele trebuie să contribuie la a-i face pe oameni să se conformeze, căci 
atunci rezistența împotriva lui Dumnezeu nu va fi la fel de mare ca în cazul unei persoane complet 
neînduplecate, încăpățânate, care nu se vede decât pe sine și avantajele sale pământești amenințate de 
intervenția  divină și  se  revoltă  împotriva  puterii  care  are  o astfel  de  autoritate.  Cu toate  acestea, 
Dumnezeu caută să-i ajute în special pe cei a căror închinare a fost până acum doar o formă și cărora 
le lipsește orice stare interioară. El vrea să-i ajute să găsească legătura interioară cu Ființa cea mai 
înaltă,  vrea  ca  ei  să  se  predea  Lui  în  toată  intimitatea,  ca  ei  să-și  dovedească  din  nou  credința 
cunoscută până acum în exterior căutând refugiu la Cel pe care încă nu L-au recunoscut cum se 
cuvine. Astfel, El le oferă acum posibilitatea de a experimenta în interior și de a pune în practică ceea 
ce anterior au susținut în exterior; astfel, El vrea să le modeleze credința într-o credință vie pentru ca 
acum să le permită să cunoască și puterea unei astfel de credințe. El vrea ca ei să se alăture Tatălui lor  
din Ceruri, pe care ei nu l-au invocat vreodată decât prin cuvinte goale. Dumnezeu vrea să fie invocat 
în spirit  și în adevăr,  iar  această adversitate de pe Pământ îi  va determina pe mulți  oameni să se 
întoarcă în spirit și în adevăr la Cel care singur poate aduce ajutor. Și atunci adversitatea pământească 
va fi devenit o binecuvântare pentru ei, pentru că vor fi intrat în contact cu Creatorul lor și El nu-i va  
lăsa niciodată să plece.... El le îndrumă gândurile spre cunoașterea corectă și îi conduce prin noapte 
spre lumină....

Amin

Necesitatea unei intervenții de Sus.... Catastrofă.... B.D. Nr. 2094

3. octombrie 1941

tarea de spirit actuală necesită o intervenție de Sus, și numai așa se poate explica faptul că un 
eveniment neprevăzut va arunca lumea în teroare și tulburare. Într-un moment în care omenirea nu 

respectă  decât  viața  pământească,  adversarul  o  are  complet  sub  controlul  său,  iar  acest  lucru  se 
manifestă printr-o lipsă flagrantă de iubire,  prin ofensele  aduse ordinii  divine și  printr-o atitudine 
potrivnică față de divinitatea eternă, precum și față de eforturile spirituale. Iar Dumnezeu a prevăzut 
această stare spirituală a omenirii și a arătat în permanență că se va arăta într-un eveniment natural  
extraordinar care, privit din punct de vedere pur exterior, este o lucrare catastrofală de distrugere, dar 
care poate aduce totuși și mântuirea a nenumărate suflete care sunt în pericol de a se pierde în fața  
puterilor lumii de dincolo. În prezent, omul abuzează de liberul său arbitru într-un mod atât de evident, 
încât Dumnezeu vrea să-l avertizeze să nu continue pe calea aleasă. El îl face să conștientizeze de 
fragilitatea a ceea ce numai lui i se pare dezirabil. Și El caută să-i orienteze gândirea spre alte lucruri,  

S

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 50/117



mai durabile. Viața se va apropia de oameni sub o formă care li se pare aproape insuportabilă. Dar 
aceasta este singura posibilitate de ajutor, care oferă în același timp și ființei, care este încă alungată în 
forma solidă, posibilitatea de a se elibera și de a-și începe cursul de dezvoltare pe Pământ într-o altă 
formă. Omul, ca cea mai dezvoltată creatură, va resimți această lucrare de distrugere ca pe o cruzime, 
dar ființa încă imatură o primește ca pe un act de eliberare de o îngrădire agonizantă. Ființa umană 
luminată știe despre corelația lucrurilor, știe despre necesitatea unei astfel de intervenții din partea 
Divinității și, prin urmare, este de asemenea de înțeles pentru ea că numai iubirea divină se exprimă, 
chiar dacă o mizerie fără nume se abate asupra umanității ca urmare a acestui fapt. Căci nu există altă 
cale de a o salva de la ruină. Moartea fizică a trupului poate fi totuși o trezire la viața veșnică, dar viața 
fizică pe Pământ în pace și mulțumire poate duce la moarte spirituală. Iar oamenii de pe Pământ nu pot 
înțelege ce înseamnă acest lucru, iar dacă ar ști, atunci ar fi îndreptățiți să folosească orice mijloc 
pentru a se salva de la ruina veșnică. Dar ignoranța poate fi alungată doar dacă oamenii își deschid de 
bunăvoie ochii și urechile atunci când Dumnezeu le descoperă adevărul prin guri omenești.... dar, în 
orbirea lor, ei împiedică orice activitate spirituală și astfel își blochează propria cale spre adevăr și 
cunoaștere. Și pe Pământ există întuneric spiritual care, la rândul său, are nevoie de o rază de lumină 
care să-i lumineze pe oameni, pentru ca lumina să fie aprinsă astfel încât cei care doresc să găsească 
calea cea bună.... Pentru aceștia, Dumnezeu lasă mai întâi să vină pe Pământ Cuvântul care îi face 
conștienți de voia lui Dumnezeu și de timpul care va veni. Căci Dumnezeu le vestește oamenilor mai 
dinainte, pentru ca ei să nu fie nepregătiți pentru ziua care a fost hotărâtă încă din veșnicie.....

Amin

Egoismul.... Intervenția lui Dumnezeu ca ultimă soluție.... B.D. Nr. 2223

29. ianuarie 1942

n egoismul  ei  de  neconceput,  omenirea  va  pieri  spiritual  dacă  Dumnezeu nu aplică  un  antidot 
eficient  pentru  a  reduce  acest  egoism.  Omul  nu  se  gândește  decât  la  propriul  sine,  iar  soarta 

semenilor săi îl  lasă de obicei neafectat.  În consecință, gândurile și acțiunile sale sunt întotdeauna 
calculate doar pentru a obține cel mai mare avantaj pentru el însuși, ceea ce are un efect extrem de 
dăunător din punct de vedere spiritual. Prin urmare, fiecare zi este trăită în zadar dacă se urmărește 
obținerea de avantaje pământești. Iar în prezent, în lume există doar un număr mic de oameni care au 
în  vedere  dezvoltarea  lor  spirituală.  Dar  ei  nu  trec  indiferenți  pe  lângă  greutățile  semenilor  lor. 
Dimpotrivă, ei caută să le atenueze pe cât posibil și fac ei înșiși sacrificii, căci se gândesc mai mult la  
greutățile  altora  decât  la  propriile  greutăți.  Iar  pentru  ei,  Dumnezeu  ezită  totuși  să  aplice  ultima 
soluție, căci iubirea Sa vrea să-i scutească pe oameni de suferințe de nedescris acolo unde este posibil 
ca fără suferință să-i determine la o activitate iubitoare. Cu toate acestea, intervenția lui Dumnezeu are 
ca rezultat o mare suferință, pentru că tocmai suferința ar trebui să schimbe inima oamenilor, ei ar 
trebui să uite de propria lor suferință din cauza mizeriei și a greutăților aproapelui, astfel că ar trebui 
să lupte împotriva iubirii lor egoiste și să se străduiască mereu doar să reducă suferința semenilor lor. 
Numai atunci viața lor pământească le va aduce succes spiritual. Dar, din păcate, tocmai acum oamenii 
au o dorință lumească extraordinar de puternică, o dorință pentru bunurile acestui Pământ. Fiecare 
gând este preocupat doar de întrebarea cum le pot obține. Ei nu acordă nicio atenție evenimentelor 
mondiale și cu atât mai puțin semnelor care anunță lucrarea lui Dumnezeu. Ei nu acordă nicio atenție 
fenomenelor  care  însoțesc  decăderea  spirituală.  Ei  nu  văd  abuzurile  care  sunt  deja  considerate 
permise, nu acordă atenție conceptelor greșite despre drept și dreptate și, prin urmare, nu se opun 
spiritului vremii, atitudinii contrare împotriva a tot ceea ce este religios. Mai degrabă, ei consideră 
drept corect tot ceea ce se datorează în mod vizibil influenței adversarului. Și de aceea și Dumnezeu 
își exercită influența, adică El lucrează atât de evident împotriva unei astfel de aplatizări spirituale, 
încât oricine vrea să recunoască poate recunoaște. Căci El își ia toată puterea pentru Sine.... El îi face 
pe oameni neputincioși, îi lasă să simtă că nu pot face nimic de unii singuri împotriva intervenției lui 
Dumnezeu, că trebuie să lase să li se întâmple fără să poată schimba ceva. Iar acum își pot schimba 
natura doar dacă sunt dispuși să facă acest lucru. Li se vor oferi în continuare ocazii de a lăsa scânteia 
de iubire să strălucească în ei,  de a o alimenta până la flacără și  apoi de a deveni activi  în mod  
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corespunzător în iubire.... Dacă nu profită de această ultimă ocazie, nu mai pot fi ajutați pe Pământ, 
căci egoismul lor este prea mare, chiar și atunci tot nu-și vor recunoaște adevăratul lor scop, se vor 
teme pentru viața lor și pentru bunurile lor și, dacă este posibil, vor încerca să înlocuiască din nou ceea 
ce au pierdut. Și atunci intervenția lui Dumnezeu va fi fost în zadar pentru ei, atunci vor trebui să 
suporte consecințele stării  lor de lipsuri  așa cum vor ei  înșiși,  căci nu pot fi  eliberați  cu forța de 
egoismul lor....

Amin

Distanța față de Dumnezeu.... Neputință.... Cădere.... B.D. Nr. 2420

22. iulie 1942

oruncile lui Dumnezeu sunt ignorate, iar omenirea nu face decât să aducă omagiu lumii și, astfel,  
celui care conduce lumea. Și pentru că nu-L recunoaște pe Creatorul Cerului și al Pământului, 

pentru că nu împlinește voința Lui și se subordonează adversarului Său, ea se îndreaptă spre ruină, 
căci se îndepărtează tot mai mult de Dumnezeu și, prin urmare, poate fi tot mai puțin înzestrată cu 
puterea Lui.... Lipsa de tărie, însă, înseamnă ruină.... Lipsa de putere este nespus de dureroasă pentru 
substanța spirituală care nu-și poate continua cursul de dezvoltare, ci rămâne legată, deoarece nu se 
poate elibera fără aportul de putere de la Dumnezeu. Îndepărtarea de Dumnezeu este însă sinonimă cu 
retragerea forței și, prin urmare, cu o stare de inactivitate, de care ființa nu devine conștientă decât 
după încheierea vieții sale pământești.  Este un moment de o tristețe de nedescris pentru substanța 
spirituală care rămâne într-o stare legată din cauza voinței greșite a ființei umane, iar cauza acestei 
greutăți  spirituale  este  lipsa  de  dragoste....  acțiunile  oamenilor  împotriva  poruncilor  divine....  Se 
practică prea puțină iubire față de aproapele, dar se sporește iubirea de sine și, prin urmare, și iubirea 
față  de lume și,  de aceea,  lucrurile  nu se pot  îmbunătăți  pe Pământ,  oamenii  nu pot  fi  scutiți  de 
suferință pentru că ei înșiși vor să fie așa. Iar o astfel de perioadă de lipsă de iubire necesită intervenția 
lui Dumnezeu, deoarece poruncile Sale nu mai sunt respectate. Dumnezeu cere de la oameni iubirea 
față de aproapele, iar în aceasta.... vede și iubirea față de El însuși. "În măsura în care faceți acest 
lucru celui mai mic dintre frații Mei, Mie Mi-ați făcut acest lucru...." El Însuși îi  numește pe toți  
oamenii frații Săi.... Și El vrea ca oamenii de pe Pământ să se comporte unii cu alții ca niște frați. El 
vrea să măsoare dragostea lor pentru El prin aceasta. Iar oamenii nu ascultă glasul Lui, nu dau atenție 
Cuvântului Său și trec pe lângă adversitatea semenilor lor în lipsă de iubire. Și astfel, ei vor simți 
aceeași adversitate, vor trebui să suporte aceeași soartă, suferința îi va modela pe fiecare dintre ei, 
dacă mai sunt capabili să se schimbe, și vor învăța să-și privească aproapele ca pe un frate și să se  
slujească reciproc. Dar acest lucru nu poate fi realizat decât prin mari adversități pământești și, de 
aceea, Dumnezeu trebuie să lase să se întâmple astfel de lucruri pe Pământ, pentru ca dragostea să se 
trezească  în  oameni  și  să  fie  împiedicată  decăderea  spirituală  acolo  unde  este  încă  posibilă  o 
schimbare a voinței. Și aceasta este ceea ce va aduce timpul care vine, care va aduce încă infinit de 
multă suferință, pentru că altfel omenirea nu mai poate fi condusă la iubire și fără iubire va fi complet 
pierdută. Și acest lucru este de așteptat într-un timp scurt.... Căci omenirea se îndepărtează tot mai 
mult de Dumnezeu și nu poate fi condusă înapoi la Dumnezeu decât prin mari suferințe, dacă nu a 
căzut încă complet pradă adversarului lui Dumnezeu și continuă să rămână nemiloasă. Dar atunci nu 
mai este departe nici ceasul judecății, ziua în care va avea loc o separare definitivă între bine și rău.... 
între cei care trăiesc în iubire, care îl recunosc pe Dumnezeu ca Domn al lor, și urmașii lumii care sunt 
lipsiți de orice iubire....

P

Amin

Indiferența.... Intervenție divină.... B.D. Nr. 3497

25. iulie 1945

 apatie de neconceput față de tot ceea ce este spiritual a pus stăpânire pe oameni și a apărut o 
stare unde este dificil pentru slujitorii lui Dumnezeu să fie ascultați pentru a răspândi Cuvântul 

lui Dumnezeu. Oamenii sunt complet captivi prin grija lor pentru viața pământească și a încetat orice 
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contact cu lumea spirituală prin intermediul gândurilor care se aplică lui Dumnezeu sau sufletelor lor, 
astfel încât este de asemenea imposibil ca ființele de lumină din împărăția spirituală să aibă un efect 
mental  asupra  oamenilor.  Și  astfel,  ei  se  îndepărtează  tot  mai  mult  de  scopul  real,  devin  mai 
materialiști ca niciodată și se află pe calea unei stagnări spirituale complete, cu pericolul declinului 
până la sfârșitul apropiat. Voința oamenilor este slăbită și ei nu recurg la singurul mijloc de a o întări 
prin invocarea lui Iisus Hristos, prin rugăciune sinceră pentru putere și tărie. Un gând venit din inimă 
către  Răscumpărătorul  divin,  o  rugăminte  de  ajutor  spiritual  și  pământesc,  le-ar  aduce  oamenilor 
voința sporită. Cu toate acestea, ei nu-L recunosc pe Iisus Hristos sau sunt indiferenți față de problema 
răscumpărării, dacă nu-L resping direct. Și, prin urmare, le lipsește de asemenea orice putere pentru 
strădania spirituală, deoarece le lipsește voința serioasă pentru aceasta. Dar pentru ca Cuvântul lui 
Dumnezeu să devină eficient în ei, atunci voința ființei umane trebuie să fi devenit mai întâi activă, și 
astfel  ființa umană trebuie să fie atentă la cel care îi  transmite Cuvântul lui  Dumnezeu. Cu toate 
acestea,  slujitorii  lui  Dumnezeu  au  mai  multe  șanse  să  întâmpine  rezistență  dacă  vor  să  se  facă 
auziți..... Ei sunt ascultați cu reticență, ridiculizați sau respinși cu bruschețe.... Nu există câmp pentru 
lucrătorii Domnului, iar sămânța cade pe pământ pietros. Înștiințările și avertismentele omenești nu 
sunt de nici un folos, Cuvântul lui Dumnezeu proclamat prin gura omului nu este acceptat. Și astfel,  
Dumnezeu trebuie să Se exprime și să vorbească cu un glas pe care urechea umană trebuie să-l audă, 
chiar împotriva voinței sale..... Respingerea oamenilor impune acest lucru dacă Dumnezeu nu vrea ca 
ei  să  piară  și  să  se  scufunde  într-o  noapte  spirituală  completă.  Ei  nu  mai  acceptă  de  bunăvoie 
indicațiile spirituale și, astfel, ei trebuie să fie forțați să-și trimită gândurile lor în împărăția spirituală, 
chiar dacă rămâne în continuare la voia lor dacă vor să locuiască în ea sau să fugă din ea de îndată ce 
Dumnezeu a vorbit. Faptul că Dumnezeu se va exprima a fost stabilit pentru eternitate, astfel încât 
oamenilor li se va oferi încă o ultimă șansă de a se trezi din apatia lor și de a-și îndrepta gândurile în 
sus, deoarece intervenția lui Dumnezeu este prea evidentă.... deoarece vocea Lui va răsuna puternic, 
deoarece El se va exprima prin forțele naturii, iar oamenii vor trăi un spectacol plin de groază care le 
va face recunoscută puterea lui Dumnezeu, dacă nu sunt complet încăpățânați și robiți de adversarul 
lui Dumnezeu. Pentru că Dumnezeu, în dragostea Sa, folosește toate mijloacele pentru a câștiga încă 
sufletele oamenilor înainte de sfârșit, însă nu îngrădește libertatea voinței. Și oricine își amintește de 
Răscumpărătorul divin în ceasurile de adversitate și disperare pământească, care se apropie de El în 
rugă, va primi puterea de a crede, iar intervenția divină nu va trece pe lângă el fără să lase urme, ci îl  
va recunoaște  pe Dumnezeu prin ea și  își  va schimba voința.  Nu-i  va lipsi  puterea de a  duce la 
îndeplinire ceea ce a jurat lui Dumnezeu în ceasurile de cea mai mare nevoie.... el îi va fi credincios  
din ceas în ceas.... Și binecuvântat este cel care îl recunoaște pe Dumnezeu înainte de a fi prea târziu.  
Lui  i  se mai  acordă un scurt  timp de har  pe care îl  poate  folosi  până la  sfârșit,  căci  acesta  este 
aproape....

Amin

Mijloace dureroase de educație.... B.D. Nr. 7184

7. august 1958

i veți deveni din ce în ce mai conștienți de cât de mult aveți nevoie de un sprijin pe care nici o  
persoană pământeană nu și-l poate permite. Pentru că ceea ce va veni peste voi sunt efecte atât de 

evidente ale unor forțe pe care numai Eu le pot opri.... fie că este vorba de evenimente naturale sau 
fatale, pe care ajutorul uman nu le poate remedia, dar care trebuie să vină peste voi, oamenii, dacă mai 
vreau să vă câștig înainte de sfârșit. Veți auzi din ce în ce mai des despre accidente și dezastre naturale  
și, atâta timp cât nu sunteți afectați de ele, din păcate, prea des vor trece pe lângă voi fără să vă  
afecteze în mod deosebit. Și totuși, ar putea fi suficiente pentru a vă face să vă gândiți la ele și ați 
putea  fi  cruțați  de ele  și  voi  înșivă.  Dar  de multe  ori,  prin  indiferența  voastră,  Mă forțați  să  las  
greutățile și nenorocirile să vină asupra voastră în același mod, pentru că Eu nu vreau decât să obțin un 
singur lucru: Să vă adresați Mie Însumi pentru ajutor.... să vă întoarceți la Mine în adversitate și să 
învățați să recunoașteți că există doar Unul singur care vă poate ajuta și care face acest lucru dacă vă 
adresați Lui pentru aceasta. Atâta timp cât viața de zi cu zi se desfășoară fără incidente deosebite, 

Ș
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indiferența voastră va fi și ea înfricoșătoare.... atât față de Mine, cât și față de greutățile semenilor 
voștri.  Cu toate  acestea,  dacă voi  înșivă sunteți  afectați,  abia  atunci  vă treziți  și  reflectați  asupra 
voastră înșivă. Și totuși, o zi după alta ar putea să treacă liniștită pentru voi, cu o atitudine corectă față  
de Mine, dacă ați intra în relația de copil care vă asigură protecția constantă a Tatălui.... Prin urmare, 
nu fiți surprinși dacă voi, oamenii, sunteți în mod repetat treziți din somn de evenimente de cel mai 
ciudat fel.... nu vă întrebați de ce un Dumnezeu poate fi atât de crud, ci să știți că voi înșivă, prin 
indiferența și încăpățânarea voastră, Mă determinați să folosesc tocmai astfel de mijloace care vi se 
par crude și care, totuși, sunt menite doar să vă servească binele. Ceea ce este aproape imposibil de 
crezut se va întâmpla și, de fiecare dată, dezastrele vor face victime umane în număr mare. Și dacă  
luați în considerare un sfârșit apropiat, atunci totul vă va fi de asemenea explicabil. Dar cât de puțini 
sunt cei care cred în acest sfârșit și cât de mare este numărul celor a căror necredință Mă obligă să 
folosesc alte mijloace pentru a-i salva totuși de acest sfârșit. Și astfel ar trebui să vă pregătiți cu toții în  
orice moment pentru surprize care nu vor provoca decât groază și frică.... și care nu pot să nu se 
întâmple, pentru că nu vreau să-i abandonez pe cei care nu au intrat încă în legătură cu Mine. Și 
trebuie să fie tratați cu severitate. Dar chiar și cea mai grea suferință și cea mai îngrozitoare experiență 
poate fi o binecuvântare pentru ei, dacă iau calea spre Mine, Care vreau să Mă dovedesc și atunci, 
pentru ca ei să învețe să creadă în Mine și în dragostea Mea pentru ei.....

Amin

Justificarea dezastrului.... B.D. Nr. 8104

17. februarie 1962

 mare măsură de har revărs asupra oamenilor în ultimul timp înainte de sfârșit.... Căci știu despre 
slăbiciunea lor, despre întunericul lor spiritual și despre înclinația lor spre lumea pământească, 

despre dorința lor de bunuri pământești, de cinste și de glorie..... Știu că ei sunt ținuți prizonieri de 
adversarul Meu și că, în slăbiciunea lor, nu se pot elibera de puterea lui. Și încerc să-i ajut pe oameni  
în  diferite  moduri,  pentru că fiecare are  nevoie de ajutor  în  adversitatea sa  spirituală.  Și știu,  de 
asemenea,  de ce are  nevoie fiecare individ și,  prin  urmare,  consider  fiecare individ în  funcție  de 
atitudinea sa față de viață sau față de Mine. Pentru că vreau să câștig fiecare individ pentru Mine 
Însumi. Dar oamenii nu știu că adversarul Meu îi ține captivi atunci când își doresc bunuri pământești, 
pentru că nu cunosc scopul real al existenței lor pământești. Și, prin urmare, nici ei nu caută să scape 
de puterea lui. Iar Eu trebuie să vin în ajutorul acestor oameni, care sunt atașați de materie cu toate 
simțurile lor, într-un mod special care, totuși, nu este recunoscut de ei ca ajutor.... Trebuie să le iau 
bunurile, trebuie să-i las să ajungă în situații în care să învețe să recunoască efemeritatea lucrurilor 
pământești, trebuie să-i las să învețe să-și recunoască propria neputință, astfel încât să-și amintească 
de Mine în această neputință și adversitate și să se apropie în mod conștient de Mine pentru ajutor.....  
Căci vreau ca ei să Mă găsească pe Mine, pe Care nu M-au găsit în lume și nici nu Mă pot găsi cu  
greu..... Aceasta este o revelație din partea Mea care îi atinge dureros pe oameni, dar ei nu pot fi 
smulși  din  indiferența  lor  în  alt  mod....  Și  totuși,  această  revelație  este,  de  asemenea,  un  har  în 
vremurile  din  urmă,  pentru  că  o  rugăciune  sinceră  către  Mine  și  împlinirea  ei  poate  întoarce  o 
persoană spre Mine, astfel încât să nu Mă mai părăsească, să ceară de la început călăuzirea Mea și să 
se predea Mie.... Și atunci îl voi câștiga și îl voi smulge de la adversarul care și-a pierdut puterea 
asupra lui. Voi, oamenii, veți vedea întotdeauna doar distrugerile din evenimentele naturale de orice 
fel și le veți judeca cu ușurință atâta timp cât nu sunteți afectați de ele.... Cu toate acestea, nimic nu se 
întâmplă fără voia sau permisiunea Mea; și ar trebui să aveți mereu în minte acest lucru atunci când 
auziți de evenimente neobișnuite în care viețile și proprietățile oamenilor sunt amenințate,  în care 
oamenii sunt neputincioși și nu pot ajuta decât în funcție de puterea lor slabă.... Dar știu despre fiecare 
voință individuală și, de asemenea, despre posibilitatea de a arăta sufletelor rătăcitoare calea cea bună 
către Mine.... Și voi avea cu adevărat grijă de fiecare individ care se roagă la Mine în duh și în adevăr 
și imploră ajutorul Meu.... Iar timpul sfârșitului stabilește astfel de evenimente pe care voința umană 
nu le poate opri dacă voința Mea le-a prevăzut.... Iar voi, oamenii, veți fi în continuare adesea la mila 
forțelor furioase ale naturii, și rareori veți recunoaște grija Mea iubitoare pentru voi, oamenii ale căror 

O
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suflete  sunt  în  pericol....  Vreau doar  să  vă ajut  să  vă  desprindeți  de adversarul  Meu,  ceea  ce  se  
întâmplă, pe de o parte, printr-o rugăminte sinceră către Mine, prin care Mă recunoașteți ca Dumnezeu 
și  Creator al  vostru....  și,  pe de altă parte,  prin  recunoașterea efemerității  a ceea ce aparține încă 
adversarului Meu. Căutați să vă eliberați de dorința de materie pământească, de bunuri de orice fel....  
Pentru că veți primi întotdeauna ceea ce aveți nevoie dacă vă uniți cu Mine și recunoașteți sarcina 
voastră pământească actuală și încercați să o îndepliniți.... Dar nu vă lăsați înlănțuiți de adversarul 
Meu care vă prezintă bunurile lumii cu atâta râvnă încât trebuie să intervin Eu Însumi, să vă arăt că le  
puteți pierde oricând, dacă aceasta este voința Mea. Sunt intervenții dureroase pentru voi, dar pot fi o 
binecuvântare pentru voi.... Iar Cel care ia de la voi poate, de asemenea, să vă dea în orice moment.  
De asemenea, El îi va ajuta în necazurile lor pe toți cei care se predau cu credință Lui și apelează la 
ajutorul Său..... Dar recunoașteți întotdeauna voința Mea în fiecare eveniment natural, care este cu 
adevărat determinat de iubire și înțelepciune și, prin urmare, totul va fi o binecuvântare pentru voi, 
dacă găsiți atitudinea corectă față de Mine și recunoașteți adevăratul scop al vieții pământești.... atunci 
vă veți apropia întotdeauna de Mine și veți recunoaște totul ca fiind daruri ale harului pe care Eu le las  
să vină asupra umanității..... Căci este vremea sfârșitului....

Amin
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Sfârșitul conflagrației mondiale 

Răsturnarea puterii pământești.... B.D. Nr. 1103

21. septembrie 1939

el care dă lumii un motiv să trăiască într-o permanentă amenințare, spiritul său nu dă mărturie 
despre iubirea care ar trebui să fie inerentă în el. Este mai degrabă tributul răului plătit de cel care 

aduce conflicte și certuri între oameni. Iubirea și pacea trebuie cultivate între oameni și toți trebuie să 
fie ca frații între ei.....  În loc de aceasta, o dușmănie amară este adusă în casele care ar trebui să 
adăpostească oameni pașnici; și este nedemn de o națiune întreagă dacă cetățeanul statului este robit 
de  spirit....  Este  o  aservire  a  celor  care  trebuie  să  fie  tratați  ca  frați,  ilegală  conform voinței  lui 
Dumnezeu. Cel care își permite să facă reglementări care restrâng libertatea personală.... și asta din 
nou doar pentru a putea trece peste o opinie preconcepută, va trebui să învețe în curând că arcul prea 
bine întins va sări și că soarta se va întoarce și îi va afecta pe cei care cred că o au în mână. La început, 
succesul va fi  aparent  de partea puterii  lumești,  dar nu pentru mult  timp,  deoarece toate  semnele 
vremurilor  indică  sfârșitul  acelei  perioade  în  care  forța  precedă  mila.  Și  dacă  totuși  rămâne 
impracticabil ca cei slabi să ajungă să fie cinstiți pe Pământ, acest lucru este îngăduit cu înțelepciune 
de Dumnezeu, astfel încât dreptatea, iubirea și atotputernicia lui Dumnezeu se vor manifesta într-o zi, 
căci El va interveni când va fi momentul potrivit.... Trebuie să Îl lăsați pe El singur să conducă și El va 
modela soarta fiecăruia în așa fel încât să fie suportabilă pentru individ și, cu harul și ajutorul lui  
Dumnezeu, viața va fi condusă la bun sfârșit.

C

Și acum pregătiți-vă pentru o proclamație al cărei sens nu-l veți înțelege încă astăzi, dar care vă va fi 
explicat: Prin urmare, Domnul va trebui să intervină cu forța în haosul spiritual, iar lumea cântărește 
deja cu îngrijorare amploarea acestei intervenții a divinității veșnice. Și, prin urmare, este admisibil ca 
conducătorul unei țări aflate în dificultate să guste mai întâi el însuși din suferință înainte de a fi grav 
afectat de evenimentele mondiale. El se află încă pe culmea gloriei sale, omenirea încă îl aclamă, dar  
când va cădea nimeni nu va ridica vocea pentru el, pentru că în vremuri de necazuri și de greutăți 
amare omenirea uită că îi datorează și anumite avantaje, și astfel se va întâmpla ca în vremurile de 
restriște care vor veni pe Pământ să fie plănuită și înfăptuită o revoltă generală împotriva autorităților, 
și mulți dintre cei care se vedeau în vârf vor cădea.... Și sufletul va trece printr-o judecată.... se va lăsa 
ghidat  de un simț al  dreptății,  va recunoaște  greșelile  și  neajunsurile,  dar și  atitudinea celor  care 
tânjesc la o îmbunătățire a întregii situații și se mulțumesc cu limitarea puterii sale pentru ca un nou 
dezastru să nu se abată asupra umanității.... Pentru că poporul incredibil de amărât își cere dreptul și 
dorește înlăturarea celui care a adus atâta mizerie fără nume asupra umanității. Și va veni ceasul în 
care bogați și săraci, bătrâni și tineri, cei de sus și cei de jos, vor realiza ce violență s-a exprimat în  
conducător și cât de sănătoasă a fost gândirea celor care nu s-au lăsat orbiți de aparențe.... Iar când 
această schimbare va avea loc,  Pământul va rămâne așa cum este în prezent doar pentru o scurtă 
perioadă de timp, pentru ca apoi să primească o înfățișare complet nouă, printr-o mare catastrofă, nu 
peste tot, dar în mod vizibil în toate țările care au fost unite de conflagrația mondială și care sunt 
pornite spre distrugere reciprocă. Și aceasta va fi o zi înfricoșătoare care va fi urmată de o noapte 
înfricoșătoare, pentru că Domnul așteaptă cu cea mai mare răbdare, dar dacă nu se va ține cont de 
aceasta, evenimentele vor veni pe Pământ și vor afecta pe toată lumea.... după merit.... Căci dreptatea 
lui Dumnezeu nu permite ca cei care nu merită rangul lor să fie tronați.... și la fel vor fi înălțați cei care 
i-au fost mereu credincioși nu pentru o răsplată pământească, ci din dragoste pentru Creatorul divin....  
Soarta  lor  a  fost  prestabilită  din  veșnicie,  iar  Domnul  nu  face  decât  să  împlinească  ceea  ce  este 
proclamat în Cuvânt și în Scriptură, pentru ca omenirea să recunoască adevărul acestor preziceri și să 
le ia la inimă.....
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Amin

Justiție divină.... Intervenție.... Catastrofă.... B.D. Nr. 2340

19. mai 1942

reptatea  divină  va  fi  revelată  prin  efectul  acestui  eveniment  care  este  destinat  omenirii  în 
vremurile  ce vor veni,  căci  țările  ai  căror  conducători  au aprins focul  care s-a  răspândit  pe 

întregul Pământ vor fi grav lovite. Vinovăția acestor țări va fi dezvăluită prin faptul că acum este 
iminent un eveniment pe care voința umană nu-l poate evita sau atenua. Popoarele lumii întregi vor 
recunoaște că justiția lui Dumnezeu nu lasă nimic nepedepsit și că El intervine atunci când măsura 
nedreptății este deplină. Dumnezeu a dat oamenilor liberul arbitru, de care acum se abuzează într-un 
mod care necesită răsplată, astfel încât oamenii care gândesc și acționează conform legii recunosc 
mâna lui Dumnezeu și detestă ceea ce aceia aprobă. Lupta națiunilor s-a răspândit în lung și-n lat, iar 
focul nu poate fi stins atât de ușor. De aceea, Dumnezeu Însuși pune capăt acestui foc, lipsindu-i pe 
oameni de orice posibilitate de a continua lupta, printr-un eveniment natural al cărui efect este de 
neimaginat. El face neputincios ceea ce înainte era puternic, și le arată că voința și puterea Sa sunt mai 
puternice. Și oricine care nu a căzut încă complet pradă adversarului lui Dumnezeu va recunoaște și el 
unde a fost activitatea sa și va face un efort pentru a trăi un mod de viață corect.

D

Amin

Sfârșitul conflagrației mondiale.... Stabilirea ordinii divine.... B.D. Nr. 2803

8. iulie 1943

estabilirea ordinii lumești va fi imposibilă atâta timp cât oamenii sunt plini de ură și invidie, 
deoarece acestea sunt calități opuse lui Dumnezeu, care trebuie să distrugă orice ordine, așa cum 

tot ceea ce este împotriva lui Dumnezeu este, de asemenea, împotriva ordinii divine. Iar starea de 
extremă lipsă de iubire este cea care nu are niciodată un efect constructiv, ci întotdeauna un efect 
distructiv. Este de înțeles, însă, că o astfel de stare distructivă nu poate dura și, prin urmare, Dumnezeu 
Însuși îi va pune capăt într-un mod care, deși provoacă și cea mai mare dezordine, a fost recunoscut de 
înțelepciunea lui Dumnezeu ca fiind singurul mijloc de a restabili ordinea. Umanitatea însăși nu face 
niciun efort pentru a pune capăt unei lupte care aduce suferință și mizerie fără margini întregii lumi. În 
consecință, trebuie să i se pună capăt într-un alt mod; dar suferința de pe Pământ nu se va diminua 
pentru că umanitatea are nevoie de ea. Oamenii trebuie să se întoarcă la vechea ordine, trebuie să 
învețe din nou să renunțe la bunurile aproapelui lor, a căror posesie o urmăresc și pentru care luptă cu 
cele mai teribile arme. Căci dependența de bunurile pământești a adus focul mondial care este greu de 
stins.... Cu toate acestea, ea nu le aduce oamenilor niciun câștig pământesc, ci mai degrabă imense 
pierderi pământești, despre a căror amploare ființa umană nu este informată. Căci toate triumfurile au 
fost cumpărate cu pierderi de nedescris, atât în bunuri pământești, cât și în vieți omenești. Cu toate 
acestea, omenirea este insensibilă la aceste pierderi, nu acordă atenție la ceea ce a provocat voința 
umană, astfel că însăși voința divină intervine pentru a produce o schimbare violentă a evenimentelor 
din lume.... deoarece o schimbare în gândirea oamenilor nu poate fi realizată decât atunci când aceștia 
simt că ei înșiși sunt neputincioși, că o Putere care este mai puternică decât ei le ia frâiele din mâini și  
le distruge complet voința. Întunericul spiritual în care ei se află este cauza acțiunilor lor lipsite de 
iubire, iar lipsa de iubire este din nou cauza întunericului.... Și într-o clipă trebuie să se nască în ei 
conștiința că gândirea lor este greșită, că aleargă după scopuri greșite și că se pierd dacă nu se întorc la 
ordinea divină și nu își schimbă fundamental modul de viață. Iar această străfulgerare de intuiție le va 
aduce o intervenție divină, chiar dacă sunt încă departe de a crede într-o putere superioară care le ține 
destinul  în  mâinile  sale.  Dar  ei  nu  pot  ajunge la  credință  decât  prin  reflecție,  iar  gândirea  va  fi  
stimulată atunci când vor vedea că totul vine altfel decât era previzibil conform judecății umane. Este 
un haos, atât spiritual, cât și pământesc, pe care voința umană l-a creat și care, fără intervenția lui 
Dumnezeu, va deveni tot mai mare și va duce la distrugerea finală, deoarece omenirea nu mai respectă 
ordinea divină, în afară de câțiva care sunt devotați lui Dumnezeu și se străduiesc să îndeplinească 
voința  Sa.  Aceștia,  însă,  nu  opresc  cursul  dezvoltării,  ci  sunt  doar  cauza  intensificării  măsurilor 

R
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împotriva ordinii  divine;  și  a sosit  momentul  în  care omenirea se supune voinței  adversarului  lui 
Dumnezeu și devine din ce în ce mai nemiloasă în gândire și în acțiune. Intervenția lui Dumnezeu are 
ca rezultat suferințe și mizerii de nedescris, dar este singura posibilitate de a-i readuce pe oameni la 
ordinea divină și de a le schimba starea spirituală, ceea ce, într-adevăr, nu va fi cazul decât pentru 
câțiva oameni. Și, prin urmare, momentul distrugerii finale a ceea ce este neconvertibil se apropie tot 
mai mult, așa cum este anunțat în Cuvânt și în Scriptură....

Amin

Intervenția lui Dumnezeu.... Sfârșitul luptei.... B.D. Nr. 3143

1. iunie 1944

u cât lumea se încurcă mai mult în eroare, cu atât se îndepărtează mai mult de Dumnezeu și cu 
atât mai lipsite de dragoste sunt acțiunile și gândurile oamenilor care sunt îndreptate spre lume. 

Iar lipsa de iubire sporită îi împinge pe oameni și la acțiuni care depășesc tot ceea ce s-a întâmplat  
până  acum,  și  astfel  oamenii  înșiși  atrag  intervenția  lui  Dumnezeu.  Oamenii  nu  mai  recunosc 
nedreptatea a ceea ce fac. Evenimentele mondiale sunt dirijate pe un curs din care nu se mai găsește 
nicio ieșire pământească, gândirea oamenilor este greșită și complet îndepărtată de adevăr, binele este 
persecutat,  răul este respectat  și astfel ordinea divină este răsturnată,  ceea ce trebuie să ducă la o 
decădere completă. Și astfel se apropie tot mai mult ziua care va pune capăt haosului, căci starea este 
atât de ruinătoare pentru omenire, încât Dumnezeu îi pune capăt. Și acest sfârșit este aproape, sfârșitul 
furiei oamenilor unii împotriva altora, sfârșitul luptelor dintre națiuni, care nu ar putea găsi niciodată 
aprobarea lui Dumnezeu, deoarece este o luptă pentru putere care nu se bazează pe motive nobile. Ura 
și răutatea oamenilor au provocat-o, dar ei nu au învățat nimic în această luptă; au devenit mai răi ca 
niciodată, iar ura lor s-a adâncit și aduce atrocități care nu mai pot fi săvârșite mai rău. Și Dumnezeu 
va pune capăt acestei activități în așa fel încât să fie recunoscut de către ea.... El va lăsa să vină asupra  
oamenilor o adversitate teribilă pe care voința lor nu o va mai putea evita. El îi va speria și îi va face  
să-și simtă propria neputință, deoarece se vor dezlănțui elementele naturii în fața cărora oamenii sunt 
neputincioși.  Iar  această zi  nu va întârzia să vină.  Va veni atât  de brusc și  de neașteptat  încât va 
provoca o groază bruscă, va dura doar câteva ore și totuși va avea o semnificație atât de drastică încât 
totul se va fi schimbat după aceea, iar oamenii vor conștientiza dezastrul în timp, când vor fi înțeles 
intervenția divină în toată amploarea ei.  Pentru că Dumnezeu vrea să se dezvăluie oamenilor prin 
intervenția Sa, vrea să le arate că El Însuși va aduce sfârșitul, pentru că oamenii nu pot găsi un sfârșit, 
pentru că preferă să se sfâșie între ei decât să cedeze și să pună capăt adversității de nedescris. Și, prin 
urmare,  sfârșitul  va fi  altfel  decât  își  imaginează oamenii,  Dumnezeu își  va dovedi  puterea și  va 
smulge armele din mâinile conducătorilor pământești, El va decide, iar rezultatul luptei națiunilor una 
împotriva celeilalte îi va dezamăgi pe oamenii care au vrut să obțină prin forță ceea ce nu li se cuvine 
și  care,  prin  urmare,  își  vor  recunoaște  neputința.  Căci  Dumnezeu  determină  în  cele  din  urmă 
evenimentele  mondiale,  chiar  dacă voința  umană crede  că le  poate  controla.  Iar  înțelepciunea  lui 
Dumnezeu recunoaște, de asemenea, mijloacele cele mai eficiente pentru oameni și le aplică pentru a 
controla haosul care este rezultatul lipsei de iubire și care, prin urmare, trebuie să ducă la ruină dacă 
Dumnezeu Însuși nu îi pune capăt. Iar timpul de luptă va fi înlocuit de un nou timp de luptă care, 
totuși, nu va fi dus pentru puterea lumească, ci pentru puterea spirituală, căci sfârșitul este aproape și 
înainte de acesta trebuie dusă această luptă spirituală, lupta care este pentru credința în Iisus Hristos, 
Răscumpărătorul divin și învățătura Sa....

C

Amin

Sfârșitul luptei.... Separarea geografică.... B.D. Nr. 3371

17. decembrie 1944

ot ceea ce vă este de folos, veți experimenta dacă vă veți lăsa învățați de Mine și veți fi astfel 
atenți la vocea Mea care sună încet și audibil în interiorul vostru.... Aveți o viziune extrem de 

eronată asupra evoluției ulterioare a evenimentelor mondiale dacă credeți că una dintre puterile aflate 
T
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în conflict va ieși victorioasă din luptă, căci voința Mea a hotărât altfel, deoarece nu bunăstarea fizică 
a sufletelor, ci salvarea lor trebuie promovată, iar acest lucru necesită o transformare completă a vieții 
lor, care, totuși, nu poate avea loc decât dacă toate planurile pământești devin invalide și omenirea se 
confruntă  cu  un  eveniment  extraordinar  care  îi  zdruncină  gândirea.  Un  deznodământ  normal  al 
luptelor dintre națiuni nu ar avea ca rezultat o schimbare a vieții obișnuite, în plus, niciuna dintre 
puterile aflate în conflict nu este ireproșabilă și, prin urmare, nici o putere nu este îndreptățită de drept 
la victorie. Și de aceea zădărnicesc planurile oamenilor, indiferent de rezultatul pe care și-l asumă.... le 
anulez toate așteptările și aduc o soluție la care nimeni nu se așteaptă și pe care nici nu și-o dorește, 
căci pun capăt luptei în așa fel încât aceasta nu mai poate fi continuată nici dacă oamenii ar fi dispuși 
să o facă. Pentru că îi separ geografic pe luptători unul de celălalt, las să apară obstacole naturale care 
nu pot fi depășite atât de ușor. Și astfel îi lipsesc pe oameni de orice posibilitate de a continua lupta 
unii împotriva altora. Și astfel, lupta națiunilor una împotriva celeilalte va fi întreruptă, nu va fi o 
decizie, nu va fi o înfrângere a unei puteri, ci omenirea va realiza că puterea sa a ajuns la sfârșit și că 
trebuie recunoscută puterea divină, care este prea clar recunoscută în acest rezultat. Voi aduce sfârșitul 
și totuși, prin aceasta, îi voi pedepsi aspru pe cei vinovați, pentru că ei se văd înșelați în certitudinea 
lor de victorie, se văd slăbiți și fără succes și confruntați cu o mare mizerie și o mare sărăcie. Și am  
anunțat deja acest sfârșit cu mult timp înainte, astfel încât voi, cei care încă vă îndoiți, să fi dovedit 
adevărul Cuvântului Meu. Voi pune capăt acestui lucru atunci când se va atinge punctul culminant al 
cruzimii oamenilor, astfel încât lumea va recunoaște că există un Dumnezeu în Ceruri care pedepsește 
păcatul atât de evident.... pentru ca ea să recunoască faptul că nu oamenii sunt cei care determină 
rezultatul, ci Eu Însumi.... și aceasta într-un mod diferit de cum se așteaptă oamenii. Iar ceasul nu mai 
este departe.... Și de aceea Mă fac cunoscut celor care cred în intervenția Mea și cunosc planul Meu, 
pe care îi instruiesc să îl indice oamenilor și pe care îi trimit ca profeți ai umanității. Căci ei vor fi  
avertizați dinainte, pentru că nu voi lăsa niciodată ca un astfel de eveniment să vină asupra oamenilor 
fără să-i informez, astfel încât aceștia să se gândească serios la mântuirea lor și să se pregătească. Căci 
nimeni nu știe cine va fi afectat de el.... Intervenția Mea va face nenumărate victime oriunde va avea 
loc....

Amin
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Semne înainte de intervenția lui Dumnezeu 

Lucrarea  ființelor  de  lumină  înainte  de  intervenția  lui 
Dumnezeu.... 

B.D. Nr. 1437

26. mai 1940

i  se  va  întâmpla  ca  ființele  de  lumină  să  coboare  pe  Pământ  în  număr  mare  pentru  a  indica 
oamenilor devotați lui Dumnezeu momentul în care Pământul va fi afectat de indignarea Sa. Aceste 

ființe se vor exprima în diferite moduri, ele vor ghida întotdeauna copilul pământesc slujitor al lui 
Dumnezeu  astfel  încât  acesta  să  scape  de  această  năpastă  sau  să-l  protejeze  vizibil  de  cădere. 
Activitatea  acestor  ființe  poate  fi  recunoscută  oriunde  oamenii  se  străduiesc  să  accepte  Cuvântul 
Domnului care le este oferit de Sus. Ei vor recunoaște cu o claritate înspăimântătoare semnele care 
anunță apropierea timpului judecății....

Ș

Lucrarea ființelor din lumea de dincolo este strâns legată de misiunile divine viitoare, în măsura în  
care acestea apar în mod natural. Dacă este voința Domnului de a le dovedi oamenilor atotputernicia  
Sa, El îi informează dinainte și îi lasă pe aceștia să se folosească de timpul de har pe care îl mai acordă 
în marea Sa milă. El îi avertizează întotdeauna și pentru totdeauna și se anunță pe Sine.... El permite să 
se întâmple lucruri care trebuie să ducă la credință dacă persoana este dispusă.... El aduce aproape de 
ei Cuvântul Său și îi instruiește mai întâi despre necesitatea intervenției divine, despre cauza acesteia 
și despre posibilitățile de a o evita.... Astfel, El face ca această intervenție să depindă de voința ființei 
umane și este pregătit pentru orice dar de har dacă este solicitat. Și astfel, El are nevoie și de slujitori  
binevoitori pe Pământ și în lumea de dincolo, care, lucrând împreună, primesc și transmit acest dar al 
harului, susținuți întotdeauna de gândul de a dori să ajute în cea mai mare adversitate spirituală. Și 
pentru că intervenția lui Dumnezeu a devenit inevitabilă și, astfel, se apropie tot mai mult momentul în 
care lucruri dificile vor fi impuse omenirii de dragul sufletelor, lucrarea spirituală a devenit și ea mai 
urgentă și toate forțele Cerului și ale Pământului se pun la dispoziția Domnului pentru a avea un efect 
clarificator în prealabil. Din lumea de dincolo, bunul spiritual coboară în mod constant pe Pământ și  
caută pretutindeni copii pământești care sunt dispuși să primească, care înțeleg adversitatea umanității 
și vor să slujească lui Dumnezeu și aproapelui lor. Acești slujitori ai Săi de pe Pământ sunt protejați în 
mod  vizibil  de  decăderea  spirituală  și  pământească,  pentru  că  Domnul  Însuși  i-a  ales  pentru  a 
transmite mai departe darul harului de Sus. Ei se află sub protecția Sa, El le călăuzește pașii, le dă 
putere și cunoaștere și le sporește voința de a-L sluji. Căci grija Sa vizibilă face ca dragostea lor pentru 
El să crească tot mai mult și ei tânjesc tot mai mult după El. Iar această dorință atrage în același timp 
și  spiritul  bun,  căci  acesta  a  devenit  una cu Tatăl  Ceresc în  iubire....  Și  astfel,  Dumnezeu Însuși 
lucrează atunci când ființele de lumină intră în contact cu oamenii.... El Însuși coboară la oameni și îi 
informează despre voința Sa.... El îi inițiază pe slujitorii Săi în planurile Sale pentru ca aceștia să le 
pomenească din nou semenilor lor, astfel El Însuși, ca să zicem așa, ia contact cu Pământul și cu 
locuitorii lui și dorește voința lor. Căci dacă acest lucru Îi aparține, nimic nu va mai speria copilul  
pământesc de ceea ce vine acum peste Pământ. Sarcina ființelor de lumină este, așadar, de a mișca 
inimile oamenilor pentru a-și sacrifica voința în favoarea Tatălui din Ceruri. Unirea intimă cu El se va 
stabili  dacă copilul pământesc renunță la voința sa și o supune necondiționat Tatălui Ceresc.  Prin 
urmare, ființele de lumină trebuie să fie capabile să se exprime mental, trebuie să încerce să transmită 
înțelepciunea și înțelegerea lor și să îl facă pe copilul pământesc să înțeleagă că propria voință este cel 
mai mare obstacol al său atâta timp cât nu se străduiește să se îndrepte spre Dumnezeu. Iar aceste  
gânduri trebuie să fie transmise ființei umane până când aceasta le acceptă în inima sa, le procesează 
cu intelectul său și apoi le afirmă sau le respinge. Schimbul mental, întrebările omului și răspunsul 
ființei  spirituale este de cea mai mare importanță în vremurile care preced o catastrofă mondială, 
deoarece dacă omul are claritate cu privire la scopul și destinul creației și al creaturilor, are loc și o 
schimbare spirituală în el. El anticipează evenimentul care se apropie și își adaptează și schimbarea sa 
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pământească la acesta....  În ceea ce-l  privește,  el  poate din nou să-și lumineze și  să-și  instruiască 
semenii  și  să facă munca preliminară pentru ființele  de lumină,  absolut  necesară pentru influența 
mentală. Prin urmare, Cerul și Pământul trebuie să colaboreze pentru salvarea sufletelor rătăcite și, 
pentru a confirma tot ceea ce ființele de lumină transmit mental oamenilor, Dumnezeu se va exprima 
la momentul potrivit. El își va dovedi omnipotența în fața oamenilor care nu cred în El, dar dragostea 
Sa va fi recunoscută de cei care îl recunosc....

Amin

Cosmos.... Schimbări.... Catastrofă.... B.D. Nr. 3630

19. decembrie 1945

eea ce se petrece în cosmos vă este necunoscut și, de asemenea, nu veți pătrunde niciodată legile 
naturii atât  de adânc încât să puteți  determina când și cum au loc schimbările care,  conform 

planului etern de mântuire al lui Dumnezeu, trebuie să aibă loc pentru a pregăti lucrarea de remodelare 
a Pământului. Și întotdeauna veți fi surprinși de evenimentele care au loc în natură, și de aceea și  
acum vă veți confrunta în mod neașteptat cu un eveniment natural extraordinar, care este de înțeles 
pentru cei care văd cu ochi spirituali, dar care va rămâne de neînțeles pentru majoritatea oamenilor, 
deoarece aceștia nu înțeleg legătura dintre toate evenimentele, inclusiv cele condiționate de cosmos, 
pentru că ei nu știu despre sfârșitul iminent și transformarea unei lucrări de creație care este menită 
doar să servească dezvoltării spirituale și care a devenit fără scop în prezent din cauza voinței ființelor  
umane care s-au îndepărtat de Dumnezeu. Ceea ce se pregătește în natură se desfășoară imperceptibil 
și, de aceea, oamenii nu-i acordă prea multă atenție. Și totuși, ei ar putea observa multe abateri care i-
ar pune pe gânduri dacă ar fi atenți și ar lăsa creația să le vorbească mai mult. În interiorul Pământului 
au loc schimbări care duc la erupții care mai întâi izbucnesc parțial și apoi, într-un timp fix, duc la o 
distrugere completă a suprafeței Pământului, astfel încât planul veșnic de mântuire al lui Dumnezeu să 
ia cursul pe care îl  stabilește voința  Sa.  Nenumărate  entități  spirituale  se vor elibera în interiorul 
Pământului și Dumnezeu își va da aprobarea, le va lăsa să devină active la timpul stabilit pentru că 
activitatea lor nu va fi contrară legii Sale din eternitate.... Iar Pământul va tremura atunci când aceste 
entități vor deveni active.... Pe alocuri acesta se va deschide și astfel se va deschide calea pentru ca 
ființele să își schimbe forma de dinainte.... Și mari schimbări vor avea loc pe suprafața Pământului 
unde  are  loc  această  activitate  spre  groaza  locuitorilor  care  vor  fi  expuși  la  un  dezastru  natural 
teribil....

C

Dar acesta va fi doar un eveniment preliminar pentru distrugerea completă ulterioară a Pământului, 
un ultim avertisment pentru toți cei care vor supraviețui și un indiciu al sfârșitului apropiat, pe care 
oamenii nu-l vor crede până atunci. Dar limbajul lui Dumnezeu va fi pe înțelesul tuturor celor care vor 
dori să îl înțeleagă. Tot ceea ce se întâmplă în univers, de asemenea fiecare schimbare cosmică, este 
cauzat de dezvoltarea spiritualului și, deși oamenii nu înțeleg acest lucru din cauza ignoranței lor, ei 
trebuie totuși să fie afectați de activitatea ființelor care sunt încă legate în interiorul Pământului și care  
luptă  pentru  libertate  în  scopul  dezvoltării  lor  ascendente.  Nenumărate  vieți  omenești  vor  cădea 
victime ale acestei izbucniri a spiritualului și vor intra în împărăția spirituală mai mult sau mai puțin 
mature. Dar și nenumărate entități vor deveni de asemenea libere și vor putea să se străduiască să urce 
în  alte  transformări.  Și  astfel,  imensul  eveniment  natural  este  în  același  timp  un  proces  de 
răscumpărare dintr-o perioadă infinit de lungă de timp în care spiritualul a fost legat în materia cea 
mai dură și o tranziție pentru spiritualul adăpostit în ea într-o transformare mai puțin chinuitoare, dar 
și încheierea cursului de dezvoltare a spiritualului pe Pământ, care se afla în ultimul stadiu și care 
putea folosi liberul arbitru pentru răscumpărare. Nimeni nu poate prezice acest proces cosmic dacă nu 
este informat cu credință profundă de către spiritul lui Dumnezeu, deoarece oamenii sunt incapabili să 
înțeleagă legile divine ale naturii, astfel încât ziua și ceasul vor rămâne întotdeauna secrete până când 
apar primele fenomene perceptibile, dar pentru moment nu li se acordă atenție. Dar, de îndată ce ziua 
se va apropia, o mare neliniște va cuprinde toate viețuitoarele, oamenii și animalele o vor simți în 
interior  și  numai cei  treziți  vor putea oferi  lămuriri  și  totuși  nu vor  fi  ascultați  de cei  cu mintea 
lumească care nu vor accepta niciodată o distrugere a Pământului și astfel vor fi complet surprinși de 
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izbucnirea elementelor naturii.... Și de nenumărate ori Dumnezeu anunță acest eveniment, El nu îi lasă 
pe oameni în ignoranță cu privire la ceea ce îi așteaptă în perioada următoare. Și de nenumărate ori El 
îi instruiește pe mesagerii Săi să menționeze ceea ce va urma. Căci ziua nu va întârzia să vină.... Și 
oricine este atent va recunoaște și el schimbările, iar privirea sa va fi îndreptată spiritual, căci tot ceea 
ce vine conform planului etern de mântuire al lui Dumnezeu are ca scop dezvoltarea spiritului, care 
este în pericol și pe care dragostea lui Dumnezeu vrea să-l ajute....

Amin

Precauțiile pământești sunt inutile în fața dezastrului.... B.D. Nr. 3692

20. februarie 1946

rebuie să vă desprindeți complet de lume dacă puterea Mea trebuie să vă umple și dacă vreți să 
deveniți conștienți de ea. Și astfel, veți fi puternici chiar și în ceasurile de suferință doar dacă veți 

fi capabili să ignorați tot ce este pământesc și să vă dedicați complet Mie cu gândurile. Eu am grijă în 
special de cei care caută această legătură intimă în ceasurile de cea mai mare adversitate pământească, 
pentru că ei Îmi dovedesc credința lor în Mine, pe care nu o voi dezamăgi niciodată. Iar voi înșivă nu 
puteți evita nimic din ceea ce las să vină peste voi, astfel că toate eforturile pe care le faceți pentru 
bunăstarea  voastră  fizică  sunt,  de  asemenea,  nereușite.  Întoarcerea  minții  voastre  spre  Mine  și 
așteptarea cu credință a ajutorului Meu este mult mai valoroasă, deoarece vă va aduce un succes sigur 
și vă voi proteja trupul și sufletul pentru că voi credeți. Și dacă, prin urmare, Mă voi exprima prin 
forțele naturii, vă voi trimite mai întâi semne inconfundabile ale apropierii unui dezastru, iar apoi vă 
voi aminti de Cuvântul Meu.... Adunați-vă în rugăciune și tot ceea ce faceți, lăsați să fie numai pentru 
bunăstarea spirituală, nu vă îngrijiți de corpul vostru, ci căutați numai să stabiliți legătura intimă cu 
Mine, astfel încât să pot avea un efect neîngrădit asupra voastră și să vă călăuzesc fără a găsi rezistență 
prin distragerile pământești care slăbesc lucrarea spiritului Meu sau chiar o fac imposibilă. Nu faceți 
niciun efort pentru a vă îngriji de trup, căci ceea ce vreau să păstrez pentru voi va rămâne pentru voi,  
iar ceea ce urmează să pierdeți nu puteți proteja prin voința voastră. Eu știu de ce aveți nevoie, așa 
cum știu ce împiedică dezvoltarea ulterioară a sufletelor voastre. De aceea, lăsați-Mi Mie toate grijile 
legate de voi înșivă, de bunurile voastre pământești, și amintiți-vă doar de sufletul vostru, pentru că nu 
știți dacă a venit și ultimul vostru ceas.... Din acest motiv, Eu încă Mă anunț dinainte, pentru a vă oferi 
în iubirea Mea suficiente ocazii de a vă uni cu împărăția spirituală, cu Mine, Care țin în mâna Mea 
soarta fiecărui individ și o dirijez spre binele vostru. Oricine se unește cu Mine se află în cea mai 
sigură protecție și, cu adevărat, nu mai are nevoie de măsuri de protecție pământești, care pot deveni 
inutile într-o clipă. Pentru că încă o dată Eu vreau să am un efect evident, vreau să Mă fac recunoscut 
de ai Mei, pentru a le întări credința, pentru a-i antrena să devină adevărați lucrători pentru Împărăția 
Mea, așa cum vor apărea ulterior.  Nu vă îngrijorați,  căci Eu voi avea grijă de voi;  ascultați  doar 
cuvintele Mele de iubire și lăsați-le să rezoneze în inima voastră. Și îndemnați-i pe semenii voștri să se 
comporte  în  același  mod,  avertizați-i  împotriva  precauțiilor  prea  zeloase  pentru  bunăstarea  lor 
pământească și, de asemenea, îndemnați-i să se întoarcă cu credință la Mine și să Mi se încredințeze, 
trup și suflet, Mie. Și oricine va lua la inimă cuvintele voastre va fi ghidat în mod minunat prin ele, în 
funcție de puterea credinței sale. Și, prin urmare, nu vă temeți de nimic, indiferent de ceea ce ar putea 
veni, indiferent cât de mult vă aflați într-o situație amenințătoare.... Brațul Meu se întinde pretutindeni 
pentru ajutor, dar și pentru distrugere....  Pe cine vreau să păstrez, el  rămâne, iar pe cine vreau să 
distrug, nu se poate salva.... el să aibă grijă doar ca sufletul său să nu cadă în întuneric, atunci și el va 
fi salvat pentru veșnicie....

T

Amin

Semne  înainte  de  catastrofă  (neliniștea  oamenilor  și  a 
animalelor).... 

B.D. Nr. 4371

11. iulie 1948

 mare neliniște va pune stăpânire pe oameni cu puțin timp înainte ca Eu să ies în evidență prin  
natură. Căci evenimentul se va anunța în așa fel încât oamenii și animalele vor fi neliniștiți și vor  O
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simți în sinea lor că ceva se pregătește în natură. Comportamentul animalelor va fi deosebit de izbitor, 
acestea vor încerca să fugă într-o anumită direcție și se vor întoarce brusc, ca și cum ar fi conduse de o 
putere invizibilă. Iar acest comportament va avea și un efect înfricoșător asupra oamenilor, care vor 
recunoaște din el  că se apropie ceva de care nu se pot apăra.  Și astfel,  totul se află în așteptarea  
neliniștită a ceea ce va urma. Iar voi, slujitorii Mei de pe Pământ, ar trebui să vă folosiți cu entuziasm 
de acest timp, pentru că este încă o scurtă perioadă de grație în care cuvintele voastre vor fi încă 
ascultate,  deoarece  oamenii  caută  o  explicație  pentru  sentimentele  extraordinare  ale  oamenilor  și 
animalelor.  Atunci  atrageți-le  atenția  asupra  Cuvântului  Meu,  pregătiți-i  pentru  apariția  Mea  și 
îndreptați-i spre Mine, astfel încât să se refugieze la Mine atunci când va veni ceasul în care voi vorbi.  
Și atunci și voi, de asemenea, uniți-vă cu Mine în gând, ca să fiți puternici și să puteți fi un sprijin  
pentru cei necredincioși sau cu credință slabă. Trebuie să vă dovediți pe voi înșivă, și veți putea face 
acest lucru dacă Mă veți chema în prealabil și în ceasurile de mare nevoie. Vă voi atrage atenția asupra 
semnelor anterioare, vă voi da ocazia să vă observați mediul înconjurător și veți vedea că totul se va 
întâmpla așa cum am prezis, că oamenii vor fi copleșiți de anxietate și neliniște, a căror cauză o veți 
cunoaște  și,  prin  urmare,  veți  putea  vorbi  cu  succes  acolo  unde  este  necesar.  Și  din  nou  veți 
experimenta că persoana iubitoare vă va crede,  în  timp ce persoana neiubitoare vă va asculta  cu 
siguranță, dar nu se va folosi de acest lucru pentru sine. Până când va veni ceasul în care voi lăsa să 
răsune vocea Mea de Sus.... Și va fi un vuiet și un vacarm în care nimeni nu va mai acorda atenție 
celuilalt, ci va fi preocupat doar de propria viață. Fiecare va încerca să fugă și va auzi același vuiet și  
răcnet din toate direcțiile, iar în funcție de atitudinea sa față de Mine, actul va avea efect asupra lui.... 
el va rămâne în viață sau va fi măturat de dezastrul natural, așa cum înțelepciunea Mea a recunoscut și 
a stabilit încă din eternitate.... Și chiar dacă este aparent calm și nu se recunosc încă semne.... nu vă 
credeți la adăpost, căci va veni irevocabil ziua care vă va aduce acest eveniment natural, iar cel care se 
îndoiește va putea să se convingă dacă îi rămâne posibilitatea de reflecție.... Eu am vorbit prin spiritul 
Meu și v-am anunțat acest lucru, și voi vorbi prin natură cu o voce pe care toți o pot auzi. Oricine nu  
crede în vocea anterioară va trebui să audă vocea Mea de Sus....  Chiar și  atunci,  el  este liber să 
experimenteze doar ca pe un joc al naturii sau să își amintească previziunile Mele și să creadă că vreau 
să Mă fac cunoscut, astfel încât voi, care nu ați vrut să recunoașteți vocea spiritului, să Mă auziți. Și 
binecuvântat este cel a cărui viață încă se mai păstrează, pentru că mai are la dispoziție un scurt timp 
de har pe care îl poate folosi pentru a recupera ceea ce a neglijat până acum, pentru a se pregăti serios 
pentru sfârșitul care va urma în curând evenimentului natural....

Amin
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Intervenția lui Dumnezeu 

"Vocea Mea va răsuna de Sus...." B.D. Nr. 3571

8. octombrie 1945

i vocea Mea va răsuna de Sus.... Va fi puternică, iar oamenii vor trebui să o audă, chiar dacă altfel 
nu  Îmi  acordă  atenție.  Ei  vor  trebui  să-și  întoarcă  privirea  în  sus  și,  în  funcție  de  starea  lor 

sufletească, cu voie sau fără voie. Pentru că se văd expuși unei puteri de care nu mai pot scăpa. Într-
adevăr, limbajul Meu va atinge doar inimile câtorva persoane. Dar aceștia vor fi ajutați, chiar dacă 
lipsește ajutorul trupesc. Dar, în cea mai mare parte, doar teama și îngrijorarea pentru viața lor fizică  
vor prevala, iar vocea Mea nu va fi suficientă pentru ca ei să o asculte și să se întoarcă la Mine în 
ciuda celor mai mari adversități și necazuri. Ei nu vor să recunoască faptul că vocea Mea se aplică 
celor care sunt departe de Mine și, cu inimile împietrite, vor încerca doar să se salveze pe ei înșiși, dar 
vor fi neputincioși în fața forțelor naturii. Își vor pierde orice punct de sprijin, pentru că Pământul se 
va cutremura, aerul va fi cuprins de o furtună violentă și fiecare va trebui să se bazeze pe el însuși, 
pentru că nimeni nu-l va putea ajuta pe celălalt. Și vocea Mea va răsuna de Sus.... Voi vorbi cu o voce  
de tunet și toate elementele naturii  se vor supune voinței  Mele,  ele vor vorbi pentru Mine și vor 
mărturisi despre puterea Mea. Evident, îi confrunt pe oameni și nu îi forțez să creadă în Mine, pentru 
că le rămâne deschisă posibilitatea de a accepta acțiunea forțelor naturale, însă de a Mă nega pe Mine 
Însumi  ca  Ființă  care  dirijează  forțele  naturii  conform voinței  Sale.  Și  astfel,  ultimul  mijloc  de 
educație înainte de sfârșit nu va însemna nici credință obligatorie pentru oameni, deși ar trebui să 
vorbească destul de clar pentru Mine și va fi de asemenea recunoscut de oamenii de bună-credință, 
care  nu  sunt  în  întregime  în  sclavia  adversarului  Meu  care  vrea  să-i  despartă  de  Mine  pentru 
totdeauna. Ceea ce am proclamat prin Spiritul Meu se va adeveri.... Pământul se va cutremura, iar 
elementele naturii vor provoca pagube incalculabile și vor face nenumărate victime umane. Totuși, 
acest lucru a fost hotărât din eternitate, pentru că și acest eveniment este un ajutor pe care îl folosesc 
pentru a-i câștiga în continuare pe oameni pentru Mine, pentru că greutățile și necazurile de altă natură 
nu sunt suficiente pentru ca ei să găsească calea de întoarcere la Mine și trebuie să mânuiesc un toiag 
ascuțit de corecție asupra umanității împietrite. Și cu siguranță este adevărat că nu Mă voi odihni până 
când nu-Mi voi recăpăta din nou toate creaturile. Și astfel, dragostea Mea nu încetează niciodată, care 
vrea să-i salveze de la ruină, chiar dacă dragostea nu este recunoscută în lucrarea Mea. Dar oricine 
este atent la vocea Mea va simți și dragostea Mea și Îmi va fi recunoscător pentru toată veșnicia....

Ș

Amin

Limbajul lui Dumnezeu prin dezastre naturale.... B.D. Nr. 3674

2. februarie 1946

ăsați creația să vă vorbească.... Această chemare v-a fost deja adresată de nenumărate ori, dar voi 
nu-i  acordați  nicio  atenție,  trăiți  ca  și  creațiile  Mele  vii  în  mijlocul  creației  și  acceptați  cu 

indiferență toate minunile naturii, nu vă lăsați impresionați de ele, nu învățați din ele, și astfel limbajul 
creației se stinge la urechea voastră fără ca voi să trageți vreun beneficiu din el. Și de fiecare dată Mă 
apropii de voi prin el, vă arăt activitatea Mea constantă și puterea Mea, de fiecare dată las să apară noi  
creații pentru a vă îndrepta simțurile spre Mine, și repet acest lucru cu regularitate.... Și tocmai această 
legalitate  vă  face  să deveniți  indiferenți  și  inconștienți  de lucrarea  Mea.  Iar  dacă  răstorn  această 
legalitate, dacă în natură apar schimbări contrare legalității Mele, chiar și atunci nu le acordați atenție, 
deoarece viața fizică vă ține atât de prizonieri încât gândurile și aspirațiile voastre se referă doar la 
bunăstarea  trupului,  iar  gândurile  voastre  sunt  preocupate  doar  de  grijile  pământești.  Sunteți 
indiferenți  față  de  creația  din  jurul  și  de  deasupra  voastră  și,  astfel,  sunteți  indiferenți  și  față  de 

L
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Creatorul etern Însuși, nu puteți găsi calea către El.... Și acest lucru Mă îndeamnă la un îndemn urgent, 
la un limbaj tare pe care trebuie să-l auziți, chiar dacă sunteți excesiv de încurcați în grijile trupești și 
nu mai aveți ochi și urechi pentru domnia și activitatea Mea în natură....  dacă nu sunteți atenți la 
miracolele  constante  din  jurul  vostru,  vă  voi  aborda  într-un  mod  evident....  Vorbesc  tare  și 
pătrunzător.... încă o dată prin intermediul naturii, pentru că aceasta este încă singura posibilitate de a 
influența gândirea voastră a oamenilor. Și, într-adevăr, Eu trec peste legalitatea Mea pentru o scurtă 
perioadă de timp, deoarece Eu sunt Domnul Cerului și al Pământului și, prin urmare, și al tuturor  
legilor care Mă au ca autor. Cu toate acestea, această lucrare se bazează și ea pe o legalitate, dar este 
dificil pentru voi, oamenii, să o recunoașteți. Dar acum vreau să-i fac suspicioși și pe oamenii care nu 
cred într-o schimbare a naturii în măsura în care este anunțată....  Vreau ca ei să lase natura să le 
vorbească și să Mă asculte și pe Mine, să învețe să recunoască furia elementelor naturii ca fiind vocea 
Mea, ca fiind expresia Mea, deși le las voința liberă.... Cu toate acestea, limbajul Meu va fi audibil  
pentru ei.... pentru că acolo unde nici o voință umană nu este activă, unde nici o voință umană nu este 
capabilă să o oprească, acolo trebuie și poate fi recunoscută o Putere care este mai puternică decât 
voința umană. Și acesta este scopul limbajului Meu de Sus.... Dacă oamenii se află fără speranță la 
mila forțelor naturii,  dacă nu au nicio speranță pământească de ajutor, dacă trebuie să recunoască 
faptul că se întâmplă ceva extraordinar, natural, credința într-o Putere superioară poate totuși să se 
nască dacă o persoană nu este complet împietrită și,  prin urmare,  departe de Mine....  Mă adresez 
tuturor, dar mai ales celor care își găsesc drumul spre Mine în cea mai mare adversitate, care au nevoie 
de un astfel de mijloc de forță pentru a recunoaște vocea Tatălui lor și Creatorului veșniciei. Este un 
proces  enorm,  de o  asemenea amploare,  încât  întreaga  lume este  îndreptată  mental  către  Puterea 
supremă și poate să o mărturisească, deoarece Mă exprim atât de evident într-un moment în care 
lumea se află în cel mai profund păcat și oamenii comit acte de cea mai flagrantă lipsă de iubire.... 
Cine vrea să audă va recunoaște și vocea Tatălui și a Judecătorului, iar cine vrea să vadă va vedea și  
dragostea și puterea Sa în acest eveniment care, pe plan pământesc, înseamnă cu siguranță sfârșitul 
pentru mulți oameni, dar care poate aduce mântuirea a tot atâtea suflete, în funcție de voința ființei 
umane. Și, prin urmare, întreaga omenire poate beneficia de el, deși nu toată omenirea va fi afectată. 
Cu toate acestea, ei vor auzi clar vocea Mea, pentru că sună prea puternic și atinge urechea fiecărui 
om, de dragul  mântuirii  sufletului  său.  Căci  întreaga omenire  va trebui  să  ia  act  de o lucrare de 
distrugere care este de neconceput de mare și care va îngrozi întreaga lume. Dar Eu am anunțat-o deja 
cu mult timp înainte și peste tot slujitorii Mei sunt activi pe Pământ, arătând intervenția Mea, lucrarea 
care precedă ultimul sfârșit,  pentru ca oamenii să reflecteze și să găsească drumul înapoi la Mine 
înainte de sfârșit. Și astfel, fiecare națiune, fiecare popor și, de asemenea, fiecare individ va putea 
beneficia de ea, dacă va lua la inimă limbajul Meu și va ține cont de ultimul Meu avertisment. Dar 
oricine care încă nu înțelege limbajul Creatorului sau nu vrea să-l înțeleagă va fi ruinat de sfârșit..... El  
va trebui să răspundă pentru el însuși ca adversar al Meu și va fi pedepsit în mod drept....

Amin

Predicție despre evenimente.... B.D. Nr. 1084

6. septembrie 1939

alea vieții tale de mai departe este modelată de sfatul înțelept al lui Dumnezeu într-una extrem de 
benefică și, prin urmare, fiecare zi este doar o treaptă pentru a urca înălțimile, ca să spunem așa, 

ceea ce presupune să lucrezi  pentru Domnul în  forma pentru care ești  destinat.  Și de aceea totul 
trebuie să meargă pe drumul său, iar o intervenție violentă în liniștea obișnuită trebuie suportată de 
dragul dezvoltării  spirituale  superioare,  iar  în momentele  de adversitate  inima ta nu trebuie să se 
teamă, deoarece Domnul stă cu dragoste alături de tine și te întărește pe tine și spiritul tău. Aveți 
încredere și refugiați-vă întotdeauna în El, Care vă va răsplăti pentru încrederea voastră. Și acum 
dorim să vă instruim din partea Domnului, pentru ca voi să vă puteți informa semenii despre rezultatul 
conflagrației mondiale. O pace victorioasă nu va fi acordată niciunuia dintre pretendenți, căci Domnul 
Însuși  va  interveni  atunci  când  va  veni  timpul.  Și,  într-adevăr,  acele  state  care  au  fost  atât  de 
îndrăznețe încât să pătrundă pe meleaguri pașnice își vor face singure cel mai mare rău făcând acest 

C
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lucru, căci ele cad sub incidența legii divine. Într-un viitor nu prea îndepărtat, soarta lor va fi deja 
pecetluită, iar lumea va recunoaște clar intervenția unei puteri superioare și va fi supusă unei presiuni 
enorme, căci va recunoaște și ea nedreptatea celor care guvernează acea țară.... Și își va reveni la 
realitate  și  va  tânji  după pace  peste  tot....  Cu toate  acestea,  cu  cât  este  mai  evidentă  intervenția 
divinității eterne, cu atât mai puțină atenție este acordată acestor instrucțiuni de Sus, mai ales acolo 
unde oamenii sunt orbiți și râvnesc doar la putere și măreție. Sunt ceasuri de maximă disperare prin 
care trebuie să treacă mii și mii de oameni, și totuși nu se produce o schimbare în rândul celor care se 
află în poziții de responsabilitate, și numai voința fermă a unei persoane profund credincioase care 
recunoaște  necesitatea  intervenției  divine  și  exercită  o  mare  influență  asupra  lor,  împiedică 
continuarea vărsării de sânge.... Și să vi se spună că sunteți deja la început, să vi se spună că ar trebui  
să faceți totul în legătură cu acest lucru, pentru că timpul se grăbește și oamenii ar trebui să știe deja 
dinainte unde este cazul, astfel încât să devină cei mai entuziaști adepți ai învățăturii lui Dumnezeu 
atunci când va avea loc evenimentul care va veni. Căci trebuie să folosiți fiecare zi pentru a lucra 
pentru  Domnul.  Numai  voința  voastră  este  puterea  voastră,  căci  dacă  vreți  ceea  ce  este  voia  lui 
Dumnezeu, El lucrează prin voi, ca să spunem așa.... Iar dacă împliniți voia Domnului, veți avea la 
dispoziție și cea mai mare putere. Cu siguranță,  în urma acestui eveniment vă veți  pierde liniștea 
exterioară,  însă  credința  voastră  va  fi  întărită  și  voința  voastră  se  va  declara  pregătită  pentru  o 
activitate neîntreruptă pentru Domnul. Cu toate acestea, evenimentele mondiale continuă să își urmeze 
cursul, doar că într-un mod diferit de cum pare acum. Și de acum încolo spiritul începe să se agite și a 
sosit timpul ca slujitorii Domnului să-și exercite funcția pe Pământ. De aceea, lăsați totul să vină la 
voi,  așteptați  cu răbdare misiunea Domnului  și  nu luați  în considerare fiecare eveniment decât în 
sensul în care este necesar pentru maturizarea sufletului uman....

Amin

Dezastru.... Predicție.... B.D. Nr. 1398

28. aprilie 1940

ste nevoie de o atenție nemijlocită pentru a putea primi următoarea proclamație: Înțelepciunea 
divină a prevăzut un eveniment ale cărui efecte vor fi extraordinare. O catastrofă se pregătește 

deja pentru un viitor foarte apropiat, care nu poate fi nici oprită, nici slăbită de puterea pământească. 
Nenumărate ființe spirituale vor intra în acțiune și vor provoca tulburări în interiorul Pământului prin 
ordin divin, Pământul se va diviza și vor izbucni mase de apă, va avea loc o lucrare de distrugere de 
proporții catastrofale, care va aduce o mizerie fără nume asupra umanității care va fi afectată de ea. Și  
acest lucru se va întâmpla într-un timp foarte scurt.... Pentru puțin timp, voi, oamenii, încă vă credeți  
puternici și feriți de orice pericol; doar vă uitați la evenimentele mondiale din jurul vostru și vă credeți 
în siguranță și în afara oricărui pericol.... Dar voi uitați că o singură putere domină totul în, pe și 
deasupra Pământului. Și pentru că uitați de Cel care guvernează totul conform voinței Sale, El vă va 
vorbi prin intermediul forțelor naturii și va trebui să Îl ascultați, căci nu puteți scăpa de vocea Lui. Nu 
acordați atenție instrucțiunilor venite de Sus, suferințele Pământului nu vă schimbă gândirea, dar totuși 
nu puteți înăbuși vocea divină, pentru că ea este mai puternică decât tot zgomotul lumii. De aceea, 
acest lucru vă este vestit dinainte, pentru ca voi să Îl recunoașteți pe Domnul atunci când glasul Său 
răsună.... Într-adevăr, lumea nu va dori să audă nimic despre aceasta, va încerca să controleze marea 
adversitate într-un mod pur pământesc, dar va nega în mod constant activitatea divină. Și mulți vor fi 
de acord cu această opinie și astfel vor vedea doar mizeria, dar nu vor recunoaște voința divină care, 
de dragul îmbunătățirii umanității, renunță la întinderi întregi de Pământ pentru distrugere. Și acest 
lucru va anunța momentul în care o molimă nemeritată va lovi o țară și acea țară se va afla într-o 
situație disperată, iar dacă salvarea pământească nu va mai părea posibilă, Dumnezeu Însuși se va 
plasa la mijloc și va instrui elementele naturii să intervină în măsurile pământești. Și ceea ce înainte se  
credea mare va deveni mic, căci va avea nevoie de forța și puterea sa pentru a ridica ceea ce este  
distrus. Va avea nevoie de oameni pentru a-și reface propriul pământ care, înainte înfloritor, acum zace 
pustiu și în paragină și are nevoie de mulți lucrători. Și acesta va fi momentul în care omul se va 
preocupa de alte chestiuni decât înainte. Căci cine va supraviețui acestui timp va fi cu adevărat în 

E
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grațiile lui Dumnezeu.... El a mărturisit că s-a unit cu Domnul.... și-a trimis gândurile către Tatăl din 
Ceruri în cea mai mare adversitate, iar Tatăl a ascultat rugăciunea unei persoane care L-a recunoscut și 
a găsit calea către El în cea mai grea adversitate. Căci El trimite tot ce este dificil asupra umanității  
doar pentru ca aceasta să regăsească credința în Dumnezeu.... Și astfel, El trebuie acum să ridice cu 
forța credința complet înfrântă, demonstrându-le oamenilor omnipotența Sa și arătând lumii că El este 
Domnul Cerului și al Pământului....

Amin

Predicția dezastrelor naturale.... Întinderi moarte.... B.D. Nr. 4940

21. iulie 1950

ltimul sfârșit va fi precedat de un eveniment extraordinar care trebuie să dea de gândit tuturor 
celor care îi vor supraviețui. Va fi un semn al sfârșitului, o distrugere la scară mică, măsurată prin 

ultima lucrare de distrugere a acestui Pământ, dar și de o magnitudine pe care omenirea nu a cunoscut-
o încă de când există Pământul. Este un eveniment natural care îi va tulbura pe toți oamenii care sunt 
afectați de el sau care aud despre el, pentru că efectele evenimentului sunt prea imense pentru a trece 
neobservate. Se vor forma așa-numitele zone moarte ale Pământului, care nu prezintă niciun fel de 
viață, deoarece vaporii Pământului sufocă orice formă de viață în aceste locuri. O influență vizibilă a 
forțelor naturale va fi recunoscută, astfel încât acest fenomen să nu poată fi atribuit influenței umane, 
pentru că Eu Însumi vreau să Mă revelez prin acest eveniment, pentru a-i face pe oameni să creadă în 
apropierea sfârșitului, pe care clarvăzătorii și profeții îl proclamă în mod constant în mesajul Meu. 
Oamenii vor avea parte de noi suferințe și nu pot fi scutiți de ele atâta timp cât încă mai plătesc tribut 
lumii și nu-Mi acordă atenție decât în treacăt. Ei trebuie să Mă caute pentru ca Eu să Mă las găsit, iar 
acest lucru nu poate fi realizat decât printr-un astfel de eveniment care nu mai poate fi explicat prin 
muncă umană. Ei trebuie să simtă o Putere superioară în spatele ei și să se încredințeze acestei Puteri 
în adversitatea lor pământească. Dar, prin urmare, trebuie să fie și ei la mila acestei puteri pentru a se 
refugia în ea din proprie inițiativă. Ei trebuie să fie pământești fără ajutor pentru a simți în mod vizibil  
ajutorul de Sus.....  Din acest motiv,  se va declanșa o furtună puternică care va dezrădăcina și  va 
spulbera totul; Pământul se va despica și oamenii vor fi la mila elementelor de Sus și de Jos, împotriva 
cărora nu vor putea lupta, deoarece forța lor este insuficientă; o căldură insuportabilă îi va face pe 
oameni incapabili și plictisiți și vor privi cu indiferență primele fenomene ale naturii, până când își vor 
recunoaște situația dezastruoasă și vor lupta aproape cu brutalitate pentru viețile pe care se tem să le 
piardă. Îi voi ajuta pe toți cei de bunăvoință în necazurile lor, le voi da cunoștințe pentru ca ei să 
recunoască domnia și activitatea Mea în toate evenimentele și, din această cunoaștere, ei îi vor instrui 
și pe semenii lor, îi vor convinge să se întoarcă la Mine și le voi predica despre iubirea, înțelepciunea  
și atotputernicia Mea, astfel încât să Mă cheme atunci când sunt în pericol. Și Eu voi fi călăuza lor, 
prin toate necazurile, vor fi salvați cei care cred în Mine și vor să Mă slujească în zilele din urmă, 
înainte de sfârșit. Pentru că acest eveniment va fi urmat în scurt timp de căderea vechiului Pământ, așa 
cum este scris. Cu toate acestea, oamenii nu vor trăi această cădere fără să fie pregătiți și, de aceea, 
trimit o umbră înainte...., un ultim indiciu care trebuie crezut pentru ca oamenii să nu ajungă la ruina 
veșnică, pentru ca ei să se poată salva, dacă își folosesc voința în mod corect.....

U

Amin

Fenomene naturale.... Temperatura.... Steaua.... Predicții.... B.D. Nr. 1153

30. octombrie 1939

impul se grăbește și mintea oamenilor nu se schimbă, nenumărate suflete pier dacă Domnul nu le 
oferă încă dragostea Sa în ultimul ceas și nu le arată căderea cumplită a tot ce este pământesc....  

Și, prin urmare, acordați atenție zilelor care vor diferi considerabil de sezonul obișnuit. Cu cât soarele 
este mai jos, cu atât va străluci mai tare, iar o temperatură neobișnuită va uimi oamenii.... Iar acest 
lucru va da naștere la supoziții de tot felul.... Oamenii vor aștepta cu speranță, dar vor avea și temeri și 
vor fi înclinați să recunoască activitatea supranaturală. Cu toate acestea, foarte puțini se gândesc la 

T
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relația lor cu Dumnezeu.... Ei nu recunosc că Dumnezeu Însuși vrea să le îndrepte gândurile spre Sine 
și nici nu fac vreun efort pentru a căuta o legătură în fenomenele extraordinare ale naturii. Da, se 
obișnuiesc foarte repede cu ele și nu obțin nici cel mai mic avantaj pentru sufletul lor. Căci, dacă ar fi  
fost atenți, chemarea de Sus le-ar fi fost inteligibilă. Dar dacă nu se gândesc la relația lor cu Creatorul, 
ei  rămân cu mintea pământească și nu acceptă nimic din ceea ce li  se oferă din punct de vedere 
spiritual. Și toate aceste fenomene naturale extraordinare sunt expresii ale activității spirituale a acelor 
forțe care sunt supuse lui Dumnezeu și care doresc să-L slujească. Curenții spirituali se vor face din 
nou simțiți și se vor manifesta la oameni în diferite feluri, dar gândirea umanității nu le va acorda prea  
multă atenție,  deoarece puterea întunericului este și ea extrem de activă și luptă împotriva tuturor 
cunoștințelor spirituale.... urmărește să slăbească divinul și, astfel, omenirea va acorda întotdeauna 
atenție doar evenimentelor pământești și va rămâne indiferentă la lucrarea divinității în natură, deși 
oamenii sunt vizibil atinși de aceasta într-un mod benefic. Doar un număr mic de oameni văd mâna lui 
Dumnezeu întinsă spre oameni și caută să îi lumineze pe semenii lor, dar nu recunosc decât beneficiul  
perceptibil fizic, nu și o directivă de Sus care să aducă o schimbare în gândirea umană. Iar în această 
perioadă de bunăstare, cauzată de efectul extraordinar al soarelui într-un timp neobișnuit, are loc un 
eveniment care ar trebui să dea de asemenea de gândit oricărui orb spiritual..... O stea se desprinde de 
pe firmament și își schimbă traiectoria.... Această stea va avea o luminozitate care le va întrece cu mult 
pe toate celelalte, va străluci puternic noaptea și se va apropia de Pământ, astfel încât și acest fenomen 
va fi neobișnuit pentru oameni, dar în același timp va fi o dovadă că Creatorul Cerului și al Pământului 
are toată puterea și, prin urmare, dictează și El traiectoria stelelor conform voinței Sale. Dacă această 
stea este vizibilă,  înseamnă că omenirea se apropie din ce în  ce mai  mult  de punctul  de cotitură 
spirituală.  I  se oferă atât  de mult  ajutor spiritual,  încât nu are nevoie decât de voința sa pentru a 
dobândi  acest  ajutor,  dar  mintea  sa  devine  din  ce  în  ce  mai  încăpățânată,  gândirea  sa  tot  mai 
înșelătoare.... Și nu mai este departe vremea, pe care Domnul a pomenit-o pe Pământ, în care o ușă va 
fi scoasă din țâțâni dacă ființa umană își va închide inima față de orice curent spiritual. Lumina va 
străluci și acolo unde este evitată, căci raza de lumină va fi atât de strălucitoare încât va pătrunde peste 
tot, și chiar și cel orb spiritual va trebui să o vadă, doar că voința lui o va respinge totuși și sfârșitul va 
fi că va fi mistuit de lumină.... Căci tot ce este luminos, clar și limpede alungă întunericul.... Iar lumina 
învinge întunericul în măsura în care întunericul trebuie să cedeze acolo unde lumina adevărului și-a 
croit odată drum. Și minciuna și aparența se vor prăbuși, dar adevărul va rămâne pentru eternitate....

Amin

Desfășurarea catastrofei.... B.D. Nr. 1538

25. iulie 1940

nvățătorii din lumea de dincolo se străduiesc întotdeauna să vă ajute în același mod și caută să vă 
facă  ușor  receptivi,  dar  inima  voastră  nu  este  întotdeauna  dispusă  să  primească  și  atunci  apar 

obstacole care fac primirea mai dificilă.  Trebuie acordată o atenție nemijlocită darurilor cerești  și 
trebuie evitate toate gândurile pământești, atunci gândurile prietenilor din lumea cealaltă își vor găsi 
ușor intrarea. Iubirea divină vă trimite mesageri care să vă întărească în voința voastră de a primi. Ei 
vă aduc o proclamație care descrie într-un mod ușor de înțeles desfășurarea catastrofelor care vor 
decide asupra morții și vieții individului.

Î

Foarte  puțini  sunt  cei  care  acordă  atenție  semnelor  vremurilor  viitoare.  Ei  pot  fi  uimiți  de 
schimbările sau neregulile care apar în natură, dar le trec cu ușurință cu vederea. Ei nu văd în aceasta o 
expresie a voinței divine, ci doar o simplă coincidență. Și astfel, la început nu vor acorda nici ei atenție 
fenomenelor, atâta timp cât evenimentul natural este în desfășurare. La început, atenția oamenilor va fi 
atrasă de vârtejuri către o furtună care se apropie. Acest lucru va veni atât de brusc încât oamenii și  
animalele vor fi în cea mai mare suferință, pentru că abia vor putea opune rezistență furtunii violente,  
iar acesta va fi începutul.

Se vor simți cutremure violente ale Pământului la intervale mici de timp și cerul se va întuneca, se 
va auzi un tunet, iar acest lucru este atât de teribil încât va izbucni panica printre oameni și animale 
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care își vor căuta salvarea în fugă. Dar întunericul îi împiedică, iar necazul devine din ce în ce mai 
mare,  vuietul  devine din ce în  ce mai  puternic,  pământul  se cutremură din ce în  ce mai  violent, 
pământul se deschide și mase uriașe de apă se desprind din interiorul lui. Și oriunde privește ochiul....  
apă și întuneric și un haos de nedescris printre oamenii care își dau seama de situația lor îngrozitoare 
și sunt în cea mai mare suferință. Zilele de dinainte vor fi atât de strălucitoare încât oamenii vor fi  
cuprinși de o anumită nepăsare, iar bulversarea va veni atât de brusc încât nimeni nu va putea lua 
măsuri de precauție pământești, dar acestea vor fi complet inutile, deoarece nicio putere pământească 
nu poate rezista acestor elemente. Numai omul credincios simte acum omnipotența divină....  și se 
încredințează Creatorului  său.....  Și  chiar  dacă inima lui  se  teme și  tremură când vede activitatea 
elementelor, el așteaptă cu răbdare până când îi vine ajutorul, pentru că își trimite gândurile la El. 
Oricine a înțeles sensul și scopul vieții știe că pentru fiecare ființă umană a sosit ceasul deciziei. Și va  
încerca să aducă ajutor spiritual acolo unde este posibil, îi va mângâia pe cei nefericiți și îi va îndruma 
spre Dumnezeu; va ajuta aprinzând o mică lumină în cel mai adânc întuneric..... Căci Dumnezeu va da 
celor ce vor avea ocazia să lucreze pentru El.... Cei care L-au recunoscut și se oferă pentru slujirea Lui 
vor primi un câmp bogat de activitate, iar sămânța va cădea pe un pământ bun, căci Dumnezeu îi cruță 
pe cei care Îl respectă sau găsesc drumul spre El în cea mai mare nevoie....

Amin

Erupții.... Activitatea spiritualului nelegat.... B.D. Nr. 1851

18. martie 1941

e  îndată  ce  miezul  Pământului  începe  să se  agite,  un  vuiet  extraordinar  străbate  aerul,  căci 
împrejurimile Pământului simt erupția spiritualului din interiorul Pământului și sunt afectate în 

mod extraordinar. Căci forma până atunci cea mai dură a legăturii devine extraordinar de activă prin 
libertatea sa bruscă și influențează acum spiritualul deja mai matur în așa fel încât în natură se produc 
cele mai ciudate schimbări, deoarece spiritualul devenit liber, care se află încă la începutul dezvoltării 
sale,  încearcă  să  își  modeleze  cursul  de  dezvoltare  așa  cum crede  de  cuviință.....  El  vrea  să  se 
întruchipeze în creații care au ca premisă un grad mai mare de maturitate. Dar spiritualul în formă se 
împotrivește  acestui  lucru,  și  astfel  se  dă  și  o  luptă  între  spiritualul  deja  mai  matur  și  cel  încă 
imperfect, iar acest lucru se soldează cu o izbucnire tumultoasă care va fi audibilă pe Pământ. Și  
acesta va fi începutul a ceea ce va arunca întreaga lume în groază.... Spiritualul din pământ se împinge 
spre suprafață, tânjește după lumină, iar trecerea bruscă din zona celor complet nerăscumpărați în cea 
a împărăției, care și ea ține deja spiritualul aproape de răscumpărare, este foarte potrivită pentru a 
provoca cele mai incredibile procese din natură, pe care ființa umană nu le poate explica pământesc, 
dar care își au toate rațiunea lor....

D

Afluxul de entități  spirituale, care au decis și astfel s-au declarat  dispuse să fie de folos, umple  
spațiul din afara Pământului, unde au avut loc erupțiile, cu acest impuls de activitate, care nu se poate 
încă  desfășura,  și  stimulează  spiritualul  încă  nelegat  care  rezidă  în  atmosferă  la  o  activitate 
extraordinară, astfel încât furtuni inimaginabile însoțesc astfel de catastrofe naturale și forțe ale naturii 
se frâng (erup), despre a căror putere și efect omul nu-și poate face o idee. Și, prin urmare, el va fi 
lipsit și de orice capacitate de gândire, spiritualul îl va presa atât de tare încât îi va lipsi orice judecată  
rațională a evenimentelor și va lăsa cu slăbiciune și fără voință totul să treacă pe lângă el. De îndată ce 
spiritualul  poate  să  se  exprime cumva  și  să  lase  să  pătrundă impulsul  său  de  activitate,  șocurile 
pământului se potolesc. Ceea ce vrea să slujească se separă de ceea ce rămâne încă în rezistență față de 
Dumnezeu, se împinge spre suprafața Pământului, se alătură unei entități spirituale în activitate, iar 
această  din urmă activitate  se  desfășoară  acum cu o forță  sporită.  Toate  aceste  entități  sunt  încă 
nelegate și, prin urmare, se dezlănțuie într-un mod devastator. Ele sunt mai puternice decât ceea ce 
este deja legat în lumea vegetală și animală, iar această entitate spirituală nu poate oferi o rezistență 
suficientă și nu se poate apăra, astfel încât entitatea spirituală nelegată distruge forma exterioară a 
acesteia  și  astfel  creațiile  sunt  adesea  dizolvate  tocmai  de  aceste  forțe  ale  naturii,  și  aceasta  cu 
aprobarea divină; pentru că atunci când a sosit timpul, pe care Dumnezeu l-a stabilit pentru încheierea 
unor astfel de dezastre, El leagă din nou entitatea spirituală, care a devenit acum liberă, în forme 
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exterioare și le atribuie activitatea lor.... Astfel apar din nou creații complet noi de orice fel.... ceea ce 
trăiește piere, iar ceea ce Dumnezeu rânduiește să trăiască se ridică într-o nouă viață.... De aceea,  
astfel de dezastre naturale nu vor dura mult timp. Cu cât forțele eliberate se dezlănțuie mai nestăpânit,  
cu atât mai repede vor fi alungate din nou, pentru că altfel ar rezulta o distrugere completă a celor 
existente, ceea ce, însă, nu este în voința divină. Este permisă doar o schimbare a ceea ce există, adică 
voită de Dumnezeu, dar nu și o distrugere a ceea ce este. Cu toate acestea, schimbările sunt atât de  
enorme, încât omul se confruntă cu o expresie divină a voinței care trebuie să-l zguduie în cele mai 
profunde profunzimi, cu condiția să nu fie doar cu mintea lumească și să privească procesul doar din 
punct de vedere material.  Dacă vocea lui Dumnezeu Însuși nu-i vorbește în astfel  de evenimente, 
atunci cele mai puternice fenomene naturale sunt fără rost pentru sufletul său, atunci spiritualul din el 
este încă foarte  departe în regres  și  cu greu mai  există  o altă  posibilitate de dezvoltare spirituală 
superioară pentru astfel de oameni care nu sunt conștienți de măreția și omnipotența lui Dumnezeu în 
astfel de dezastre naturale...

Amin

Măreția lucrării de distrugere.... Dezastrul natural.... B.D. Nr. 2828

28. iulie 1943

amenii nu au nicio idee despre cum se va exprima Dumnezeu, deoarece va avea loc o lucrare de 
distrugere a cărei amploare nu a mai fost experimentată până acum. Și, prin urmare, previziunile 

nu vor fi crezute și vor rămâne, de asemenea, fără efect, pentru că oamenii nu vor să accepte nimic 
extraordinar,  iar  o  intervenție  a  lui  Dumnezeu  care  distruge  creațiile  este  complet  exclusă.  Dar 
Dumnezeu se exprimă într-o formă neobișnuită, pentru că scopul lucrărilor de distrugere este de a-i 
smulge pe oameni din viața de zi cu zi și de a-i plasa în alte condiții de viață care să le schimbe modul  
de gândire și de viață. De aceea, Dumnezeu le va demonstra oamenilor puterea și tăria Sa prin forțele 
naturii, se va arăta oamenilor în izbucnirile elementare ale acestora, îi va lipsi de orice putere și le va 
arăta neputința lor, astfel încât aceștia să se întoarcă la El pentru ajutor, să-L mărturisească în inimile 
lor și să apeleze la ajutorul Său. Va fi un proces care îi va face pe oameni să înghețe, deoarece furia 
forțelor naturii va fi atât de puternică, încât vor crede că a venit sfârșitul lumii.... Iar oamenii nu vor  
cunoaște amploarea dezastrului natural, ei vor putea doar să cerceteze împrejurimile lor imediate și nu 
vor  ști  nimic  despre  amploarea  reală  a  operei  de  distrugere,  deoarece  orice  legătură  cu  mediul 
înconjurător  va fi  întreruptă.  Vor fi  ore teribile,  ore  de maximă suferință  și  de cea mai  profundă 
disperare, pentru că nicio ființă umană nu va putea să se opună forțelor naturii, pentru că fiecare va 
trebui să suporte ceea ce Dumnezeu i-a impus. Vocea divină va putea fi auzită de toată lumea, pentru 
că va răsuna cu o asemenea forță încât nimeni nu va putea să închidă urechea.... ea va provoca frică și  
teroare.... Și totuși, vocea iubirii este cea care le vorbește oamenilor.... doar atât de puternică pentru că 
vocea tăcută nu este ascultată și pentru că ființa umană trebuie să fie chemată dacă nu vrea să piară în 
modul de viață pe care îl conduce.... fără Dumnezeu și fără credința într-o continuare a vieții după 
moarte. Cu toate că nici măcar această manifestare evidentă a lui Dumnezeu nu va fi recunoscută de 
cei mai mulți  oameni drept ceea ce este;  un Dumnezeu care ghidează și determină destinul va fi  
respins de mulți  mai  mult  ca oricând,  totuși  imensul  eveniment  natural  va stimula oamenii  să se 
gândească la  aceasta,  iar  apoi  voința  individului  este  decisivă în  ceea ce privește  măsura în  care 
gândirea sa corespunde adevărului și modul în care permite ca gândurile pe care le primește acum să 
aibă  efect  asupra  sa.  El  poate  ajunge  la  cunoașterea  corectă  dacă  nu-și  închide  mintea  în  fața 
purtătorilor de adevăr care încearcă mental să îl instruiască și dacă ascultă oamenii care îi predică 
despre iubirea lui Dumnezeu și despre sensul și scopul vieții pământești. Dumnezeu le oferă tuturor 
oamenilor posibilitatea de a ajunge la cunoașterea corectă și numai voința pentru adevăr este necesară 
pentru ca el să obțină beneficiul corect din experiența cumplită. Dar numai câțiva vor avea această 
voință și nu pot fi ajutați dacă această catastrofă naturală trece și pe lângă ei fără să îi impresioneze. 
Dumnezeu aplică ultima soluție  înainte  de separarea finală....  El  încearcă să schimbe încă o dată 
gândirea oamenilor, îi face să conștientizeze caracterul trecător al lucrurilor pământești și îi lasă să 
ajungă în situații în care ar trebui să-L caute și să tânjească după El pentru ca apoi să îi poată ajuta. Și,  
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prin urmare,  El  permite  să  aibă loc o lucrare  de distrugere  care,  însă,  în  același  timp,  semnifică 
răscumpărarea  pentru  ființa  spirituală  legată  în  formă  solidă.....  Omenirea  ignorantă  vede  doar 
distrugerile copleșitoare, dar ființa umană cunoscătoare știe despre necesitatea și binecuvântarea unor 
astfel de distrugeri pentru dezvoltarea spirituală a ființei.... El știe, de asemenea, despre pericolul în 
care se află umanitatea care nu-și recunoaște Creatorul.... că trăiește iresponsabil și nu-și îndeplinește 
ultimul scop al vieții pământești. Și știe că Dumnezeu își lasă să răsune vocea Sa puternică doar pentru 
că îi este milă de omenirea care nu recunoaște domnia și activitatea Sa. El știe că Dumnezeu vrea doar 
să ajute sufletele rătăcite, astfel încât acestea să-L recunoască atunci când le vorbește prin intermediul 
forțelor naturii.

Amin

Intervenția lui Dumnezeu B.D. Nr. 3151

7. iunie 1944

eea ce este de neînțeles se va întâmpla. Dumnezeu Însuși le va vorbi oamenilor într-un mod care 
va provoca frică și spaimă. Timpul va veni în curând, pentru că omenirea nu se mai poate aștepta 

la considerație, deoarece este complet lipsită de iubire. Ea însăși pune lucrurile în mișcare, ea însăși 
atrage intervenția lui Dumnezeu, pentru că abuzează în mod constant de poruncile lui Dumnezeu, de 
porunca iubirii față de Dumnezeu și față de aproapele. Și, fără ezitare, realizează acțiuni care sunt 
satanice și care trebuie să ducă la ruină dacă Dumnezeu nu intervine și, astfel, salvează încă sufletele 
care găsesc calea spre El în necaz.....Și  aceasta este caracteristica timpului pe care Dumnezeu l-a 
anunțat cu mult timp înainte, că va preceda o bătălie fierbinte și aprigă, al cărei sfârșit îl va stabili  
Dumnezeu, pentru că El vrea să se lase recunoscut pe Sine și puterea Sa. El Însuși pune capăt luptei,  
dar într-un mod diferit de cum se așteaptă oamenii.  Prin intervenția Sa, care este de o importanță 
decisivă pentru întreaga lume, conduce evenimentele mondiale într-o altă direcție. Iar oamenii vor 
trebui să accepte că sunt neputincioși și că o putere superioară conduce evenimentele mondiale. Și ei 
vor trebui să se plece în fața Lui..... Mare va fi necazul, care era deja insuportabil pentru mulți din 
cauza voinței umane; totuși, acum vor trebui să se lupte cu adversitățile trimise de Dumnezeu Însuși, 
și  nu  se  vor  putea  revolta  împotriva  lor,  deoarece  ei  nu  pot  trage  la  răspundere  pe  nimeni.  Dar 
comportamentul  oamenilor  de dinainte  nu  mai  poate  fi  numit  uman,  și  astfel  Dumnezeu le  arată 
puterea Sa....Acolo unde înainte oamenii voiau să-și dovedească puterea și să acționeze împotriva 
semenilor lor cu toată cruzimea, acolo Dumnezeu se arată în lucrarea Sa, iar aceasta se evidențiază 
asupra celor  care  în  furia  lor  rușinoasă vor  doar  să  aducă  distrugere  fără  milă  pentru că  se  simt 
puternici, însă față de El toți sunt slabi și neputincioși.....Este un haos cum nu se poate imagina mai 
mare, atunci când oamenii își lasă să pătrundă nestăpânit sentimentul de ură și răzbunare, iar această 
voință de distrugere înseamnă o disoluție a ceea ce Domnul Dumnezeu a creat, înainte de a-și atinge 
scopul. O voință constantă de distrugere este inerentă oamenilor din timpul prezent, iar acest lucru este 
un semn că ei sunt robiți puterii care caută să distrugă totul pentru a împiedica spiritualul să se apropie 
de Dumnezeu. Oamenii nu sunt conștienți de efectul teribil al distrugerii violente a lucrurilor create, 
fie  că  este  vorba  de ființe  umane,  de  animale  sau de  materie  solidă,  de  modul  furios  în  care  se 
dezlănțuie  spiritualul  imatur  din  ea  și  ce  frământări  înseamnă  acest  lucru  în  împărăția 
spirituală.....Sufletele oamenilor sunt hărțuite și au de suferit, și chiar și credincioșii simt influența și 
sunt disperați și descurajați. Și o voință puternică trebuie să o oprească de dragul spiritualului, care se 
străduiește să se apropie de Dumnezeu, iar acum trebuie să fie îndepărtat de adversarul lui Dumnezeu 
prin intermediul servitorilor săi supuși de pe Pământ. Și de aceea Dumnezeu își  va lăsa vocea să 
răsune imediat după executarea unui plan care întrece în hidoșenie tot ceea ce au gândit oamenii până 
acum.....A mai  rămas puțin timp,  mai  întâi  trebuie să aibă loc un eveniment  îngrozitor  pentru ca 
întreaga lume să fie atentă și să audă vocea lui Dumnezeu cu atât mai bine. Multe victime trebuie încă 
să creadă în ea, adică să-și dea viața pentru o cauză nedreaptă, astfel încât să acorde atenție și oamenii 
care nu au o înțelegere clară, pentru că toți contribuie la haos și, prin urmare, poartă și ei o parte din  
vină, de îndată ce nu recunosc nedreptatea și nu se îndepărtează de ea. Vocea divină întotdeauna și în 
mod constant îndeamnă și avertizează, indică tot ce este nedrept, dar cere și să fie ascultată, altfel va 
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suna tare și răsunător și spre groaza tuturor, iar judecata va fi făcută după lege și dreptate.....Pentru că 
vina este de ambele părți și vor fi absolviți doar cei care detestă comportamentul umanității și vor să 
aparțină lui Dumnezeu, pentru că recunosc nedreptatea și se tem de mânia lui Dumnezeu, că El îi va  
lovi pe cei răufăcători. Și ceasul va veni brusc și neașteptat, pentru că este ultimul mare har înainte de 
sfârșit,  pentru cel care încă se convertește, pentru cel care nu umblă nepăsător și îl  recunoaște pe 
Dumnezeu în evenimentul natural, care este inevitabil după voia lui Dumnezeu.

Amin

Revoluțiile Pământului.... Cutremurele Pământului.... B.D. Nr. 4348

23. iunie 1948

e ceva timp încoace, Pământul se mișcă în jurul propriei axe cu o viteză nemaiîntâlnită. Este 
adevărat că revoluțiile constante nu sunt în nici un fel perceptibile pentru om, dar numai pentru 

că el se află pe Pământ și nu le-ar putea urmări decât în afara acestuia. Cu toate acestea, se pot observa 
schimbări în cosmos, care sunt cauza acestui fenomen. Acesta este ca un tremur regulat, care se simte 
mai mult sau mai puțin puternic atunci când corpul este în repaus și este sensibil la cea mai mică 
mișcare.  Acest  fenomen  duce  la  dizolvarea  totală  a  Pământului  după  o  perioadă  de  timp  de 
neconceput, dar este susținut de influența umană, motiv pentru care încheierea acestei epoci temporale 
se datorează influenței umane, deși este prevăzută din eternitate în planul divin. Pământul ar avea în 
sine  o  durată  de  viață  neconceput  de  lungă,  adică  existența  sa  ar  fi  asigurată  pentru  o  perioadă 
nesfârșită de timpuri, însă voința lui Dumnezeu se lasă determinată de voința umană, Dumnezeu îi lasă 
pe oameni să realizeze ceea ce le provoacă cel mai rău. În planul Său din veșnicie, toate schimbările  
din cosmos sunt  determinate,  conform înțelepciunii  și  iubirii  Sale.  Cu toate  acestea,  omenirea cu 
pregătire științifică nu vrea să știe despre o schimbare cu efecte inimaginabile, și totuși ea are loc în 
mod  constant.  Această  schimbare....  o  rotație  rapidă  a  Pământului....  declanșează,  de  asemenea, 
evenimentul natural care a fost anunțat de clarvăzători și profeți încă de la începutul perioadei de 
răscumpărare și care este acum revelat din nou de Spiritul lui Dumnezeu. Procesul nu poate fi explicat 
din punct de vedere uman, dar, ca să simplificăm, revoluțiile vor crește și se vor opri pentru câteva 
secunde, ceea ce se va exprima sub forma unor cutremure de Pământ care vor avea un efect atât de 
puternic încât oamenii vor crede că a venit sfârșitul lumii. Nu se poate găsi o paralelă cu aceasta pe 
Pământ, deoarece este o expresie a unei forțe care emană din univers și care este necunoscută științei  
pământești. Natura corpurilor cerești declanșează astfel de forțe, iar interiorul Pământului este atins de 
ele și astfel, ca să spunem așa, Pământul este mișcat în afara legii, care se exprimă întotdeauna într-o 
formă  distructivă,  dar  care  este  permisă  temporar  de  Dumnezeu  în  scopul  dizolvării  majorității 
materiei solide, ceea ce înseamnă eliberarea spiritualului alungat în ea. Iar acest act este iminent, dar  
nu va fi decât jocul a câteva secunde, însă cu semne premergătoare, care singure pot fi calificate drept 
dezastru, deoarece declanșează o panică de nedescris în rândul oamenilor și, prin urmare, trebuie să fie 
considerate ca parte a perioadei catastrofei. Dar totul a fost prestabilit din eternitate, iar planul lui 
Dumnezeu se va împlini așa cum este scris....

D

Amin

Adăugare și explicație la nr. 4348.... B.D. Nr. 4355

27. iunie 1948

xplicați-vă procesul astfel: Cu cât Pământul se mișcă mai repede, cu atât mai scurt este timpul  
necesar  pentru  a  face  o  revoluție  și  cu  atât  mai  puternică  este  presiunea  aerului  pe  care  o 

eliberează prin mișcarea sa. În mod normal, această presiune a aerului ar trebui să fie resimțită la 
suprafața Pământului, dar nu este cazul. Prin urmare, aici are loc o abatere de la legile naturii, care nu 
poate  fi  explicată  științific,  de  unde  rezultă  că  legile  naturii  valabile  pentru  Pământ  își  pierd 
valabilitatea în afara acesteia. Cu toate acestea, această rotație rapidă are un efect asupra suprafeței 
Pământului, în măsura în care se formează o crustă care este terenul propice pentru vegetație, astfel 
încât o înviorare perpetuă a suprafeței Pământului este posibilă numai printr-o rotație perpetuă, prin 
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generarea unei forțe care acționează asupra solului, adică care nu se răspândește și nu radiază spre 
exterior, ci acționează din exterior spre interiorul Pământului. Această forță este dătătoare de viață, dar 
nu poate fi explicată de rațiunea umană, tocmai pentru că ea apare în afara legii și are și un efect în 
afara legii. Dacă Pământul și-ar opri viteza, atunci toate formele de viață de pe el ar îngheța, dar, pe de 
altă parte, o viteză crescută poate favoriza o creștere anormală, dar poate avea și un efect mai profund 
în interiorul Pământului și poate provoca acolo erupții care pun în pericol nucleul Pământului și pun 
sub semnul întrebării continuarea existenței sale. O astfel de viteză crescută are loc în prezent și își va 
face simțite efectele în curând. Pentru ca ultimul efect să fie acum prevenit, forța excedentară trebuie 
să găsească un câmp de activitate.... trebuie să aibă un efect exploziv pe alocuri, care ia astfel forma 
unei catastrofe naturale. Ca urmare, viteza revoluției va scădea într-o oarecare măsură, forța generată 
acum din nou va găsi un nou teren de reproducere pe care să poată însufleți plantele și animalele, iar 
pentru  o  scurtă  perioadă  de  timp existența  Pământului  va  fi  din  nou asigurată,  până  când voința 
oamenilor va declanșa din nou forțe care nu sunt încă pe deplin înțelese de ei și care au un efect 
atotdistructiv, deoarece ele trebuie abordate, ca să spunem așa, ca forțe contrare, adică acționează din 
interior spre exterior și ambele forțe care lucrează una împotriva celeilalte înseamnă distrugere totală, 
ceea ce poate fi cu siguranță explicat oamenilor, dar nu poate fi înțeles de ei.... (27.6.1948) Oamenii de 
știință avansați din punct de vedere spiritual vor putea explica cu ușurință acest proces, deoarece ei nu 
mai sunt atât de neîncrezători față de o funcționare în afara legii a forțelor naturale, deoarece pentru ei 
sfera din afara Pământului este o zonă care nu poate fi pătrunsă cu gândirea intelectuală pământească,  
deoarece este guvernată de alte legi naturale decât cele care se aplică pe Pământ. Fiecare corp ceresc 
este o lume proprie, iar voința de iubire a lui Dumnezeu s-a exprimat diferit în fiecare corp ceresc, 
deoarece nenumărate gânduri vin de la El pentru a fi puse în aplicare prin puterea și tăria Sa, iar  
fiecare gând individual mărturisește o înțelepciune profundă. Potrivit judecății umane, o asemenea 
diversitate multiplă a creațiilor lui Dumnezeu nu poate exista, deoarece capacitatea de imaginație este 
limitată,  dar la Dumnezeu nu există nicio limitare a gândirii  Sale  și  nicio inhibiție a puterii  Sale 
creatoare. Faptul că ființa umană, locuitor al uneia dintre nenumăratele creații ale lui Dumnezeu, ar 
putea să înțeleagă în totalitate guvernarea și activitatea Sa prin mijloace intelectuale este complet 
exclus, deoarece ea respinge imediat ceea ce pare imposibil, ceea ce, totuși, este întotdeauna posibil 
pentru Dumnezeu. Astfel, mișcările Pământului, cursul și compoziția sa pot fi, de asemenea, calculate 
și cercetate în timp, dar numai în măsura în care se iau ca bază legile naturii care se aplică Pământului, 
cunoscute de om. Dincolo de aceasta, cunoștințele și intelectul său eșuează. Dar există un "dincolo", 
altfel știința terestră ar trebui să poată determina și ea exact când și sub ce formă, din ce motiv va avea 
loc distrugerea finală a Pământului. Ea este incapabilă să facă acest lucru, dar acest lucru nu dovedește 
că distrugerea Pământului nu va avea loc. Aici credința este opusă științei.... cine prețuiește mai mult  
știința neagă ceea ce afirmă credința....  Dumnezeu anunță sfârșitul acestei perioade pământești,  El 
anunță o schimbare completă a suprafeței Pământului cu dispariția oricărei forme de viață pe, în și  
deasupra Pământului.... Acest proces este complet necunoscut de știință.... deci un semn că are loc o 
activitate în afara legii a lui Dumnezeu; în afara legii, este adevărat, nu de la El, ci pentru oamenii care 
nu cunosc atât de bine toate legile naturii, nu cunosc atât de bine toate forțele, încât să poată indica și 
calcula un astfel de eveniment, dar că cercetarea trebuie să se facă pe baza credinței pentru a avea 
rezultate veridice. Numai atunci cercetătorul va avea și el acces la zona care altfel rămâne închisă 
oamenilor, atunci colaboratorii spirituali îi vor fi alături și îl vor lumina, atunci va putea de asemenea 
să dobândească o înțelegere a planului de mântuire al lui Dumnezeu și multe lucruri îi vor fi de înțeles 
și acceptabile pe care intelectul său le-ar fi respins altfel.....

Amin

Apropierea unei stele.... B.D. Nr. 6324

3. august 1955

eschideți-vă larg inimile, faceți-vă receptivi pentru raza Mea de iubire de Sus și ascultați ceea ce 
vreau să vă spun: Un semn sigur al apropierii sfârșitului este faptul că devine vizibilă o stea care  

se îndreaptă spre pământul vostru și  care,  totuși,  are o traiectorie ciudată....  care va scăpa adesea 
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privirii voastre și apoi va reapărea brusc, căci este însoțită de ceață impenetrabilă care se dizolvă din 
când în când pentru a se condensa din nou și din nou.... Voi, oamenii, trăiți ceva necunoscut până 
acum, pentru că efectul acestui corp ceresc asupra pământului vostru este de așa natură încât veți fi 
cuprinși de anxietate, deoarece credeți că Pământul ar putea deveni o victimă a acestui corp ceresc 
necunoscut, care provoacă pe Pământ tulburări vizibile, care sunt însă inexplicabile pentru voi. Există 
oameni pe Pământ care nu se lasă zdruncinați de nimic din ceea ce li se întâmplă.... dar care acum își  
pierd calmul pentru că se văd pe ei înșiși, precum și întregul Pământ, la mila forțelor naturale de care 
se tem pentru că nu le pot face față. Și de dragul acestor oameni "puterile cerului se clatină...." Vreau 
să Mă adresez în mod special acestor oameni pentru a obține ca ei să se încredințeze unui Dumnezeu 
și Creator, precum și pentru că ei înșiși se consideră complet neputincioși..... Orice ar provoca voința 
umană...., indiferent cât de teribil este efectul său.... nu-i zdruncină pe astfel de oameni, totuși ei devin 
mici și slabi când se văd la mila forțelor naturale, și atunci este posibil ca ei să se refugieze în Cel care 
este Stăpânul întregii creații.... atunci este posibil ca ei să găsească drumul spre Mine în cea mai mare 
nevoie.... Iar acest spectacol natural va provoca o imensă agitație în rândul oamenilor, iar teama nu va 
fi  nici  ea nejustificată,  căci  oricât de ciudate ar fi  fenomenele care însoțesc steaua,  aceasta se va 
apropia  mereu  de  Pământ,  iar  o  coliziune  pare  inevitabilă,  conform  calculelor  celor  care  i-au 
descoperit apariția și îi urmăresc cursul. Dar am prezis acest lucru cu mult timp înainte, că "vă voi 
trimite un dușman din ceruri", că o catastrofă naturală de cea mai mare amploare vă așteaptă încă pe 
voi, oamenii, care va preceda sfârșitul final, adică transformarea totală a suprafeței Pământului, și care 
va costa nenumărate victime.... De fiecare dată vă atrag atenția asupra acestui lucru, iar Cuvântul Meu 
este adevărul și va deveni realitate.... Dar ar trebui să fiți deja conștienți în prealabil, pentru că voi, 
oamenii, ar trebui să recunoașteți voința și puterea Mea.... pentru că ar trebui să știți că nimic nu se 
poate întâmpla fără voia Mea și că nimic nu se întâmplă fără sens și fără scop.... că astfel Îmi amintesc 
de cei care sunt complet lipsiți de credință și pe care totuși nu vreau să-i pierd în favoarea adversarului 
Meu.... Și de aceea voi, oamenii, ar trebui să știți ce vă așteaptă, ca să ajungeți mai ușor la credință, 
când vă veți aduce aminte de El, în marele necaz, Cel care este Domnul Cerului și al Pământului.....  
peste toate corpurile cerești și lumile și la a Cărui voință totul este supus.... Veți primi cunoașterea ei 
dinainte, ceea ce vă poate ajuta să credeți, dacă sunteți de bunăvoință.... Dezastrul vine peste voi.... dar 
poate fi și o binecuvântare pentru fiecare individ dacă prin aceasta își câștigă viața sufletului său, chiar 
dacă moartea pământească este decretată pentru el.... dacă Mă cheamă pe Mine în necazul său....

Amin

Numai Dumnezeu este Domnul Creației.... Steaua.... B.D. Nr. 7423

5. octombrie 1959

intotdeauna, corpurile cerești se învârt în jurul cursului lor, care le-a fost prescris de Creatorul 
divin și care este, de asemenea, menținut în planul creației, conform voinței Sale. Și este un 

început imposibil să vrei să schimbi traiectoria prescrisă a unui corp ceresc, să împingi o stea din calea 
ei și să vrei să o ghidezi altfel decât a fost stabilită de Creatorul divin. La fel, este imposibil să oprești  
cursul unui corp ceresc, să îi limitezi cursul în timp, adică să îl împiedici în vreun fel să meargă pe 
drumul său.... Acest lucru ar trebui spus tuturor celor care cred că pot stabili o ordine diferită în opera 
de creație a lui Dumnezeu prin propriile invenții.... care cred că pot introduce produse umane în opera 
divină  de  creație,  care  presupun  că  astfel  de  încercări  pot  fi  trimise  în  univers  fără  consecințe 
dăunătoare grave.... Deasupra cosmosului Eu sunt încă Domnul.... De asemenea, voi răspunde în mod 
corespunzător oricărei persoane care dorește să se amestece în munca Mea. Se va mai face o încercare 
și  vor  urma și  altele,  atâta  timp cât  oamenii  nu sunt  preveniți....  Și  Eu permit  așa  ceva,  dar  voi 
răspunde când va fi cazul. Pentru că nu se mai poate face mare lucru prin apropierea oamenilor în 
spațiu.... deoarece timpul pe care omenirea mai poate conta a expirat. Și toate experiențele pe care vor 
să le mai adune nu le vor mai fi de folos, căci Eu Însumi le voi opri.... Dar voi răspunde la fel, căci  
acest răspuns va veni tot din universul în care ei încearcă să pătrundă, și toate invențiile lor vor fi 
inutile pentru a îndepărta și a vrea să deturneze corpul ceresc care îi pune pe ei înșiși în cel mai mare 
pericol.  Și astfel,  depinde de Mine cât timp tolerez acțiunile  oamenilor,  dar le tolerez doar  într-o 
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măsură limitată, nu pot fi de acord cu astfel de încercări care nu au niciun scop spiritual și care nu fac  
decât să întărească și mai mult convingerea oamenilor că sunt sau vor deveni stăpâni ai universului. 
Cu toate acestea, sfârșitul va veni în curând, iar în aceste zile din urmă oamenii vor încerca încă multe 
lucruri care nu fac decât să dovedească lipsa de evlavie, aroganța și sărăcia lor spirituală. Se vor face 
încă multe încercări care vor contribui în mod considerabil la dizolvarea Pământului, la opera finală de 
distrugere și, astfel, la sfârșitul unei ere de răscumpărare care trebuie să facă loc uneia noi, pentru ca 
creațiile Mele vii să nu fie complet pierdute. Dar voi, oamenii, care Îmi aparțineți prin voința voastră,  
nu vă lăsați impresionați de ceea ce se poate întâmpla..... Amintiți-vă întotdeauna că Creatorul Cerului  
și al Pământului nu se va lăsa dat la o parte și că El își va demonstra clar puterea fără a putea fi  
împiedicat  de  oameni....  Mă  uit  și  aștept....  până  când  va  veni  ziua  care  a  fost  predestinată  din 
veșnicie.... Căci timpul este limitat, pe care adversarul Meu îl folosește în așa fel încât oamenii.... ca  
fiind în robie față de el.... să facă tot ce cere.... ceea ce nu vor reuși să facă....

Amin

Dezastrul natural înainte de sfârșit.... B.D. Nr. 7151

22. iunie 1958

emeliile Pământului vor fi zdruncinate pentru că, măcar o dată, oamenii vor fi încă clar informați 
despre sfârșit, pentru că, măcar o dată, gândul morții va apărea în ei când se vor vedea la mila 

unor forțe împotriva cărora sunt neputincioși. Mulți oameni se vor întreba probabil cum se produc 
aceste cutremure, dar succesiunea rapidă a evenimentelor nu le va da timp să răspundă..... Pentru că 
acum vor avea loc detonări de cea mai mare amploare în zone individuale de pe Pământ, care îi vor 
lipsi pe oameni de orice capacitate de gândire, care vor fi urmate apoi de o dezlănțuire a elementelor  
naturii,  ale  cărei  consecințe  sunt  de  neimaginat  și  care  nu  pot  fi  trecute  cu  vederea  decât  de 
supraviețuitori, ulterior. Și atunci vor fi înclinați să creadă că încercările umane de cercetare au fost 
cauza acestei opere de distrugere de o imensitate de neconceput. Dar ei se înșeală.... Vocea Mea este 
cea care sună și trebuie să sune atât de puternic, deoarece oamenii nu Mă mai ascultă când le vorbesc 
încet și, pentru binele lor, este încă necesar un ultim act de mântuire înainte de sfârșitul care va urma 
în curând. Nenumărați oameni își  vor pierde viețile în acest  proces, oameni buni și răi  vor cădea 
victime ale lucrării de distrugere, dar poate fi totuși o binecuvântare pentru supraviețuitori, dacă vor 
învăța lecții din ea, dacă vor învăța să Mă recunoască și de acum înainte să meargă pe cale cu Mine..... 
Am anunțat acest eveniment de mult timp și totuși găsesc puțină credință pentru că oamenii nu-și pot 
imagina  un  eveniment  natural  atât  de  extraordinar  și  pentru  că  un  astfel  de  eveniment  nu a  fost 
experimentat încă de la începutul acestei perioade pământești..... Cu toate acestea, a fost întotdeauna 
menționat și dacă oamenii ar avea măcar o scânteie de credință în Cuvântul Meu, atunci ar recunoaște 
și ei ceea ce le-a fost anunțat cu mult timp înainte. Cu toate acestea, în ultimele zile, toată credința s-a 
diminuat și chiar și ai Mei întâmpină dificultăți în a lua în serios aceste anunțuri, deși sunt binevoitori 
și sunt mereu uniți cu Mine în dragoste. Dar, brusc și pe neașteptate, primele semne se vor face simțite 
că schimbările cosmice vor deveni evidente, că totul va ieși aparent din ordinea legală; se vor face 
observații ciudate pe cerul înstelat, vor avea loc eclipse amenințătoare pentru o scurtă perioadă de 
timp, dar de fiecare dată va urma un calm aparent, până când elementele naturii se vor dezlănțui atât 
de repede și de teribil încât nici o ființă umană nu va avea timp să se gândească că atunci va exista un 
singur ajutor la care să apeleze mental pentru a-i ajuta în cea mai mare adversitate și pericol.... Toți 
oamenii care au luat cunoștință anterior.... de acest lucru, chiar dacă nu au crezut...., se află în mare 
grație, pentru că ei cunosc această unică cale și trebuie doar să Mă invoce în spirit și în adevăr. Dar 
mulți dintre ei nu vor putea nici să gândească, iar tuturor le dau doar sfatul de a se întoarce la Mine în 
prealabil pentru ca Eu să-i pot ajuta.... și accept această cerere pentru că și ei Îmi dovedesc credința 
lor, pe care apoi vreau să o întăresc în mod vizibil..... Nu este nevoie să vi se explice vouă oamenilor  
cum se vor desfășura evenimentele, pentru că nu v-ar fi de nici un folos; dar puteți crede că ele vor 
avea loc, că vor depăși tot ce s-a întâmplat până acum în ceea ce privește greutățile și mizeria. Și 
puteți, de asemenea, să îi informați pe semenii voștri despre aceasta cu certitudine interioară, căci nu 
poate fi decât o binecuvântare să știți că totul este predeterminat de Dumnezeul și Creatorul vostru, 
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dar nu pentru a vă face rău, ci doar pentru a aduce beneficii sufletelor voastre, care sunt în cel mai  
mare pericol de a se pierde. Pentru că la scurt timp va urma sfârșitul acestui Pământ, care, totuși, nu va 
fi proclamat de Mine, ci va avea loc prin voința umană, pe care, totuși, nu o voi împiedica să ducă la  
îndeplinire toate încercările distructive, pentru că a sosit și timpul pentru umanitatea despiritualizată, 
când trebuie să aibă loc o separare...., pentru că totul este în dezordine..... pentru că tot ceea ce a căzut 
în dezordine va fi adus din nou în ordine, astfel încât dezvoltarea ascendentă blocată să poată continua 
din nou pe un Nou Pământ care va permite iubirii, înțelepciunii și puterii Mele să se ridice din nou 
conform planului Meu de mântuire din eternitate.....

Amin

Referință reînnoită la evenimentul natural.... B.D. Nr. 8014

8. octombrie 1961

ă voi informa încă o dată, prin vocea spiritului, că vă apropiați de un eveniment cu un efect 
inimaginabil.... că voi, oamenii, veți trăi ceva ce nu s-a mai întâmplat niciodată în amploarea sa 

de la începutul acestei perioade de răscumpărare.... Pentru că vreau să-i trezesc pe oamenii care merg 
ca în vis, vreau ca ei să-și vină în fire, iar acest lucru este posibil doar printr-un eveniment natural de o 
asemenea  amploare  încât  nimeni  nu  va  putea  ignora  marea  tragedie  pe  care  acest  eveniment  o 
reprezintă pentru oameni. Întreaga lume va lua parte la acest eveniment, iar oamenii de pretutindeni se 
vor teme să nu fie ei înșiși afectați de același eveniment, deoarece niciun semn anterior nu a dus la  
așteptarea unui astfel de eveniment și, prin urmare, neliniștea în rândul umanității este foarte mare. De 
asemenea, va fi foarte clar pentru toți oamenii că acest eveniment nu este cauzat de voința umană....; 
ei  vor  ști  că  este  la  lucru  o  Putere  împotriva  căreia  nu  pot  lupta;  vor  recunoaște  că  au  pătruns 
elementele naturii, la care oamenii sunt expuși fără speranță. Și acesta este scopul Meu, pentru că atâta 
timp cât oamenii dau vina doar pe alții pentru ceea ce se întâmplă în lume, nicio ființă umană nu se va 
uita la ea însăși..... Dar Eu vreau ca ei să găsească calea spre Mine și, deoarece nivelul spiritual al  
oamenilor a scăzut deja atât de mult încât ei neagă și existența Mea...., deoarece credința în Mine a 
scăzut la minimum, trebuie să recurg la ultima soluție pentru a Mă dovedi, deși chiar și acum fiecare 
individ poate să se adapteze după cum dorește. Pentru că nu va fi obligat să creadă, el poate să-și dea 
și orice altă explicație, iar acest lucru nu este de așteptat altfel. Din nou, doar câțiva Mă vor înțelege 
pe Mine și vocea Mea și se vor deschide la ea, Mă vor chema în cea mai mare adversitate și, cu 
adevărat, Mă voi grăbi în mod miraculos să le vin în ajutor, pentru că vreau să-i conving să depună 
mărturie pentru Mine, pentru că ei Mă vor apăra în viață când va veni timpul. Trebuie să recurg la 
mijloace foarte neobișnuite pentru că oamenii  sunt deja atât  de abrutizați  încât cele mai cumplite 
evenimente nu mai înseamnă mare lucru pentru ei.... primesc știrile cu urechile pentru a le respinge în 
foarte scurt timp, deoarece nu au fost afectați de ele. Și trebuie să se întâmple un eveniment care să-i 
îngrozească pe toți oamenii, pentru că nu știu dacă se va repeta, dacă va fi doar o distrugere parțială 
sau dacă întregul Pământ va fi afectat în cele din urmă...... Ei trebuie să fie puși în această stare de 
spaimă, pentru că oamenii sunt interesați doar de propria soartă și de aceea ar trebui să fie neliniștiți....  
Apoi, există și posibilitatea ca oamenii să găsească calea spre Mine și să o urmeze, iar fiecare individ 
care este deja în contact cu Mine sau care o stabilește.... și se roagă la Mine în spirit și în adevăr se  
poate  considera norocos.  Vă repet  de nenumărate  ori  că sunteți  salvați  de la  ruină,  de la  o nouă 
izgonire în materie, dacă M-ați găsit, chiar dacă gradul vostru de maturitate este încă scăzut. Puteți 
intra în împărăția luminii, puteți urca mai sus în împărăția de dincolo și nu mai trebuie să vă temeți de 
întuneric..... Pentru că, de îndată ce Mă găsești pe Mine, Îl recunoști și pe Iisus Hristos și actul Său de 
mântuire, și evaluezi binecuvântările actului de mântuire: Îi ceri iertare pentru vina ta și acum intri și 
tu în împărăția celor de dincolo de răscumpărare.... Sau accepți fără împotrivire ajutorul ghizilor din 
alte lumi, care te conduc la Răscumpărătorul divin.... Dar asta înseamnă întotdeauna că trebuie să Mă 
recunoști pe Mine Însumi în viața pământească, că voința ta se decide liber în favoarea Mea, ceea ce 
este dovedit de fiecare chemare sinceră la Mine. De aceea, o adversitate de nedescris se abate asupra 
omenirii  pentru  ca  această  chemare  către  Mine  să  pătrundă,  ceea  ce  va  decide  soarta  voastră  în 
eternitate. Trebuie să credeți în Mine ca Dumnezeu și Creator al vostru, care vrea să fie Tatăl vostru, și 
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de aceea trebuie să vă adresați și voi ca și copiii Tatălui. Dar atunci chiar nu trebuie să vă temeți de 
ceea ce ar putea veni asupra voastră, pentru că atunci veți experimenta protecția Mea evidentă, pentru 
că timpul care vine după aceea este ultima perioadă scurtă de grație în care fiecare va putea lucra 
pentru Mine. Și atunci va putea să Mă susțină cu convingere, și va face acest lucru pentru că i s-a  
permis atât de evident să Mă experimenteze pe Mine Însumi, încât acum Îmi este devotat cu credință 
până la sfârșit.....

Amin

Trimitere  la  evenimentul  care  va  veni....  Protecția  lui 
Dumnezeu.... 

B.D. Nr. 1743

18. decembrie 1940

vând în vedere perioada dificilă care îi  așteaptă încă pe oameni,  Domnul trimite următoarea 
proclamație: Mergeți în voi înșivă și nu respingeți îndemnurile Domnului. Cea mai slabă voință 

de a le asculta va fi deja binecuvântată de El, căci El vă va da puterea de a îndura ceea ce va veni  
asupra voastră. Considerați că nu aveți alt ajutor în marea adversitate decât pe Domnul Dumnezeu. 
Căutați-L dinainte și cereți-I îndurare pentru ca El să vă poată ajuta apoi, dar nu lăsați să se vorbească 
în vânt despre îndemnuri. Căci ajutorul nu vi se poate acorda decât dacă îl cereți. Oricine se crede atât 
de puternic încât nu are nevoie de ajutorul lui Dumnezeu va deveni confuz în momentul în care își va 
da seama de situația sa îngrozitoare. Dar cel care se simte slab și care îl imploră pe Dumnezeu va 
depăși dificultatea, pentru că va primi puterea de la Dumnezeu. De aceea, ascultați voi înșivă vocea 
divină: Oricine acordă atenție cuvintelor Mele nu trebuie să se teamă de nimic, pentru că Eu Însumi 
sunt cu el. Și oricine posedă Cuvântul Meu poate vedea cum totul în jurul său se dezintegrează, el 
însuși va sta în mijlocul descompunerii, protejat de dragostea Mea. Căci elementele se vor opri în fața 
lui, furtuna se va schimba și își va reduce puterea, pământul se va clătina doar în liniște, iar viața celor 
care i se alătură, adică a celor care nu resping complet Cuvântul Meu, nu va fi pusă în pericol. Și 
acesta este semnul adevărului Cuvântului Meu: Oricine lasă Cuvântul Meu să-i vorbească este în afara 
oricărui pericol, care are doar puțină credință în această activitate a Mea. Căci, așa cum Eu cobor 
acum la voi, cei care vreți să Mă ascultați, prin Cuvânt, tot așa Eu Însumi voi fi apoi cu voi și vă voi 
proteja  cu  brațul  Meu  puternic  de  puterea  atotputernică  a  elementelor,  care  nu  fac  decât  să 
îndeplinească întotdeauna voința Mea și care, prin urmare, sunt alungate acolo unde locuiesc copiii  
pământeni care Mi-au fost devotați. Vreau să îndrum spiritul oricui Mă afirmă în inima sa doar spre 
cunoaștere, iar voința sa întoarsă spre Mine va fi și ea salvarea sa. El Mă va invoca în adversitate și 
astfel voi putea fi și Eu cu el. Și de aceea nu vă temeți, ci doar credeți.... Nu-l lăsați pe aproapele 
vostru neavertizat, căci aceasta este adevărata iubire de aproapele, faptul că îi atrageți atenția asupra a 
ceea ce va urma și îl convingeți că și el trebuie să se întoarcă la fel la Mine în adversitate pentru a fi  
asigurat de ajutorul Meu. Pentru că Eu vreau doar credința voastră în Mine, vreau să ridicați mâinile 
spre Mine, să Mă chemați în adversitate și să apelați mai întâi la mila Mea, pentru ca Eu să cunosc 
voința voastră. Și îi voi instrui pe toți îngerii Mei să țină departe de voi cele mai grele suferințe, căci 
voința Mea este suficientă și voi sunteți înconjurați de un zid protector de ființe care Mă slujesc, și  
chiar dacă acestea se dezlănțuie în jurul vostru și peste voi, nici un fir de păr de pe capul vostru nu va 
fi rănit, căci iubirea Mea vă veghează și mâna Mea protectoare vă călăuzește prin toate pericolele....

A

Amin
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Justificarea timpului de adversitate 

Scopul timpului de adversitate.... Încurajare mângâietoare.... B.D. Nr. 3388

1. ianuarie 1945

u vă  temeți  când vine  peste  voi  o  mare  adversitate,  ci  ridicați-vă  ochii  spre  Mine cu toată 
încrederea că Eu vă voi ajuta. Și Eu vă voi lua în grija Mea și vă voi călăuzi toți pașii, astfel 

încât să vă atingeți scopul. Oricine crede în Mine nu va fi împins la pământ de suferință, pentru că va 
găsi un sprijin ferm în Mine, deoarece Eu sunt sprijinul lui și îi transmit tărie și putere. El nu se va 
simți niciodată abandonat, nu se va simți niciodată singur, pentru că Mă simte în permanență lângă el 
și, astfel, ajunge la Mine dacă se teme să piardă pământul de sub el. Iar Eu îl țin în brațe și îl ridic....  
De aceea, nu vă temeți de momentul care se apropie, ci așteptați-l cu calm și detașare și pregătiți-vă 
pentru el unindu-vă cu Mine tot mai intim și lăsați credința voastră să se întărească prin rugăciune și 
activitate iubitoare. Căci ambele vă aduc har, iar acesta se exprimă printr-o credință de nezdruncinat. A 
poseda  o  credință  puternică  este  un  har  pe  care  îl  puteți  cere  oricând prin  rugăciune.  De aceea, 
rugăciunea este primul lucru pe care trebuie să-l faceți dacă vreți să dobândiți putere și har. Și dacă 
sunteți în posesia forței și a harului, a unei credințe puternice și de neclintit, atunci timpul care vine nu 
vă va speria, atunci Îmi veți încredința tot ceea ce vă îngrijorează, veți deveni liberi de orice teamă, 
pentru că știți că Eu sunt alături de voi și că nimic nu vi se poate întâmpla în prezența Mea..... Cu toate 
acestea, timpul adversității este inevitabil pentru omenirea care nu M-a găsit încă sau nu vrea să Mă 
recunoască.  Adversitatea care va veni îi  va conduce pe oameni la Mine, ei,  inspirați  de exemplul 
vostru, vor ridica și ei mâinile către Mine, Mă vor chema și Mă vor alege ca însoțitor, ca ghid, căruia 
se vor încredința în ceasurile de pericol și căruia îi vor cere protecția sa.... Aș dori și Eu să îi ajut, însă 
până când nu Mă vor chema, nu le pot acorda ajutorul Meu, pentru că trebuie să dobândească credință  
în Mine înainte ca Eu să Mă pot exprima față de ei. Căci fără această credință, a-i ajuta ar fi zadarnic 
și nu ar fi în folosul sufletelor lor. Cu toate acestea, de dragul sufletelor lor, permit ca oamenii să 
treacă prin greutăți, pentru că aceste suflete se află într-o mare suferință spirituală.... sunt în pericol de 
a se pierde în favoarea adversarului Meu, iar Eu nu pot să-i conduc cu forța înapoi la Mine, ci ei 
trebuie să găsească singuri calea spre Mine. Și acesta este scopul adversității care va veni, ca ei să Mă 
cheme și Eu să Mă pot întoarce acum la ei.... Dar voi, cei care credeți în Mine, nu trebuie să vă temeți 
de acest moment de adversitate, pentru că Eu pot să Mă apropii de voi în orice moment și să vă dau  
ceea ce aveți nevoie....

N

Forță și har, hrană spirituală și pământească; Eu vă pot ajuta în orice adversitate a trupului și a  
sufletului, vă pot ajuta să suportați orice suferință și vă pot acorda întotdeauna sprijinul Meu, pentru că 
voi ridicați mâinile spre Mine cu credință profundă și Eu, ca Tată al vostru, vă pot da întotdeauna după 
credința voastră....

Amin

Motivele suferinței și ale greutăților în timpul de la urmă.... B.D. Nr. 3979

18. februarie 1947

 scurtă perioadă de bunăstare pe Pământ poate avea ca rezultat un declin spiritual pentru fiecare 
persoană în parte, pentru că, imediat ce lupta pământească pentru existență s-a încheiat, sufletul 

este imens de receptiv la tot felul de stimuli și, prin urmare, oferă puțină rezistență atunci când este 
abordat de ispitele din lume. Cu toate acestea, deoarece în zilele din urmă sufletul va trebui să lupte 
mai mult pentru a-și atinge scopul, trebuie să fie lipsit de orice ocazie de a deveni călduț și letargic în 
lupta sa pentru ascensiune. Și, prin urmare, suferința și adversitatea se vor apropia de el din când în 
când, iar fiecare persoană ar trebui să fie recunoscătoare pentru acest lucru, deoarece este ultimul 
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mijloc de a-l proteja de o recidivă prea profundă. Bunăstarea terestră nu poate fi lipsită de rău decât 
pentru un suflet deja matur, dar acest suflet nu are nevoie de bogății pământești, de plăceri fizice și 
nici de condiții de viață evident bune, în schimb, el se simte în largul său în orice situație din viață, 
chiar dacă aceasta pare semenilor săi ca fiind anevoioasă și sărăcăcioasă, așa cum, dimpotrivă, nici 
măcar condițiile de viață aparent bune nu pot fi suficiente pentru un suflet imatur și acesta continuă să  
râvnească la averi mai mari, astfel că nu-și respectă starea sufletului și se află în mare pericol. Nici un 
eveniment care afectează sufletul ca adversitate și greutăți nu se apropie în zadar de ființa umană, de 
fiecare dată Dumnezeu caută să o câștige pentru Sine, aceasta simțind lipsa de putere și întorcându-se 
la El pentru ajutor, de aceea se succed de fiecare dată evenimente care pun un suflet în tulburare și 
abat  atenția  ființei  umane  de  la  bucuriile  și  plăcerile  lumești,  căci  sufletul  trebuie  să  lupte  în 
permanență și să nu devină călduț. Dumnezeu știe ce este util pentru el și creează în mod constant noi  
oportunități pentru ca acesta să se maturizeze, motiv pentru care este indispensabilă o luptă continuă 
pe Pământ pentru existență. Cu toate acestea, El nu lasă niciodată fără putere un suflet care dorește așa 
ceva și care se îndreaptă cu încredere spre El pentru ajutor. El îi dă ceea ce are nevoie din punct de  
vedere pământesc și spiritual, însă, de dragul sufletului, El retrage din trup ceea ce ar putea pune în 
pericol sufletul. Și de aceea, voi, oamenii, nu va trebui să sperați la o îmbunătățire considerabilă a 
situației voastre în viață, în schimb, de fiecare dată un eveniment îl va înlocui pe celălalt, ceea ce vă va 
obliga la o luptă sporită pentru viață. Dar este ultimul timp înainte de sfârșit, iar acesta este scurt și 
suportabil pentru fiecare ființă umană doar dacă stabilește contactul cu Creatorul și Susținătorul său, 
cu Tatăl său din veșnicie. Atunci el va trage numai beneficii spirituale din această perioadă dificilă 
pentru el și într-o zi va recunoaște și binecuvântarea ei, îi va mulțumi lui Dumnezeu pentru grija Sa,  
pentru toate suferințele care au contribuit la creșterea maturității sufletului, care l-au salvat de la ruina 
veșnică....

Amin

Adversitatea va stimula activitatea de iubire.... B.D. Nr. 6342

31. august 1955

ot ceea ce stimulează activitatea de iubire vă ajută la perfecțiune.... Trebuie deci să existe situații 
de necesitate care să-l determine pe aproapele să intervină în mod ajutător.... Trebuie să existe 

nevoi și mizerie, tristețe și suferință, pentru ca slujirea iubirii aproapelui să poată fi practicată.... Unul 
trebuie să aibă nevoie de celălalt,  pentru ca omul să se poată dezvolta în sus prin slujirea iubirii  
aproapelui. Slujirea în iubire este legea fundamentală care trebuie îndeplinită dacă ființa umană vrea 
să se desăvârșească. Ființa umană trebuie mai întâi să fie educată să iubească pe Pământ, deoarece 
natura sa reală este lipsită de iubire, ca urmare a apostaziei sale din trecut față de Dumnezeu.... dar  
iubirea Tatălui divin a coborât în fiecare ființă umană o scânteie de iubire, care trebuie acum să se 
aprindă în liberul arbitru și să se aprindă într-un mare foc al iubirii.... Dar voința ființei umane trebuie 
mai întâi să fie stimulată, ceea ce se întâmplă deci prin adversitatea aproapelui, adică a avea milă de el  
și de a-l determina să lucreze în iubire.... Nu există nici un fel de constrângere, ființa umană însăși 
trebuie să se simtă atinsă de adversitatea semenilor săi și să vrea să ofere ajutor din proprie voință, 
ceea ce întărește focul interior al iubirii și caută în permanență o nouă hrană.... Pentru ca propria inimă 
să fie atinsă de adversitatea semenilor săi, el însuși va fi adesea pus în aceeași situație pentru a trăi el 
însuși adversitatea și, de îndată ce i se va oferi ajutor, se va trezi în el și dragostea reciprocă pentru cel 
care îl ajută.... Acolo unde există iubire, nu poate exista nici o nevoie.... Cu toate acestea, lipsa de 
bunăvoință  provoacă  greutăți....  Pe  Pământ,  iubirea  nu  va  fi  niciodată  practicată  într-o  asemenea 
măsură încât necazul să poată fi complet eliminat, deoarece natura fundamentală a oamenilor este 
tocmai săracă în iubire, dacă nu chiar lipsită în întregime de iubire, iar viața pământească ca ființă 
umană servește doar unicului scop de a-i educa pe oameni să iubească, pentru că numai iubirea poate 
remodela ființa înapoi la natura sa inițială.... în chipul lui Dumnezeu.... Cu toate acestea, oamenii și-ar 
putea crea o viață pământească mai ușoară lucrând cu iubire....  prin slujirea constantă în iubire.... 
pentru  că  astfel  ar  avea  și  multă  putere  la  dispoziție  pentru  a  stăpâni  totul  acum....  Dar  orice 
adversitate vă servește la perfecțiune atâta timp cât vă stimulează activitatea de iubire. Dorința de a 
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ajuta dovedește deja principiul divin al iubirii, atunci ființa umană a ieșit din sfera de influență a celui  
care,  lipsit  de orice iubire,  nu vrea decât să vă doboare....  Voi,  oamenii,  veți  binecuvânta cu toții 
adversitatea care v-a determinat să lucrați cu iubire, care a dat naștere la aprinderea scânteii iubirii în  
voi, iar într-o zi veți regreta fiecare ocazie ratată care ar fi putut însemna progres pentru voi.... Doar 
slujirea iubirii vă va ajuta să vă înălțați, și nu ați practica-o decât foarte rar dacă nu ați vedea greutăți  
în jurul vostru și astfel v-ați simți adresați.... Dar nu veți fi influențați cu forța, doar prin propriile 
adversități  și  ajutorări  vi se va dovedi beneficiul unui ajutor la timp. Și tot  de aici  veți  vedea că 
adversitatea și suferința sunt și mijloace de har, că ele trebuie să fie astfel pentru ca ființa umană să 
practice iubirea de aproapele ajutătoare, căci scânteia de iubire din voi are nevoie de hrană pentru a se 
putea aprinde în cele mai înalte făclii.... Și numai o flacără strălucitoare de lumină se conectează cu 
lumina primordială a eternității.... care este scopul și obiectivul vieții voastre pământești, ca să vă uniți 
cu iubirea eternă....

Amin

Adversitatea, care vă învață să vă rugați corect.... B.D. Nr. 6457

22. ianuarie 1956

ă acord toată protecția și ajutorul Meu, dacă vă apropiați de Mine pentru aceasta. Și, prin urmare, 
nu se poate pierde nimeni care are atât de multă credință în sine încât să-Mi ceară milă în cea 

mai mare adversitate. Cu adevărat nu-l voi lăsa să se piardă, căci un astfel de apel dovedește că el  
crede în Mine. Cu toate acestea, cuvintele care sunt rostite doar cu gura nu reprezintă o chemare către 
Mine, deoarece inima ființei umane este atunci neimplicată, iar Eu evaluez întotdeauna doar ceea ce 
urcă la Mine în spirit și în adevăr. Dar este posibil ca și așa-numiții creștini formali să trimită din 
inimă o chemare către Mine în momentele de cea mai mare adversitate,  să aibă și  ei  în ei  înșiși 
certitudinea că există un Dumnezeu care îi poate ajuta și apoi să se întoarcă la El.... Și nu voi înșela 
această credință.... Iar rugăciunea unei singure persoane, care este astfel trimisă la Mine în spirit și în 
adevăr, va obține mai mult decât rugăciunea din buze a maselor care folosesc doar formule goale și nu 
găsesc legătura intimă cu Mine, a căror credință în Mine este astfel una moartă, fără putere și fără 
viață.... Și voi, oamenii, veți ajunge în astfel de adversități în care numai Eu vă pot ajuta, și atunci se 
va dovedi cine stabilește relația corectă cu Mine, cine se recomandă Mie din toată inima și apelează la 
milă.  Numai  o  stare  complet  deznădăjduită  poate  provoca  acest  apel  la  oamenii  slabi  sau 
necredincioși,  când mântuirea nu mai  pare posibilă și  persoana aproape că renunță la ea însăși.... 
Atunci își poate aduce aminte de Cel care are putere și căruia nimic nu-i este imposibil.... Și atunci tot  
acoperământul exterior va cădea, atunci ființa umană va sta săracă și smerită în fața Aceluia pe Care  
nu a vrut să-L recunoască, dar nici nu a putut să-L respingă cu convingere, și atunci se va întoarce 
către El cu cuvinte pe care inima le bâiguie chiar dacă gura tace. Iar acesta nu va regreta în veci.... 
Într-o zi, El va binecuvânta această mare adversitate care i-a adus lumina cunoașterii pentru că el a 
stabilit în mod conștient legătura cu Mine, astfel încât să pot să-l ascult și să-l aud și pe el. O inimă 
înfricoșată are cele mai multe șanse să renunțe la carapacea rigidă din jurul ei, ea iese la iveală în toată 
slăbiciunea și se oferă Mie, pe Care Îl recunoaște brusc în marea ei adversitate. Dar trebuie să existe  
încă o scânteie de credință în ea, care a fost îngropată și care acum strălucește prin marea adversitate 
ca o mică stea a speranței.... Dar oricine este lipsit de credință nu va găsi calea spre Mine nici în cea 
mai mare adversitate, cu excepția cazului în care puterea credinței unui semen ar putea să-l convingă 
să se predea, la fel,  unei puteri pe care încă nu a recunoscut-o.... Cunosc fiecare gând și îl  iau în 
considerare și, cu adevărat, nu voi lăsa să se piardă pe nimeni care mai poate fi salvat, căci dragostea 
și grija Mea sunt îndreptate în mod constant către oamenii de pe acest Pământ, astfel încât aceștia să 
găsească totuși calea spre Mine înainte de sfârșit.... Prin urmare, orice s-ar întâmpla nu va contribui 
decât la recunoașterea Mea de către oameni, la stabilirea conștientă a legăturii cu Mine, pentru că 
atunci nici ei nu se vor pierde pentru veșnicie.... Voi, care sunteți cu spiritul trezit, trebuie să priviți 
toate evenimentele din timpul care vine doar în așa fel încât să servească la salvarea celui căzut....  
Căci se vor întâmpla încă multe lucruri care vă vor face să tremurați.... Iar oamenii vor fi înclinați să  
nege un Dumnezeu al iubirii. Dar voi știți care este miza.... că Eu folosesc toate mijloacele pentru a-i 
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determina pe oameni să trimită o chemare către Mine din inima lor.... și că, prin urmare, trebuie să 
recurg și la mijloace care vă fac să vă îndoiți de iubirea Mea și totuși, doar iubirea Mea este decisivă, 
pentru că vreau să protejez sufletele de o nouă izgonire, de o adversitate mult mai mare....

Amin

Adversitatea ca mijloc de mântuire.... B.D. Nr. 6720

23. decembrie 1956

oi, oamenii, încă mai trebuie să treceți prin mari adversități, sunteți încă complet devotați lumii 
și nu ați găsit încă drumul spre Mine. Eu încerc să vă salvez pe toți, vă arunc tuturor colacul de 

salvare, dar dacă îl luați sau nu depinde de voi, căci nu vă pot forța să o faceți.  Dar adversitatea 
spirituală dictează ca adversitatea pământească să vină peste voi....  Căci nu știți  ce înseamnă când 
experimentați sfârșitul în această adversitate.... Vedeți doar lumea și vă întindeți spre bunurile ei și nu 
vă dați seama că picioarele voastre ating marginea abisului.... Și dacă vreau să vă trag înapoi, atunci 
trebuie să vină peste voi o suferință care să vă facă să priviți în jur.... Și când apoi vă veți da înapoi,  
când veți vedea abisul și veți fugi de el, atunci adversitatea a fost o binecuvântare pentru voi. La urma 
urmei,  în  scurt  timp,  voi,  oamenii,  veți  pierde  tot  ceea  ce  dețineți  în  ceea  ce  privește  bunurile 
pământești, pentru că vă aflați în fața unui mare moment de cotitură, un moment de cotitură spirituală 
care include trecerea în neființă a creațiilor pământești. Dar în acest timp scurt ați putea dobândi o 
mare comoară de bunuri spirituale care sunt veșnice.  Iar  Eu vreau să vă ajut pe voi,  oamenii,  să 
obțineți acest lucru prin greutăți și suferințe care fac să moară în voi dorința de bunuri pământești.... 
Eu Însumi vreau să intru în cercul vostru de gânduri prin aceste greutăți, vreau să vă amintiți din nou 
de Mine, voi care M-ați uitat.... Vreau ca, în marile adversități pământești, să vă întoarceți la Cel în 
Care nu ați vrut să credeți.... că Eu, Dumnezeul și Creatorul vostru, voi fi recunoscut de voi ca ultima 
soluție, până la urmă, dacă nu mai cunoașteți altă cale de ieșire. Și cu adevărat vă voi facilita să credeți 
în Mine printr-un ajutor neobișnuit pe care nu-l mai puteți descrie ca fiind o coincidență.... Dar Eu nu 
pot folosi vreodată asupra voastră decât astfel de mijloace de ajutor care nu vă forțează. Adversitatea 
este indispensabilă și se va apropia de voi, oamenii, în cele mai diverse moduri, dar are un singur 
scop: Să vă permită să Mă găsiți. Căci, fie că Mă adresez vouă, fie că vă trimit mesageri care vă aduc 
Cuvântul Meu, fie că Evanghelia este proclamată în lume și voi sunteți informați despre sfârșit.... 
nimic din toate acestea nu aduce o mare schimbare în gândirea acelor oameni care sunt sclavii lumii, 
care  sunt  atât  de  vrăjiți  de  ea  încât  numai  bunurile  ei  li  se  par  dezirabile.  Iar  ei  trebuie  să  se  
îndepărteze de lume prin greutăți pământești palpabile, dacă mai vor să găsească salvarea de la ruină.  
Aceste cuvinte sunt de neînțeles pentru toți oamenii lumești, căci ei nu știu că sufletele lor sunt în 
primejdie, că se află într-o stare teribilă din cauza faptului că stăpânul acestei lumi îi ține încă sub 
controlul său și că nu pot deveni liberi atâta timp cât ființa umană se agață de lume, atâta timp cât încă  
nu este  capabilă  să se desprindă de ea.  Din acest motiv,  ei  nu văd greutățile  ca pe un mijloc de 
mântuire pentru sufletele lor, dar pot deveni dezgustați de lume și de bunurile ei dacă nu se mai pot  
bucura de ele din cauza unei infirmități fizice, a unei boli sau a altor greutăți, iar atunci gândurile lor 
se pot totuși  îndrepta într-o altă direcție.  Dar atâta timp cât lumea încă îi  ispitește cu plăcerile și 
deliciile sale, ei nu vor rezista acestor ispite și ultimul timp până la sfârșit va trece nefolosit pentru 
eternitate. Dar marile adversități pot încă atinge inimile, marile adversități pot încă să deschidă ochii  
indivizilor și să-i facă să recunoască stinghereala lumii și a bunurilor ei. Și binecuvântat este cel a 
cărui inimă se lasă abordată de adversitate.... Binecuvântat este cel care poate acum să se lipsească el 
însuși în folosul semenilor săi aflați  în nevoie....  Căci el se întoarce pe calea pe care o luase,  iar  
pericolul căderii este îndepărtat.... și va binecuvânta greutățile care l-au salvat de la moarte....

V

Amin
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Timp de adversitate și suferință după dezastru 

"Nici  o  piatră  nu  va  rămâne  deasupra  celeilalte...."  Marea 
strâmtorare.... 

B.D. Nr. 4639

14. mai 1949

a veni o vreme când se va pierde tot ceea ce a fost dobândit și construit cu trudă; va veni o vreme 
când oamenii vor recunoaște inutilitatea a ceea ce ar trebui să servească prosperității fizice și vor 

rămâne complet lipsiți de bunuri, deoarece le vor lipsi și bunurile spirituale, a căror posesie va face ca 
pierderea bunurilor pământești să merite. Vă semnalez în mod constant acest timp, căci el va veni așa 
cum este proclamat în Cuvânt și Scriptură nici o piatră nu va rămâne deasupra celeilalte..... Oricât de 
neînțeles ar părea pentru oamenii cu mentalitate lumească faptul că o astfel de lucrare de distrugere 
îngrozitoare va avea loc prin forță majoră, ea este totuși inevitabilă, deoarece este menită să aibă 
pentru prima dată un scop educativ și este apoi prevăzută și în planul etern de mântuire pentru ființa 
spirituală aflată în stadiul inferior de dezvoltare, care atinge astfel o transformare diferită. Faptul că îi 
afectează extrem de grav pe oameni este necesar pentru că aceștia aproape că nu mai acordă atenție 
dezvoltării lor spirituale și urmează să experimenteze ultimii stimuli, peste care pot trece într-adevăr și 
ei dacă nu sunt dispuși să se schimbe și să se înalțe. Ei nu pot fi atinși decât și mai tare, pentru că nu  
mai sunt accesibili la o admonestare blândă, iar tot ceea ce li s-a impus până acum oamenilor în acest 
scop  rămâne  fără  succes.  Timpul  care  va  veni,  însă,  va  aduce  o  schimbare  drastică,  astfel  încât 
gândurile oamenilor vor fi involuntar îndreptate spre sensul și scopul vieții pământești și totuși va 
provoca o schimbare la câțiva dintre ei, care le va aduce cu adevărat mântuirea. (14.5.1949) Greutățile  
vor fi atât de mari încât se va trezi voința de a ajuta acolo unde în inimă mai există doar o scânteie de 
iubire, iar această scânteie își va găsi apoi hrană și va deveni o flacără, căci oricine dorește doar să 
ajute va interveni și el în mod util și va ușura soarta dificilă a aproapelui său, pentru că știe el însuși  
cât de dureros afectează soarta pe fiecare individ în parte. Și acești binevoitori vor fi ajutați și de 
Mine, ajutorul va veni acolo unde nu se mai găsește nicio ieșire, ca un semn vizibil al unei Puteri 
superioare care se apropie cu iubire de oameni pentru a se face cunoscută lor. Căci ajutorul pământesc 
pare adesea imposibil, dar ceea ce nu este posibil pentru oameni Eu pot totuși să realizez, și astfel nici 
cea mai mare adversitate nu este lipsită de speranță, deoarece nimic nu este imposibil pentru Mine. Și 
astfel, dragostea arătată aproapelui va da roade bune, va avea ca rezultat dragostea Mea, iar acest lucru 
înseamnă asistență și har și un aport neobișnuit de putere, motiv pentru care ai Mei nu trebuie să 
dispere,  căci  ei  nu  vor  resimți  atât  de  puternic  adversitatea,  deoarece  sunt  puternici  și  Mă  au 
întotdeauna alături de ei ca ajutor, Care, de dragul credinței lor, lucrează evident pentru a-i câștiga încă 
pe cei puțini înainte de sfârșit, care sunt slabi în credință, dar de bunăvoință.... Aceștia vor fi întăriți și 
vor supraviețui vremurilor de adversitate fără să le fie afectat sufletul. Dar ai Mei sunt sub protecția 
Mea și pot aștepta acest timp fără griji, căci nu va dura mult....

V

Amin

Adversitate insuportabilă.... B.D. Nr. 1380

10. aprilie 1940

ncă puțin timp și o adversitate aproape insuportabilă se va abate asupra Pământului. Acesta este 
începutul unei epoci în care ființa umană va deveni din nou mai conștientă de scopul său real, căci 

această adversitate îi va permite să-L găsească pe Dumnezeu, dar și să rămână cu El în vremuri mai 
îndepărtate.  Iar  această adversitate se va manifesta în forme foarte diferite,  însă va fi  întotdeauna 
cauzată de puteri superioare, astfel încât ființa umană nu va putea niciodată să evite sau să reducă 
adversitatea de una singură. Și astfel, oamenii vor găsi calea spre Dumnezeu mai repede decât înainte, 
și de aceea Domnul îi transmite Cuvântul Său ființei umane pentru ca ea să aibă un punct de sprijin în  
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această perioadă de adversitate, pentru ca ea să fie întărită de acest Cuvânt și să își extragă puterea din  
el  pentru  perioada  de  încercări  dificile.  Și  iarăși  trebuie  spus  că  numai  acolo  unde  se  primește 
Cuvântul divin.... unde lumina strălucește din Ceruri.... apare și o ușurare perceptibilă a greutăților 
pământești. Ființa umană va putea să-și reducă starea de suferință dacă voința sa este îndreptată spre 
Dumnezeu. Acesta este primul și ultimul motiv pentru care Dumnezeu permite ca astfel de adversități 
să treacă peste Pământ. Și nici o țară nu va fi scutită de ea, toți oamenii vor trebui să îndure suferința, 
pentru că sensul  și  scopul  suferinței  este  întoarcerea la  Dumnezeu,  pentru că gândurile  care s-au 
despărțit  de Dumnezeu trebuie să se întoarcă din nou la El.  Cu toate acestea,  Domnul le promite 
protecția Sa celor care Îl iubesc.... Iar dacă credința în această promisiune este puternică, ființa umană 
va ieși din toate necazurile nevătămată în trup și suflet. Tatăl din Ceruri are El Însuși grijă de acest 
copil și îl călăuzește prin toate pericolele. Acum este clar evident că numai întoarcerea la Dumnezeu 
aduce salvarea din cele mai grave adversități, însă nu toți oamenii se pleacă în fața voinței divine, nu 
toți oamenii trag consecințele și reduc distanța față de Dumnezeu. Dimpotrivă, voința lor este din ce în 
ce mai mult îndreptată spre recuperarea bunurilor pământești și spre restabilirea vechii stări de viață. 
Și  astfel,  marea  adversitate  nu  a  adus  acelor  oameni  o  schimbare  în  gândirea  lor,  voința  pentru 
materie, pentru rău, s-a întărit considerabil, dar gândul la Dumnezeu a fost minimalizat sau eliminat 
complet. Încercarea de a aduce Cuvântul lui Dumnezeu unor astfel de oameni este fără succes. Ei nu 
pot fi convinși de caracterul trecător al posesiunilor pământești în niciun alt mod, iar dacă degradarea 
completă a unor întinderi întregi de Pământ nu i-a făcut să conștientizeze acest lucru suficient de clar, 
orice aluzie este în van..... Înclinația spre materie este mai mare și cu greu poate fi depășită pe Pământ. 
Dar, din nou, dorința pentru aceasta nu poate declanșa în același timp o dorință pentru Dumnezeu și 
pentru Cuvântul Său. În consecință, ființa umană îl va respinge pe acesta din urmă. Iar această stare 
este mult mai dezolantă decât înainte, deoarece chiar și ultimul ajutor a eșuat și ființa umană nu poate 
fi împiedicată în voința sa liberă. Acestea sunt sufletele pe care Satana le are complet sub controlul 
său, numai rugăciunea pentru astfel de oameni poate exercita o influență schimbătoare, în măsura în 
care dragostea profundă pentru acești nefericiți vrea să-i elibereze de adversitatea sufletului....

Amin

Catastrofă.... B.D. Nr. 2246

28. februarie 1942

atastrofa provocată de furtuna care se apropie are o importanță decisivă pentru toți oamenii, în 
măsura în care și evenimentele mondiale vor cunoaște o schimbare ca urmare a acesteia, dar 

oamenii se vor confrunta acum cu alte sarcini și evenimente care vor avea efecte nu mai puțin dificile 
și  dureroase.  Este  o  perioadă  anevoioasă  pe  care  o  traversează  în  primul  rând  supraviețuitorii,  
deoarece nu știu dacă și când se va repeta această catastrofă naturală. De asemenea, mulți oameni nu 
știu  nimic  despre  locul  unde  se  află  persoanele  apropiate,  mulți  vor  rămâne  complet  singuri  și  
abandonați,  iar  tristețea  și  suferința  vor  fi  peste  tot,  și  aproape  că  nu  va  exista  casă  care  să  nu 
adăpostească oameni triști, iar în țara în care a vorbit glasul lui Dumnezeu, nu va exista oraș care să nu 
aibă ruine. Și atunci dragostea va trebui să se dovedească și unul va trebui să-l ajute pe celălalt să  
suporte suferința, dacă oamenii vor dori să-și facă viața suportabilă și să nu deznădăjduiască complet. 
Suferința de pe Pământ a luat doar alte forme, dar ea nu poate fi încă îndepărtată complet de oameni 
atâta timp cât aceștia nu se convertesc la Dumnezeu și nu se străduiesc să-și îndeplinească sarcina 
spirituală.  Și  de  aceea  trebuie  să  fie  afectați  acum și  cei  care  până  acum au  rămas  neatinși  de 
evenimentele  mondiale.  Și  astfel,  o  perioadă  de  neconceput  de  dificilă  înlocuiește  perioada  de 
conflagrație  mondială,  sesizabilă  peste  tot  unde  predomină  lipsa  de  dragoste.  Oamenii  nu-și  pot 
imagina o catastrofă naturală de proporțiile celei care se va abate asupra Pământului, iar amploarea ei 
nu va fi recunoscută de la început, deoarece va trece mult timp până când vestea se va răspândi în 
întreaga lume, iar această incertitudine sporește suferința și îngrijorarea, deoarece orice contact cu 
mediul  înconjurător  este  întrerupt  și  greu  de  restabilit.  Iar  oamenii  vor  fi  asupriți  de  puterea 
conducătoare și vor fi forțați să îndeplinească sarcini care aproape că le depășesc forțele, nu se vor 
putea apăra și vor duce o viață fără speranță, fără nicio perspectivă de îmbunătățire. Și totuși, o astfel 
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de suferință este necesară pentru ca oamenii să fie conduși la scopul lor real, adică să stabilească 
contactul cu Dumnezeu și să ceară sfatul și ajutorul acestuia. Și atunci li se va aduce Cuvântul lui 
Dumnezeu, atunci li se va propovădui lucrarea lui Dumnezeu, voința Sa și învățătura Sa divină de 
iubire, atunci vor fi informați despre viața de după moarte, despre perisabilitatea tuturor lucrurilor 
pământești, despre sensul și scopul vieții pământești și despre sarcina lor, care constă în a-și modela 
sufletul și în a trăi o viață pământească în conformitate cu voința lui Dumnezeu.... În curând va veni 
ceasul în care Dumnezeu le va vorbi oamenilor în așa fel încât întreaga lume va fi tulburată. Căci o 
noapte  va  aduce  o  mizerie  de  nedescris  asupra  oamenilor  ale  căror  țări  vor  fi  afectate  de  acest 
dezastru, iar ziua care se va ivi va fi îngrozitoare, pentru că le va arăta supraviețuitorilor un tablou de 
devastare care depășește orice temeri și orice imaginație. Cu toate acestea, voința lui Dumnezeu este 
imuabilă,  căci  El  știe  despre  necesitatea  unei  zguduiri  a  gândirii  umane,  știe  despre  greutățile 
sufletelor  și,  pentru  a  le  ajuta  în  aceste  greutăți,  se  va  întâmpla  așa  cum a  fost  hotărât  încă  din  
veșnicie....

Amin

Suferința și necazul prin intervenția divină.... B.D. Nr. 2839

6. august 1943

entru mulți oameni, suferința și necazurile încep abia cu intervenția divină, pentru că înainte au 
rămas neatinși de ea și au ignorat toate avertismentele. Adversitatea semenilor lor nu a determinat 

o schimbare în gândirea lor și, prin urmare, trebuie să vină acum asupra lor o adversitate care este, ca 
să zicem așa, ultima soluție pentru salvarea lor.... Și de aceea vor fi afectate acum țările care până 
acum au fost  scutite de suferințe grave și  care,  cu toate  acestea,  nu sunt totuși  lipsite  de vină în  
evenimentele mondiale care au adus suferințe de nedescris asupra popoarelor. Mulți oameni trec pe 
lângă greutățile semenilor lor cu asprime și fără sentimente, iar ei sunt cei care trebuie să treacă ei 
înșiși prin suferința pe care voința lor a aprobat-o atunci când aceasta s-a abătut asupra semenilor lor,  
pentru că au văzut în aceștia din urmă dușmanul lor. Iar ceea ce oamenii provoacă semenilor lor se 
răsfrânge acum asupra lor de o mie de ori.... Și ei trebuie acum să ispășească în acest fel, doar că 
voința umană nu poate pune capăt mizeriei, pentru că nu puterile umane se exprimă acum, ci voința 
divină  însăși  este  la  lucru  și  îi  afectează  pe  oameni  în  punctul  lor  cel  mai  vulnerabil....  El  le  ia 
oamenilor toate bunurile,  îi  face săraci și slabi și  complet dependenți  de harul Său. Și în această 
adversitate, ființa umană va învăța să recunoască faptul că nu este capabilă să facă nimic prin forțele 
proprii, va învăța să înțeleagă că Dumnezeu este drept și că îi pedepsește cu sensibilitate pe oamenii 
care au încălcat poruncile Lui, dar că îi protejează și pe cei care sunt strâns uniți cu El, chiar dacă sunt  
înconjurați de oameni pentru care Dumnezeu nu mai înseamnă mare lucru. Și mulți își vor veni totuși 
în fire și își vor compara propria soartă cu cea a acelor oameni a căror cădere a fost determinată de ei. 
Ceea ce Dumnezeu trimite acum asupra oamenilor este atât  de puternic și  de dureros,  încât orice 
persoană care gândește ar trebui să recunoască în aceasta o voință superioară și să meargă în interiorul 
său. Dar, din nou, ea se va gândi doar la sine; nu va vedea mizeria generală, ci se va uita doar la sine și 
la  soarta  sa.  Și  astfel,  iubirea  aproapelui  va  fi  puțin  practicată,  fiecare  se  va  strădui  doar  să-și  
îmbunătățească propria soartă, și din nou va trece pe lângă greutățile semenilor săi.... Iar Dumnezeu, 
Care cunoaște orice voință, trimite de aceea suferințe atât de mari asupra oamenilor pentru a schimba 
această  voință,  pentru a-i  face mai  blânzi  și  mai  miloși  și  pentru a-i  face să caute refugiu la  El, 
Singurul care le poate întoarce soarta spre bine.

P

Amin

Îndemnul de a nu-L uita pe Dumnezeu.... Venirea suferinței.... B.D. Nr. 5088

19. martie 1951

pelul de Sus se îndreaptă către voi toți: Nu Mă uitați, ca să nu fiți neajutorați și singuri atunci 
când va veni peste voi marea adversitate. Căci în această adversitate nimeni de pe Pământ nu vă 

va putea ajuta, atunci veți depinde doar de ajutorul Meu, dar voi nu veți apela la Cel care v-ar putea 
A
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ajuta, pentru că L-ați uitat. Dar a Mă uita pe Mine înseamnă a fi robul celui care este adversarul Meu. 
Căci dacă Mă uitați pe Mine, adversarul Meu v-a cucerit și trebuie să fiți în robie față de el. Cu toate  
acestea, el nu vă poate ajuta în marea adversitate care va veni și, prin urmare, veți fi singuri și părăsiți 
și inevitabil abandonați la ruină dacă nu vă veți întoarce totuși în ultimul ceas la Cel care v-a dat viață.  
Căci adversitatea va deveni atât de severă, iar neputința voastră în fața ei vă poate face să vă amintiți 
de Mine, căci Eu Însumi Mă apropii de voi prin această adversitate pentru a vă aminti de Mine. Natura 
vă va vorbi cu un glas de tunet, vuietul și răcnetul ei vă vor îngrozi, dar nu veți putea scăpa, moartea 
vă va amenința din toate părțile și oamenii nu vor putea să vă ajute și să vă salveze din situația în care 
vă aflați și în care nu vă pun neintenționat. Vă veți aminti din nou de Mine, pe care Mă cunoașteți 
bine, dar pe care L-ați uitat.... veți recunoaște, de asemenea, domnia și activitatea Mea în elementele 
naturii.... Mă veți experimenta, căci Eu Însumi sunt Cel care vă vorbește prin elementele naturii.... Și 
trebuie să ascultați această voce, și bine este pentru cel care o recunoaște ca fiind vocea Mea.... bine 
este pentru cel care se simte adresat și permite ca vocea Mea să pătrundă în inima sa.... bine este 
pentru cel care nu Mă lasă să vorbesc în zadar, ci intră în sine și conversează cu Mine.... Eu îl voi 
învăța cu iubire, îi voi reproșa păcatul său, faptul că a trecut fără Mine în această lume.... dar îl voi 
accepta însă în mica Mea turmă și nu va regreta niciodată că a urmat cuvintele Mele puternice de 
Sus....  Atunci veți rămâne fermi alături de Mine și adversarul Meu nu va mai avea putere asupra 
voastră, căci cei care și-au găsit atunci calea spre Mine îmi vor rămâne și ei credincioși, nu vor fi 
niciodată singuri și abandonați și chiar și adversitățile vor fi suportabile pentru ei, pentru că Eu, Care 
le trimit peste voi, oamenii, de dragul vostru, pot să le remediez din nou la momentul potrivit....

Amin
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Haos după intervenție 

Haos după intervenție.... B.D. Nr. 8619

17. septembrie 1963

in nou și din nou vă anunț că veți intra într-un haos incredibil prin intervenția Mea.... Forțele 
naturii se vor dezlănțui și veți fi incapabili să gândiți, și doar ai Mei vor putea să se roage la  

Mine, cu siguranță că ei Îmi vor adresa doar rugăciuni scurte, gânduri scurte și rugătoare, dar Eu îi voi 
auzi și îi voi proteja de ce este mai rău. Cu toate acestea, totul va fi confuz și va pune oamenii în  
strâmtorările cele mai cumplite.... Iar pentru mulți, acest lucru va însemna deja sfârșitul, deoarece își  
vor pierde viața, deși sfârșitul acestui Pământ nu a venit încă. Cu toate acestea, încă mai încerc să 
salvez ceea ce mai poate fi salvat înainte de ultimul sfârșit.... Vreau să Mă fac cunoscut celor slabi în 
credință, pentru ca ei să Mă invoce în necazurile lor și să primească un ajutor vizibil, astfel încât 
credința lor să se întărească și să se poată sprijini pe Mine atunci când va începe ultima fază pe acest 
Pământ. Și vă spun: Aceasta aproape că va depăși puterea individului, și numai Unul singur va putea 
să vă dea putere și să vă trimită ajutor dacă îl chemați pe acesta în cea mai mare nevoie.... Dar voi,  
oamenii, nu puteți fi scutiți de această intervenție, pentru că este o ultimă încercare de a salva sufletele 
care nu au credință sau sunt încă slabe în credință. Dacă nu mai văd nicio altă cale de ieșire, oamenii 
își pot aminti încă de un Dumnezeu și de Creator.... o putere care se află deasupra lor și care este 
singura care îi poate ajuta. Și când marele eveniment natural se va încheia, adversitatea nu va înceta și 
haosul va deveni din ce în ce mai mare. Și atunci se va dovedi unde mai există o credință vie, căci  
numai aceasta va stăpâni toate adversitățile....  Oricine are o credință vie se încredințează Mie fără 
limite și, cu adevărat, nu voi permite ca credința lui să fie făcută de rușine. Și de fiecare dată va fi  
ajutat și va încerca, de asemenea, să-și conducă semenii la credință și, în funcție de voința lor și de 
dorința lor de a ajuta, vor fi și ei ajutați, pentru că adversitatea va stimula activitatea iubirii și atunci își 
va fi îndeplinit scopul de a trezi iubirea dezinteresată față de aproapele, ceea ce este garanția că Eu Îmi 
voi îndrepta iubirea spre oameni și le voi da puterea de a-și stăpâni situația. Voi, care sunteți ai Mei,  
care  vreți  să  împliniți  voința  Mea și  să  Mă slujiți,  nu trebuie  să  vă temeți  de aceste  vremuri  de 
adversitate, căci legătura constantă cu Mine vă asigură protecția Mea și o mare parte din putere. În 
plus, am din nou nevoie de voi pentru răspândirea Evangheliei Mele de iubire, care va fi atunci extrem 
de necesară, pentru că oamenii își vor dezvălui din nou natura.... și doar câțiva vor fi de ajutor și își  
vor ajuta aproapele, iar aceștia vor fi ajutați de nenumărate ori, de asta pot fi siguri.... Dar, în cea mai 
mare parte, iubirea de sine va apărea mai puternic, iar oamenii își vor însuși fără milă ceea ce nu le 
aparține pentru a-și îmbunătăți situația în viață..... Omul violenței se va afirma și va dori să-i distrugă 
pe cei slabi. Iar acest lucru va caracteriza în mod deosebit această perioadă de adversitate și va arăta 
clar că omenirea este pregătită pentru distrugere. Cu toate acestea, ai Mei se vor baza întotdeauna pe 
faptul că Eu știu despre toate greutățile lor și le voi remedia, pentru că într-adevăr totul este posibil  
pentru Mine, și vă voi susține și pe voi pe Pământ și veți experimenta ajutorul în cel mai deosebit  
mod, iar credința voastră va fi întotdeauna mai vie, și cu puterea credinței veți depăși totul și totuși nu 
veți putea fi învinși de dușmanii voștri.... Puteți crede că acest timp se apropie, la urma urmei, Eu încă 
folosesc  toate  mijloacele  pentru  a  câștiga  acele  suflete  care  nu  au  căzut  încă  complet  pradă 
adversarului Meu..... De asemenea, Mă voi revela lor în iubirea și puterea Mea, de îndată ce doar 
credința lor va fi vie, căci credința de formă va fi complet abandonată, deoarece nu era o credință 
convinsă care să poată rezista unei asemenea adversități pământești. Iar această adversitate îi va afecta 
cu amărăciune pe toți cei care înainte se bucurau de abundența bunurilor pământești, cărora le va fi 
adus  în  mod  vizibil  la  cunoștință  caracterul  trecător  al  bunurilor  pământești.  Și  în  funcție  de 
maturitatea sufletului lor, efectul va fi că acum fie se vor refugia în Dumnezeu și vor apela la ajutorul 
Lui, fie vor încerca să se afirme prin propriile forțe, și asta în detrimentul aproapelui, pentru că sunt 
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lipsiți de iubire, altfel ar lua calea spre Mine. Acest timp de adversitate va avea mari cerințe asupra 
voastră, oamenii, dar veți supraviețui cu ajutorul Meu.... De aceea, cereți-Mi în prealabil și puterea de 
a rezista la tot ceea ce se va întâmpla când va începe haosul. Căci voi sunteți capabili de multe în unire 
cu Mine, dar veți rămâne slabi și neajutorați dacă vă bazați pe forțele proprii și nu credeți că aveți 
nevoie de ajutor divin.... Căci Eu Însumi voi fi cu oricine Mă cheamă în strâmtorarea lui.....

Amin

Adunarea puterii înainte de haos.... B.D. Nr. 8549

5. iulie 1963

ntăriți-vă mereu și mereu cu Cuvântul Meu, căci veți avea nevoie de această întărire în timpul care 
va veni și, de aceea, ar trebui să vă adunați forțele încă de pe acum, pentru că atunci nu veți putea să 

vă adunați gândurile pentru rugăciune, când va avea loc intervenția Mea, pe care v-am anunțat-o cu 
mult  timp  în  urmă....  Ceea  ce  a  fost  hotărât  în  înțelepciunea  și  iubirea  Mea  va  fi  de  asemenea 
îndeplinit, și fiecare prezicere pe care v-am trimis-o se va adeveri, astfel încât evenimentul să nu vă 
surprindă fără avertisment.... Ar trebui să vă amintiți mereu acest lucru și să încercați să vă eliberați 
inima de toate dorințele pământești.... Ar trebui să încercați să vă eliberați de materie, pentru că va 
trebui să renunțați la ea o dată, și cu cât inima voastră va fi mai puțin atașată de ea, cu atât pierderea 
va fi mai ușoară pentru voi, cu atât veți fi mai puțin împovărați de intervenția Mea.... Vă repet de 
nenumărate  ori  să  vă pregătiți  pentru  această  perioadă în  care haosul  va fi  de neegalat  și  numai 
legătura intimă cu Mine vă va oferi sprijinul necesar pentru a face față tuturor cerințelor. Căci oricine 
nu este afectat direct de dezastru, care trebuie să renunțe la viața sa, va trebui să ducă acum o existență 
dificilă, pentru că nu există condiții de viață ordonate și pentru că veți fi acum împovărați de greutăți 
pământești pe care nu le veți putea înfrunta singuri, fără ajutorul Meu. Ar trebui să primiți mereu și 
mereu Cuvântul Meu în inimile voastre și să vă întăriți din el, să dobândiți o credință atât de puternică 
prin adresarea Mea directă, încât nimic nu vă va putea zdruncina în vremurile ce vor veni, să vă bazați 
complet pe Mine și să așteptați doar ajutorul Meu.... Și credeți că vă voi ajuta....  că trebuie să se 
stabilească doar o legătură sinceră cu Mine, care poate fi stabilită doar de o persoană care Îmi este 
complet devotată și care recunoaște doar împlinirea previziunilor Mele în marele eveniment și apoi 
așteaptă cu atât mai mult cu credință ajutorul Meu, care îi va fi acordat. Atunci voi realiza ceea ce pare 
imposibil pentru cei care au încredere deplină în Mine. Și fiecare persoană ar trebui să se obișnuiască 
cu ideea că ordinea din jurul său nu va rămâne așa; ar trebui să creadă că o astfel de mare tulburare va  
afecta  Pământul,  așa  cum nu vă puteți  imagina,  și  că  nenumărați  oameni  vor  deveni  victime ale 
evenimentelor naturale.... dar că supraviețuitorii vor ajunge în condiții de viață atât de dificile, care 
necesită multă putere și încredere în ajutorul Meu pentru a putea face față. Atunci va deveni evident 
acolo unde se practică iubirea față de aproapele, căci numai acolo va fi evident și ajutorul Meu.... Și 
oricine este preocupat doar de el însuși și de bunăstarea sa va trebui să se chinuie și totuși nu va 
deveni stăpân pe situația sa.... Căci voi, oamenii, trebuie să experimentați că iubirea este putere și că 
puteți realiza multe dacă iubirea pentru aproapele vostru este imboldul acțiunilor voastre. Vă atrag 
atenția în repetate rânduri asupra momentului în care un mare haos se va abate asupra voastră, a cărui 
cauză va fi o imensă catastrofă naturală.... pentru că încă mai vreau să vă dau vouă, oamenilor, un 
ultim semn din partea unei Puteri căreia îi sunteți supuși.... Dar voi, care primiți Cuvântul Meu, direct 
sau transmis prin mesagerii Mei, ar trebui să auziți în mod constant îndemnul Meu de a vă cufunda în 
acest Cuvânt al Meu cât mai des posibil, iar puterea voastră va crește, nu vă veți pierde legătura cu 
Mine nici în cele mai mari adversități, și atunci veți fi siguri de ajutorul Meu în orice moment, pentru 
că, în mod evident, vreau să îi ajut pe ai Mei, astfel încât credința lor și a semenilor lor să se întărească 
și să stabilească o legătură vie cu Mine și să nu o mai abandoneze. Și nu vă așteptați să fiți cruțați, și  
că vor fi afectate alte zone care sunt departe de voi.... Acest eveniment este atât de mare și acoperă 
zone mari, deși nu va afecta întregul Pământ.... Și de aceea, nici marea adversitate nu va trece nicăieri 
fără urmă, lucru pe care îl veți înțelege doar atunci când evenimentul se va fi produs, când vocea Mea 
se va face auzită în lume și veți trăi cumplitele efecte.... care vor dura din nou mult timp înainte de a 
putea fi trecute cu vederea în toată amploarea lor. Voi trăiți încă în liniște și nu vă puteți imagina un 
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asemenea haos..... Dar vă atrag atenția asupra faptului că totul va veni așa cum a fost anunțat mai 
înainte, și vreau doar să vă influențez în așa măsură încât să faceți totul pentru a avea apoi și puterea 
de a rezista....  Căci nu vă voi părăsi pe voi, care vă predați Mie și vreți să-Mi aparțineți....  Și vă 
aprovizionez constant cu putere.... Lăsați-vă abordați din nou și din nou și luați putere din Cuvântul 
Meu și, cu adevărat, vă va fi posibil să Mă găsiți chiar și în cea mai mare suferință, iar Eu voi fi 
întotdeauna gata să vă ajut, voi fi întotdeauna alături de voi și prin voi le voi aduce ajutor și celor pe 
care căutați cu dragoste să îi îngrijiți....

Amin
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Distrugerea bunurilor pământești 

Motive pentru pierderea bunurilor pământești.... B.D. Nr. 4090

24. iulie 1947

rebuie să vă simțiți complet desprinși dacă doriți să atingeți cel mai înalt nivel de cunoaștere pe 
Pământ. Trebuie să fiți capabili să renunțați la viața pământească, ca să zic așa, în schimbul unei 

vieți mai bune, dacă vi-o iau, și nu trebuie să simțiți nici cel mai mic regret la gândul că trebuie să vă 
despărțiți de anturajul vostru, de aproapele vostru, precum și de tot ceea ce vă este drag. Trebuie să fiți 
capabili și dispuși să renunțați la tot, atunci nu veți mai fi legați de pământ și ascensiunea voastră 
spirituală va fi asigurată. Prin urmare, renunțarea este primul lucru pe care trebuie să-l practicați, iar 
dacă, prin urmare, vă iau ceva de care inima voastră este înlănțuită, atunci Eu vă ajut doar, pentru că 
vă este greu să renunțați de bunăvoie, iar dacă Mă iubiți, trebuie să aveți deplină încredere în tot ceea 
ce vă este trimis, în ceea ce v-a fost destinat din eternitate, trebuie să vă suportați soarta fără să vă 
plângeți, să vreți să Mă slujiți și să vă predați complet călăuzirii Mele. Atunci sufletul se va maturiza 
și veți găsi deja pacea și liniștea pe acest Pământ, pentru că Eu vă voi lua doar ceea ce înseamnă un 
pericol pentru sufletul vostru, ceea ce vă leagă încă de Pământ și care este un act de voință liberă care  
este încă slab dezvoltat în voi și pe care Eu vreau astfel să-l întăresc. Și astfel știți de ce vă reduc 
bunurile pământești și de ce a trebuit să treceți printr-o perioadă de pierdere a bunurilor pământești și 
ce motiv dau ca să vă las să recunoașteți  și intelectual adevărul.  Căci tot  ceea ce se întâmplă se  
bazează pe o înțelepciune profundă, iar vouă, care trebuie să răspândiți Cuvântul Meu, vreau să vă dau 
și o explicație veridică, în fond, voi înșivă sunteți adesea afectați de soarta care, totuși, îi atinge pe  
oameni aproape fără excepție în ultimele zile. Ar trebui să îi luminați pe semenii voștri, la urma urmei, 
este de neînțeles pentru ei că totul le-a fost luat și că eternul Creator a permis acest lucru. Este spre  
binele vostru, deoarece sunteți încă prea strâns legați de materie și, prin urmare, aveți nevoie de sprijin 
din partea Mea, pe care vi l-am oferit și vouă, chiar dacă nu sunteți capabili să recunoașteți în el 
dragostea și înțelepciunea Mea. Cu toate acestea, nu știți în ce pericol se afla sufletul vostru și că nu 
puteți avea decât de câștigat, chiar dacă pierdeți ceea ce ați iubit pe Pământ. În curând viața voastră se 
va sfârși și nimic din bunurile pământești nu vă va urma în eternitate. De aceea, nu este un sacrificiu  
prea mare să renunțați de bună voie la ceea ce vă împiedică ascensiunea spirituală și Îmi veți mulțumi 
atunci când va veni sfârșitul și vă veți simți liberi de orice dorință pământească....

T

Amin

Cruzime aparentă.... Distrugerea tuturor posesiunilor.... B.D. Nr. 1130

8. octombrie 1939

ericiți sunt cei care Mă mărturisesc, care se încredințează Mie și doresc iubirea Mea.... Ei au găsit 
calea spre Mine și nu se mai pot rătăci. Iar sufletele lor sunt salvate pentru veșnicie....F

Ascultați  astfel  Cuvântul  Meu:  Lumea  vede  o  mizerie  fără  margini,  iar  lăcomia  oamenilor  ia 
proporții care trebuie să ducă inevitabil la rele de cea mai crâncenă speță, și nicio putere pământească 
nu va reuși să pună capăt cruzimilor scandaloase.... Și cum conducătorii pământești nu se pot folosi de 
puterea lor, cum toate eforturile lor de a opri actele de violență vor fi inutile, Divinitatea va interveni și 
le va lua puterea într-un mod de neînțeles.  Dar intervenția divinității este de o importanță atât  de 
drastică  pentru toți  oamenii,  căci  încă  de la  început  fiecare se  teme pentru  viața  sa,  deoarece își 
recunoaște neputința și în același timp lucrarea forțelor ostile lui Dumnezeu în om. Cine umblă cu 
Dumnezeu  în  toate  căile  sale,  niciunul  dintre  dușmani  nu-i  poate  atinge  viața.  Deși  recunoaște 
neputința celor neforțați până acum, el evită totuși confruntările cu puterea pământească, căci nu prea 
se poate spera la vreo concesie din partea acestei părți, deoarece ei și-au propus să distrugă anumite 
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concepții și, prin urmare, și pe cei care persistă în astfel de concepții. Este adevărat că aceștia vor fi  
grav afectați, căci lumea va face ravagii, necazurile și certurile dintre oameni vor atinge apogeul, iar 
poruncile iubirii  divine vor fi  puțin sau deloc respectate,  astfel  că toate aceste creaturi  vor fi  sub 
controlul lui Satana, iar pentru a le elibera de el, Tatăl din Ceruri va trebui să folosească și mijloace 
care aproape că ar putea fi numite crude, dacă ființa umană nu va dori să se predea cu credință lui....  
Căci numai cel care se încrede pe deplin în Domnul recunoaște mâna Lui în fiecare eveniment. Iar 
ceea ce agită întreaga lume va părea inevitabil și necesar pentru copilul pământean credincios, însă 
lumea nu recunoaște  încă  adevăratul  sens  al  tuturor  evenimentelor  aparent  crude....  ea  vede  doar 
suferința, dar nu și binecuvântarea suferinței. Și cum Domnul are grijă de un popor care se scufundă și 
a cărui stare spirituală este atât de tristă, El lovește poporul tocmai acolo unde este încă prea atașat de 
lucrurile pământești.... El le ia toate bunurile.... Îi lasă pe oameni să cunoască sărăcia, iar în această 
sărăcie  le  pune  din  nou  la  dispoziție  harurile  care  le  sunt  accesibile  tuturor.  Căci  Domnul  nu 
intenționează să distrugă, ci doar să schimbe gândirea.... Și astfel El trebuie să întoarcă mintea spre 
spiritual și să o îndepărteze de cele pământești, și acesta este scopul tuturor evenimentelor viitoare 
care ar putea să vă inducă în eroare pe voi, oamenii, să credeți că bogățiile pământești vor fi distruse la 
întâmplare prin voință divină.... doar pentru simplul motiv că lupta este pentru distrugerea materiei.... 
Materia trebuie cu siguranță să fie învinsă, dar cu adevărat nu sunt necesare astfel de cruzimi pentru 
aceasta....  dar  acum  va  deveni  evident  cum  își  pot  petrece  viața  oamenii  iubitori  de  pace  dacă 
Dumnezeu Însuși înlătură toate obstacolele din calea lor.... și cum omenirea nu mai face altceva decât 
să înmulțească posesiunile și bunurile atât la scară mică, cât și la scară mare, Domnul va înlătura 
aceste obstacole în calea vieții veșnice și astfel va lăsa să vină peste oameni un eveniment care va 
vorbi de la sine destul de clar, dar care a fost recunoscut de înțelepciunea lui Dumnezeu ca fiind 
ultima încercare de a salva sufletele rătăcite și care, prin urmare, a fost predeterminat din eternitate....

Amin

Intervenție divină.... Distrugerea posesiunii.... B.D. Nr. 2296

10. aprilie 1942

copul  vieții  pe Pământ  este  eliberarea finală  a  sufletului  de formă.  Dumnezeu nu cere nimic 
imposibil de la creaturile Sale și, dacă a dat ființei umane această sarcină pe durata vieții sale 

pământești, atunci El îi oferă și toate mijloacele pentru a putea îndeplini această sarcină. Și totuși, 
oamenii eșuează și lasă timpul și binecuvântările întrupării lor să treacă nefolosite. Iar această lipsă de 
voință îl determină pe Dumnezeu să intervină cu consecințe imense. El distruge ceea ce îi împiedică 
pe oameni  să  își  împlinească destinul  real.  Este  vorba de posesiunile  pământești  care  țin  captive 
gândurile  și  voința  oamenilor,  astfel  încât  aceștia  nu-și  pot  îndeplini  sarcina  lor  pământească. 
Posesiunile  pământești  nu  trebuie  să  fie  un  obstacol  în  niciun  fel  dacă  sunt  folosite  în  mod 
corespunzător pe Pământ. Dimpotrivă, ele pot ajuta totuși sufletul să devină liber dacă își învinge 
dorința pentru ele și folosește posesiunile pământești în slujba iubirii aproapelui. Atunci sufletul va fi 
învins cea mai mare rezistență pe Pământ, deci se va fi eliberat de ea, deoarece va fi învins materia.  
Dar dacă crește în continuare dorința pentru posesiune, ea este pentru suflet o piedică ce împiedică 
orice eliberare. Ceea ce a hotărât Dumnezeu în înțelepciunea Sa este, pe plan pământesc, o lucrare de 
distrugere  de  proporții  imense  și  îi  răpește  pe  oameni  de  posesiunile  apărate  cu  nerăbdare.  Prin 
urmare, îl eliberează de o cătușă, iar acum ascensiunea ar putea fi mai ușoară pentru suflet, de îndată 
ce acesta va trage beneficiul potrivit din această misiune divină, dacă recunoaște caracterul trecător al 
acesteia  și  își  îndreaptă acum atenția  spre bunurile  care sunt  nepieritoare,  deci  au valoare eternă. 
Voința  omului decide acum, iar  omul este  responsabil  pentru voința sa.  Ceea ce i-a fost  furat  pe 
Pământ poate fi înlocuit de o mie de ori, dacă el se predă voinței divine și dorește ca substitut darurile 
spirituale. Având în vedere marea mizerie pe care o presupune intervenția divină, mulți vor realiza că 
binele pământesc nu trebuie să fie urmărit și că acesta servește doar ființei umane pentru a-i testa 
voința. Dar în prezent oamenii sunt complet dedicați materiei și lucrarea de distrugere îi va afecta cu 
atât mai grav, iar gândurile și aspirațiile lor vor fi de a redobândi bunurile. Și astfel, această intervenție 
divină va fi urmată de o perioadă care caracterizează în mod evident starea spirituală a oamenilor. Cu 
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o voință sporită, ei vor încerca să-și modeleze din nou viața pământească astfel încât să corespundă 
trupului și bunăstării sale, iar cătușele sufletului nu se pot dezlega și sufletul nu se poate elibera. Doar 
câțiva vor intra în ei înșiși și vor asculta de vocea divină care le sună admonestator și îndrumător și îi 
stimulează să se gândească la scopul real al vieții pământești. De dragul acestor puțini, Dumnezeu 
îngăduie ca asupra oamenilor să se abată mari suferințe care ar putea să-i ajute pe toți să iasă din 
greutățile sufletești. Dar voința ființei umane este liberă și poate decide conform propriei alegeri....

Amin

Întinderea lucrărilor de distrugere.... B.D. Nr. 4441

24. septembrie 1948

oi, oamenii, nu vă puteți imagina încă amploarea actului de distrugere din voia lui Dumnezeu, 
pentru că va depăși tot ceea ce a fost vreodată. Țările și mările se vor schimba, râurile vor ieși 

din matcă,  iar imaginile vor fi  create astfel  încât oamenii vor crede că au fost transportați în alte 
regiuni, ceea ce va provoca deja un haos de nedescris, deoarece oamenii nu se vor mai putea găsi unii 
pe alții. Ei vor rătăci fără odihnă până când se vor găsi oameni cu voință puternică care vor încerca să  
facă ordine și să aibă grijă de cei slabi. Greutățile vor fi atât de mari încât numai dragostea le poate 
îndura, iar acolo unde unul este activ pentru celălalt, se va simți curând ușurarea și ajutorul, care le va 
fi acordat în mod vizibil de Sus. Oricine se întoarce la Dumnezeu și Îl cheamă în inima sa va fi ajutat,  
pentru  că  atunci  Dumnezeu  se  va  arăta  cu  dragostea  și  atotputernicia  Sa  atât  de  clar,  încât 
credincioșilor slabi le va fi ușor să ajungă la o credință fermă, iar acest timp este un timp de har pentru 
cel necredincios, în care el se poate schimba încă ușor în fața aparențelor care se bazează pe puterea 
credinței.... Aceste fenomene vor da tuturor de gândit, dar numai cei care sunt dispuși să creadă vor 
beneficia de ele, în timp ce ceilalți vor vorbi doar despre coincidențe și vor înfrunta cu amărăciune 
marile adversități, vor respinge un Creator sau vor condamna acțiunile acestuia. Măreția nenorocirii 
nu-i poate aduce la realitate, ei încearcă să-și explice totul în mod natural și resping complet legăturile 
spirituale. De asemenea, ei rămân duri și insensibili față de experiența semenilor lor și nu se tem să 
îmbunătățească situația pentru ei înșiși în detrimentul semenilor lor care sunt prea slabi pentru a se 
apăra. Neliniștea va fi peste tot unde Dumnezeu a vorbit, iar El va vorbi acolo unde este cea mai mare 
neliniște spirituală, pentru ca supraviețuitorii să primească un semn de avertizare, pentru ca timpul 
până la sfârșit să poată fi folosit și, de asemenea, pentru ca oamenii din țările neafectate să-și vină în  
fire în fața dezastrului, care este prea imens pentru a fi ignorat. Căci întreaga omenire va fi cuprinsă de 
teama că dezastrul natural se va repeta și ar putea duce la distrugerea completă a Pământului. Acest  
lucru se va întâmpla într-adevăr, dar nu imediat după dezastrul natural. Cu toate acestea, teama de 
acest lucru este salutară pentru mulți, deoarece gândul la o moarte subită și la viața de după moarte va 
fi trezit în mulți oameni și poate determina o schimbare în modul lor de viață. Lumea va dori să 
intervină, dar nu va putea să o facă în măsura în care ar fi necesar ajutorul. Cu toate acestea, fiecare 
persoană dispusă să iubească și să ajute va fi binecuvântată de Dumnezeu, căci marile adversități vor 
veni peste oameni pentru ca aceștia să-și înmoaie inima și să facă dreptate în ceea ce privește sarcina 
lor reală, pentru ca ei să lucreze pe Pământ cu dragoste pentru a ajunge la maturitatea sufletului. Atâta 
timp cât oamenii se ocupă doar de ei înșiși, vor rămâne în iubirea de sine și nu vor progresa spiritual.  
Cu toate acestea, adversitatea semenilor lor poate stimula activitatea lor de iubire și atunci ei  vor 
împlini  voia  lui  Dumnezeu  și,  astfel,  sarcina  lor  pământească....  Atunci  chiar  și  cea  mai  mare 
adversitate este o binecuvântare și își îndeplinește scopul....

V

Amin
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Rechemarea timpurie a oamenilor 

Eveniment natural.... Oamenii buni și cei răi victime.... B.D. Nr. 3348

27. noiembrie 1944

n ceasul celei mai mari adversități, mulți oameni îl vor chema pe Dumnezeu, însă nu toate chemările 
vor veni din inimă, deoarece pericolul în care se află le ia orice capacitate de gândire și astfel se vor 

adresa lui  Dumnezeu doar cu buzele,  iar  rugăciunea lor va rămâne neauzită.  Doar cei care vor fi 
capabili să-și trimită gândurile către El, chiar și numai pentru câteva clipe, vor fi ajutați de Dumnezeu, 
fie pentru a-i salva din adversitatea fizică, fie pentru a le mai oferi sufletului lor har înainte de sfârșit. 
Moartea nu trebuie privită întotdeauna ca fiind cel mai mare rău, căci dacă ființa umană l-a găsit totuși 
pe Dumnezeu în fața morții, aceasta a fost un mijloc eficient de mântuire a sa, care valorează mai mult 
decât păstrarea vieții trupești în întunericul spiritual. Și de aceea, nenumărați oameni își vor pierde 
viața în scurt timp, parțial ca un avertisment pentru semenii lor și parțial din cauza propriei lor greutăți 
spirituale. Dar chiar și cei  drepți  vor fi chemați  de pe Pământ, a căror viață s-a încheiat  conform 
voinței lui Dumnezeu. Căci acolo unde Dumnezeu Însuși este recognoscibil, unde forțele naturii, care 
sunt supuse voinței lui Dumnezeu, intră în agitație, tot voința Lui determină cine cade victimă acestui 
eveniment.....  Oameni maturi  și imaturi vor trebui să părăsească Pământul, însă dacă un suflet  l-a 
recunoscut pe Dumnezeu înainte de moarte, dezvoltarea sa spirituală ulterioară în lumea de dincolo 
este de asemenea asigurată, iar viața pământească încheiată este doar o binecuvântare pentru el. Și 
adversitatea pământească va fi mare și totuși va oferi tuturor posibilitatea de a-l găsi pe Dumnezeu....  
Căci evenimentul natural se va anunța dinainte....  Semnele extraordinare vor anunța un eveniment 
extraordinar, astfel încât fiecare persoană va putea totuși să reflecteze dinainte și va fi de asemenea 
îndreptată de către semeni spre Puterea supremă, Conducătorul Cerului și al Pământului, astfel încât 
va avea timp și  posibilitatea de a  se uni cu El  în rugăciune sinceră....  Dar acum devine evidentă 
depărtarea omenirii de Dumnezeu, căci doar câțiva Îl acceptă, doar câțiva se îndreaptă spre El în frica 
și necazul lor pentru protecție și ajutor. Cei mai mulți Îl resping în mod conștient și inconștient, ei 
urmăresc mereu spectacolul naturii în speranța unui sfârșit rapid și, prin urmare, ceasul adversității îi  
lovește cu atât mai violent cu cât se simt complet abandonați, deoarece le lipsește orice credință. Cu 
toate acestea, chiar și dintre acești oameni care sunt departe de Dumnezeu, rămân în viață mulți cărora 
Dumnezeu le oferă încă posibilitatea de a ajunge la cunoaștere după aceea.... Oameni buni și răi își vor 
pierde viața, iar oameni buni și răi își vor păstra viața, căci această catastrofă naturală nu este încă o  
separare a spiritelor, ci doar o ultimă reamintire înainte de Judecata de Apoi, din care toți oamenii își 
vor trage folosul spiritual. Dar depinde de ei cum evaluează acest ultim avertisment.... Ei pot ajunge la 
conștientizare  înainte  sau  după  noaptea  dezastrului,  dar  pot,  de  asemenea,  să-și  păstreze  vechea 
gândire și marele eveniment poate rămâne fără impresie asupra sufletelor lor. Și astfel, oamenii ostili 
lui Dumnezeu vor acționa și după aceea pentru a distruge orice credință în Dumnezeu și vor cita acest 
eveniment natural ca fiind cea mai mare dovadă a inexistenței Lui, vor ieși ca cei mai mari negatori ai 
lui Dumnezeu dintr-un eveniment care ar trebui să-i readucă la credință, și astfel va izbucni evident 
lupta între cei pe care evenimentul i-a făcut puternici și credincioși și cei care au supraviețuit în ciuda 
lipsei lor de credință; și astfel totul se va sfârși, după ce omenirii i se va mai acorda un scurt timp de 
grație până la judecata finală....

Î

Amin
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Chemarea înainte de vreme... B.D. Nr. 5433

9. iulie 1952

ai am încă de arătat o mare milă și de acordat multe haruri pentru a salva oamenii de la căderea 
finală.... Trebuie să chem mulți oameni înainte de vreme și să Mă apropii de mulți oameni aflați 

într-o primejdie neobișnuită, altfel ei ar fi la mila celui care vrea să-i ruineze. Va fi o mare jale pe 
Pământ, pentru că oamenii care sunt încă în viață nu știu că este un act de har din partea Mea atunci  
când pun capăt vieții celor pe care îi plâng, nu știu că trebuie să-Mi mulțumească pentru că fac o 
lucrare de iubire pentru ei în iubire milostivă, nu știu că timpul pe care ei înșiși îl mai primesc încă se 
va sfârși în curând.... Dar Eu știu despre fiecare emoție umană, știu unde mai există încă posibilitatea 
de a se maturiza în împărăția de dincolo, dar care atunci nu ar mai fi posibilă pe Pământ, ci ar duce cu 
siguranță la o cădere în abis dacă i-aș lăsa pe acei oameni în viață. Credeți, oameni buni, că Eu Mă 
îngrijesc de sufletele voastre cu dragoste și răbdare, credeți că nu condamn, ci încerc să salvez până la  
sfârșit și că știu foarte bine ce persoană este în pericol de a se pierde dacă nu-i arunc ultimul colac de 
salvare.... moartea fizică pentru a se mai putea trezi la viață în împărăția spirituală.... Iubirea Mea nu 
încetează niciodată și cu cât sunt mai mari greutățile spirituale ale copiilor Mei pe Pământ, cu atât mai  
mult vor apărea iubirea și mila Mea, chiar dacă voi, oamenii, nu le recunoașteți. Eu nu vreau căderea 
voastră, ci vreau ascensiunea voastră, nu vreau să vă scufundați în întuneric, ci vreau să intrați în 
înălțimi luminoase, iar ceea ce mai pot face pentru voi și pentru viața voastră veșnică fac cu adevărat 
în timp până la sfârșit, chiar dacă vi se pare că este o cruzime pentru că nu știți despre profunzimea 
iubirii Mele care cuprinde toate creațiile Mele vii. Nu vă voi lăsa în mâinile adversarului Meu fără 
luptă, însă nu pot să-l înfrunt decât cu iubire și astfel vă chem și pe voi din iubire atunci când nu vă  
puteți aștepta decât la moartea pe Pământ, moartea spirituală, care este atât de cumplită încât Mi-e 
milă de voi și vreau să vă salvez de ea. Voi, oamenii, veți putea experimenta harul și mila Mea până la  
sfârșit, însă acolo unde îi confrunt pe diavolii puri, acest har și această milă a Mea vor fi de asemenea 
respinse, iar atunci ei își vor crea propria soartă, căci dacă îi voi chema pe acești oameni înainte de 
vreme, nici ei nu vor mai putea urca în împărăția spirituală, pentru că ei ar tinde în mod constant spre 
abis și ar trebui într-o zi să ia din nou calea exilului, calea prin materia dură, care va fi întotdeauna 
reședința substanței spirituale, care este complet împietrită și care necesită un timp infinit de lung până 
când rezistența sa este frântă și poate tinde din nou spre înălțime. Aceasta este în mod irevocabil soarta 
celor care eșuează pe Pământ și, de aceea, mila și harul Meu vor încerca încă să vă protejeze pe voi, 
oamenii, de această soartă.... de aceea multă suferință și adversitate vor trece încă peste Pământ înainte 
de a veni sfârșitul....

M

Amin

Explicația numeroaselor morți: Închiderea porților de dincolo.... B.D. Nr. 7170

21. iulie 1958

orțile se închid pentru o lungă perioadă de timp, care erau intrarea sufletelor în împărăția de 
dincolo.  Acest  lucru  va  putea  fi  înțeles  doar  de  cei  care  știu  că  se  încheie  o  perioadă  de 

răscumpărare, care știu că ea se încheie cu o nouă izgonire a spiritualului, care, ca ființă umană, a 
eșuat în proba voinței sale, care a coborât din nou în abis și care, prin urmare, trebuie să parcurgă din 
nou lungul și nesfârșitul curs de dezvoltare prin creațiile Noului Pământ. Până la atingerea acestui 
sfârșit sunt deschise și porțile de intrare în împărăția de dincolo, adică cei care până atunci au plecat 
încă  de  pe  Pământ  vor  fi  acceptați  în  împărăția  de  dincolo,  în  împărăția  spiritelor,  și  mai  au  la  
dispoziție un timp scurt pentru a se strădui să se ridice din întuneric spre lumină, unde li se va acorda 
mult ajutor pentru a nu cădea încă în abis în împărăția de dincolo și a nu fi nevoiți apoi să trăiască 
aceeași soartă: Să fie alungați în materia solidă. De aceea, este un har foarte mare atunci când oamenii 
cu spirit imatur sunt încă rechemați, dacă nu-și păstrează viața pământească până la sfârșitul acestui 
Pământ și atunci abia dacă mai există vreo posibilitate ca ei să-L găsească pe Dumnezeu și să-L cheme 
pentru milă. Și sunt mulți oameni pe Pământ în prezent care sunt doar prea indiferenți pentru a se 
strădui să ajungă la maturitatea sufletească...., dar care nici nu pot fi socotiți în tabăra satanică, dar 
totuși sunt în cel mai mare pericol de a cădea încă pradă acesteia înainte de sfârșit. Iar Dumnezeu vrea  
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încă să le ofere acestora posibilitatea de a-și  spori  puțin  starea de maturitate....  Și  de aceea El  îi 
cheamă prematur.... Căci irevocabil timpul de răscumpărare acordat celui întrupat spiritual ca ființă 
umană se apropie de sfârșit.... Și numai o ființă umană poate înțelege ce înseamnă acest lucru. Căci 
chiar și în împărăția spirituală va avea loc o separare a spiritelor, chiar și în împărăția de dincolo 
rămân  încă  nenumărate  suflete  în  întunericul  cel  mai  adânc,  pentru  care  toate  încercările  de 
răscumpărare au fost zadarnice și care, prin urmare, trebuie să împărtășească și ele soarta celor care 
vor fi izgoniți din nou în materie. De aceea, lucrarea zeloasă de răscumpărare are loc și în împărăția de 
dincolo, Evanghelia este predicată și sufletelor aflate în întuneric, adică li se oferă posibilitatea de a o 
asculta, dar nu sunt obligate să o facă.... Se încearcă totul pentru a salva încă ceea ce este posibil,  
pentru că Dumnezeu vrea să ajute fiecare suflet să primească încă o mică lumină în această perioadă 
de mântuire, pentru că iubirea Sa infinită vrea să cruțe fiecare suflet de această soartă cumplită, care 
este acordată celor care sunt încă în întregime în mâinile adversarului, de la care vor fi smulși.... Dar  
oricine își cunoaște soarta va găsi și o anumită mângâiere atunci când Dumnezeu îi cheamă prematur 
pe oameni din viață, pentru că atunci știe și el că aceasta este o lucrare de milă asupra acelor suflete,  
pentru ca ele să poată scăpa de soarta cumplită. Pentru că fiecare suflet va fi pregătit în lumea de 
dincolo de ființe de lumină extrem de utile și se va face tot ce se poate imagina pentru a-i conduce cu 
câteva trepte în sus. Pentru că atunci vor fi scăpat de pericolul de a se scufunda înapoi în abis, și atunci 
vor fi scutiți de umblarea repetată pe Pământ. Dar odată cu sfârșitul acestui Pământ se termină și 
această posibilitate de a găsi acceptare în împărăția spirituală și de a se putea maturiza mai departe,  
pentru că în final vor exista doar oameni orientați spre satanism alături de mica turmă a celor care îi  
rămân credincioși lui Dumnezeu și pe care El Însuși îi va lua în ziua judecății. Și de aceea ar trebui să 
fie recunoscător fiecare care nu trebuie să experimenteze sfârșitul, pentru că pentru el strălucește o 
rază de speranță că a găsit harul și nu trebuie să piară....

Amin
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Cel mai simplu mod de viață 

Un nou mod de viață după catastrofă.... B.D. Nr. 1885

11. aprilie 1941

amenilor li se pare imposibil ca o catastrofă naturală să aibă un asemenea efect încât oamenii să 
fie nevoiți să ducă un mod de viață complet nou. Și totuși, ei sunt pe punctul de a face acest 

lucru. Această schimbare de viață va fi nespus de dificilă pentru mulți oameni, căci orice activitate 
pământească pe care o vor desfășura va fi legată de obstacole de tot felul și va fi nevoie de o dragoste 
și o răbdare imense pentru a o putea duce la îndeplinire. Și totuși,  fiecare va trebui să-și dubleze 
activitatea pământească, căci se va cere mult de la cei care ({aparent}?) își croiesc drum din haosul de 
neconceput prin munca mâinilor lor. Acești oameni cunosc dragostea, sunt dispuși să ajute și acum 
caută ocazia potrivită pentru a-și folosi pe deplin forțele în slujba Celui care trimite toată suferința 
asupra oamenilor, dar care poate, de asemenea, să le ia suferința dacă vrea. Și, prin urmare, Dumnezeu 
va fi alături de acești oameni cu ajutorul Său, dacă povara pare de nesuportat pentru ei.  Cu toate 
acestea, doar o mică parte a omenirii va fi pe deplin credincioasă și va recunoaște vocea divină. Omul 
pe deplin credincios vede în evenimentul natural doar confirmarea scripturilor date de Sus. De îndată 
ce marea catastrofă naturală își prefigurează semnele, el este de două ori mai dornic să se formeze 
conform voinței lui Dumnezeu și să se roage.... Căci vocea interioară îi spune când a sosit timpul. El  
se vede confruntat cu mari sarcini, însă ființa umană trebuie să fi terminat cu tot ceea ce încă îi mai 
încânta inima, atunci catastrofa naturală nu-i va provoca daune semnificative, căci scopul ei este ca 
ființa umană să învețe să se despartă de bunurile pământești.... Cine renunță de bunăvoie la acestea din 
urmă va primi din nou de la Dumnezeu ceea ce are nevoie pentru viața sa....

O

Amin

Cel  mai  simplu  mod  de  viață  în  vremurile  viitoare....  Soarta 
individului.... 

B.D. Nr. 2454

22. august 1942

impul care va veni va aduce o schimbare enormă în condițiile de viață existente, iar oamenii vor 
fi nevoiți să ducă o viață complet diferită în mijlocul dezordinii și al haosului dezolant, deoarece 

dezastrul natural care va veni va provoca cele mai mari distrugeri și va fi nevoie de mult timp până 
când vechea ordine va fi restabilită. Fiecare persoană va trebui să se mulțumească cu cel mai simplu  
mod de viață, nu va putea pretinde nici un fel de bunăstare pentru sine, ci va fi expusă la privațiuni și 
greutăți pe care aproape crede că nu le poate suporta. Și acum se va întreba adesea de ce această viață  
dificilă îi este destinată, și nu va putea să-și dea alt răspuns decât că starea sa sufletească are nevoie de 
această încercare. Și dacă își dă acest răspuns de bună voie, atunci va încerca să se adapteze și el la  
starea de viață mai dificilă și își va imagina o viață mai ușoară în lumea de dincolo ca o compensație,  
și atunci va deveni mai ușor de suportat și pe Pământ, căci numai așa va dobândi conștiința că tot ceea 
ce se abate și asupra oamenilor corespunde sfatului etern al lui Dumnezeu. Și atunci va avea și o inimă 
plină  de  compasiune  pentru  semenii  săi,  îi  va  ajuta  acolo  unde este  posibil,  iar  cei  care  cred  în  
Dumnezeu și se străduiesc să ajungă la El își vor ușura reciproc greutățile. Pentru că dragostea este în 
ei,  iar  aceasta  ajută  să  îndure  și  să  depășească  totul,  deoarece  îi  oferă  ființei  umane  puterea  lui 
Dumnezeu, Care este însăși dragostea. Atitudinea ființei umane față de greutățile semenilor săi va fi 
decisivă în ceea ce privește cât timp va trebui să trăiască în sărăcie și în condiții de viață dificile pe 
Pământ.... Pe acestea le poate îmbunătăți el însuși prin voința sa de a-și ajuta semenii, căci Dumnezeu 
îi oferă acum și posibilitatea de a-și împlini voința, ajutându-l să obțină ceea ce îi lipsește pentru a 
putea transmite acest lucru și celor care, ca și el, trăiesc în cele mai mizere condiții și duc astfel o  
existență dificilă. Inteligența individului nu va fi decisivă, căci nu va putea face mare lucru, deoarece 
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toate condițiile de viață au devenit diferite față de cele de dinainte, și numai cea mai mare răbdare și 
dorința de a face sacrificii vor face viața suportabilă pentru unii și pentru alții. Căci Dumnezeu face să 
depindă de acest lucru care este soarta pe care trebuie să o suporte individul. Dumnezeu Însuși este 
iubire, iar această iubire nu dorește suferința oamenilor, ci fericirea lor; numai că această fericire nu le 
poate fi acordată atâta timp cât ei înșiși nu-L recunosc pe Dumnezeu ca iubire. Dar pentru a învăța să-
L recunoască, inima trebuie să se transforme în iubire,  iar  iubirea este de obicei trezită prin mari 
adversități  și griji.  Și astfel,  Dumnezeu trebuie să trimită astfel  de lucruri  peste omenire pentru a  
aprinde scânteia iubirii în inima fiecărei persoane, iar pe măsură ce aceasta se va dovedi apoi, va fi  
luată în considerare și  de divinitatea eternă.  Și astfel  își  poate crea foarte repede din nou o viață  
suportabilă pentru el însuși, dacă își face și el partea sa pentru a ușura greutățile semenilor săi. Și i se  
va oferi cu adevărat destule ocazii de a-și lăsa inima să vorbească.... El va putea să fie activ cu iubire 
în multe moduri diferite.... Atât din punct de vedere spiritual, cât și pământesc, i se vor impune cerințe 
pe care trebuie doar să le îndeplinească pentru a-și reduce și el propriile greutăți și pentru a-și face 
viața mai suportabilă....

Amin

Frica oamenilor.... Dezastre naturale și consecințele acestora.... B.D. Nr. 4633

10. mai 1949

oți  oamenii  care  nu  cred  că  Mă  voi  exprima  prin  forțele  naturii  vor  trece  prin  greutăți  de 
neconceput, pentru că vor fi martorii unui spectacol în care se vor desfășura forțe imense, iar 

ființa umană va fi complet neputincioasă. Oamenii vor fi afectați de frica de moarte și chiar și ai Mei 
vor fi afectați de ea, dar se vor întări în mod miraculos prin ajutorul Meu, de îndată ce își vor îndrepta  
gândurile spre Mine. Necredincioșii, însă, nu au niciun sprijin de care să se agațe și sunt expuși fără 
speranță la elementele naturii. Câțiva Mă vor chema în fața morții, în suferința inimii lor, iar chemarea 
lor va ajunge la urechea Mea și va însemna salvarea pământească sau spirituală, atunci când le va veni 
ceasul.  Dar atunci ei  vor avea totuși  viața câștigată pentru eternitate.  Dar,  în cea mai mare parte, 
oamenii sunt inconștienți în frica lor, adică incapabili de o gândire înaltă, încearcă să se salveze și 
ajung în aceeași primejdie peste tot, căci întreaga natură complotează împotriva lor, toate elementele 
sunt într-o activitate extremă, apa, focul, furtuna și lumina ies din ordinea lor și fac ravagii care costă 
nenumărate vieți omenești și sunt de neimaginat prin amploarea lor. Va fi doar un act scurt, dar extrem 
de important pentru toți oamenii care îi vor supraviețui, pentru că abia acum va începe o adversitate 
pământească care va întrece tot ce a fost înainte. Oamenii vor trebui să își schimbe complet modul de 
viață, vor trebui să folosească tot ceea ce le-a mai rămas, vor fi lăsați în voia sorții și nu se vor putea 
aștepta la ajutor pământesc pentru o perioadă lungă de timp, deoarece vor fi izolați de lume și legătura 
nu va putea fi  restabilită  atât  de repede.  Magnitudinea adversității  este  de neînțeles,  dar  vă atrag 
atenția asupra ei în mod repetat, pentru ca voi să nu vă pierdeți în bunurile pământești, să nu le luați în 
serios și să uitați de sufletul vostru, a cărui maturitate este singura decisivă pentru voi în ceea ce 
privește modul în care veți îndura ceea ce va urma. Anunțurile de acest gen nu prea au credibilitate și 
totuși trebuie luate în considerare cu mare importanță, pentru că sunt îndeplinite întocmai. Și fiecare zi 
este încă un dar al harului de care trebuie să vă folosiți, dar nu pământesc, ci spiritual, pentru că numai 
ceea ce dobândiți în bunuri spirituale are o valoare durabilă. Cu toate acestea, vă promit protecția și 
ajutorul Meu tuturor celor care credeți și doriți să Mă slujiți. Nu vă lăsați asupriți de cuvintele Mele, să 
știți că orice, chiar și cele mai grele poveri, pot fi suportate dacă Mă împovărați cu ele, dacă Îmi cereți 
să vă ajut să le purtați..... Nu vă voi părăsi și vă voi ajuta să perseverați până la sfârșit....

T

Amin
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Lucrarea în vie după catastrofă 

Activitatea de învățătură după dezastru.... Semne și minuni.... B.D. Nr. 2295

10. aprilie 1942

u este un început ușor să conduceți semenii la credință dacă aceștia au renunțat deja complet la 
ea. Și totuși, încercarea trebuie făcută pentru ca toți oamenii să fie din nou foarte conștienți de 

consecințele  îngrozitoare  ale  unei  vieți  pământești  fără  credință  într-un  Creator  drept,  înțelept, 
omnipotent  și  extrem  de  iubitor.  Chiar  și  oamenii  care  până  acum încă  mai  stăteau  în  credința 
tradițională o vor abandona, având în vedere marele dezastru natural și efectele sale. Și atunci este 
absolut necesar să se vorbească despre dragostea lui Dumnezeu, care a trebuit să intervină de dragul 
sufletelor  umane,  și  despre  pericolul  copleșitor,  astfel  încât  gândurile  și  aspirațiile  omului  să  fie 
îndreptate  doar  spre  materie.  Inițial,  oamenilor  li  se  va  mai  permite  să  vorbească,  dar  apoi 
reglementări foarte stricte vor opri activitatea didactică, iar aceasta va fi perioada apostaziei de la 
Dumnezeu, iar oamenii vor găsi prea puțin ecou dacă vor dori să restabilească vechea credință. De 
aceea, Dumnezeu îi va înzestra pe slujitorii Săi cu o mare putere, iar semnele și minunile vor avea loc 
pentru a-i întări pe oamenii credincioși, dar și pentru a-i readuce pe cei necredincioși la credință. Și de 
aceea, nu vă temeți și nu deveniți neîncrezători sau cu puțină credință, ci zidiți ferm pe Dumnezeu. 
Căci Dumnezeu știe despre acest timp și a pregătit totul pentru ca voi, cei care vreți să Îi slujiți, să 
recunoașteți din cursul evenimentelor mondiale când va fi de așteptat ceasul care va aduce decizia 
despre viața și moartea fiecăruia.... asupra vieții și a morții, adică asupra credinței sau necredinței.... 
Nu mai este vorba de o perioadă lungă de timp pe care Dumnezeu o dă, căci se apropie ziua care va 
pune lumea în cea mai mare emoție. Iar după acest dezastru, omenirea va fi mai receptivă și mai  
dispusă să primească adevărul de la Dumnezeu, dacă acesta îi va fi oferit. Și atunci va începe sarcina 
pământească a celor care vor să-L slujească pe Dumnezeu. Atunci ei vor predica și nu se vor lăsa 
reținuți de vocile violenței. Căci Dumnezeu le oferă harul în măsură extraordinară, astfel încât ființa 
umană poate realiza multe, de îndată ce este dispusă doar să ajute umanitatea suferindă. Și astfel, 
învățătorii vor putea să-și dovedească cuvintele și faptele, căci omenirea nu mai crede doar în cuvinte 
dacă nu vede dovezi. Pregătiți-vă pentru acest moment, ca nu cumva să deveniți slabi și să îl trădați pe 
Domnul.... Aveți cu adevărat nevoie de o mare putere pentru acest lucru, însă dacă vă uniți deja cu 
Dumnezeu în rugăciune în prealabil, puterea va veni la voi atunci când veți avea cea mai mare nevoie 
de ea, căci Dumnezeu nu-i abandonează pe cei care vor să lucreze pentru El. Astfel, El va binecuvânta 
și planul vostru și vă va spori voința, iar astfel întăriți veți putea rezista luptei spirituale și lucrarea 
voastră nu va rămâne fără succes....

N

Amin

Misiunea slujitorilor pe Pământ după dezastrul natural.... B.D. Nr. 3709

10. martie 1946

eea ce auziți prin vocea interioară, proclamați cu voce tare semenilor voștri atunci când a sosit 
momentul. Căci aceasta este misiunea voastră, pe care trebuie să o îndepliniți: Să-i luminați pe 

oameni, dacă evenimentele lumii nu mai sunt de înțeles pentru ei și dacă intervenția Mea îi face să le 
fie greu să creadă într-un Creator al Cerului și al Pământului, într-un Tată iubitor care conduce destinul 
copiilor Săi pe Pământ. Atunci ridicați-vă și învățați-i și prezentați-le marea Mea iubire.... Nu-i speriați 
cu Dumnezeul mâniei  și  al  judecății,  pentru că deocamdată nu sunt pedepse,  ci  doar  mijloace de 
educație pe care le folosesc pentru a salva sufletele oamenilor. Nu dau încă sentința finală, dar nu las 
niciun  mijloc  neprobat  pentru  a  nu  fi  nevoit  să  condamn  sufletele  la  damnare  veșnică  în  ziua 
Judecății..... Și aceasta încearcă să-i facă să înțeleagă că perioada de răscumpărare a expirat, că a mai 
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rămas doar  puțin timp până la  sfârșit  și  că  acest  timp trebuie  folosit  pentru întoarcerea la  Mine. 
Oamenii  se  vor  îndoi  de  iubirea  Mea,  se  vor  îndoi  de  omnipotența  Mea  când  vor  vedea  marea 
nenorocire care se va abate asupra Pământului prin voința umană și, în cele din urmă, prin voința Mea, 
iar oricine nu rămâne ferm în credință și, de asemenea, în cunoaștere prin modul său de viață, va fi în  
pericol de a cădea, adică de a Mă abandona complet, dacă nu i se va da iluminarea. Dar măreția 
mizeriei le va deschide și inimile și vă vor asculta, iar cuvintele voastre nu vor rămâne neauzite. De 
aceea,  acest  timp trebuie  folosit  în  mod special,  iar  voi  trebuie  să  vorbiți  ori  de câte  ori  sunteți 
îndemnați din interior, pentru că atunci spiritul Meu vă îndeamnă să fiți activi pentru Mine și pentru 
împărăția  Mea.  Și  apoi  prezentați-le  marile  nevoi  spirituale,  atrageți-le  atenția  asupra  faptului  că 
trupurile lor mai au doar o perioadă scurtă de timp, dar că sufletele trăiesc veșnic și, prin urmare, 
soarta lor este cea mai importantă; îndemnați-i să fie activi cu dragoste, îndemnați-i să acorde mai 
puțină atenție propriilor greutăți și să manifeste mai multă compasiune pentru greutățile semenilor lor; 
prezentați-le puterea și binecuvântarea iubirii aproapelui, disponibilitatea Mea veșnică de a ajuta și 
căutați să le treziți sau să le întăriți credința. Și nu va trebui să vă faceți griji cu privire la ceea ce veți  
spune, căci Eu pun toate cuvintele în gura voastră, dacă voi înșivă vreți doar să fiți activi pentru Mine,  
dacă voi înșivă nu refuzați să îndepliniți misiunea pe care v-o dau prin Cuvântul Meu. Mai clar ca 
niciodată, veți auzi vocea Mea în interiorul vostru și atunci nu vă veți teme de nicio putere adversă, 
pentru că vreau să fiți activi pentru Mine și știu, de asemenea, cum să vă protejez de cei care vor să vă 
împiedice  să  vă  desfășurați  activitatea.  Vorbiți  fără  griji  și  nu lăsați  să  apară  nicio  îndoială  dacă 
acțiunile corespund voinței Mele, pentru că atunci când va veni timpul activității voastre pentru Mine, 
vă voi lua în stăpânire și voi trebuie să Mă urmați fără rezistență, adică să faceți ceea ce vă spune 
inima voastră să faceți. Și o veți simți în mod clar în inima voastră, va fi nevoia voastră cea mai intimă 
de a vorbi cu toți cei care vă stau în cale și de a le arăta sfârșitul apropiat, care va veni la fel de sigur  
ca și intervenția Mea prin forțele naturii,  așa cum tot ceea ce v-am vestit prin spiritul Meu se va 
împlini.....

Amin

Lucrarea în vie după eveniment.... Pregătirea pentru aceasta.... B.D. Nr. 7287

19. februarie 1959

ă va aștepta multă muncă pe voi,  cei  care sunteți  activi  în via Mea, căci vă așteaptă încă o 
perioadă în care va trebui să vă folosiți toate forțele pentru a îndeplini așteptările marelui asalt 

care se va abate asupra voastră. Căci mulți vor cere lămuriri de la voi, mulți vor dori să știe unde să-L  
caute pe Dumnezeu atunci când se va întâmpla marele eveniment care s-a abătut asupra voastră și pe 
care doar câțiva vor putea să-l explice cum trebuie. Iar acești puțini, care anterior au primit clarificări 
de la Mine Însumi, vor trebui acum să vorbească și să transmită cunoștințele lor și să explice totul  
semenilor lor, astfel încât să fie înțeleși și să poată fi recunoscut, de asemenea, un conducător înțelept 
și iubitor din toate evenimentele, în Care să creadă și Căruia să-i ceară ajutorul. Va fi o mare nevoie și 
de aceea multe inimi vor fi deschise pentru predici de acest fel.... Oamenii individuali vor fi flămânzi 
de Cuvântul lui Dumnezeu, singurul prin care ei primesc iluminarea și pe care îl vor recunoaște, de 
asemenea,  ca  fiind  adevărata  cunoaștere,  care  corespunde  adevărului.  Dar  această  lucrare  în  via 
Domnului va necesita multă bunăvoință, multă răbdare și perseverență, pentru că veți găsi la fel de 
mulți oameni care vă vor răspunde și vor ridica atâtea obiecții încât vă va fi greu să le răspundeți.... Cu 
toate acestea, un singur gând la Mine, o singură cerere de sprijin din partea Mea este deja suficient 
pentru ca acum să vorbesc Eu Însumi prin voi și nu trebuie să vă îngrijorați cum vă veți îndeplini 
sarcina.... Eu voi pune cuvintele în gura voastră astfel încât fiecare să primească răspunsul lor așa cum 
este de succes pentru individ.... atât pentru cei credincioși, cât și pentru cei care vorbesc împotriva 
voastră. Nici ei nu vor putea să vă răspundă, se vor simți înfrânți și se vor gândi ei înșiși la asta, dacă 
nu sunt deja atât de adânc prinși în mrejele adversarului Meu, încât acesta va avea controlul și oamenii 
vă vor părăsi fără voia lor sau vor incita împotriva voastră.... Atunci lăsați-i să plece, dar aveți grijă de 
cei care vă caută, cărora vreau să Mă adresez Eu Însumi prin voi, cărora vreau să le aduc Cuvântul 
Meu, pentru ca în ei  să răsară lumina după întunericul adânc de dinainte.  Există încă un timp de  
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odihnă pentru voi, în care voi, slujitorii Mei de pe Pământ, puteți încă să vă desfășurați cu calm și 
seninătate munca în vie; dar acesta va face loc unui timp în care este important să profitați de orice 
ocazie pentru a alunga marea mizerie,  mentală și  spirituală,  care constă deja în faptul că aproape 
nimeni nu mai este capabil să creadă într-un Dumnezeu al iubirii, al înțelepciunii și al atotputerniciei 
și că tocmai această necredință înseamnă o mizerie mult mai mare pentru oameni, deoarece nu știu 
încotro să se îndrepte în adversitatea lor. Iar a-i ajuta să creadă din nou este o mare lucrare de iubire și  
de milă pe care voi, care primiți Cuvântul Meu direct din mâna Mea, ar trebui să o realizați. Pentru că 
sunteți calificați să le oferiți semenilor voștri iluminarea corectă, puteți aprinde o lumină pentru ei și le 
puteți oferi mângâierea și speranța că vor fi călăuziți de Mine Însumi dacă Mă cheamă pe Mine Însumi 
în ajutor.... Iar cuvântul vostru nu va cădea pe pământ pietros, căci prin intervenția Mea, pământul.... 
inimilor umane.... este deja pregătit pentru a primi o sămânță pe care acum o veți putea împrăștia din 
belșug oriunde ar fi. Atunci veți putea, de asemenea, să ieșiți în față în mod deschis și să pretindeți că 
sunteți mesagerii Mei, pentru că nimeni nu vă va opri, deoarece adversitatea este atât de mare încât 
orice fir de speranță va fi prins și oamenii vor asculta de bunăvoie când veți predica despre dragostea,  
înțelepciunea și puterea Mea. Dar nu va trece mult timp până când vi se va interzice misiunea voastră,  
pentru că în  curând vasalii  adversarului  Meu vor începe să contracareze și  vor acționa împotriva 
voastră cu mare severitate, motiv pentru care ar trebui apoi să vă retrageți cu mare înțelepciune pentru 
a nu pune în pericol și a dărâma tot ceea ce ați  reușit  să construiți  până acum. Dar Eu voi fi cu 
binecuvântarea Mea cu toți cei care vă ascultă și nu sunt ostili față de voi. Pregătiți-vă însă pentru 
acest timp și adunați-vă forțele, pe care nu le puteți lua decât din Cuvântul Meu, căci veți avea nevoie 
de ele pentru tot ceea ce va urma, care este planificat în iubire și înțelepciune și care, prin urmare,  
trebuie și  nu poate decât  să  vă servească tuturor  pentru perfecțiune,  pentru atingerea gradului  de 
maturitate deja pe Pământ, dacă Mă recunoașteți doar pe Mine Însumi, precum și regula și activitatea 
Mea în toate, care se bazează întotdeauna doar pe iubirea Mea pentru voi....

Amin

Promisiunea grijii iubirii divine în cele mai mari adversități.... B.D. Nr. 8524

10. iunie 1963

i chiar dacă veți pierde totul, Mă aveți totuși pe Mine, Care sunt Domn peste tot, peste univers, 
peste împărăția luminii și cea a întunericului, Mă aveți pe Mine, din Care a ieșit totul și Care cu 

adevărat poate păstra totul și în cea mai mare adversitate.... Și dacă doar aveți credința că Eu vă voi 
ajuta, veți fi și voi păstrați, oricât de mici ar părea posibilitățile. Cu toate acestea, Eu știu de ce aveți  
nevoie și veți primi și voi. Mai mult, Eu sunt în măsură să vă susțin și din puterea Mea care se revarsă  
în voi, căci este cu adevărat posibil ca Cel care a chemat la existență tot ceea ce vedeți, să vă păstreze 
în viață prin voința Sa. Și ar trebui să credeți acest lucru și să vă așteptați fără teamă la dezastrul care 
va veni, vă veți ști întotdeauna în siguranță în protecția Mea și în grija Mea de iubire, și atunci veți  
gândi  și  veți  acționa  și  voi  în  conformitate  cu  voința  Mea.  În  jurul  vostru  vor  exista  adversități  
incomparabile și nu trebuie să vă temeți de aceste adversități, iar într-un mod miraculos veți intra în 
posesia a ceea ce aveți nevoie și astfel veți putea, de asemenea, să dovediți puterea credinței semenilor 
voștri. Și atunci ar trebui să arătați întotdeauna doar marea bunătate, iubire și putere a lui Dumnezeu, 
chiar dacă semenii  vor dori să-L nege....  Ar trebui pe aceștia să-i  familiarizați  cu Mine, Care,  de 
asemenea, le-am dat viață și tânjesc după întoarcerea lor la Mine. Și vă va fi de asemenea ușor să  
vorbiți  având în vedere marea mizerie  a  oamenilor  care sunt  loviți  atât  de tare  tocmai din cauza 
necredinței lor și care simt totul mult mai aspru decât voi, care cunoașteți sensul și scopul a tot ceea ce 
va  urma.  Mulți  oameni  vor  fi  totuși  înălțați  de  liniștea  și  calmul  vostru  în  fața  evenimentelor 
pământești, de credința voastră puternică și de ajutorul vizibil pe care îl experimentați, vor reflecta și 
ei și pot ajunge și ei la credință, dacă doar sunt de bunăvoință.... Dar ceilalți sunt încă sub controlul 
adversarului Meu și vor încerca și ei să se afirme și o vor face pe seama semenilor lor. Și prin aceasta 
puteți recunoaște atitudinea lor spirituală, iar de îndată ce vor putea obține din nou succese pământești 
veți ști că au fost ajutați de cel care vrea să-i arunce în ruină.... Și ei, de asemenea, vor găsi mult mai  
mulți adepți decât voi, care încercați să atrageți oamenii la voi și vreți să-i informați despre împărăția 
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spirituală și despre Domnul ei.... Voi înșivă nu ar trebui să deznădăjduiți niciodată, ar trebui doar să 
tânjiți mereu după prezența Mea, ar trebui să vă alăturați Mie cu atât mai intim cu cât devin mai mari 
greutățile care trebuie să se abată asupra oamenilor din cauza stării lor îndepărtate de Dumnezeu și 
care, prin urmare, vă vor afecta și pe voi. Dar va fi întotdeauna suportabil pentru voi, pentru că Eu îi 
cunosc  pe  ai  Mei  și  ai  Mei  Mă  cheamă  și  nu  vor  fi  lăsați  fără  ajutor.  Atunci  nu  trebuie  să 
deznădăjduiți, indiferent cât de mari sunt greutățile cu care vă confruntați.... Puterea Mea este mai 
puternică, iar dragostea Mea nu încetează niciodată și, astfel, Eu voi fi întotdeauna cu voi, cei care 
primiți Cuvântul Meu și încercați să-l răspândiți, voi care acceptați Cuvântul Meu și îl trăiți.... Nu 
trebuie să vă temeți niciodată că Tatăl Își va abandona copiii, căci Eu voi asculta orice apel și voi ajuta 
acolo unde este nevoie de ajutor.... Numai să credeți cu tărie în Mine, în dragostea Mea și în puterea 
Mea. Și nu vă fie teamă să vorbiți despre Mine și despre dragostea Mea celor care nu M-au găsit încă, 
care nu Mă cunosc ca pe un Dumnezeu al dragostei și care, prin urmare, nu știu nimic nici despre 
cauza și  scopul adversității  lor....  Atunci să le propovăduiți  Evanghelia,  așa cum Eu Însumi v-am 
instruit.... ar trebui să-Mi dați ocazia să vorbesc prin voi și, de asemenea, să le anunțați un sfârșit 
iminent, astfel încât să se pregătească pentru el înainte de a fi prea târziu. Iar când vor vedea efectul  
unei credințe vii și profunde în voi, atunci credința va reînvia sau se va întări și în ei, iar mica turmă a  
Mea va putea crește în continuare, căci fiecare suflet va lupta în continuare până la sfârșit, dar atunci 
acesta nu va fi departe. Bunurile pământești sunt încă la dispoziția voastră, dar ar trebui să le folosiți 
pentru a lucra cu iubire, ar trebui să dobândiți bunuri spirituale care să dureze, căci trebuie să renunțați 
la bunurile pământești dacă aceasta este voința Mea.... Și atunci se va putea recunoaște cine aparține a 
lor Mei, căci el va da ceea ce încă mai posedă, iar de fiecare dată va primi de la Mine dovezi de har ale 
iubirii și puterii Mele și cu adevărat nu trebuie să sufere nici o dificultate.... Iar voi, oamenii, ar trebui 
să aveți mereu în minte că există Unul care are cu adevărat putere asupra Cerului și a Pământului,  
pentru Care nimic nu este imposibil și a Cărui iubire este nelimitată.... Și la Acesta ar trebui să apelați 
chiar și din când în când, în marile adversități care se abat asupra voastră, oamenii.... Rugați-vă ca 
credința voastră să ajungă la acea tărie în care să-Mi lăsați totul fără ezitare, în care să vă dăruiți Mie 
și să vă puneți sub voia Mea.... Și cu adevărat, Tatăl nu-și va abandona copiii, El va asculta fiecare  
chemare și va distribui darurile iubirii Sale acolo unde sunt așteptate cu credință profundă și vie....

Amin
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Puterea credinței și a iubirii 

Dezastrul și consecințele sale.... Iubirea de aproape.... B.D. Nr. 4724

27. august 1949

oi toți vă veți întoarce la starea cea mai primitivă de viață, căci numai prin aceasta este posibil să 
vă motivați la slujirea iubirii aproapelui, singura care vă poate răscumpăra. Tuturor oamenilor li 

se oferă acum posibilitatea de a lucra în iubire, însă liberul arbitru este decisiv în ceea ce privește 
măsura în care această posibilitate este folosită. Și astfel, omenirea va dori foarte curând să-și creeze 
din nou condiții  de viață îmbunătățite și,  în funcție de voința fiecăruia,  prin mijloace corecte sau 
greșite,  căci  doar  câțiva  vor  sluji,  dar  cei  mai  mulți  se  vor  lăsa  slujiți  și  vor  obține  din  nou 
prosperitatea pe seama semenilor lor, chiar dacă pentru o perioadă scurtă de timp, căci sfârșitul va 
urma foarte curând....  Dar ceea ce precedă sfârșitul  a fost stabilit  pentru eternitate....  O distrugere 
parțială de o amploare inimaginabilă, care va afecta întinderi vaste de pământ și va face nenumărate 
victime umane. Astfel, sfârșitul a venit pentru acești oameni, dar moartea lor are totuși ca rezultat 
intrarea sufletului în lumea de dincolo. Ultimul ceas pentru această lume nu a sosit încă, deoarece și 
porțile de intrare în împărăția spirituală vor fi închise. Dar supraviețuitorilor li se acordă încă o ultimă 
perioadă de har, o viață pământească extrem de dificilă, care totuși poate fi numită o perioadă de har,  
care aduce o maturitate sporită multora dintre cei care sunt încă de bunăvoință. Marele eveniment ar 
trebui să îi pună pe toți oamenii pe gânduri și să îi facă să caute contactul cu Dumnezeu, însă numai  
câțiva  trag  un  avantaj  pentru  sufletul  lor  din  el,  recomandându-se  Creatorului  și  Tatălui  lor  din 
veșnicie și apelând la El pentru har și ajutor. Și aceștia vor fi și ei ajutați. Căci greutățile vor fi mari și  
atât de generale încât nu se poate aștepta ajutor din afară. Oamenii nu se pot ajuta decât unii pe alții, 
iar în această iubire de aproapele vor fi susținuți cu putere de Sus, vor putea face față unei munci care  
în sine este peste puterile lor. Dar voința de a ajuta le va aduce o extraordinară rezervă de putere, 
voința de a ajuta va avea un efect benefic și asupra lor înșiși,  astfel încât cel care ajută va primi  
spiritual și pământesc ceea ce vrea să dea și, ca urmare, se vor remedia și propriile greutăți. Forța 
credinței și a iubirii se va manifesta în mod vizibil, iar fiecare persoană își poate ușura soarta de îndată 
ce se gândește la aproapele său și nu doar la propria adversitate. Pentru a reînvia iubirea, această mare  
adversitate vine asupra voastră, pentru că numai iubirea vă poate răscumpăra și ea devine întotdeauna 
tot mai rece cu cât este mai aproape de sfârșit. Și oricine este încă capabil și dornic să iubească nu se  
va lăsa deprimat de adversitate, ci o va învinge el însuși în virtutea iubirii față de aproapele său. Cu 
toate acestea, va fi o mare suferință peste tot. Oamenii vor fi despărțiți, nu vor mai ști unii de alții, iar  
fiecăruia i se oferă acum ocazia de a-și folosi toate forțele pentru a atenua greutățile care îl înconjoară. 
Iar ființa umană poate realiza multe, dacă doar apelează la sprijinul lui Dumnezeu și dorește ajutor 
pentru ceilalți. Dar oricine profită de semenii săi și încearcă să obțină un avantaj prin greutățile sale va 
fi numărat printre cei care vor fi înghițiți de pământ în ultima zi.... el va fi numărat printre cei care vor  
fi condamnați pentru că au devenit adevărați diavoli și vor trebui să împartă răsplata lui, care va fi pus 
în lanțuri și exilat din nou pe Noul Pământ pentru o perioadă nesfârșită....

V

Amin

Binecuvântările credinței în timpul de adversitate.... B.D. Nr. 3784

29. mai 1946

eți experimenta toate binecuvântările credinței atunci când adversitatea se apropie de voi în toată 
severitatea  ei.  Nu deznădăjduiți,  căci  Eu sunt  cu voi  în  toate  zilele  până la  sfârșit....  Și,  cu 

adevărat, nu puteți avea o protecție mai mare decât vă garantează prezența Mea. Încercați să dobândiți 
credința în ea dinainte, rugați-vă și trăiți în iubire, iar prezența Mea va deveni o certitudine pentru voi 
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și  atunci  veți  fi  neînfricați  și  puternici.  Dar  adversitatea  este  inevitabilă,  căci  pentru  nenumărați 
oameni au sosit ultimele zile de viață, care le vor aduce totuși mântuirea în adversitatea spirituală. 
Trebuie să îi atac dur și tangibil dacă mai vreau să îi câștig pentru Mine și, prin urmare, și voi trebuie  
să acceptați zilele de adversitate de dragul semenilor voștri, stând însă mereu sub protecția Mea și 
depășind totul cu puterea și harul Meu. Dar dacă se apropie marea adversitate, nu veți mai fi timizi, 
dacă doar sunteți dispuși să credeți cu tărie, căci Eu ascult rugăciunea inimii, care este menită să 
dobândească o credință puternică. De îndată ce Mă veți simți aproape de voi, nu vă veți mai teme, 
atunci veți fi puternici și veți duce orice luptă, atât cea pământească, cât și cea spirituală, adică cu 
dușmanul sufletelor voastre. Rezistați și nu vă temeți, pentru cei cărora le-am promis o dată protecția 
Mea,  nu vă voi  părăsi  niciodată,  vă voi  călăuzi  în  siguranță prin  toate  adversitățile  și  pericolele. 
Fiecare zi vă aduce mai aproape de marele eveniment, care nu are loc prin voința umană, ci numai 
prin voința  Mea.  Și  indiferent  cât  de mari  sunt  greutățile  de dinainte,  ele  se  vor  sfârși  prin  acel 
eveniment, dar vor provoca un alt fel de greutăți. Dar puteți deveni și voi stăpâni pe ele dacă stați 
lângă Mine și creați și lucrați cu Mine. Deocamdată, credeți în prezența Mea constantă alături de ai 
Mei, alături de cei care încearcă să se modeleze printr-un mod de viață conform voinței Mele pentru 
iubire.... Credeți în lucrarea Mea în și prin voi și veți fi cuprinși de pace, chiar și în fața celei mai mari  
adversități, pentru că atunci vă veți trage constant puterea de la Mine, de la Cel în Care credeți. Nu fiți 
neliniștiți și cu puțină credință, căci adversitatea va fi cu atât mai mare, ci alungați-o voi înșivă prin 
credință fermă..... De aceea, rugați-vă și trăiți în iubire, iar credința voastră se va întări și va atinge o 
putere care elimină orice teamă, căci vă veți simți în siguranță și putere în prezența Mea și veți stăpâni 
și cele mai dificile cu puterea Mea.... foarte repede va avea loc o schimbare, foarte repede vor trece 
zilele, o adversitate o va urma pe cealaltă și deodată voi vorbi de Sus, așa cum am proclamat mereu și  
mereu.... Sunteți atât de aproape de aceasta încât va trebui să suportați totul cu calm în vederea ei, căci 
acestea sunt ultimele furtuni înainte de marea furtună care va trece peste Pământ.... Amintiți-vă că am 
stat lângă voi, v-am înștiințat și avertizat constant și v-am indicat acest timp de adversitate, amintiți-vă 
că va începe și marea adversitate, așa cum am proclamat, căci Cuvântul Meu este și rămâne adevărul 
etern.... Și luați putere din el, care este întotdeauna și în mod constant la dispoziția voastră dacă o 
doriți. Un tată nu le ascunde nimic copiilor săi pentru că îi iubește; el îi protejează în orice adversitate  
și pericol. La fel face și Tatăl vostru ceresc, care vă iubește și mai mult și de aceea vă oferă orice 
protecție fizică și spirituală, pentru ca într-o zi să puteți intra nestingheriți în Împărăția Sa.

Amin

Referire serioasă la intervenția lui Dumnezeu și la consecințele ei B.D. Nr. 7052

1. martie 1958

oar o scurtă perioadă de timp vă desparte de ziua în care vocea Mea va suna atât de puternic 
încât nimeni nu o va mai putea ignora. Doar o perioadă scurtă de timp ar fi în care veți trăi în 

condiții normale. Dar apoi va fi haos, iar voi, oamenii, vă veți confrunta cu sarcini enorme: să vă 
faceți  viața  voastră  și  a  semenilor  voștri  suportabilă,  să  stăpâniți  haosul  prin  acordare  de  ajutor 
neobișnuită și să vă creați din nou condiții suportabile cu cele mai puține mijloace pe care le aveți la 
dispoziție....Pentru că veți pierde tot ceea ce se află în zonele care vor fi afectate de un eveniment 
natural de o amploare inimaginabilă. Voi, oamenii, nu veți crede și nu puteți crede aceasta încă, pentru 
că niciodată nu s-a mai experimentat un asemenea eveniment natural....Dar sfârșitul ulterior al acestui 
Pământ necesită încă o astfel de intervenție din partea Mea, pentru că Eu vreau să Mă adresez încă o 
dată tuturor oamenilor pentru a-i aduce la simțurile lor, pentru a-i salva încă pe cei de bunăvoință. Și 
nici un om nu va putea ignora această adresare, dar dacă ei își vor deschide acum inima și urechile, 
rămâne încă la alegerea lor.....Căci chiar și atunci majoritatea oamenilor se vor separa de Mine, vor 
rămâne în izolarea în care au intrat deja din cauza necredinței lor și vor căuta și vor da toate celelalte 
explicații pentru acest eveniment decât cea pe care Eu vreau să le-o spun, că un Dumnezeu vrea să li  
se facă cunoscut, care li se adresează pentru a-i face să-și vină în fire, pentru a-i determina să se 
unească cu El în cele mai mari necazuri și pericole.......Nenumărați oameni își vor pierde viața, iar 
ochii supraviețuitorilor vor vedea imense devastări,  greutățile vor fi copleșitoare și numai credința 
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fermă în Mine și în ajutorul Meu va fi în măsură să le alunge, dar pe care numai foarte puțini oameni o 
posedă. Ceea ce pare imposibil din punct de vedere pământesc va fi totuși posibil prin ajutorul Meu și 
voi acționa adesea miraculos acolo unde adevărații credincioși au încredere în Mine și în ajutorul 
Meu......Dar Pământul trebuie zguduit, inimile oamenilor trebuie să fie atinse în mod neobișnuit, astfel 
încât ei să se dovedească a fi de ajutor aproapelui în marea nevoie, iar situația se va îmbunătăți vizibil 
acolo unde această iubire este evidentă prin altruism, prin voința de a ajuta semenii. Pentru că doar 
acesta este scopul intervenției Mele violente, ca oamenii să lase deoparte "eu"-ul și să practice iubirea 
altruistă  față  de  aproapele.....Atunci  pot  să  le  remediez  și  greutățile,  atunci  le  pot  oferi  cele  mai 
necesare și îi voi accepta cu adevărat pe cei care dau dovadă de acest altruism. Va fi un necaz cum nu 
s-a mai experimentat până acum, dar trebuie să vorbesc atât de clar, încât oricine va putea să Mă 
recunoască în puterea Mea și, de asemenea, va fi capabil să recunoască dragostea Mea, cel care nu 
acordă atenție decât ajutorului neobișnuit care nu ar fi de așteptat omenește.....Cine doar stabilește sau 
întărește legătura intimă cu Mine, acela va fi sigur de ajutorul Meu în orice moment, însă oamenii fără 
credință sunt într-o stare jalnică. Ei vor căuta să se ajute pe ei înșiși și adesea pe seama semenilor lor, 
dar nu vor obține nici un profit, nici pe plan pământesc, nici spiritual. Nu a mai rămas mult timp până 
la acest eveniment nefast, dar voi, oamenii, veți fi preveniți de el, iar acest lucru este în sine un har 
nemaipomenit, pentru că atunci veți ști la cine trebuie să vă adresați, și cine vă poate ajuta în cele mai 
mari necazuri și pericole....De aceea, vă fac cunoscut din nou și din nou acest eveniment și cine îl 
aude, acela trebuie să ceară o credință puternică, putere și tărie pentru a putea rămâne neclintit. Și  
atunci va lua și el calea spre Mine în această adversitate, în care doar Eu îl pot ajuta. Și el nu va trebui 
să se teamă de nimic, pentru că Eu îi voi ajuta pe ai Mei, indiferent în ce fel. Iar printre ai Mei se  
numără cei care cred în Mine, care se roagă la Mine, care se unesc cu Mine și care, prin urmare, pot fi  
întotdeauna siguri de protecția și ajutorul Meu. Iar sarcina lor este de asemenea de a arăta semenilor 
lor calea spre Mine, astfel încât și ei să ia calea spre Mine atunci când va veni ceasul care va decide 
soarta tuturor oamenilor.

Amin

Credință puternică și încrederea în ajutorul lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 3989

2. martie 1947

ncrederea deplină în ajutorul Meu este cea mai sigură garanție și, astfel, depinde întotdeauna de voi 
înșivă  în  ce  măsură  experimentați  ajutorul  Meu  și  cu  ce  severitate  vă  asupresc  adversitățile 

pământești. Căci Eu o voi remedia în funcție de credința voastră, la urma urmei, scopul adversității 
este să vă cucerească și să vă întărească credința în iubirea și atotputernicia Mea din voi. Pe de altă  
parte, greutățile spirituale le voi remedia în funcție de voința voastră de a iubi, în funcție de dorința 
voastră pentru Mine. Căci veți simți greutățile spirituale ca fiind greutăți doar atunci când veți crede în 
Mine  și  veți  tinde  în  mod  conștient  spre  Mine,  doar  atunci  vă  veți  da  seama de  imperfecțiunea 
sufletului vostru, iar voi veți simți acest lucru ca pe o dificultate și atunci veți solicita sprijinul Meu, 
ajutorul Meu și harul Meu pentru a deveni perfecți. Atunci, de asemenea, nu veți face niciodată o 
cerere greșită, deoarece voința voastră de a vă schimba este acum garanția pentru aceasta, veți reuși cu 
ajutorul Meu. Dar salvarea sufletului vostru de adversitatea spirituală este mult mai importantă atâta 
timp cât trăiți pe Pământ, deoarece adversitatea pământească se termină odată cu dispariția voastră 
pământească, dar adversitatea sufletului rămâne și poate fi remediată doar prin propria voastră voință, 
care, totuși, este extrem de slabă în lumea de dincolo dacă nu s-a străduit deja pentru o schimbare a 
sufletului pe Pământ. Mai întâi recunoașteți-vă adversitatea spirituală și adresați-vă cu umilință Mie 
pentru ajutor, apoi prezentați-Mi cu încredere adversitatea voastră pământească și vă voi elibera și Eu 
de ea.... Voi interveni pentru ca voi să Mă recunoașteți și cu certitudine acolo unde locuiesc ai Mei, 
acolo unde o credință puternică așteaptă cu fermitate ajutorul Meu, fără îndoială și fără îndoieli.... 
Acolo Eu sunt în permanență gata să ajut pentru a nu face ca o astfel de credință să se clatine și pentru 
a întări în continuare o credință slabă. Iar dacă sunteți încă slabi în credință, cufundați-vă în Cuvântul 
Meu și, prin puterea Cuvântului Meu, creșteți și puterea credinței voastre. Căci dacă Mă lăsați să vă 
vorbesc,  pot  în  același  timp  să  remediez  adversitatea  spirituală  și  Cuvântul  Meu  nu  va  rămâne 
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ineficient asupra voastră, veți simți, dacă sunteți de bunăvoință, că vă spun doar Cuvinte de adevăr, că 
iubirea Mea vrea să vă dea ceea ce vă lipsește, că vreau să vă dau spiritual și pământesc pentru a vă  
câștiga pentru Mine, pentru a aduce la maturitate în voi o credință profundă și neclintită. Căci aceasta 
vă face liberi de orice slăbiciune a trupului și a sufletului. O credință puternică este propria voastră 
putere, pentru că atunci veți ști și voi că nu sunteți niciodată lipsiți de ajutor și că puteți depăși totul cu 
sprijinul Meu, cu puterea Mea, pe care o puteți dobândi voi înșivă prin credință. De aceea, de fiecare 
dată  trebuie  să  vă  impun  teste  de  credință,  de  fiecare  dată  trebuie  să  vă  las  să  experimentați  
adversitățile  pământești  pentru  ca  credința  voastră  să  reînvie,  pentru  ca  voi  să  Îmi  prezentați 
adversitățile pământești și apoi să așteptați cu deplină încredere ajutorul Meu. Și îl veți primi, pentru 
că vreau să vă ajut și să aveți o credință puternică, astfel încât să înfruntați și adversități mai mari fără 
griji și fără teamă, astfel încât să le opuneți întotdeauna ajutorul Meu sigur și să nu vi-l pot lua acum.  
Căci cu adevărat nu voi dezamăgi niciodată un copil pământean credincios care se încrede în ajutorul 
Tatălui. Iubirea Mea va lua de la voi adversitatea pământească și spirituală dacă voi credeți în Mine și 
în iubirea Mea....

Amin

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 104/117



Protecția și ajutorul lui Dumnezeu 

Timpul de după dezastru.... Putere și ajutor de la Dumnezeu.... B.D. Nr. 2557

21. noiembrie 1942

venimentele  mondiale  continuă  să își  urmeze cursul,  dar  într-un mod cu totul  diferit.  Voința 
divină îl întoarce, deoarece voința umană nu face acest lucru, și nu s-ar fi pus niciodată capăt  

luptei care a fost evocată de lipsa de dragoste pe scară largă. A mai rămas doar o perioadă scurtă de 
timp, iar în acest timp lipsa de dragoste va crește de multe ori, adică vor avea loc cele mai incredibile 
cruzimi,  iar  oamenii  nu se vor supăra prea mult  pentru că ei  nu iau în  considerare decât  efectul 
pământesc și îl afirmă. Nenumărați oameni vor ajunge în adversitate și mizerie și vor avea nevoie de 
Dumnezeu, dar nu vor găsi calea spre Dumnezeu, în schimb vor hrăni ura în ei înșiși și vor răsplăti  
răul cu rău. Și de aceea este planificat un eveniment care nu va lăsa pe nimeni nevătămat, în care 
Dumnezeu se exprimă. Toată lumea va fi afectată, fiecare în mod diferit.... Fiecare va fi smuls din 
viața sa obișnuită și va trebui să își folosească toate forțele pentru a controla marea mizerie, pentru a 
face viața suportabilă. Dar viața va continua pentru cei cărora Dumnezeu îi lasă în viață. Dar ea va 
deveni o povară pentru mulți oameni care nu sunt în contact cu Dumnezeu, căci numai un astfel de 
contact face ca viața pe Pământ să fie încă suportabilă.... Ceea ce vor trăi oamenii este de neimaginat, 
căci dezastrul natural prin care se exprimă Dumnezeu este atât de imens încât înseamnă o singură 
lucrare de distrugere și reprezintă sfârșitul temporal pentru mulți oameni. Iar supraviețuitorii vor fi 
inițial incapabili să ajute, dar se vor simți totuși obligați să o facă, deoarece dezastrul este atât de mare 
încât oricine nu este complet lipsit de iubire va simți compasiune în sine. Căci este necesar să se aducă 
ajutor tuturor celor nefericiți. În parte, instinctul de conservare este cel care îi determină pe oameni să 
se miște și să fie activi, iar puterea credinței îi va face, de asemenea, pe oameni capabili să realizeze  
cea mai dificilă muncă. Dar necredincioșii se vor chinui de nedescris, pentru că le lipsește puterea, iar  
munca imensă o cere. Greutățile vor fi mari și totuși suportabile cu ajutorul lui Dumnezeu.... De aceea, 
calea va fi arătată oamenilor în prealabil, astfel încât aceștia să pășească pe ea atunci când vor fi în 
nevoie. Evenimentele mondiale continuă să se desfășoare, oamenii încă își fac planuri și se gândesc la 
un viitor mai bun. Și totul se va dovedi altfel decât se așteaptă.... Ceea ce încă mai stă în picioare 
astăzi poate cădea sau poate cunoaște cele mai mari schimbări....  Iar  voința umană nu poate face 
altceva decât să se întoarcă la Tatăl și Creatorul cu încredere credincioasă și să se recomande harului 
Său. Căci Dumnezeu este dispus să ajute dacă doar este chemat. Iar viața nu poate continua într-un 
mod suportabil după o suferință grea decât cu sprijin divin, dacă ființa umană nu vrea să se afunde în 
lipsa de milostivire extremă și să obțină o ușurare nejustificată profitând de semenii săi. Iubirea lui 
Dumnezeu  îi  avertizează  dinainte  și  le  arată  calea  cea  bună  pentru  a-i  conduce  pe  copiii  Săi  în 
perioada dificilă care se apropie. Și nimeni nu trebuie să se teamă sau să se gândească cu groază la 
acel timp dacă este profund credincios și stă în dragoste..... De aceea, străduiți-vă să aveți o credință 
puternică și rămâneți activi în iubire, și veți duce viața pământească până la sfârșit, căci nu vă va lipsi 
niciodată puterea dacă o veți cere cu sinceritate de la Dumnezeu....

E

Amin

Ajutorul sigur al lui Dumnezeu în adversitățile care se apropie.... B.D. Nr. 5968

31. mai 1954

umea vă va cauza vouă oamenilor încă multe necazuri într-o perioadă de neliniște care precedă 
sfârșitul. Căci veți vedea din ce în ce mai mult lumea, iar spiritualul va dispărea în fundal, având 

în vedere situația mizerabilă în care voi, oamenii, veți cădea și care este totuși ușor de suportat dacă vă 
adaptați spiritual, dacă doar vă alăturați Mie și apelați la ajutorul Meu. Puteți supraviețui vremurilor ce 
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vor veni într-un mod suportabil doar cu o atitudine corectă față de Mine.... Credeți în aceste cuvinte 
ale Mele și nu lăsați ca imaginea Mea să se estompeze în voi.... adică nu Mă dați la o parte de dragul  
lumii, căci Eu sunt și un Domn al acestei lumi și pot cu adevărat să vă scot din toate adversitățile și să  
vă protejez de toate pericolele, dacă Mă lăsați să fiu prezent, dacă nu lăsați să treacă o zi fără să vă 
alăturați intim Mie și vă încredințați iubirii și harului Meu. Vreau să fiu gândul vostru constant și nu 
trebuie  să  lăsați  nimic  să  vă  despartă  de  Mine....  Conștientizarea  faptului  că  Eu  vă  pot  ajuta 
întotdeauna și,  de asemenea,  că  vreau  să vă  ajut,  ar  trebui  să  vă  permită  să  perseverați  în  orice 
adversitate pământească în liniște și cu încredere până când ajutorul Meu va veni, căci va veni.... atâta 
timp cât vă lipiți de Mine și vă predați Mie și voinței Mele.... Cine ar trebui să vă poată ajuta dacă nu 
Eu?.... și există vreo nevoie mai mare decât puterea Mea? Iar Eu vă promit ajutorul Meu dacă vreți să  
fiți și să rămâneți ai Mei, dacă rămâneți alături de Mine și Îmi acordați primul loc în inima voastră.... 
Ce vă poate face lumea?.... atâta timp cât vă sprijiniți pe Mine, sunteți mai puternici decât lumea,  
decât toate amenințările și greutățile pe care adversarul Meu vi le pregătește.... Eu pot să le țin și pe 
acestea departe de voi, și voi face acest lucru dacă veți căuta cu seriozitate să Mă dobândiți pe Mine și 
Împărăția Mea. Și fie că el răcnește și se dezlănțuie în jurul vostru.... în liniște și siguranță puteți privi  
cum trece pe lângă voi cea mai mare furtună, pentru că Eu îi poruncesc să nu vă atingă.... De aceea, nu 
dați  atenție lumii și agitației ei....  Nu vă lăsați  neliniștiți  și asupriți de lucrurile care privesc viața 
voastră pământească.... Întoarceți-vă doar privirea cu încredere spre Mine și întindeți mâna spre Mine 
și vă voi scoate din orice primejdie.... Eu vă voi călăuzi în siguranță chiar și pe cărări accidentate și  
sufletul vostru va ajunge la țelul său fără primejdie.... pământesc și spiritual voi avea grijă de voi și vă  
voi întări în timpul ce va veni....

Amin

Ajutorul neobișnuit al lui Dumnezeu după evenimentul natural.... B.D. Nr. 7331

10. aprilie 1959

n haos de nedescris se va instaura printre oameni atunci când voi fi vorbit prin forțele naturii, 
pentru că toți se vor teme că evenimentul s-ar putea repeta și, prin urmare, vor trăi neliniștiți și  

plini de teamă în mijlocul devastării care a fost provocată de elementele naturii, dar și de voința Mea 
care s-a exprimat în ea. O vreme rea va veni peste oameni, o vreme pe care oamenii care locuiesc pe  
acest Pământ nu au mai trăit-o aproape niciodată. Dar este, de asemenea, timpul sfârșitului, când totul 
se va întâmpla la o scară neobișnuită pentru a aduce în continuare oamenii la trezire. Dar, din nou, 
evenimentele naturale îi vor face doar pe câțiva să reflecteze, în timp ce majoritatea oamenilor resping 
cu indignare orice credință într-un Dumnezeu și Creator care permite astfel de distrugeri  evidente 
pentru toți. Cu toate acestea, nimeni nu se gândește cum se comportă el însuși sau cum s-a comportat 
înainte față de Dumnezeu, față de Mine, despre care chiar și numai au vorbit, dar fără să aibă credință  
vie  în  Mine sau să fi  intrat  în  contact  cu Mine....  Și  doar  câțiva  se  întorc  la  Mine  în  marea  lor 
adversitate, dar acești puțini vor simți în mod vizibil ajutorul Meu, le voi fi alături atât de evident încât 
vor fi  și  mai întăriți  în credința lor într-o Putere care le ține destinul în mâinile Sale.....  Totul se 
întâmplă doar pentru ca oamenii să găsească o legătură cu Mine, dar vor fi doar câțiva pentru care 
ceea  ce  va  urma  să  fie  și  o  binecuvântare,  pentru  că  oamenii  au  căzut  deja  prea  mult  pradă 
adversarului Meu ca să se întoarcă la Mine și să apeleze la ajutorul Meu. De aceea, nu Mă pot revela 
nici lor, dar o voi face cu siguranță celor care se vor refugia la Mine în necazurile lor. Gravitatea 
suferinței îi va determina pe mulți să se roage mai intim și prin urmare și împlinirea rugăciunilor lor 
va fi cu ușurință posibilă pentru Mine, deoarece credința lor într-un Dumnezeu care poate ajuta este 
evidentă și pentru că atunci Mă vor asalta și ei atât de mult încât Eu le voi veni cu adevărat în ajutor în 
adversitatea lor. Și atunci vor exista, de asemenea, multe ocazii pentru slujitorii Mei de a transmite 
Cuvântul Meu oamenilor, care va fi primit cu o foame, deoarece nu va fi găsit decât foarte rar. Dar 
necredincioșii vor fi cu atât mai odioși față de cei care predică Cuvântul Meu, precum și față de cei 
care  trăiesc  în  mod vizibil  ajutorul  Meu.....  Dar  ei  nu  se  vor  lăsa convertiți,  ci  doar  mărturisesc 
apartenența lor la adversarul Meu prin lipsa lor de bună-credință și, evident, se împotrivesc Mie și 
iubirii Mele, care vrea să-i câștige și ea, dar nu poate avea acces la ei. Adversitatea va fi mare și totuși  
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nu fără speranță, pentru că Eu pot fi oricând abordat în rugăciune pentru un remediu și pentru că voi  
asculta o rugăciune dreaptă pentru a Mă dezvălui celor care nu au căzut complet pradă adversarului 
Meu. Dar oamenii trebuie să rămână liberi să Mă invoce și, prin urmare, totul trebuie să se întâmple în 
mod obișnuit, dar să fie ușor de recunoscut de către oamenii care mai au încă o scânteie de credință în 
ei și cărora Mă voi face cunoscut, astfel încât credința lor să nu se piardă, ci să crească în putere și 
forță.

Timpul se află în fața voastră și nu-l puteți evita pentru că voi înșivă nu faceți un efort pentru a lua 
alte căi și pentru că voi înșivă aduceți timpul la maturitate prin natura și acțiunile voastre.... pentru că 
voi înșivă accelerați sfârșitul prin atitudinea voastră și pentru că timpul care v-a fost acordat pentru a 
vă maturiza sufletele a fost împlinit....

Amin

Măreția evenimentelor naturale înainte de sfârșit.... B.D. Nr. 8982

25. mai 1965

r trebui să vă pregătiți cu toții pentru sfârșit, pentru a putea intra în împărăția de dincolo cu cel 
puțin o mică licărire de cunoaștere. Pentru că va trece doar puțin timp, dar va fi suficient, dacă 

sunteți  de  bunăvoință,  pentru  a  realiza  transformarea  voastră  în  iubire.  Vi  se  va  oferi  o  ocazie 
suficientă pentru a face acest lucru imediat ce intervenția Mea va avea loc.... și veți fi loviți de un 
dezastru natural care va eclipsa tot ceea ce ați trăit până acum. Nu aveți nici o idee despre ce se va  
întâmpla și totuși ar trebui să credeți că vocea Mea va suna extraordinar de tare, cu care Mă voi mai  
adresa încă o dată vouă,  oamenilor,  înainte ca sfârșitul  final să fi  venit.  Va însemna o experiență 
extraordinară pentru voi toți...., care doar nu îi va afecta pe ai Mei atât de grav, deoarece credința lor 
este atât de puternică încât se vor preda complet Mie și vor primi, de asemenea, ajutorul pe care îl 
așteaptă în orice moment. Și atunci fiecare persoană va avea ocazia să practice iubirea dezinteresată 
pentru a se maturiza, pentru că vor fi multe adversități și toată lumea va putea să ajute, chiar dacă este 
vorba doar de o încurajare reconfortantă, care constă în a-i îndruma pe oameni către un Dumnezeu al 
iubirii, care are nevoie doar de o rugăciune plină de încredere către El pentru a putea dovedi în mod 
vizibil ajutorul Său. Pentru că tot ceea ce mai puteți oferi unei persoane din punct de vedere spiritual îi 
va ajuta sufletul și îl va proteja de soarta cumplită a unei noi izgoniri. Dar îi veți putea ajuta și pe  
Pământ, pentru că voința de a-i ajuta vă va pune și pe voi în situația de a putea ajuta, căci acolo unde 
nici o voință umană nu poate ajuta, Eu am totuși nenumărate ajutoare alături de Mine, iar ele vor avea 
grijă de voi într-un mod neobișnuit. Eu am nevoie doar de o credință fermă din partea voastră, iar 
aceasta va fi prezentă în voi atunci când veți vedea că tot ceea ce v-am prezis se va împlini și când vă 
veți preda trup și suflet și veți dori să fiți activi doar pentru Mine și pentru Împărăția Mea. Și ar trebui 
să  folosiți  cu  toții  bine  acest  timp,  să  practicați  în  mod  constant  iubirea  care  de  fiecare  dată  vă 
transmite putere, ar trebui să vă gândiți doar la sufletele voastre, pentru că nu știți cât timp vi se va  
mai permite să rămâneți pe Pământ, pentru că timpul care v-a rămas nu poate fi decât scurt, mai ales  
dacă nu puteți atinge tăria credinței care vă permite să perseverați până la sfârșit. Pentru că atunci mila 
Mea va fi mai mare dacă vă voi chema mai înainte să plecați din această lume.... dacă găsiți totuși 
intrarea în împărăția de dincolo, unde progresul este încă posibil pentru voi, dar nu există pericolul ca 
la sfârșit să vă scufundați din nou în abis........ pentru că Eu Mă lupt pentru fiecare suflet și știu care 
este voința lui, și astfel știu și unde mai există încă o perspectivă de mântuire, și Mă folosesc de ea.... 
doar că nu vă pot elibera cu forța din mâinile adversarului Meu.... Căci el are același drept față de voi,  
pentru că odată l-ați urmat de bunăvoie. Astfel, nu vă pot ajuta decât pe voi, cei care doriți să vă 
eliberați de sub controlul lui. Și o fac cu adevărat în toate privințele, pentru că simplul fapt că sunteți 
informați  despre marea adversitate  care va veni....  că  vă puteți  spori  puterea prin rugăciune dacă 
credeți  în  ea....  este  un  ajutor  foarte  important.  Pentru  că  voi  toți  puteți  să  vă  uniți  cu  Mine în 
rugăciune, să apelați la Tatăl vostru pentru ca El să fie milostiv, pentru ca acest eveniment natural să 
nu aibă un efect atât de rău asupra lui, ceea ce este în puterea Mea în orice moment. Și voi asculta 
orice rugăciune în acest  sens care Îmi este  adresată în spirit  și  în  adevăr  și,  prin urmare,  nu toți  
oamenii  vor fi  afectați  în același  mod, iar  voința Mea va fi  exprimată în mod vizibil  și va întări  
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credința celor care încă se îndoiau...... Cu toate acestea, cei care nu cred vor deveni suspicioși, iar ura 
lor față de credincioși va crește, ceea ce va degenera apoi în ostilitate, din care vor avea de suferit și ai 
Mei. Dar, cu toate acestea, ei sunt asigurați de protecția Mea, căci atâta timp cât vor fi activi pentru 
Mine și pentru Împărăția Mea, voi ști să le îndrum toți pașii astfel încât să nu rămână fără succes, iar 
sufletele pe care le-au salvat în adversitatea lor spirituală și pământească le vor fi recunoscători.....

Amin
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Continuarea nivelului minim spiritual 

Nivelul minim spiritual este recunoscut în vremuri de restriște.... B.D. Nr. 2501

8. octombrie 1942

ivelul minim spiritual va deveni deosebit  de evident atunci când o adversitate generală îi va 
afecta pe oameni  și,  astfel,  refugiul  în  Dumnezeu este  singurul  lucru care le-ar putea aduce 

ajutor.  Dar  ei  nu  vor  lua  această  cale  pentru  că  le  lipsește  credința  într-un  Dumnezeu iubitor  și 
milostiv. Și doar această credință le permite să îndure cele mai dificile lucruri. Dar acolo unde lipsește  
credința  va  exista  un  haos  de  nedescris....  Frica  și  îngrijorarea  îi  vor  face  să deznădăjduiască  pe 
oamenii care nu-L cunosc pe Cel care le este aproape. Și oamenii se vor teme pentru viața lor și 
nimeni nu le va veni în ajutor.... dar nu se vor gândi la Cel Care îi poate ajuta. Inimile lor vor fi goale  
și  astfel  și  spiritul  lor  va  fi  gol,  vor  vedea  doar  orori  și  greutăți  pământești,  vor  vedea  cum se 
dezintegrează totul în jurul lor, își vor vedea bunurile dispărând și nu vor avea nici o mângâiere, nici o 
speranță  și  nici  o  explicație  pentru  adversitatea  îngrozitoare  care  îi  afectează,  pentru  că  nu  vor 
cunoaște necesitatea a ceea ce le va zgudui întreaga gândire. Îl vor lăsa fără ajutor pe aproapele lor 
aflat în adversitate, pentru că ei sunt preocupați doar de salvarea bunurilor lor și de menținerea vieților 
lor în siguranță. Și va deveni evident cât de îndepărtați sunt oamenii de Dumnezeu, cum se roagă la El 
doar  cu  buzele  când  Îl  invocă  sau  Îi  pronunță  numele,  însă  doar  foarte  puțini  își  vor  aminti  cu 
seriozitate de Creator și se vor recomanda Lui și harului Său, iar acești puțini vor fi ridiculizați și 
batjocoriți de semenii lor. În distanța lor față de Dumnezeu, le lipsește orice credință într-un Creator 
atotputernic, înțelept și iubitor. Ei nu cunosc decât lumea și aceasta amenință să se prăbușească.... Iar 
josnicia spirituală a oamenilor este clar recognoscibilă, căci ei se agață doar de viața pământească și 
nu se gândesc la sufletul lor și la viața de după moarte. Ei se tem să-și piardă viața și de aceea sunt 
extrem de îngrijorați, dar nu se gândesc la greutățile lor spirituale, care vor avea un efect mult mai  
amar  în  lumea  de  dincolo  decât  poate  fi  cea  mai  grea  soartă  de  pe  Pământ.  Cu  toate  acestea,  
adversitatea este inevitabilă, căci fără ea nu se va ridica nivelul minim spiritual, dar Dumnezeu își 
amintește de puținii care își găsesc calea spre El în această adversitate și sunt salvați prin ea pentru 
veșnicie....

N

Amin

Referire  la  dezastre  naturale,  distrugeri  și  situația  vieții  de 
după.... 

B.D. Nr. 4425

2. septembrie 1948

umea a experimentat deja lucruri mărețe și va trebui să experimenteze lucruri și mai mari. Voi, 
oamenii, nu sunteți încă conștienți de timpul în care vă aflați și cu atât mai puțin bănuiți timpul 

care se apropie. Nu acordați atenție indicațiilor și, când le ascultați, nu credeți ceea ce vi se anunță. Și 
astfel veți privi cu groază evenimentele care vor avea loc în curând și care vor atrage atenția oamenilor 
asupra lor.  Și veți  spera în  permanență la  un remediu,  pentru că nu puteți  crede că viața voastră 
pământească va continua fără toate plăcerile. Cu toate acestea, ajutorul pământesc vă va fi acordat 
doar dacă Mă veți trăda, și doar câțiva Îmi vor rămâne credincioși, își vor asuma o viață dificilă și își  
vor da seama că a venit timpul sfârșitului. Acești puțini au dragostea Mea, pentru că nu se lasă orbiți  
de adversarul Meu, renunță la posesiunile și plăcerile pământești, își iau crucea asupra lor și o poartă 
până la sfârșit, până când voi veni să îi iau acasă în Împărăția Mea. Dar ceilalți cred că pot forța viața,  
pentru că nu cred în Mine, nu cred în soartă, așa cum nu cred în viața de după moarte și în faptul că  
trebuie să răspundă în fața unui judecător care le cunoaște toate gândurile, faptele și voința. Ei nu se 
tem de acest Judecător pentru că nu cred în El. Dar el se va face deja auzit în scurt timp, chiar dacă 
vocea  Mea nu va fi  recunoscută  nici  acolo,  deoarece lipsește  voința  de a  face  acest  lucru și,  de 
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asemenea,  adversarul  îi  hărțuiește  pe  oameni  și  le  prezintă  viața  în  mod  frumos  și  încearcă  să-i 
influențeze spre o gândire pur materială. Și va reuși să obțină un mare succes, pentru că oamenii sunt 
mai mult adepții lui decât ai Mei și, prin urmare, nu vor să audă nici de sfârșit. Și totuși, și ei vor fi  
îngroziți de amploarea distrugerii care va avea loc prin intermediul elementelor naturii. Dar inimile 
împietrite nu vor fi atinse de aceasta și, fie că li se prezintă și lor Cuvântul Meu, fie că li se indică în  
mod serios sfârșitul, ei resping o putere divină, o privesc doar ca pe un fenomen natural și nu acordă 
nicio importanță acestei intervenții ale Mele. Pentru ei, ultima avertizare este fără succes, se scufundă 
tot mai adânc și, în cele din urmă, vor face parte dintre cei care vor fi aruncați de Mine în întuneric,  
pentru că nu apucă mâna care li se întinde și astfel vor cădea din nou în abis pentru mult timp....

Amin

Semnele  sfârșitului  vremurilor....  Lupta  pentru  credință.... 
Haos.... 

B.D. Nr. 3209

2. august 1944

eterminarea (cunoașterea?) momentului de cotitură spirituală nu ar fi benefică pentru umanitate, 
deoarece cunoașterea exactă a acestui moment ar afecta liberul arbitru, deoarece ființa umană s-

ar simți obligată să-și schimbe modul de viață atunci când se apropie momentul prestabilit. Dar nu este 
în conformitate cu voia lui Dumnezeu ca oamenii să fie informați dinainte când va veni ziua și ceasul 
în care El îi va judeca, ci doar să știe că sfârșitul este aproape și să recunoască acest sfârșit prin  
semnele timpului. Dar dacă oamenii credincioși Îi cer informații, El le va da un răspuns, deoarece este 
benefic pentru mântuirea lor...... Judecata de Apoi este precedată de Zilele de Apoi, care acoperă o 
perioadă de doar câteva luni, caracterizată de o luptă extraordinar de riguroasă a credinței. De îndată 
ce bătălia credinței va fi purtată în mod evident, de îndată ce orice secret va fi ignorat și se va acționa 
în mod deschis și nemilos împotriva tuturor eforturilor spirituale, de îndată ce vor fi emise porunci și 
decrete care să interzică oamenilor orice efort spiritual, de îndată ce niciuna dintre poruncile divine nu 
va mai fi respectată, de îndată ce va începe persecuția împotriva tuturor oamenilor credincioși și nu li 
se va mai acorda nici un drept, ultimele zile vor fi intrat în faza finală și Judecata de Apoi poate fi  
așteptată  zilnic  și  din  oră  în  oră.....  Cu  toate  acestea,  înainte  ca  această  bătălie  a  credinței  să 
izbucnească,  omenirea  va  fi  într-un  haos  spiritual  și  pământesc;  doar  un  declin  va  fi  recunoscut 
pretutindeni, ceea ce este, de asemenea, luat în considerare. Iar acest declin va fi cauzat de oameni 
care sunt controlați  de Satana.  Se va exprima prin distrugere pământească,  prin decrete  nedrepte, 
printr-un  mod  de  viață  care  se  opune  lui  Dumnezeu,  prin  revoltă  și  indignare  împotriva  puterii 
dominante  și  opresiunea  brutală  din  partea  acesteia,  prin  limitarea  libertății  și  eludarea  legii  și  a 
justiției.  Dar aceste  condiții  vor  apărea după un cutremur puternic  care va avea loc prin voia lui 
Dumnezeu pentru a încheia o luptă între  națiuni pe care voința  umană nu o poate încheia.  Acest 
cutremur va însemna o schimbare de viață pentru oamenii  afectați  de el,  o perioadă de renunțare 
maximă și de condiții de viață foarte dificile, iar această perioadă va fi cu siguranță potrivită pentru 
răspândirea  Cuvântului  divin,  dar  nu  va  însemna  niciodată  un  avânt  pentru  o  putere  ecleziastică 
lumească. Într-adevăr, oamenii se vor strădui cu ardoare să obțină o îmbunătățire a condițiilor lor de 
viață pe Pământ. Dar aceste eforturi nu vor fi compatibile cu lupta spirituală, cu credința într-o Putere 
care le cere socoteală și cu poruncile divine care cer iubire. Și, prin urmare, tot ceea ce reprezintă un 
obstacol va fi atacat pentru a restabili viața bună de dinainte. Și de aceea, bătălia credinței va începe la  
scurt  timp  după  intervenția  divină  care  va  îndrepta  evenimentele  mondiale  într-o  altă  direcție. 
Evenimentele se vor succeda rapid pentru că starea de slăbiciune spirituală a oamenilor le accelerează, 
iar  această  slăbiciune  spirituală  este  recunoscută  prin  acțiunile  neprietenoase  ale  oamenilor,  prin 
gândirea lor, care mărturisește cea mai profundă corupție și pregătește acțiuni care trebuie considerate 
satanice. Și prin aceasta, voi, oamenii, veți recunoaște și momentul în care este de așteptat intervenția 
lui Dumnezeu. Veți avea un cronometru al evenimentelor mondiale în sine, veți vedea din acțiunile de 
care sunt capabili oamenii că s-au îndepărtat complet de Dumnezeu, iar acest lucru va infirma în mod 
clar opinia că se mai poate aștepta o trezire spirituală în rândul acestei rase umane. Oamenii care sunt 
credincioși lui Dumnezeu își vor întări într-adevăr relația intimă cu El, vor fi cu adevărat Biserica Sa 
care se va afirma prin suferință și necazuri. Cu toate acestea, numărul lor este mic, dar lumea Îl neagă 
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pe Dumnezeu,  urăște  tot  ceea ce este  pentru Dumnezeu,  iar  această  adversitate  spirituală  este  un 
indiciu  al  sfârșitului  apropiat.....  De  aceea,  fiți  atenți  la  semnele  vremurilor,  fiți  atenți  la 
comportamentul  umanității,  la  apostazia  ei  față  de  Dumnezeu  și  la  înclinația  ei  spre  lume,  dacă 
oamenii se află în mod evident sub influența Satanei, dacă sunt robiți de el și fac tot ceea ce contravine 
poruncilor divine, dacă nimic nu mai este sacru pentru ei, nici viața semenilor lor, nici bunurile lor; 
dacă minciuna triumfă și adevărul este combătut, știți că sfârșitul nu este departe. Atunci veți putea 
urmări evenimentele așa cum vă sunt ele anunțate, căci totul se va petrece în epoca unui om care, ca să 
spunem așa, accelerează disoluția, care aduce omagiu principiului distructiv, care, prin urmare, nu 
construiește,  ci  distruge.  Iar  odată cu sfârșitul  acestui om a venit  și sfârșitul  lumii,  adică sfârșitul 
Pământului în forma sa actuală și sfârșitul oamenilor care animă Pământul actual, care se află în afara 
celor care aparțin lui Dumnezeu. Și astfel știți că nu va trece o perioadă lungă de timp, că nu vi se va 
da o perioadă lungă de timp, că sfârșitul va veni peste voi în cel mai scurt timp. De aceea trebuie să vă 
pregătiți, să trăiți ca și cum fiecare zi ar fi ultima, pentru că nu știți când veți fi chemați și dacă veți  
mai trăi  sfârșitul  pe Pământ.  Dar dacă este nevoie de voi ca luptători  ai  lui  Dumnezeu în timpul 
bătăliei de dinaintea sfârșitului, Dumnezeu vă va ghida corect gândurile și veți recunoaște când a sosit 
momentul....  momentul  intervenției  divine  prin  dezlănțuirea  forțelor  naturii,  momentul  bătăliei 
credinței și momentul Judecății de Apoi.... Dumnezeu vrea ca tu să îi faci pe oameni conștienți, așa că 
El îți va lumina spiritul și îți va ghida gândirea astfel încât să recunoști ceea ce este corect și să spui  
doar ceea ce este recunoscut ca fiind corect și să comunici acest lucru semenilor tăi....

Amin

Evenimente mondiale.... Dezastru natural.... Lupta credinței.... B.D. Nr. 6590

8. iulie 1956

uportați totul cu răbdare și nu lăsați să vi se clatine credința.... Încă trebuie să vă strig foarte des, 
pentru că, de dragul credinței voastre, va trebui să suferiți ceea ce încă nu puteți înțelege. Pentru  

că  voi  aveți  încă  o  anumită  libertate  de  gândire,  semenii  voștri  încă  nu  prea  iau  în  seamă viața 
spirituală a celor care vor să-Mi fie credincioși. Și nici nu mai sunteți împiedicați de conducătorii 
pământești în activitatea voastră spirituală.... Dar va veni o vreme când nu veți mai fi liberi în materie 
de credință,  va veni o vreme când tocmai acei oameni care gândesc corect,  care își  iau în  serios 
maturitatea spirituală, care vorbesc cu sinceritate și care vor să-și ajute semenii să se mântuiască, vor 
fi atacați de semenii lor, dar și de autoritățile pământești. Și tocmai aceștia vor fi hărțuiți într-un mod 
neobișnuit,  în  timp ce  reprezentanții  doctrinelor  false  vor  fi  în  continuare tolerați  și  mai  degrabă 
încurajați decât împiedicați în activitatea lor. Și atunci și voi vă veți întreba adesea de ce permit să se 
întâmple  acest  lucru,  vor  apărea  mici  îndoieli  în  voi  și  veți  deveni  slabi  pentru  că  va  trebui  să 
suferiți.... Și de aceea vă strig mereu și mereu: Îndurați totul și rămâneți tari în credință, căci veți purta 
cununa biruinței.... Tocmai aceste cuvinte sunt încă puțin credibile pentru voi, pentru că încă nu există 
semne  ale  acestei  perioade  grele.  Totuși,  dintr-o  dată  se  va  produce  o  schimbare,  deoarece  un 
eveniment mondial care va zgudui foarte mult oamenii va provoca o rebeliune deschisă împotriva 
Celui care, ca Dumnezeu și Creator, permite să se întâmple ceva care are un efect dăunător asupra 
oamenilor....  Și, prin urmare, acestui Dumnezeu și Creator i se va refuza orice recunoaștere, orice 
credință în El va fi respinsă ca fiind nefondată, iar cei care, contrar acestei opinii, susțin credința în 
Mine, care Mă mărturisesc și care vor, de asemenea, să-i învețe pe semenii lor o lecție mai bună, vor fi 
atacați. În repetate rânduri v-am anunțat că Mă voi exprima prin forțele naturii pentru a-i trezi încă pe 
cei adormiți și indolenți.... Și câțiva se vor trezi și ei, dar foarte mulți își vor pierde încă slaba credință  
în fața marilor distrugeri și a numeroaselor sacrificii umane pe care le va costa acest eveniment. Și  
atunci  cele  mai  diverse  opinii  vor  deveni  gălăgioase,  iar  mulți  vor  nega  cu  ură  existența  unui 
Dumnezeu și a unui Creator și îi vor ataca ostil pe toți cei care nu le împărtășesc opinia. Și atunci, 
adversarul  Meu va  lucra  cu  toată  viclenia  pentru  a  stârni  această  ură  și  va  reuși,  căci  pierderile  
pământești pe care le vor suferi oamenii ca urmare a acestui eveniment natural îi vor amărî și îi vor 
îndemna să facă cereri nedrepte și să-i exploateze pe semenii lor care nu se pot apăra...... Răutatea 
oamenilor crește și ceea ce fac ei îl trădează în mod clar pe adversar, pe Antihrist, căruia îi sunt robiți.  
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Vor fi emise reglementări și decrete care îi vor afecta grav pe ai Mei în special, care trebuie să sufere 
de dragul credinței lor și abia dacă sunt capabili să înțeleagă greutățile soartei lor. Și atunci voi scurta 
zilele,  de  dragul  a  lor  Mei...  ca  să  nu  deznădăjduiască,  ca  să  nu  cadă....  pentru  ca  ei  să  fie  
binecuvântați.... Păstrați doar Cuvântul Meu că veți fi salvați din cele mai mari adversități și așteptați 
împlinirea acestui Cuvânt, pentru că Eu Însumi voi veni și vă voi elibera, Eu Însumi voi face, de 
asemenea, o apariție neobișnuită în prealabil pentru a vă întări dacă sunteți în pericol de a deveni  
slabi.... Nu trebuie să vă fie teamă atâta timp cât aveți încredere în Mine, atâta timp cât vă uniți cu 
Mine în rugăciune, căci atâta timp cât o veți face veți primi întotdeauna puterea de a rezista.... Și  
amintiți-vă întotdeauna că dușmanii pot într-adevăr să vă ucidă trupul, dar nu și sufletul.... amintiți-vă 
că există viață veșnică și că viața pe acest Pământ se va sfârși în curând pentru fiecare ființă umană.... 
Atunci va dispărea și frica voastră, atunci vă va cuprinde o tărie a credinței și veți rămâne fermi și veți 
da mărturie numai despre Mine și numele Meu....  Memorați  aceste cuvinte ale Mele și ele vor fi 
mângâierea și puterea voastră în timpul ce va veni.... Asigurați-vă forțele dinainte, adunați-le, căci va 
trece o vreme până când Mă voi exprima prin evenimente naturale.... Și dacă veți folosi încă bine acest 
timp pentru a vă întări credința, nici bătălia credinței care va urma nu vă va speria, vă va găsi înarmați, 
iar adversitățile pământești nu vă vor afecta decât puțin, pentru că atunci veți aștepta cu siguranță 
venirea Mea, deoarece credința voastră va fi devenit atât de puternică încât nici amenințările, nici 
măsurile luate împotriva voastră nu o vor putea zdruncina.... Atunci veți fi buni luptători pentru Mine 
și pentru numele Meu și toate puterile iadului nu vă vor putea birui, căci Eu Însumi lupt cu voi și vă  
conduc cu adevărat la biruință.....

Amin

Confirmarea prezicerilor.... B.D. Nr. 8949

6. martie 1965

u vă lăsați tulburați, dacă se pune la îndoială și adevărul mesajelor Mele de Sus.... Nu va mai 
trece mult timp când veți primi confirmarea a ceea ce vă anunț din nou și din nou. Cu toate 

acestea, oamenii care sunt încă prea atașați de lume și de bunurile ei sunt greu de convins să accepte 
acest lucru, dar evenimentele îi vor afecta cu atât mai mult, căci vor trebui să renunțe la tot și se vor 
bucura că li se va permite încă să-și păstreze viața. Este cu siguranță o perioadă de încercări dificile 
pentru toți oamenii care sunt afectați de evenimentul natural, însă ajutorul Meu va fi acordat în mod 
vizibil  tuturor  celor  care  se  vor  întoarce  la  Mine cu credință  deplină.  Prin  urmare,  nu trebuie  să 
pierdeți nicio ocazie de a atrage atenția semenilor asupra acestei intervenții din partea Mea care, totuși, 
întrerupe și un eveniment pământesc amenințător, din care reiese clar că această adversitate nu va fi 
adusă de oameni, ci că Eu Însumi determin necazul pe care fiecare persoană în parte trebuie să și-l  
asume, care va fi într-adevăr nu mai puțin dureros, dar care trebuie considerat ca fiind acțiunea unei 
puteri superioare pe care nicio ființă umană nu o poate contracara cu propriile forțe. Iar voi, oamenii,  
va trebui acum să decideți dacă vreți să recunoașteți o astfel de putere sau să o negați.... și numai acest 
lucru vă va determina și soarta. (Dacă negați această putere, atunci vă va sprijini adversarul, căruia îi  
veți  cădea  complet  pradă....).  Căci  atunci  veți  fi  susținuți  de  o  putere  căreia  îi  veți  cădea  pradă 
complet.... Veți acționa fără milă asupra semenilor voștri, vă veți procura din nou pe seama lor tot ce 
aveți  nevoie  pentru  a  vă  continua  vechea  viață....  Dar  (și)  mâna  lui  (violența)  nu  vă  va  mai  da 
drumul.... Dar cel care este profund credincios nu va fi abandonat, Eu Însumi îi voi da lui puterea 
necesară pentru a persevera, pentru că dragostea lui pentru semenii săi este evidentă și.... așa cum se 
măsoară  pe  sine....  se  va  măsura  și  cu  el,  căci  nimic  nu  este  imposibil  pentru  Mine.  Iar  ei  vor 
experimenta în mod miraculos ajutorul Meu și se vor abandona situației lor. Iar faptul că acest lucru se 
va întâmpla a fost deja stabilit în Scriptură și proclamat în mod repetat de către văzători și profeți. Dar  
nu a mai rămas nimeni care să fie capabil să creadă în acest lucru atât de ferm încât să se angajeze pe 
deplin, și chiar și beneficiarii Cuvântului Meu au momente în care simt și ei îndoieli liniștite care se 
ridică în interiorul lor.... Cu toate acestea, de fiecare dată li se dă porunca Mea de a se face cunoscuți  
semenilor lor și, de asemenea, ei îndeplinesc cu fidelitate lucrarea în via Mea. Căci un lucru este sigur 
pentru ei, că a venit vremea sfârșitului, și de aceea și ei consideră posibilă intervenția Mea.... mai ales 
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când acest lucru este confirmat și în Scriptură: "Va veni un cutremur atât de mare cum lumea nu a mai 
trăit până acum". Și astfel toate profețiile se vor adeveri,  deoarece Cuvântul Meu este adevărul și 
trebuie să se adeverească, numai că vouă, oamenilor, nu vi se dă ziua și ora. Și, prin urmare, voi 
amânați mereu evenimentele într-un viitor îndepărtat, fără să luați în considerare faptul că într-o zi 
viitorul va deveni și el prezent și, astfel, într-o zi vor fi afectați oamenii care trăiesc chiar în acest 
timp.... Să vi se spună tuturor că timpul pe care îl mai aveți pe Pământ este foarte scurt și nu vă îndoiți 
de Cuvântul Meu pe care îl transmit pe Pământ pentru că nu trebuie să rămâneți ignoranți față de 
evenimentele care vă așteaptă, pentru că toți ați mai avea timp să vă schimbați dacă aceasta ar fi voința 
voastră serioasă.... dar și că veți cădea irevocabil din nou în mâinile adversarului și veți fi legați cu el,  
că  va  trebui  să  luați  din  nou  calea  prin  creația  Pământului....  despre  care  nu  puteți  fi  avertizați 
îndeajuns, căci este o soartă amară pe care va trebui să o luați din nou asupra voastră, dar nu poate fi  
evitată, căci totul trebuie să fie pus din nou la punct și trebuie să se stabilească ordinea legală, astfel  
încât chiar și ființa spirituală, care este încă legată în formă, să fie ajutată pentru a putea lua calea 
întoarcerii la Mine, odată ajunsă în stadiul de conștiință de sine....  care, prin urmare, necesită și o 
transformare totală a suprafeței Pământului....

Amin

Catastrofa.  Împlinirea  Scripturii.  Dragostea  lui  Dumnezeu 
pentru omenire 

B.D. Nr. 2033

17. august 1941

oar puțini sunt cei care își îndreaptă atenția către semnele vremurilor, dar acești puțini știu că a  
sosit timpul pe care l-a anunțat Iisus Hristos, pentru că s-a împlinit ceea ce este scris, și recunosc 

că  orice  timp  este  predeterminat  din  eternitate.  Nu  mai  există  nici  o  îndoială  că  o  catastrofă 
îngrozitoare se va abate asupra Pământului.....Iubirea lui Dumnezeu și mila Sa este nemărginită, iar 
ceea ce vine peste lume se întemeiază doar pe iubirea Sa. Căci fără acest eveniment, omenirea ar fi 
consacrată distrugerii. Dumnezeu știe despre cei mulți rătăciți, despre voința lor greșită, despre lipsa 
lor de iubire; El știe despre starea îndepărtată de Dumnezeu în care se află omenirea și îi este milă de 
suferința  spirituală.  El  nu  are  alt  scop  decât  să  schimbe  această  stare  jalnică  a  umanității,  să  o 
remedieze, să salveze oamenii din cea mai adâncă suferință......El a prevăzut necazul omenirii și a 
anunțat încă din timpul umblării Sale pe Pământ ceea ce dragostea și mila Sa vrea să trimită peste  
oameni pentru a-i salva. Dar omenirea nu poate și nu vrea să creadă, pentru că nu-l mai recunoaște pe 
Dumnezeu, râde și își bate joc când ar trebui să privească în sine și rămâne în continuare pe drumul 
care duce la ruină....Și va veni ceasul în care necazul va fi nespus de mare, când elementele naturii se 
vor dezlănțui și îi vor face pe oameni incapabili să gândească și să acționeze, dar nu există altă cale de 
a-i face pe oameni să-și recunoască neputința; nu există nici un mijloc care, fără o astfel de suferință, 
ar putea determina omenirea să se întoarcă la Dumnezeu și, dacă ea nu vrea să fie complet pierdută, 
trebuie să ia asupra sa acel eveniment care este predeterminat din eternitate și care va veni așa cum a 
anunțat Domnul.

D

Amin

Perioada de grație până la intervenția divină.... B.D. Nr. 3396

7. ianuarie 1945

a mai trece încă puțin timp până când Dumnezeu se va manifesta în mod evident, până când 
ciclul se va încheia, până când va veni ceasul în care măsura va fi plină de atrocități omenești. 

Dar nu va trece o perioadă lungă de timp, doar cea mai scurtă perioadă de timp vă este încă dată vouă,  
oamenilor, pentru a vă separa de cei care acționează rușinos în fața lui Dumnezeu, deoarece comit cele 
mai crude atrocități împotriva aproapelui lor.... Dar Dumnezeu îngăduie să se ajungă până la extrem 
pentru  ca  oamenii  să  învețe  totuși  să  recunoască  unde  se  îndreaptă....  Căci  numai  această 
conștientizare îi determină să se schimbe. Fiecare zi este semnificativă, pentru că este ultima pentru 
mulți oameni, poate fi decisivă pentru întreaga veșnicie, dar pentru mulți oameni nu vor mai fi decât 
câteva  zile  până  când  va  veni  sfârșitul  lor  temporal,  și  de  aceea  Dumnezeu  încă  ezită,  deși 
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evenimentele sunt de neoprit  și  planul  Său a fost  determinat din eternitate.  Dar nivelul minim al 
oamenilor l-a evocat deja mult  mai devreme, lipsa de dragoste a oamenilor a făcut ca ziua să se 
împlinească prematur, astfel încât fiecare zi este încă un dar de har din partea lui Dumnezeu, pe care  
îndelunga  Sa  răbdare  și  îndurarea  Sa  încă  îl  acordă  oamenilor.  Și  astfel,  fiecare  zi  poate  fi  încă 
evaluată, iar multor oameni li se oferă posibilitatea de a se schimba dacă sunt de bunăvoință. Și, prin 
urmare, li se indică în mod constant intervenția divină, atât prin Cuvântul Său, cât și prin schimbul de 
gânduri al oamenilor, care sunt orientați mental spre ceea ce vine de Sus. Fiecare poate lua poziție față 
de ceea ce i se transmite, fiecare poate gândi atât la evenimentele lumii, cât și la sfârșitul lor, și nu  
puțini sunt cei care vor avea gândul unei intervenții supranaturale în evenimentele lumii, iar el poate 
da  socoteală  față  de  el  însuși  despre  atitudinea  sa  față  de  bine  și  de  rău.  Fiecare  persoană  este 
avertizată, direct și indirect, iar dacă ține cont de avertisment poate obține beneficii pentru sufletul 
său. Pentru că atunci va recunoaște și el intervenția divină ca atare, va învăța să creadă și va fi salvat  
chiar  dacă  își  pierde  viața  pământească.  Și  de  aceea,  Dumnezeu  nu  lasă  ca  glasul  Său  să  sune 
prematur, pentru că El vrea încă să deschidă urechile pentru chemarea Sa mai înainte....  Cu toate 
acestea, limita de timp stabilită nu poate fi depășită conform ordinului divin.... Iar oamenii trebuie să 
țină cont de faptul că fiecare zi este cea anunțată în care El Se descoperă pe Sine și puterea Sa. Pentru 
că ceea ce a anunțat El se va întâmpla în mod inevitabil, doar Dumnezeu ține timpul ascuns. Dar Ziua 
va veni ca un hoț în noapte.... pe neașteptate și va face multe ravagii în bunurile pământești.... Și nu se 
va teme decât cel a cărui inimă nu mai este atașată de bunurile pământești, care s-a unit cu Dumnezeu 
și știe că este protejat de El pretutindeni și în orice moment. Dar acestora le dă sarcina de a le arăta 
mereu oamenilor că El se va manifesta și de a-i îndemna să ia calea cea dreaptă care duce la El, pentru 
ca și ei să se refugieze în El în ceasul necazului și să găsească protecție și ajutor la El....

Amin

Anunțul sfârșitului. "Mai aveți puțin timp la dispoziție" B.D. Nr. 4457

11. octombrie 1948

u mai aveți decât puțin timp la dispoziție și trebuie să vă pregătiți serios pentru ziua în care va 
avea loc un act de distrugere cum nu s-a mai întâmplat până acum. Și chiar dacă vă anunț acest 

lucru de nenumărate  ori,  voi vă îndoiți  de Cuvintele  Mele și  de aceea sunteți  călduți  în  lucrarea 
sufletului vostru. Și nu mai aveți decât puțin timp la dispoziție. Cu toate acestea, nu vă pot atrage 
atenția asupra acestui lucru altfel, decât prin Cuvântul Meu; dacă nu credeți, veți fi speriați când vor 
apărea ultimele semne.....Cu siguranță că vă voi avertiza din nou cu puțin timp înainte, dar nici voi nu 
veți crede aceste Cuvinte mai mult decât anunțurile anterioare, pentru că îndelunga Mea răbdare vă 
irită, pentru că nu puteți înțelege că Eu întârzii  de dragul sufletelor care mai trebuie salvate,  deși 
timpul  s-a  împlinit  de  mult.  Mai  sunt  câțiva  care  trebuie  salvați,  vreau  să-i  scutesc  de  lungul  și 
nesfârșitul parcurs al unei reîntrupări pe Noul Pământ, și de aceea am răbdare și mai întârzii. Dar chiar 
și ultima limită de timp se va sfârși, de aceea luați în serios cuvintele Mele că nu vă rămâne decât  
puțin timp și că veți regreta fiecare zi pe care nu o veți folosi cum trebuie pentru sufletul vostru.....Și, 
surprinzător  de  repede,  se  va  produce  o  cotitură  în  evenimentele  mondiale  și  câteva  zile  vor  fi 
suficiente pentru a vă pune într-o situație complet nouă. Și apoi țineți minte Cuvintele Mele și puneți  
spiritualul înaintea pământescului, pentru că grija pentru acesta din urmă este irelevantă, deoarece nu 
puteți păstra nimic din ceea ce nu vreau Eu să păstrați pentru voi și este în voia și puterea Mea să vă 
asigur și să vă protejez pe Pământ. Gândiți-vă doar la sufletul vostru, fiți serviabili și dispuși să ajutați  
ori de câte ori vă confruntați cu adversități și intrați în contact intim cu Mine, astfel încât să primiți 
puterea de a rezista și de a face față tuturor cerințelor vieții. Luați mereu putere din Cuvântul Meu, 
căci în el aveți o sursă de putere din care vă puteți reîmprospăta și care nu se va epuiza niciodată. Fiți 
mereu pregătiți pentru Mine și nu vă voi părăsi, indiferent de ceea ce se va întâmpla cu voi.
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Cuvinte serioase de avertizare cu privire la sfârșit.... B.D. Nr. 7211

19. noiembrie 1958

regătiți-vă pentru lovituri severe ale destinului care vă vor afecta mai mult sau mai puțin, căci 
sfârșitul se apropie tot mai mult, iar toți oamenii trebuie să fie încă influențați să se gândească 

serios la sfârșit, fie că este vorba de propriul lor sfârșit de viață, fie că este vorba de cel care așteaptă  
întregul Pământ.... Ei vor fi doar sfătuiți serios să se pregătească, pentru că nu le-a mai rămas mult 
timp. Și astfel, de fiecare dată, voi, oamenii, auziți de la Mine Însumi ce vă așteaptă, și faceți bine să 
luați la inimă cuvintele Mele, să le acceptați ca pe un adevăr pur și să vă organizați viața în consecință. 
Întotdeauna există  oameni  care încearcă să slăbească astfel  de avertismente și  atenționări,  care le 
prezintă ca fiind nedemne de încredere și  încearcă să minimalizeze ceea ce este totuși  extrem de 
important,  deoarece poate determina starea sufletelor  voastre  pentru eternitate....  Nu-i  ascultați,  ci 
respectați Cuvântul Meu, care vă este trimis mereu de sus, pentru că Eu Însumi Mă voi asigura că îl  
primiți; și oricine îl aude ar trebui să îl ia în serios și să îl considere ca pe o dovadă de iubire că Eu  
Însumi vreau să îi salvez sufletul și de aceea îi vorbesc. Știu cine primește Cuvântul Meu și îi sfătuiesc 
pe toți aceștia să îl pună la inimă și să facă totul pentru ca el să nu fie brusc și complet nepregătit 
pentru ceea ce va veni și care trebuie să vină din cauza multor oameni care umblă surzi și orbi. Dar 
voi, care primiți cu credință cuvintele Mele, veți putea contribui mult la iluminare, arătând semenilor 
voștri că de mult timp ați avut cunoștință prin Cuvântul Meu..... Și atunci veți putea să le anunțați și 
sfârșitul final, care va urma nu peste mult timp, la fel de sigur și previzibil. Pentru că, în dragostea și 
îndurarea  Mea,  vreau  încă să dau tuturor  oamenilor  o  ultimă perioadă de  grație  în  care  să  poată 
compensa ceea ce au neglijat până acum și, prin urmare, vor primi încă dovezi ale credibilității tuturor  
anunțurilor pe care vi le trimit vouă, oamenilor, într-un mod atât de natural încât veți fi la fel de ușor  
înclinați să vă îndoiți de ele..... Ceea ce este hotărât în planul Meu se va împlini irevocabil.... Planul 
Meu, totuși, este bine gândit în toată înțelepciunea și, prin urmare, nu va fi răsturnat sau schimbat de 
Mine, nici în natură, nici în timp.... Prin urmare, puteți accepta Cuvântul Meu ca fiind neschimbător și, 
de  asemenea,  să  vă  trăiți  viața  în  consecință,  și  nu  va  trebui  să  regretați  acest  lucru,  pentru  că 
dobândirea de bunuri pământești se va dovedi a fi complet inutilă, deoarece totul vă va fi luat. Dar 
bunurile spirituale pot fi dobândite de către voi toți, dacă aveți voința serioasă de a face acest lucru. 
Ascultați  Cuvântul  Meu și  credeți  în  veridicitatea Celui care permite  să vi se întâmple....  Și  apoi 
gândiți-vă cât de serios mai aveți de lucrat la voi înșivă pentru a putea sta în fața Mea atunci când va  
veni ceasul să vă chem din lume..... Și niciunul dintre voi nu știe când va veni acest ceas pentru voi,  
dar este mai aproape de voi toți decât credeți. De aceea, iubirea Mea vă cheamă mereu și mereu: 
Pregătiți-vă și luați în considerare doar ceea ce este important pentru dezvoltarea voastră spirituală.....  
Orice altceva este lipsit de importanță și va deveni întotdeauna mai puțin important cu cât te apropii 
mai mult de final.... Dar faptul că vine sfârșitul este cu siguranță adevărat, și de aceea nu trebuie să vă 
îndoiți, ci să credeți....

P

Amin

Dragostea milostivă a lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 8398

31. ianuarie 1963

ricine  se  dăruiește  pe  deplin  Mie  nu  va  regreta  cu  adevărat,  căci  atunci  își  va  fi  împlinit 
întoarcerea la Mine, indiferent de gradul de maturitate al sufletului său, pentru că va putea să-l 

crească în continuare pe Pământ și, de asemenea, în împărăția de dincolo, deoarece nu voi mai lăsa să 
cadă înapoi nimic din ceea ce s-a întors odată la Mine de bunăvoie. Dar prin aceasta trebuie înțeleasă 
doar voința serioasă, nu vorbele goale ale gurii, căci acestea nu sunt valabile în fața Mea. Și, prin 
urmare, este treaba fiecăruia să stabilească acest contact intim; totuși, el poate fi binecuvântat dacă 
gândurile sale nu Mă mai părăsesc, dacă.... orice ar începe.... ia întotdeauna calea spre Mine și nu Mă 
mai lasă în afara gândurilor sale. O, dacă v-aș putea convinge pe toți să îl vedeți pe Tatăl vostru în 
Mine, în care puteți să vă încredințați toate grijile, care este întotdeauna pregătit pentru voi, care stă în 
permanență lângă voi și își întinde mâinile protectoare asupra voastră.... Viața pământească nu ar face 
decât  să vă împărtășească toate binecuvântările,  să vă deschidă toate  comorile harului pe care nu 
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trebuie decât să le ridicați.... Iubirea Mea infinită are mereu în vedere bunăstarea voastră spirituală, iar 
Eu nu fac  decât  să-Mi revărs  harurile  asupra  voastră  fără  măsură....  Pentru că este  ultima scurtă  
perioadă de timp în care vă mai puteți desăvârși pe Pământ, dacă doar intrați într-o relație intimă cu 
Mine. Iar odată ce ați stabilit această relație cu Mine, viața voastră pământească va fi și ea una de 
slujire constantă cu iubire, pentru că și voi veți primi constant puterea iubirii de la Mine, căci oricine 
se dedică Mie poate fi din nou pătruns de iubirea Mea și atunci nu mai poate face altceva decât să  
lucreze pe Pământ cu iubire.... Și toată voința și gândirea lui vor fi umplute de iubire, iar natura lui se 
va schimba înapoi în starea sa inițială, ceea ce înseamnă o apropiere constantă de Mine și duce la 
unirea completă cu Mine. Și pentru că tânjesc după această legătură intimă cu Mine, vă ajut să o 
realizați în toate modurile.... Cu toate acestea, de multe ori dragostea Mea nemărginită pentru voi nu 
este recunoscută și, adesea, voi, oamenii, treceți indiferenți pe lângă ea, când și Eu, în mod evident, vă 
ies în cale și vreau să vă atrag la Mine.... Atunci trebuie să las să se întâmple ca voi să vă rătăciți, iar  
Eu nu vă pot opri, nu vreau să vă îngrădesc liberul arbitru. Dar până la urmă nu vă voi abandona și vă  
voi curta până în ceasul morții voastre. Și dacă voi reuși doar să vă fac să tânjiți încă după Mine din 
adâncul inimii voastre, atunci voi fi și Eu cu voi și nu vă voi lăsa să cădeți în abis..... Iar în lumea de  
dincolo vi se va mai da atunci și vouă încă posibilitatea de a realiza o mică ascensiune, iar apoi vă veți  
strădui să ajungeți  singuri  la înălțime....  Numai să nu vă îndepărtați  complet de Mine pe Pământ, 
pentru că atunci veți fi căzut irevocabil pradă celui care v-a aruncat în abis și va trebui să petreceți din 
nou un timp infinit de lung în mizerie și chinuri.... Căci propria voință vă determină soarta. De aceea, 
Mi-e milă de omenirea, care se ține încă atât de departe de Mine, pentru că și-a întors privirea spre 
lume și trece pe lângă Mine atunci când pășesc în calea oamenilor. Mi-e milă de toți și de aceea las să 
răsune în mod repetat Cuvântul Meu, care va ajunge și la urechile lor dacă au inima deschisă doar 
temporar.... Iar adresarea Mea poate determina întotdeauna o schimbare a atitudinii lor, însă ei vor 
decide  întotdeauna  singuri  dacă  Mă vor  lăsa  să  le  vorbesc  o  dată....  Cu  toate  acestea,  cele  mai 
deosebite  ocazii  pot  determina  acest  lucru  și,  de aceea,  lucrătorii  din  via  Mea vor  fi  și  ei  activi 
neobosit și vor vorbi în locul Meu sau le vor transmite Cuvântul Meu de îndată ce vor simți în interior 
o însărcinare în acest  sens. Căci de fiecare dată oamenii  se vor simți abordați  și nu se vor putea 
închide în fața puterii Cuvântului Meu.... Și fiecare suflet este prețios pentru Mine, iar întoarcerea lui 
Mă umple de o fericire pe care nu o puteți înțelege. Căci nu cunoașteți profunzimea și omnipotența 
iubirii Mele care vrea să umple toate ființele, dacă ele ar renunța la rezistența lor.... Și această iubire va 
urmări fiecare suflet până la sfârșit și va încerca să-l convingă să se întoarcă înainte de a fi prea târziu. 
Pentru că în curând va fi expirat termenul limită stabilit pentru voi, oamenii, și atunci va avea loc 
ultima recoltă pe acest Pământ.... Și atunci ai Mei se vor bucura și se vor veseli, iar o mare groază se 
va abate asupra acelor oameni care Mi se vor împotrivi până la sfârșit.... și care, prin urmare, vor 
trebui să parcurgă din nou calea prin creație....  Măsura harului Meu până la sfârșit este nespus de 
mare, însă fiecare persoană trebuie să se folosească în mod voluntar de harul Meu, atunci și el va face 
parte dintre ai Mei, care vor fi salvați la sfârșit, așa cum este proclamat prin Cuvânt și Scriptură....

Amin

Chemarea  la  Iisus  Hristos  este  mântuire....  Cuvântul  lui 
Dumnezeu.... 

B.D. Nr. 6143

23. decembrie 1954

ici  un alt  ajutor nu vă poate fi trimis de Sus decât Cuvântul Meu, care vă avertizează și vă 
înștiințează și vă arată calea cea dreaptă și pe Cel de la Care pornește mântuirea, Care vrea să vă 

elibereze de adversitate și suferință, dar are nevoie de voința voastră pentru a face acest lucru.... Eu nu 
pot decât să vă invit mereu să veniți la Mine, la Iisus Hristos, Mântuitorul și Răscumpărătorul vostru 
din orice adversitate.... Eu voi asculta întotdeauna chemarea voastră dacă vă rugați la Mine în Iisus 
Hristos, căci promisiunea Mea este: Orice veți cere Tatălui în numele Meu, El vă va da.... Și de aceea 
vă trimit Cuvântul Meu pentru ca voi să cunoașteți prin Cuvânt, astfel încât să vă fie ușor să credeți în  
Mine ca Răscumpărător al lumii, Care S-a întrupat în Iisus Hristos, pentru a putea intra în contact 
vizibil cu voi și a putea să săvârșesc actul de Mântuire pe Pământ pentru voi. Eu nu vă pot ajuta în alt  
mod decât prin Cuvântul Meu.... și voi stabiliți legătura voluntară cu Mine atunci când primiți sau 
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ascultați Cuvântul Meu, iar apoi vă pot ajuta și în adversitățile pământești.... așa cum v-am promis....  
Dar atâta timp cât oamenii sunt complet despărțiți de Mine, atâta timp cât nu cred și au doar interese 
pământești, nu Mă pot apropia de ei prin Cuvânt și, atâta timp cât nu Îmi cer ajutorul, trebuie să le 
refuz și Eu ajutorul Meu.... Și de aceea există multe greutăți și mizerie pe Pământ, căci este evident că 
lumea este dominată de adversar.... Este evident că oamenii nu mai pot fi făcuți să gândească altfel 
decât prin adversitate și, prin urmare, nu pot fi scutiți de ea până când nu se vor uni cu Mine, până  
când nu vor  accepta  Cuvântul  Meu și,  astfel,  vor  ajunge să  înțeleagă  de  ce  trebuie  să  sufere  pe 
Pământ.... Eu pot și vreau întotdeauna să vă ajut, însă pentru aceasta trebuie să vă apropiați de Mine și  
să-Mi dovediți prin chemarea voastră către Mine că credeți în Mine și Mă recunoașteți ca Domn al 
vostru. Atunci voi fi întotdeauna gata să vă ajut, atunci adversitatea pământească și spirituală va fi 
remediată, căci aceasta din urmă este cauza adversității pământești pe care o simțiți dureros, în timp ce 
nu puteți măsura adversitatea spirituală pe care o trăiește omenirea în ultimele zile înainte de sfârșit.... 
De aceea, nu vă mirați dacă va trebui să îndurați încă multă suferință.... nu vă mirați, ci căutați să o 
remediați, alăturându-vă sincer Mie și cerând putere și ajutor în numele lui Iisus, care vă vor fi date și 
vouă, așa cum v-am promis....

Amin
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